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Gramsbergen, maandag 29 december, 14.10 uur.
Goed, het kost een
paar centen, maar
dan heb je ook een
ijsbaan die als eer-
ste in de regio het
toegangshek kan
openen. De nieuwe
schaats- en skeeler-
baan in Gramsber-
gen heeft aan enkele
centimeters water
en een paar dagen
vorst genoeg, om de
eerste schaatsers te
kunnen ontvangen.
Maandag 29 decem-
ber om 14.00 uur
mochten ze het ijs
op. Voor veel kinde-
ren was het de eer-
ste kennismaking
met een bevroren
watermassa. Voor
ijsclub Ons Genoe-
gen een test, of de
baan zich goed
houdt. Volgend jaar
wil Gramsbergen
een rol spelen in de
strijd om het organi-
seren van de eerste
marathon op na-
tuurijs.
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Het begint zo langzamerhand op
een echte hetze te lijken, die pogin-
gen om de tegel van hardloper
Simon Vroemen uit de Walk of
Fame in Hardenberg te verwijderen.
De eerste keer was toen de atleet
enkele maanden geleden beschul-
digd werd van het gebruik van do-
ping. Meteen werd hij aan de
schandpaal genageld, zonder dat er
bewijs was geleverd. Nu pas gele-
den dat bewijs wel is geleverd,
wordt een nieuwe poging onderno-
men. Hoewel, doping? Er is nu ge-
constateerd dat Vroemen in 2006
zelf een herstelinfuus heeft geno-
men. In 2004 mocht dat nog, in
2006 niet meer. Maar goed, het is
tegen de regels, en dus zit de tegel-
commissie met de handen in het
haar.

Leedvermaak? Eigenlijk wel. Dat
krijg je er namelijk van als je als
dorpje probeert mee te doen met de
grote jongens. Heb je met veel
bombarie nog maar kort geleden
een heuse wandelweg aangelegd
van sporters die toevallig in
Hardenberg waren, mag je alweer
met de afbraak beginnen. En waar
houdt het op? Als blijkt dat de va-
der van een van de tegelleggers fout
was in de Tweede Wereldoorlog,
moet je dan ook de tegel verwijde-
ren? Als uitkomt dat de fitness-
partner van Karel Noten, die zich
iets te vrijpostig heeft bemoeid met
jonge knaapjes, daarvan op de
hoogte was? Moet dan de tegel van
Olga Commandeur vernietigd wor-
den?

In feite is er maar één manier om
de huidige en toekomstige proble-
men het hoofd te bieden: opblazen
die hele Walk of Fame. En zeker
niet vervangen door tegels van
mensen die ‘iets’ voor Hardenberg
hebben betekend, zoals hier en daar
wordt geopperd. Krijg je straks
weer dat na jaren uitkomt, dat de
gelauwerde ondernemer zijn perso-
neel stelselmatig te weinig heeft
betaald. Of dat de bestuurder die
Hardenberg ‘op de kaart’ heeft ge-
zet zijn vrouw en kinderen heeft
mishandeld. Of dat…. en zo kun je
nog wel een paar zaken verzinnen.
Teveel gezeur over die tegel van
Vroemen? Klopt.

Stembus
Nu er (voorlopig) in Nederland niet
meer elektronisch gestemd mag
worden, zitten veel gemeenten met
een financiële strop. Er moet geld
worden uitgetrokken voor de aan-
schaf van stemhokjes en stembus-
sen, terwijl de stemmachines ver-
sneld afgeschreven moeten worden.
De gemeenten hebben nu bericht
gekregen, dat de Rijksoverheid
meebetaalt. Hardenberg ontvangt
52.000 euro om de machines uit de
boeken te laten verdwijnen.

Nieuw woongebouw
De stichting Baalderborg is van
plan nieuwe woonruimte te bouwen

aan de Vlasakkerkamp in Baalder-
veld. De oudere gebouwen zijn aan-
gepast aan nieuwe inzichten over
de inrichting van zorgwoningen,
wat inhoudt dat er meer ruimte is
gecreëerd voor de bewoners. Het
gevolg hiervan is, dat er nu ruim-
tegebrek is ontstaan. De nieuwe
woonruimte, bestemd voor 24 pa-
tiënten met meervoudige handi-
caps, moet dit probleem oplossen.

Groot onderhoud
De gemeente Hardenberg wil een
potje vormen, waaruit groot onder-
houd van buurt- en dorpshuizen
betaald kan worden. In de meeste
gevallen helpen de woning-
corporaties Beter Wonen en De
Veste de dorpen en buurten met het
opknappen van hun dorpshuis,

maar op plekken waar de corpora-
ties geen huurders hebben wil de
gemeente bijspringen. De buurtbe-
woners moeten wel zelf de handen
uit de mouwen steken, en de nor-
male exploitatie van het gebouw
moet er gezond uitzien. Hardenberg
vult de pot met 30.000 euro.

Jonge mantelzorgers
De stichting Vrijwillige Thuiszorg
Overijssel heeft voor vijf projecten
subsidie aangevraagd bij de ge-
meente Hardenberg. De lokale
overheid wil niet alles subsidiëren,
maar de activiteiten voor Jonge
Mantelzorgers worden wel finan-
cieel gesteund. Dit project is enkele
jaren geleden van start gegaan met
geld van de provincie. Per 1 sep-
tember is de subsidie gestopt. De

gemeente Hardenberg heeft beslo-
ten eenmalig de kosten van deze
activiteiten te betalen.

Rioolzuivering
Er worden geen woningen gebouwd
op het terrein van de voormalige
rioolzuivering in Dedemsvaart.
Waterschap Velt en Vecht heeft in
2001 het terrein verlaten, waarbij
de afspraak met de gemeente is ge-
maakt dat die zich inzet om iets
anders met het terrein te doen. Een
plan voor woningbouw op dit ter-
rein en het naastgelegen park werd
door de gemeenteraad in 2007 af-
geschoten. Nieuw onderzoek heeft
duidelijk gemaakt, dat eigenlijk
niets mogelijk is om de bestaande
bedrijven niet te hinderen. Het
waterschap erkent dat de gemeente

zich maximaal heeft ingespannen
om nog iets met het terrein te kun-
nen doen. Over de toekomst van het
gebied kan nu nog niets meege-
deeld worden.

Hulp voor De Norden
Wijkvereniging De Norden krijgt
4.000 euro van de gemeente om een
soort doorstart te maken en de be-
groting van 2008 sluitend te ma-
ken. Samen met De Stuw worden
nieuwe vrijwilligers gezocht en
wordt het aantal activiteiten uitge-
breid. In januari wordt een plan van
aanpak aan de buurt gepresenteerd.
Daarin zal in elk geval iets staan
over prijzen voor drank en verhuur
en een voorstel om de contributie
met 2 euro te verhogen. Ook wordt
het sluitingsuur vervroegd.

HARDENBERG – Het vroegere
personeel van discotheek De
Papillon in Hardenberg en hun
toenmalige klanten kunnen net als
vorig jaar elkaar ontmoeten tijdens
een reünie. Dat gebeurt op zater-
dag 4 april in Het Gebouw aan de
Hoogenweg. Waar de kaarten ver-
krijgbaar zijn wordt medio maart
bekend gemaakt. Dan is ook dui-
delijk wat de minimumleeftijd van
de bezoekers moet zijn, om er ook
echt een reünie van te maken.

RHEEZERVEEN – Wacht even
met een beslissing nemen over het
plaatsen van windturbines in de
gemeente Hardenberg. Dat vindt
de stichting Boldor, die het open
landschap tussen Dedemsvaart,
Ommen en Rheezerveen wil be-
houden. B&W gaan in haar ogen
iets te voortvarend te werk.

Drie jaar geleden werd het plan om
windturbines in Dedemsvaart-Zuid
te plaatsen, op verzoek van de raad,
even in de la gelegd. Nu hebben
B&W besloten de draad weer op te
pakken. “Te vroeg”, vindt Boldor.
“Er is onderzoek gedaan naar de

Plan voor windturbines
moet terug in de la

nadelige gevolgen van het plaatsen
van windturbines voor de gezond-
heid. Het Rijksinstituut voor Volks-
gezondheid en Milieu maak bin-
nenkort bekend, wat dit onderzoek
heeft opgeleverd. En minister
Cramer van VROM werkt aan een
herziening van de geluidsnormen,
die begin 2009 worden bekend ge-
maakt. Het is een slechte zaak als
de raad vlak voor die uitkomsten
een besluit over de windturbines
gaat nemen”, schrijft Boldor.
De stichting houdt woensdag 7 ja-
nuari vanaf 20.00 uur een
informatieavond in gebouw De Sa-
menkomst in Rheezerveen.

Reünie Papillon

Buitenwegen te smal
ANE – De wegen in het buiten-
gebied van de voormalige gemeente
Gramsbergen moeten dringend ver-
beterd worden. Dat schrijft Plaat-
selijk Belang buitengebied Grams-
bergen aan B&W en de
gemeenteraad. Met name de weg
tussen Ane en Collendoorn is de
briefschrijvers een doorn in het oog.
“De berm is zo slecht, dat de vei-
ligheid van de gebruikers van deze
weg in het geding is. Vooral de vei-
ligheid van de schoolgaande fiet-

sers.” De weg is op enkele gedeel-
ten 4 meter 60 breed, en dat is vol-
gens Plaatselijk Belang te smal.
Verbreden tot minimaal 6 meter is
in haar ogen de beste oplossing. Dat
de bermen zo slecht zijn komt vol-
gens de briefschrijvers door de
sterke toename van landbouw- en
vrachtverkeer. Het gemeentebe-
stuur wordt gevraagd actie te on-
dernemen, “want alleen borden
plaatsen die aangeven dat het weg-
dek slecht is helpen niet.”

HARDENBERG – De groep Les
Quatres Tickets de Swing uit
Zwolle verzorgt zondag 18 januari
de aftrap van de nieuwe Jazzclub
Hardenberg. Tot mei staan vier op-
tredens geprogrammeerd in de
foyer van theater De Voorveghter,

Jazzclub Hardenberg gaat van start

HARDENBERG – Na vier edities
stopt het Vechtdalloopcircuit er
mee. Het circuit bestond uit zeven
hardloopwedstrijden in de gemeen-
ten Hardenberg, Ommen en
Dalfsen. Initiatiefnemer Jan Groot
is gestopt met het voorzitterschap
van het organisatiecomité en om-
dat er geen opvolger is heeft het
bestuur besloten, volgend jaar geen
circuit meer te organiseren. Alle
individuele wedstrijden staan vol-
gend jaar wel gewoon op de
wedstrijdkalender.

Einde loopcircuit

HARDENBERG – In natuur-
centrum De Koppel is tot eind
maart een fototentoonstelling te
zien van Joke Soer-Wendt uit
Hardenberg. De 13 foto’s hebben
water als thema. Zo zijn er opna-
mes te zien van een broedende fuut
in de Raderwijkerbeek, van de

Natuurfoto’s rondom de Vecht
Vechtmeander bij Beerze, rijp in de
ochtendzon en een jonge lepelaar
in de Vechtcorridor.

Natuurcentrum De Koppel is geo-
pend van dinsdag t/m vrijdag van
13.00 tot 17.00 uur en op zaterdag
en zondag van 13.00 tot 16.00 uur.

telkens van 16.00 tot 18.00 uur. In
februari komt het Vriezenveense
Trio Oale Jaz naar Hardenberg, in
maart is het de beurt aan Dokter
Jazz & Co en de Almelose band The
Jazzfreaks sluit voorlopig de rij op
zondag 19 april.

de decemberfoto’s van
De Sallander zijn verkrijg-
baar via foto.sallander.nl
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De protestantse kerken van Balk-
brug en Oud Avereest zijn gefu-
seerd. Zondag 4 januari zijn de pa-
pieren ondertekend en nu is het een
Protestantse Gemeente. Zoals er
vele honderden in ons land zijn,
maar de Balkbruggers voelen zich
speciaal: zij vinden het namelijk
een uniek moment in de lokale
kerkgeschiedenis. Ja, dat dank je de
koekoek. Als je zo’n kleine gemeen-
schap vormt is elke splitsing of fu-
sie uniek, maar landelijk, regionaal
en zelfs gemeentelijk gezien is het
niets bijzonders. Misschien wel dat
het zo lang geduurd heeft voor de
handtekeningen zijn gezet. Al in
1968 zijn de eerste voorzichtige
stappen gezet op het pad van sa-
menwerking, maar daarna heeft het
nog meer dan veertig jaar geduurd
eer de expeditie ten einde was.
Mozes zou er korter over gedaan
hebben, maar ja, die had dan ook
ervaring met langeafstandstochten.

Buiten Balkbrug stelt zo’n fusie niet
zo gek veel voor, maar de Balk-
bruggers zelf zitten er vol van. Ze
kunnen dan ook niet begrijpen, dat
B&W van de gemeente Hardenberg
niet bij de ondertekening aanwezig
waren. Echt, dat ging hun verstand
te boven. Gelukkig heeft het col-
lege wel begrepen, dat we in Ne-
derland al een paar jaar een schei-
ding tussen staat en kerk hebben
(sinds 1795, om precies te zijn).
Dus als de kerken van Balkbrug en
Oud Avereest denken dat het ge-
meentebestuur zou moeten opdra-
ven bij hun feestje, hebben ze het
mis. Het zou trouwens ook niet kun-
nen, want hoeveel fusies van vere-
nigingen, bedrijven, scholen en in-
stellingen zijn er jaarlijks niet.
Teveel om allemaal te bezoeken. En
dat zou wel moeten als je naar Balk-
brug was afgereisd, want gelijke
monniken, gelijke kappen. De or-
ganisatie ervoer het als een gemis,
liet een zegsman weten. Nou, mooi
laten ervaren. En nou weer aan het
werk!

Kortweg

De gemeente Hardenberg heeft vorige week voor het eerst door de hele
gemeente grote containers geplaatst om kerstbomen in te zamelen. In
totaal is op twintig plekken zo’n 200 kuub aan gestampte kerstbomen
opgehaald. Het gemiddelde van 10 kuub per locatie is ruim overtroffen
door De Krim en de Hardenberger wijken Baalder en Baalderveld. De

ingezamelde kerstbomen zijn afgeleverd bij vuilstortplaats Bovenveld,
waarna ROVA er biomassa van laat maken. Naar goed gebruik wordt de
actie uitvoerig geëvalueerd (is er voldoende opgehaald, wat waren de kos-
ten, is het milieu er werkelijk mee gediend), waarna wordt besloten of er
volgend jaar een vervolg komt.

Baalderveld, woensdag 7 januari, 13.06 uur.
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RHEEZERVEEN – Het is niet on-
denkbaar, dat over een paar jaar
acht windturbines staan in het ge-
bied tussen Rheezerveen en
Dedemsvaart-Zuid. Een gebied dat
nu al volgebouwd is met
hoogspanningsmasten en een vuil-
nisbelt en waar binnenkort de rond-
weg om Ommen bijkomt. Het kun-
nen er echter ook meer dan acht
worden, omdat het provinciale
Streekplan vervangen wordt door
een Omgevingsvisie, en daarin
kunnen andere aantallen komen te
staan. Wat in elk geval niet kan is,
dat de gemeenteraad van Harden-
berg deze maand beslist dat er daad-
werkelijk windturbines in dat ge-
bied komen. En dat was wel wat
sommige bezoekers van de
informatieavond in gebouw De Sa-
menkomst in Rheezerveen vorige
week woensdag dachten. Het enige
dat de gemeenteraad deze maand
kan beslissen is, dat onderzocht

Rheezerveen gunt zichzelf de ruimte
moet worden of een plan voor de
bouw van een windmolenpark kans
van slagen heeft.

Gun jezelf de ruimte, de hit in spe
van Erik Hulzebosch, bezingt de
ruimte die je in de gemeente
Hardenberg nog hebt. De tegen-
standers van windturbines in
Rheezerveen gebruikten het lied als
intro tijdens de informatieavond in
De Samenkomst. Om duidelijk te
maken dat zij die ruimte graag wil-
len behouden. Het lied was in dub-
bel opzicht bruikbaar, omdat het
ook aangaf dat het gebouw veel te
klein was om alle belangstellenden
onderdak te bieden. Er waren ruim
100 aanwezigen, waarvan de helft
geen zitplaats kon bemachtigen. Zij
kregen om te beginnen een opsom-
ming te horen van zaken, die de
stichting Boldor (stichting tot Be-
houd van het Open Landschap tus-
sen Dedemsvaart, Ommen en

Rheezerveen) tot nu toe gedaan
heeft om de plaatsing van
windturbines tegen te houden.
Daarna werd uitgelegd wat de laat-
ste troefkaart van de tegenstanders
is die nog uitgespeeld kan worden,
namelijk geluidsoverlast, die kan
leiden tot gezondheidsproblemen.

De effecten van laag frequent ge-
luid, een bijna onhoorbaar zoevend
gebrom, is voor sommigen fysiek
zo bedreigend dat ze last krijgen
van slaapgebrek, irritaties en stress.
In Nederland mag daarom in een
gebied van 4 keer de ashoogte van
een windturbine rond een woning
niet gebouwd worden. Met de hui-
dige ashoogtes betekent dit 400
meter. In Duitsland is dat 1500
meter, in Engeland 2 kilometer. Er
zijn plannen om de geluidsnormen
in heel Europa gelijk te trekken.
Minister Cramer zal daartoe bin-
nenkort maatregelen nemen. Stich-

ting Boldor gaf woensdag aan, dat
de gemeenteraad nu moet besluiten
dat deze nieuwe regels ook voor
Rheezerveen zullen gelden.
Andere acties dan het uitspelen van
de troefkaart ‘gezondheid’ staan
niet op de agenda van Boldor. Tot
verdriet van een enkele bezoekers,
die vonden dat er hardere acties
gehouden moeten worden. Daar wil
Boldor echter niets van weten. “Be-
sluiten worden democratisch geno-
men, en daar willen wij ons aan
houden. Wat wij wel kunnen doen
is ons laten horen. Op 13 januari
tijdens de oriënterende raads-
vergadering en op 20 januari, als
een besluit wordt genomen over het
voorstel van B&W”, vertelde voor-
zitter Martin Koopman van de
stichting. Gezien de grote betrok-
kenheid van de inwoners van
Rheezerveen en omgeving kan de
gemeentebode vast beginnen met
het plaatsen van extra stoelen.

Theater - Het Vestzaktheater in
Gramsbergen heet met ingang van
2009 Podium de Bezantijn. Het eer-
ste concert van dit jaar wordt ver-
zorgd door de Hardenberger forma-
tie Dim Triplet. Op 25 januari
speelt dit trio bekende jazz-
klassiekers. Aanvang 14.30 uur.

Cabaret
Misschien is het leuk om in de
Sallander aandacht te besteden aan
de stand-upcomedyshow van Lam-
bert-Jan Koops, schreef de pr-dame
van SBS. Het programma
Dedemsvaart, uw aandacht waard,
wordt maandag 19 januari op tv
uitgezonden. Niet bij SBS maar bij
Veronica, want deze Zweedse om-
roep heeft meer ijzers in het vuur.
Nou vooruit, bij deze dan. Cabare-
tier Koops vertelt in zijn show op
grappige en sarcastische manier
alles over zijn dagelijkse bezighe-
den. Hij is geboren en getogen in
Dedemsvaart, een dorpje waar naar

eigen zeggen zo weinig te doen is,
dat je als kind vanzelf een goede
fantasie gaat ontwikkelen om de
stilte te overleven. Dit blijken de
juiste ingrediënten te zijn voor een
avondvullend cabaretprogramma,
denkt men bij Veronica. Vanaf
22.00 uur voor de buis voor deze
gemeentelijke cabaretheld.

Verlenging
De korfballers van Juventa uit
Hardenberg zijn tevreden over Huib
Burchartz. Deze trainer uit Borne
staat dit jaar voor het eerst voor de
ploeg, maar het klikt zo goed tus-
sen spelers, trainer en bestuur dat
het contract met een jaar is ver-
lengd. Dat was trouwens ook al de
bedoeling, toen beide partijen de

eerste keer hun handtekening on-
der een overeenkomst plaatsten.
Het eerste team van Juventa is mo-
menteel zowel op het veld als in de
zaal Eerste Klasser.

Spoorlijn
De keuzes voor de toekomst van het
treinvervoer in Overijssel zijn ge-
maakt, denkt het provinciale CDA.
Nog geen bestuurlijke keuzes, maar
keuzes “in het hoofd”. De lokale en
provinciale CDA’ers gaan zich in-
zetten voor een treinverbinding van
Almelo naar Hardenberg. Goed
voor de inwoners van Drenthe,
goed voor de inwoners van Harden-
berg en ook goed voor ieder ander
die naar het noorden moet reizen,
want nu kan de verbinding tussen

Zwolle en Noord_Nederland een
beetje ontlast worden, meent het
CDA. De partij zal CDA-gedepu-
teerden, CDA-wethouders en CDA-
raadsleden de komende tijd mobi-
liseren om actie te ondernemen.
Bestuurders en ProRail moeten nu
snel om de tafel, zodat er aan de
uitvoering gewerkt kan worden,
menen de christendemocraten.

Uitkeringen
Het aantal uitkeringsgerechtigden
in de gemeente Hardenberg is in
2008 gedaald. In 2007 telde de ge-
meente nog 530 uitkeringsge-
rechtigden, vorig jaar waren dat er
400. De sterke daling had te ma-
ken met de goede economische si-
tuatie. Door de kredietcrisis ver-

wacht de gemeente dat het aantal
aanvragen voor uitkeringen weer
toe zal nemen. Met onder meer
sollicitatiecursussen en gesubsidi-
eerde werkplekken hoopt Harden-
berg de stijging te beperken.

Fusie
Burgemeester Kok van Ommen zou
het toejuichen als de gemeenten
Ommen en Dalfsen een fusie zou-
den bespreken. Hij zei dat tijdens
zijn nieuwjaarstoespraak. De fusie-
gemeente zou beter dan nu in staat
zijn de concurrentie aan te gaan
met Zwolle en Hardenberg, op het
gebied van wonen en werken. Zijn
Dalfser collega Elfers reageerde
met de opmerking, dat een fusie het
bespreken waard is.

foto’s uit de krant
zijn te vinden op
foto.sallander.nl
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De campagne voor de gemeente-
raadsverkiezing is al begonnen.
Liberaal Hardenberg heeft het start-
schot gegeven met een bijna
paginagrote advertentie, waarin een
verhaaltje staat over windmolens.
Of eigenlijk: waarin sprookjes wor-
den verteld.
“Ik vind het als gekozen raadslid
bedroevend om te zien, hoe zoveel
interesse (van de bewoners uit het
gebied waar eventueel windmolens
worden geplaatst) zo weinig weer-
klank vindt in de politiek”, schreef
raadslid Petra Baarslag. Een nogal
vreemde opmerking, want tijdens

de informatieavond in Rheezerveen
was elke politieke partij vertegen-
woordigd. En tijdens de oriënte-
rende raad mochten insprekers on-
geveer 5x zo lang hun verhaal doen,
als volgens de regels is toegestaan.
Ook vreemd: de advertentie was
gemaakt voordat de oriënterende
raadsvergadering had plaatsgevon-
den. Om van tevoren te schrijven,
dat de politiek de belangstellende
burger niet serieus neemt maakt
duidelijk, dat je zelf niet serieus
bezig bent. Of het raadslid is hel-
derziende, dat kan natuurlijk ook.
Verder schrijft ze dat er nog twee
onderzoeken lopen naar de effec-
ten van het geluid van windturbines
op de volksgezondheid. “De resul-
taten worden dit voorjaar verwacht.
Nu al is bekend dat op basis van
nieuwe geluidsnormen er helemaal
geen windturbines geplaatst kun-
nen worden, en toch krijgen we dit
voorstel op ons bord”, zo gaat ze
verder. Opnieuw: wat een vreemde
opmerking. De uitkomsten van die

onderzoeken moeten toch nog be-
kend gemaakt worden? En Petra
Baarslag heeft blijkbaar niet goed
opgelet tijdens de informatieavond,
want de grootste groep tegenstan-
ders, verenigd in de stichting Bol-
dor, heeft zelfs met beelden laten
zien dat er nog steeds turbines ge-
plaatst kunnen worden, ook als de
afstand tot de woningen vergroot
moet worden.

“Als gekozen raadslid sta ik voor
de mensen die mij het vertrouwen
hebben gegeven om hun stem in de
gemeenteraad te laten horen”, staat
iets verderop in de advertentie. Als
ze dat echt meent mag ze haar
mond de komende maanden wel
houden, want dan heeft ze haar
portie spreekrecht al verbruikt.
Petra heeft bij de vorige verkiezin-
gen namelijk het vertrouwen gekre-
gen van 257 stemmers, minder dan
1 procent van de kiezers. Als dat
wordt omgezet in spreektijd tijdens
een raadsvergadering, wordt Libe-

raal Hardenberg nogal overbedeeld.
Misschien moet de raad toch maar
eens gaan denken over spreektijd
per zetel.
Maar wat ik echt stuitend vind, zijn
de insinuaties aan het adres van de
stichting Natuur en Milieu Over-
ijssel. “Deze door de overheid ge-
subsidieerde club is toevallig tot het
inzicht gekomen, dat het gebied
Dedemsvaart-Zuid landschappelijk
weinig waarde heeft”, schrijft Li-
beraal Hardenberg. O, dus iedereen
die subsidie van de overheid krijgt
is verdacht? Nou, toevallig krijgt
Liberaal Hardenberg ook subsidie
van de gemeente, vorig jaar om pre-
cies te zijn 1966 euro. Daar kun je
volgens mij een aardige adverten-
tie van betalen.
Deugt er dan helemaal niks aan het
verhaal van ‘Donna Quichotte’?
Nee, helemaal niks. Oppositie voe-
ren is belangrijk, misschien nog wel
belangrijker dan meeregeren. Maar
wel met eerlijke middelen en op de
juiste plek. En daar ontbrak het aan.

Kortweg

Verlenging
De korfballers van Juventa uit
Hardenberg zijn tevreden over Huib
Burchartz. Deze trainer uit Borne
staat dit jaar voor het eerst voor de
ploeg, maar het klikt zo goed tus-
sen spelers, trainer en bestuur dat
het contract met een jaar is ver-
lengd. Dat was trouwens ook al de
bedoeling, toen beide partijen de
eerste keer hun handtekening on-
der een overeenkomst plaatsten.

Uitkeringen
Het aantal uitkeringsgerechtigden
in de gemeente Hardenberg is in
2008 gedaald. In 2007 telde de ge-
meente nog 530 uitkerings-
gerechtigden, vorig jaar waren dat
er 400. De sterke daling had te
maken met de goede economische
situatie. Door de kredietcrisis ver-
wacht de gemeente dat het aantal
aanvragen voor uitkeringen weer
toe zal nemen. Met onder meer
sollicitatiecursussen en gesubsidi-
eerde werkplekken hoopt Harden-
berg de stijging te beperken.

Spoorlijn
De keuzes voor de toekomst van het
treinvervoer in Overijssel zijn ge-
maakt, denkt het provinciale CDA.
Nog geen bestuurlijke keuzes, maar
keuzes “in het hoofd”. De lokale en
provinciale CDA’ers gaan zich in-
zetten voor een treinverbinding van
Almelo naar Hardenberg.

Goed voor de inwoners van Dren-
the, goed voor de inwoners van
Hardenberg en ook goed voor ieder
ander die naar het noorden moet
reizen, want nu kan de verbinding
tussen Zwolle en Noord-Nederland
een beetje ontlast worden, meent
het CDA. De partij zal CDA-gede-
puteerden, CDA-wethouders en
CDA-raadsleden de komende tijd
mobiliseren om actie te onderne-
men. Bestuurders en ProRail moe-
ten nu snel om de tafel, zodat er
aan de uitvoering gewerkt kan wor-
den, menen de christendemocraten.

IJsbreker
Deze week bekijkt de provincie
Overijssel of er een ijsbreker wordt
ingezet, om het kanaal Almelo-De
Haandrik open te breken. Maandag
is dat al gebeurd in het kanaal Beu-
kers-Steenwijk. Voor het kanaal
Almelo-De Haandrik kon niet eer-
der een besluit worden genomen,
omdat de klus te zwaar was voor
een ijsbreker. “Het ijs is daar 12 tot
15 cm dik en op sommige plekken
zelfs dikker dan 16 cm. De ijsdikte
neemt nauwelijks af. Het water is
nog te koud en de nachtelijke tem-
peratuur is nog te laag”, vertelde
een woordvoerder vrijdag.

Wielen ‘uit de shit’
De problemen met de riolering voor
tien woningen in Wielen zijn eind
januari opgelost, verwachten B&W
van Hardenberg. De drukriolering
die enkele jaren geleden is aange-
bracht blijkt in de praktijk niet goed
te werken. Regelmatig is er sprake
van verstoppingen. De oplossingen
die tot nu toe bedacht zijn hebben
geen effect gehad, zodat PvdA-
raadslid Rein Jonkhans enkele we-
ken geleden hierover vragen heeft
gesteld aan B&W.
In zijn antwoord schrijft het college
dat er een zwaardere pomp wordt
geïnstalleerd, waardoor de verstop-
pingen naar verwachting niet meer
zullen optreden.

HARDENBERG - De N34 tussen
de Witte Paal en de N48 Junner
Koeland (de Veldsteeg) komt er
in de toekomst heel anders uit te
zien. Het werk aan dit weg-
gedeelte, dat ongeveer vijf kilo-
meter lang is, start in het voor-
jaar van 2011 en is naar
verwachting in het tweede kwar-
taal van dat jaar gereed.

De N34 wordt omgevormd tot een
erftoegangsweg. Dit is een weg
zonder scheiding van rijrichtingen,
zonder markeringen op het wegdek.
Het verkeer mag hier maximaal 60
kilometer per uur rijden. Ter hoogte
van Junner Koeland wordt de N34
over een lengte van ongeveer ne-

Deel N34 wordt karrenspoor

genhonderd meter gedeeltelijk in-
gericht als ‘karrenspoor’. Auto’s
moeten op elkaar wachten bij het
passeren. Het verkeer mag hier niet
harder dan 30 kilometer per uur
rijden. De N34 krijgt slingerende
delen, drempels en uitwijkstroken
in het karrenspoorgedeelte. Op een
uitwijkstrook kan een auto even
wachten om een tegemoetkomende
auto te laten passeren. Vanaf het
‘karrenspoorgedeelte’ tot aan Witte
Paal worden ook slingerende delen
en drempels aangelegd, maar geen
uitwijkstroken. Met de aanpas-
singen wil Rijkswaterstaat het ver-
keer dat niet naar Ommen gaat,
aansporen om van de verlengde
N36 gebruik te maken. De be-

staande parallelweg wordt een fiets-
pad waar ook de hulpdiensten ge-
bruik van kunnen maken.

Overigens is er op dit moment geen
sprake meer van een Witte Paal.
Rijkswaterstaat heeft de oude
marke-grenspaal verwijderd en op-
geslagen. Niet, omdat hij in de weg
stond bij het kappen van bomen
voor de verlengde N36, maar om-
dat men bang was dat de paal als
een soort ‘oudejaarsstunt’ verwij-
derd zou worden. Als de kruising
van de N34 en de N36 vernieuwd
is, zal volgens een woordvoerder
van wegenbouwer Heijmans  de
Witte Paal midden op de rotonde
worden geplaatst.

GRAMSBERGEN - Deze week
krijgen ruim 1900 mensen in de
leeftijd van 55-65 jaar, wonende in
de kernen Gramsbergen, De Krim,
Lutten en Slagharen, een uitnodi-
ging om deel te nemen aan de
GALM-Fittest.  Deze Fittest wordt
op woensdag 18 februari 2009 ge-
houden in de sporthal in Grams-
bergen. GALM is de afkorting van
Groninger Actief Leven Model. Het
is een strategie om op een sportieve
manier niet-actieve mannen en
vrouwen (weer) in beweging te
brengen.

Door middel van de fittest krijgen
de deelnemers inzicht in hun alge-
hele fitheid. In het bijzijn van een
arts zullen de deelnemers een aan-
tal testonderdelen volgen. In totaal
zijn er zes testonderdelen waarbij
onder andere lenigheid, reactie-
snelheid, kracht en uithoudingsver-
mogen worden getest. Na het vol-
gen van de testonderdelen krijgen
de deelnemers een (beweeg)advies
van een deskundige. Na afloop van
het testadvies kunnen de deelne-
mers zich inschrijven voor een 12
weken durend introductie-
programma of kiezen voor een be-
staand beweegaanbod bij sport-
verenigingen, sportscholen en
fysiotherapeuten.

GRAMSBERGEN - Het Vestzak-
theater heet met ingang van 2009
Podium de Bezantijn. Het eerste
concert van dit jaar wordt verzorgd
door de Hardenberger formatie Dim
Triplet. Op 25 januari speelt dit trio
vanaf 14.30 uur bekende jazz-
klassiekers.

Uitnodiging voor
‘oudere jongere’

UELSEN – De tirolerband
Vechttaler Jungs uit Hardenberg is
een van de deelnemers aan de eer-
ste Uelsener Music Night op vrij-
dag 23 januari. De Rotaryclub
Coevorden/Uelsen heeft een
wandelconcert georganiseerd,
waarvan de opbrengst onder meer
bestemd is voor de CliniClowns.

Vanaf 19.30 uur wordt overal in het
centrum van het Duitse dorp, net

Vechttaler Jungs werken
mee aan wandelconcert

over de grens met Hardenberg, op-
getreden door regionale artiesten.
‘Van Bach tot pop’, is de titel van
de muzieknacht, die tot ongeveer
22.00 uur duurt. Voor een tientje
heeft men toegang tot de optredens
in alle kerken, het oude raadhuis,
buurthuizen en cafés en ontvangt
men twee consumpties en een
kaartje voor gratis toegang tot de
dierentuin in Nordhorn. Elk optre-
den duurt 20 tot 30 minuten.

De kruising van de N34 met de N36 verandert binnenkort in een rotonde. © Roel Gritter

Theater Gramsbergen
krijgt nieuwe naam

Mariënberg en Beerzerveld hebben
zaterdag 7 februari de primeur van
de eerste Brug tot Brug loop. Het is
een initiatief van de plaatselijk
handelsvereniging. Bij deze
hardloopwedstrijd is het Overijssels
kanaal de rode draad. Het parcours
loopt van de brug in Mariënberg
langs de westkant van het Overijs-
sels kanaal richting Beerzerveld.
Onderweg steken de deelnemers het

Bruggenloop langs
Overijssels kanaal

kanaal over via de brug in
Beerzerveld, waarna ze aan de oost-
zijde teruglopen, een rondje van
ongeveer 3 kilometer lang. Voor de
jeugd zijn er wedstrijden over 1 en
3 km, de senioren lopen 6 of 9 km.
Inschrijven kan bij het pand van
Content, waar ook de start- en
finishlijn is getrokken. Het eerste
starschot wordt om 13.00 uur ge-
lost, het laatste om 15.15 uur. redactie@sallander.nl

www.sallander.nl
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IJsbreker hoeft niet verder dan Daarlerveen

Wat hebben windmolens en Essent
met elkaar te maken? Natuurlijk,
beide gaan over energie. Maar er is
meer. En niet alleen, dat Liberaal
Hardenberg over beide zaken vra-
gen heeft gesteld aan het college
van B&W. Dat laatste is trouwens
op zich een goede zaak. Laat het
college zich maar eens uitspreken
over haar opstelling in deze zaak.

Moet je Essent verkopen aan het
Duitse RWE (Rheinisch-
Westfälisches Elektrizitätswerk), of
moet je een Nederlandse energie-
leverancier niet verkopen aan een
buitenlandse firma? Liberaal
Hardenberg noemt dat trouwens
iets anders. In de vragen aan B&W
wordt gesproken van ‘het verpatsen
van tafelzilver’. Door die uitdruk-
king te gebruiken geeft de partij op
voorhand aan, hoe over de verkoop
wordt gedacht. En dat is een beetje
vreemd voor een liberale partij.
Want windmolens en Essent heb-
ben nog iets anders dan energie met
elkaar te maken, namelijk: geld.

Hardenberg krijgt 5 miljoen euro
als Essent wordt verkocht aan
RWE. Een hoop geld, maar daar
staat tegenover dat de jaarlijkse

dividenduitkering verdwijnt. En
dus is het maar de vraag of je moet
spreken van tafelzilver, van de
hoofdprijs of van de kip met de gou-
den eieren. Het lijkt er echter op,
dat het een kwestie van goed
koopmanschap is, als je Essent nu
verkoopt. En dat moet liberalen
toch als muziek in de oren klinken.
Over enkele jaren zul je nooit meer
zoveel geld krijgen voor het bedrijf.
Nederland steekt veel geld, kennis
en energie in het terugdringen van
het energieverbruik. Beter isolatie,
spaarzaamheid en vooral alterna-
tieve energiebronnen. En daar ko-
men de windmolens weer om de
hoek kijken. Over enkele jaren zul-
len windenergie, zonne-energie en
energie van biomassa ervoor zor-
gen, dat er minder ‘gewone’ elek-
triciteit wordt afgenomen. En dat

betekent dat Essent dan minder
waard is, zodat de provincies en
gemeenten minder geld krijgen bij
een eventuele verkoop.

De term ‘verpatsen van tafelzilver’
deugt dan ook niet. Het is namelijk
de hoofdprijs krijgen op het juiste
moment: als je wilt verkopen, moet
je nu verkopen. Maar dat geeft
meteen aan, waar het om gaat. Wil
je wel verkopen, los van het bedrag
dat je ervoor krijgt. Het is goed dat
B&W, maar ook de gemeenteraad,
daarover een uitspraak doet. Het
moet niet afgedaan worden met een
papieren antwoord van B&W, maar
er dient een echt debat te volgen,
waarin elke partij met de billen
bloot moet. Eens kijken wie de
handschoen van Liberaal Harden-
berg oppakt.

Witte Paal
Rijkswaterstaat geeft maandag 2
februari het officiële startsein voor
de aanleg van de verlengde N36.
Dat gebeurt nabij de Witte Paal,
tussen Hardenberg en Ommen. Op
de kruising van de N34 en de N36
wordt een rotonde aangelegd, de
N36 wordt om Ommen geleid en
de N34 van de Witte Paal naar
Ommen wordt een weg die alleen
geschikt is voor plaatselijk verkeer.
De werkzaamheden moeten eind
2010 klaar zijn.

Bijstand
Vanaf 1 april 2009 ontvangen
Hardenberger 65-plussers hun aan-
vullende bijstandsuitkering via de
Sociale Verzekeringsbank (SVB).
Door de samenwerking met de SVB
ontvangen de 65-plussers in de ge-
meente Hardenberg in het nieuwe
jaar hun totale inkomen, bestaande
uit AOW en aanvullende bijstand
van één instantie. De gemeente
denkt dat door deze samenwerking
meer mensen gebruik zullen maken
van de aanvullende bijstand.

Minder regels
De gemeente Hardenberg wil en-
kele regels en aanvragen van ver-
gunningen afschaffen. Daarmee
wordt tijd en geld bespaard, voor
zowel gemeente als bedrijven en
inwoners. Onderzoeksbureau SIRA
heeft bij acht Overijsselse gemeen-
ten de administratieve lastendruk
bekeken. Hardenberg kan volgens
SIRA wel met minder regels toe.
De gemeente wil daarnaast enkele
vergunningen langer laten gelden,
zodat bedrijven en inwoners min-
der vaak een vergunning hoeven
aan te vragen.

Nederlaag HHC
HHC heeft zaterdag de vierde ne-
derlaag van de competitie geleden.
Nunspeet won thuis met 1-0. Door
dit verlies is de hoofdklasser uit
Hardenberg naar de derde plek ge-
zakt, achter Harkemase Boys en
Nunspeet. IJs en weder dienende
ontvangen de Hardenbergers ko-
mende zaterdag op sportpark De
Boshoek Harkemase Boys. Om de
competitie weer wat spannender te
maken zal HHC de koploper moe-
ten verslaan. Aanvang 14.30 uur.

Parkeren (1)
Parkeren langs de wegen en in de
bermen rond de Evenementenhal in
Hardenberg is voortaan verboden.
De politie gaat de komende tijd
streng optreden. De gemeente heeft
gewacht met het nemen van deze
maatregel, tot de nieuwe parkeer-
plaats van de Evenementenhal aan
de Duitslandweg gereed was.

Parkeren (2)
Zodra de parkeerplaatsen op het
Spindeplein in Hardenberg ver-
dwijnen, wordt de maximale
parkeerduur van de parkeerplaat-
sen bij de ABN-bank teruggebracht
van 2 tot 1 uur. Dit gebeurt om bak-
ker Van Elburg en poelier Rade-
makers ter wille te zijn. Hun klan-
ten zijn voornamelijk kortpar-
keerders, die geen gebruik zullen
maken van de parkeergarage onder
het nieuwe gemeentehuis. Door de
maximale parkeerduur te verkorten
wordt de doorloopsnelheid bevor-
derd, is de redenering. Om de
Marskramer (Vasse) van dienst te
zijn, worden 8 tot 10 parkeerplaat-
sen langs de Koppellaan aangelegd.
Gebeurt dit niet, dan verliest Vasse
naar eigen zeggen veel omzet.

Rijkswaterstaat had gedacht dat woensdag 21 januari de ijsbreker Aquanaut
het kanaal Almelo-De Haandrik van begin- tot eindpunt zou moeten be-
varen, om scheepvaartverkeer weer mogelijk te maken. Sinds 31 decem-
ber was er een vaarverbod uitgevaardigd voor het kanaal, maar nu de
dooi had ingezet moesten de schippers weer aan de slag kunnen. In wer-
kelijkheid hoefde de ijsbreker maar op een deel van het kanaal zijn werk

te doen, namelijk alleen tussen de sluis bij Aadorp en Daarlerveen. Twee
vrachtschepen waren ‘s morgens uit Coevorden vertrokken om een vaar-
geul te creëren. Doordat het ijs minder dik was dan gedacht, konden de
beide schepen probleemloos Daarlerveen bereiken, waar ze contact maak-
ten met de ijsbreker uit Urk.

© Roel Gritter

HARDENBERG – Ernst Neering
van de Universiteit van Wage-
ningen verzorgt woensdag 4 fe-
bruari in natuurcentrum De Kop-
pel een lezing met stereo-diashow
over insecten. Van 20.00 tot 22.00
uur komen aan bod de ontwikke-
ling van ei tot volgroeid insect, nut
en hinder door insecten en voor-
beelden van wat bepaalde insecten
doen in natuurlijke en agrarische
ecosystemen. Neering neemt de be-
zoeker daarbij de hele wereld over.

HARDENBERG - Café The Old
Inn aan de Voorstraat in Harden-
berg houdt dit jaar opnieuw een
barcompetitie. Vanaf februari wordt
één keer per maand de leiding van
het café in handen gegeven van
twee enthousiastelingen, die moe-
ten proberen om op vrijdag en za-
terdag een zo hoog mogelijke om-
zet te genereren. Het duo dat de
meeste omzet weet te halen ont-
vangt een prijs van 500 euro.
De 5 teams van vorig jaar hadden
allemaal een goed doel aan hun
weekend gekoppeld. Er is toen in
totaal 2000 euro overgemaakt naar
doelen als Kika, Cliniclowns en de
stichting Doe een wens. Nieuwe
deelnemers kunnen zich opgeven
bij Bert Bos, eigenaar van café The
Old Inn.

REGIO - Tussen 29 en 31 december hebben in Overijssel veiligheids-
controles plaatsgevonden bij de 140 verkooppunten van consumenten-
vuurwerk. Het resultaat was, dat er 48 overtredingen zijn geconstateerd,
20 meer dan het jaar ervoor. De meest voorkomende overtreding was, dat
het vuurwerk te dicht en te hoog tegen de kluiswanden stond opgesta-
peld. Hierdoor kon bij brand de sprinklerinstallatie niet goed werken. De
gemeenten en de provincie hebben afgesproken, dat volgend jaar strenger
wordt opgetreden als de vuurwerkopslag weer niet in orde is.

De werkzaamheden voor de bouw
van het nieuwe gemeentehuis in
Hardenberg beginnen na de zomer
in 2009. Eigenlijk zou men voor de
zomervakantie beginnen, maar de
bouwperiode is ingekort om bewo-
ners, ondernemers en bezoekers
van het centrum minder lang over-
last te bezorgen. Door later te be-
ginnen zullen toeristen dit jaar nog
weinig merken van de bouw-
werkzaamheden. De oplevering
van het gemeentehuis is in 2011.

Barcompetitie
krijgt vervolg

Meer overtredingen vuurwerkverkoop

3D-show over insecten Bouw gemeentehuis

HARDENBERG – De korfballers
van Juventa uit Hardenberg kon-
den het zaterdag niet redden te-
gen Exakwa uit Lelystad.

Tot nu toe hadden de polder-
bewoners nog geen punt behaald op
vreemde bodem, maar Juventa stak
de helpende hand toe. Eerste lieten
ze Exakwa makkelijk uitlopen tot
een 7-11 ruststand, daarna ver-
zuimden de Hardenbergers enkele
opgelegde kansen te verzilveren,
zodat de aansluiting steeds buiten
handbereik bleef. Omdat de ploeg
uit Lelystad wel enkele scherp-
schutters in de gelederen had, werd
de eindstand bepaald op 17-19. De
uitslag doet misschien anders ver-
moeden, maar Juventa had dit keer
geen enkele kans de nederlaag te
ontlopen. Zaterdag moeten de
Hardenbergers op bezoek bij Korf-
balvereniging Elburg.

Juventa komt te kort
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De OPV, de Onafhankelijke Partij
Vechtstreek, zou er goed aan doen
snel haar website te veranderen. In
de eerste plaats omdat nog steeds
foto en naam worden getoond van
een bestuurslid, die inmiddels niet
meer onder ons is. En in de tweede
plaats, omdat dan meteen de naam
gewijzigd kan worden in OGV, de
Onafhankelijke Googlepartij Vecht-
streek.
Even voor degenen die niet zo be-
kend zijn met dit begrip: googelen
in iets anders dan goochelen.
Googelen houdt in, dat je met een
zoekmachine informatie probeert te
vinden op internet. Daar is werke-
lijk over van alles informatie te vin-

den: rijp en groen, leugen en waar-
heid, u noemt het en het is er. De
OPV-ers proberen regelmatig an-
dere partijen te overtuigen met in-
formatie, die ze tijdens een avondje
googelen bijeen hebben gesprok-
keld. Naaste buur Liberaal Harden-
berg (LH) heeft die truc overgeno-
men. Vorige week dinsdag
probeerde deze partij de overige
raadsleden op andere gedachten te
brengen tijdens het debat over het
plaatsen van windturbines in de
omgeving van Rheezerveen. Het
enige LH-raadslid, mevrouw Baars-
lag, wilde een presentatie houden
over alternatieve vormen van ener-
gie. Dat werd echter niet toege-
staan, omdat zoiets hoort tijdens
een oriënterende ronde. Daar ga je
informatie verzamelen en informa-
tie uitwisselen. Tijdens een raads-
vergadering ga je met die informa-
tie anderen proberen te overtuigen
van jouw gelijk of, als dat niet lukt,
ga je de anderen uitleggen waarom
je hun plannen niet steunt. Maar
goed, tijdens een volgende oriënte-
rende raadsvergadering krijgt ze

een nieuwe kans, om te vertellen
over haar plan om een super-
windmolen te plaatsen die half
Overijssel van elektriciteit kan
voorzien.

Als LH en OPV via Google hun
informatie krijgen, kunnen anderen
dat natuurlijk ook. Een kwartiertje
googelen leert dan, dat er op dit
moment maar één grote
windturbine productief is, namelijk
de 5M in Noord-Duitsland. Goed
voor de energiebehoefte van 5.000
huishoudens. Alleen al in de ge-
meente Hardenberg heb je vier van
die exemplaren nodig, dus dat zet
geen zoden aan de dijk. Dat kan dus
niet die superwindmolen zijn, waar
LH op doelt. Waar is die dan wel te
vinden? Het antwoord: nog ner-
gens.

Ruim een jaar geleden jaar hebben
Chinese en Amerikaanse ontwikke-
laars bekend gemaakt, dat ze een
windturbine hebben bedacht die
1000 maal efficiënter werkt dan de
huidige turbines, de zogenoemde

MagLev-molen die draait op mag-
neten. Met één zo’n molen kun je
750.000 huishoudens van energie
voorzien, beweren de uitvinders.
Helaas zitten er wel een paar kleine
nadelen aan vast: de molen kost
minimaal 53 miljoen dollar en er
is alleen nog maar een prototype in
China aan het werk. Zeggen de
makers, want niemand heeft de
turbine nog kunnen bezoeken. Het
duurt dus in elk geval nog jaren
voordat er eentje in Nederland ge-
plaatst zou kunnen worden, en dan
moet je er ook nog eens flink voor
betalen. Daar wil Hardenberg niet
op wachten, want die heeft zich
bereid verklaard de CO-2-uitstoot
te verminderen. Niet straks, maar
nu. De hele raad heeft zich daar
achter gesteld, inclusief OPV en
Liberaal Hardenberg. De zaak uit-
stellen tot er een superwindmolen
komt is dus geen optie. Maar hoe
kun je als oppositiepartijen dan wel
voorkomen, dat er windturbines in
de omgeving van Rheezerveen wor-
den geplaatst? Ach, misschien helpt
goochelen toch beter dan googelen.

HARDENBERG – B&W van
Hardenberg mogen onderzoeken,
of er windmolen geplaatst kunnen
worden in de omgeving van
Rheezerveen. Dat besloot de ge-
meenteraad vorige week dinsdag
met 28 tegen 3 stemmen. Het
voorstel van het college werd ech-
ter niet ongewijzigd overgeno-
men. Op voorspraak van PvdA,
CDA en CU werd aan het voor-
stel toegevoegd, dat de nieuwe
richtlijnen van minister Cramer
over geluidsnormen onverkort
worden gehandhaafd. Ook als het
nog jaren duurt voordat die richt-
lijnen bekend worden gemaakt.

“Wij kiezen voor duurzame ener-
gie en staan achter de Kyoto-afspra-
ken om de CO2-uitstoot terug te
dringen”, vertelde woordvoerder
Peters van de PvdA. “We begrijpen
dat mensen in het gebied
Dedemsvaart-Zuid niet staan te
springen om windmolens in hun
omgeving te krijgen. Er is echter
een groter belang, en dat is het op-
lossen van het energieprobleem. We
willen dat probleem niet nog gro-
ter later worden. De generaties die
na ons komen hebben recht op
schone energie. Maar: de gezond-
heid staat voorop. Dus wel
windturbines plaatsen, tenzij blijkt

Rondhangen
Er komen teveel klachten binnen
over hangjongeren in het centrum
van Hardenberg. Dat heeft de poli-
tie IJsselland vorige week meege-
deeld aan de scholen voor voortge-
zet onderwijs. De scholieren vallen
met name in de middagpauze win-
keliers en publiek lastig, ze zorgen
voor zwerfvuil en zijn brutaal te-
gen winkelpersoneel.
Voor de politie is de maat vol, zo-
dat de komende weken verscherpt
toezicht plaatsvindt. Overtredingen
worden gestraft met boetes tot
maximaal 90 euro.

Brandweer
Tijdens de jaarlijkse feestavond van
de gemeentelijk brandweerkorpsen
zijn 11 vrijwillige brandweerlieden
onderscheiden. Vijf omdat ze 12,5
jaar lid zijn, vijf vanwege 20 jaar
lidmaatschap en één, Riekus
Beldman uit Hardenberg, omdat hij
al een kwart eeuw bij de brandweer
werkzaam is. Burgemeester
Meulman reikte de onderscheidin-
gen uit in Zaal Takens in Balkbrug

Uitbreiding
De Evenementenhal Hardenberg
gaat fors uitbreiden. Eigenaar Her-
man van der Most wil een groot
congrescentrum op de huidige
locatie bouwen. Er moet een hotel
komen met een kleine 200 kamers,
een restaurant met 1800 plaatsen
en een congresruimte met 3000 zit-
plaatsen. De verbouwing gaat ruim
10 miljoen euro kosten. Van der
Most hoopt binnen anderhalf jaar
te kunnen starten met de bouw.

Foppe de Haan
De coach van het Olympisch voet-
balelftal, Foppe de Haan, komt la-
ter naar Hardenberg dan gedacht.
Hij zou zaterdag 31 januari op
sportpark De Boshoek een KNVB-
speld uitreiken aan HHC, omdat die
club een ‘ster’ heeft verdiend voor
de jeugdopleiding. Omdat de wed-
strijd tegen koploper Harkemase
Boys niet doorging, komt De Haan
nu waarschijnlijk 14 februari, wan-
neer HHC speelt tegen Excelsior.

Groene brandstof
Vuilverwerker ROVA en de ge-
meente Hardenberg gaan onderzoe-
ken, of er een bio-ethanol tank-
station in de gemeente kan komen.
Deze brandstof wordt dan gebruikt
in gemeentelijke voertuigen, zo is
de bedoeling. De gemeente levert
zelf het groenafval (bermgras, blad
en strooimaaisel), waar de brand-
stof van wordt gemaakt. Van het
bestaande wagenpark kunnen on-
geveer 26 voertuigen van de groene
brandstof gebruik maken.

Miss gezocht
RTV Oost gaat net als verleden jaar
de verkiezing van Miss Overijssel
in beeld brengen. De organisatoren
van de wedstrijd zijn op zoek naar
meiden, die willen meedoen aan de
schoonheidsverkiezing. Aanmel-
den kan tot vrijdag 20 februari. De
kandidaten moeten spontaan zijn,
gevat en flexibel. Daarnaast moe-
ten ze het lef hebben om in the
spotlights te staan. Andere voor-
waarden zijn een leeftijd van 18 tot
24 jaar, niet gehuwd, geen kinde-
ren en in het bezit zijn van de Ne-
derlandse nationaliteit. Ook moe-
ten de kandidaten geboren of
woonachtig zijn in Overijssel of in
deze provincie studeren.

HARDENBERG – Brede school De
Matrix in de Hardenberger wijk De
Marslanden heeft de Scholenbouw-
prijs 2008 gewonnen in de catego-
rie primair onderwijs. De uitslag is
donderdag bekend gemaakt door
Sharon Dijksma, staatssecretaris
van Onderwijs. Aan de prijs is een
geldbedrag verbonden van 15.000
euro. De bijna 7 miljoen euro kos-
tende school in Hardenberg wordt
met name geprezen om de
duurzaamheid, de brede toeganke-
lijkheid (onderwijs, kinderopvang,
zorg en welzijn onder één dak) en
de flexibiliteit van het gebouw,
waardoor alle gebruikers de ruim-
tes naar eigen inzicht kunnen in-
delen. De gemeente Hardenberg is
er zo trots op, dat het gewaagde
ontwerp een prijs heeft gewonnen,
dat alle leerlingen maandag een
traktatie hebben gekregen van het
gemeentebestuur.

Prijs voor
de Matrix

De Matrix in Hardenberg heeft de Scholenbouwprijs 2008 gewonnen. © Roel Gritter

Gezondheid belangrijker dan windenergie
dat ze schadelijk zijn voor de ge-
zondheid.” Samen met CDA en CU
werd vervolgens een amendement
ingediend, waarin staat dat de
nieuwe richtlijnen van het minis-
terie over geluidsnormen leidraad
zijn bij het eventueel plaatsen van
windmolens. GroenLinks en de
VVD steunden dit voorstel, terwijl
OpKoers, de OPV en Liberaal
Hardenberg tegen stemden. “De
burgers zeggen hun mening. Krij-
gen ze gehoor? Worden ze serieus
genomen? Wij doen dat wel en
daarom zijn wij tegen”, vertelde
Annie Kelder van OpKoers in haar
stemverklaring.

Over de suggestie dat de gemeente
in ruil voor provinciaal geld zou
hebben beloofd windmolens te
plaatsen, werd bijna niet meer ge-
sproken. Uit de officiële stukken
was gebleken dat hiervan niets
klopte. B&W hadden alleen beloofd
een voorstel aan de raad te doen,
waarin stond dat onderzoek gedaan
zou worden naar het plaatsen van
windmolens in het gebied
Dedemsvaart-Zuid. Wat de raad
ook zou besluiten (wel of geen
windmolens), de provincie zou toch
geld geven om plannen voor ener-
giebesparing mogelijk te maken.
Alleen mevrouw Baarslag van Li-

beraal Hardenberg noemde dit nog
tijdens haar inbreng. Daarbij leek
het echter, alsof ze niet alleen tot
de andere raadsleden sprak, maar
ook tot zichzelf. Zij en haar partij-
genoten hadden de laatste weken
gesuggereerd, dat de gemeente en
provincie handjeklap hadden ge-
speeld: Hardenberg krijgt geld als
er windmolens komen. Ten on-
rechte, zo was gebleken. “Geen uit-
ruil dus van geld tegen windmo-
lens. Laat dat even helder zijn”,

sprak ze, alsof niet zij maar de an-
deren hadden gesproken van een
uitruil. Met het besluit van de ge-
meenteraad is tegemoet gekomen
aan de wens van de stichting Bol-
dor, de club van inwoners van
Rheezerveen en omgeving, die het
gebied Dedemsvaart-Zuid open wil
houden. Het gezondheidsaspect
staat nu op nummer 1, en dat bete-
kent dat het minder eenvoudig
wordt windmolens in het beoogde
gebied te plaatsen.

HARDENBERG – De brandweer
van Hardenberg hoefde vorig jaar
minder op pad dan het jaar daar-
voor: 505 keer in 2008 tegenover
607 in 2007. “Maar eigenlijk vind
ik dit nog teveel”, zei brandweer-
commandant Martin Cuperus vrij-
dag tijdens de jaarlijkse feestavond
van de brandweer.

“Er zaten namelijk veel loze mel-
dingen bij. In regionaal en lande-
lijk verband zullen we dit probleem
aan de orde stellen. Brandmeld-
systemen zijn er niet voor om de
brandweer voor niets te laten uit-
rukken, maar om bedrijven en in-
stellingen veiliger te maken. Snelle
meldingen moeten vooral tot snelle

Brandweer vaak voor niets op pad
eigen interne acties leiden. Dus veel
meer verantwoordelijkheid voor de
eigenaren van dit soort systemen.
Daarom ook dat we vorig jaar veel
aandacht hebben geschonken aan
de promotie van rookmelders en
dan vooral voor particulieren. Deze
actie willen we dit jaar doorzetten.”
Volgens Cuperus moeten alle huis-
houdens in de gemeente Harden-
berg ervoor zorgen, dat in elke wo-
ning een of meerdere rookmelders
worden geplaatst. “Daarom ook in
2009 een oproep aan alle burgers
van de gemeente Hardenberg om
rookmelders aan te schaffen, zodat
we een dekking krijgen van 100
procent, want rookmelders redden
levens”, aldus Cuperus.
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Met het sabreren van een fles champagne vieren Martijn Giard-Kamphuis van Hotel Paping (l) en hoofdredacteur
Bert Gorissen van het ANWB-blad Toeractief de geboorte van de Vechtdal Wandelvierdaagse.

© Roel Gritter

De gemeente Hardenberg noemt
zichzelf een sportieve gemeente.
Dat is onder meer getoond door de
aankoop van een paar stoeltjes op
de nieuwe tribune van HHC, voor
een bedrag van 1250 euro per zit-
plaats. Leuk om met relaties naar
een mooie pot voetbal te kijken,
waarna in de bestuurskantine on-
der het genot van bier en bitterbalen
genetwerkt kan worden. Veel ple-
zier voor weinig geld.

Maar hoeveel stoelen heeft Harden-
berg gereserveerd in de nieuwe
skybox van Gerrit van de Berg in
Ane, waar vanuit de hoogte geke-
ken kan worden naar het gedrag
van hanen en hennetjes? Als je tien
procent van de kosten betaalt, mag
je daarvoor toch ook wel een paar

stoeltjes ontvangen, lijkt mij. Ge-
zellig met zakenrelaties onder het
genot van een geroosterde
drumstick kijken naar de kippetjes.

Zeventienduizend euro betaalt de
gemeente, maar ze kan geen enkele
stoel in de skybox haar eigendom
noemen. Niet zo handig, lijkt mij.
En ook de promotionele waarde is
niet zo geweldig uitgebuit. Waarom
hebben de bedenkers van al die
leuke plannen die Hardenberg de
afgelopen jaren op de kaart hebben
gezet (vierling, Volkswagen beetle,
Ganzedijk, shopcursus) nu niet toe-
geslagen? Haal SBS of RLT naar
Hardenberg, huur een hoogwerker,
plaats daarop het camerateam, laat
een paar hennen en hanen hun
zegenrijk werk doen en je scoort
weer in de landelijke media. AD en
Telegraaf zijn er vast en zeker als
de kippen bij om het verhaal over
te nemen en RTV Oost leest het wel
in de regionale media, om het
daarna zonder bronvermelding op
de eigen teletekstpagina’s te plaat-
sen. Gratis aandacht voor de ge-
meente, wat wil je nou nog meer.
Of zou dit nou net averechts kun-
nen werken, omdat de rest van Ne-

derland zal denken dat er in het
oosten alleen maar halfgaren wo-
nen? Het lijkt mij toch het uitpro-
beren waard.

Het was vorige week bij de ge-
meente Hardenberg niet alleen de
week van de gemiste kansen, maar
ook de week van de ‘kulargumen-
ten’. De lokale overheid wil geld
stoppen in de lokale omroep, om-
dat die gaat verhuizen naar het
voormalig notariskantoor aan De
Brink. RTV Hardenberg, zoals de
nieuwe naam luidt, vroeg een finan-
ciële bijdrage voor de inrichting
van het pand en om te wennen aan
de hogere huurprijs. Ze deed daar-
bij een beroep op de Wet Huur-
bescherming, voor drie achtereen-
volgende jaren. Mooi geprobeerd,
was de reactie van de gemeente,
maar die vlieger gaat niet op. De
omroep huurt nu een deel van het
vroegere politiebureau aan het
Stephanusplein, maar dat is gewone
bedrijfsruimte en daarvoor geldt de
wet niet. Toch wil de gemeente met
alle geweld de omroep financieel
steunen: 15.000 euro voor de in-
richting van de nieuwe studio en
6.000 als tegemoetkoming in de

hogere huurprijs. Dat hoeven we
niet te doen, stelt de gemeente met
nadruk, maar het moet gezien wor-
den als een gebaar van goede wil.
En welk argument wordt daar on-
der meer voor gebruikt? “Door zich
voortaan RTV Hardenberg te noe-
men zal de omroep indirect mee-
werken aan het vergroten van de
naamsbekendheid van de gemeente
Hardenberg.”

Dat is natuurlijk een beetje dom van
de ambtenaar die dat heeft bedacht,
want de omroep mag zich alleen
richten op de inwoners van de ge-
meente Hardenberg. Vergroten van
de naamsbekendheid is dan ook
niet aan de orde, want volgens mij
weten de Hardenbergers heus wel
dat ze in Hardenberg wonen.
Waarom zegt de gemeente nou niet
gewoon dat de omroep geld krijgt
omdat de arme vrijwilligers zo zie-
lig zijn, of omdat de hoofdredac-
teur en de hoofdambtenaar lid zijn
van dezelfde Rotaryclub, of omdat
de tante Betje van de bode altijd
snikkend voor de radio zit als het
programma Bonne Femme wordt
uitgezonden. Oké, ook flutredenen,
maar tenminste wel eerlijk.

Korfbalgekte - De korfballers van
Juventa uit Hardenberg hebben
maandag 2 februari 150 minuten in
de auto gezeten om 6 minuten te
mogen korfballen. De op 10 januari
gestaakte wedstrijd tegen Sparta
Nijkerk (blessuren van de scheids-
rechter) moest van de KNKV toch
worden uitgespeeld. Bij het begin
van deze miniwedstrijd was de
stand 14-14. Toen de scheidsrech-
ter het eindsignaal floot stond 14-
17 op het scorebord.

Olielampentocht - Zorginstelling
Carinova houdt vrijdag 27 februari
een olielampentocht met stamppot
voor jonge mantelzorgers (16 tot 30
jaar). Het gratis toegankelijke eve-
nement begint om 19.30 uur en
wordt gehouden bij manege
Laarbrug in Ommen. Belang-
stellenden kunnen zich tot 13 fe-
bruari per mail of telefonisch aan-
melden bij Carinova.

Optreden Trust - In Podium de
Bezantijn in Gramsbergen (de voor-
malige trouwzaal van het gemeen-
tehuis) treedt zondag 15 februari de
groep Trust op: tien snaren en
meerstemmige zang, ritmisch on-
dersteund door percussie. Geen
covers of kopieën van andere bands,
maar eigen werk dat overal enthou-
siast ontvangen wordt. Aanvang
14.30 uur.

Postzegelbeurs - Filatelistenver-
eniging Coevorden-Hardenberg
houdt zaterdag 28 februari een
postzegelbeurs. Dat gebeurt in
dorpshuis De Schalm in Steen-
wijksmoer van 10.00 tot 16.00 uur.
Er worden ongeveer 15 handelaren
verwacht, met een keur aan post-
zegels en poststukken, en er kan
volop worden geruild. Om 14.00
uur is er een veiling van postzegels
en poststukken. Beurs en veiling
zijn voor iedereen toegankelijk.

Boerenkoolloop - Hardlopers,
wandelaars en Nordic walkers kun-
nen zaterdag 28 februari vanaf
10.30 uur meedoen aan de Boeren-
kool-met-worstloop in Rheeze. Dat
is een recreatieve cross over 7, 14
of 21 kilometer met als startpunt
camping Boslust. Na de wedstrijd
geen prijzen, maar wel een bord
stevige kost. Inschrijven tot 25 fe-
bruari bij mmrun-events.nl

Erve Tijhuis - De commissie
Noaberschap in Kloosterhaar ver-
zorgt vrijdag 13 februari een excur-
sie naar Erve Tijhuis in Langeveen.
Dat is een zorgboerderij, waar
ouderen een zinvolle dagbesteding
kunnen vinden. Inwoners van
Kloosterhaar die mee willen, kun-
nen zich tot 12 februari 12.00 uur
opgeven bij Alie Keuken. Het ver-
voer gebeurt met eigen auto’s.

Oefenpotjes - Hoofdklasser HHC
lijkt klaar voor de tweede helft van
de competitie. Waar andere voetbal-
clubs de afgelopen week moesten
strijden om de punten, speelden de
Hardenbergers enkele oefenpotjes.
Dinsdag werd het beloftenteam van
profclub Emmen met 9-1 van het
kunstgras gespeeld op sportpark De
Boshoek. Zaterdag werd in
Vriezenveen geoefend tegen eerste-
klasser DOS’37. Beide teams had-
den eerder dit seizoen 1-1- gespeeld
in een bekerwedstrijd. Dit keer was
HHC met 1-6 duidelijk een maatje
te groot voor de club uit ’t Vjenne.
In het team van de Hardenbergers
was zowel dinsdag als zaterdag een
plaats ingeruimd voor Michel
Steggink en Leo Scheepmaker, die
beiden lange tijd afwezig waren
vanwege blessures.

ANE – Het pluimveebedrijf van
Gerrit van de Berg in  Ane krijgt
een skybox in de nieuwe stal. Be-
zoekers krijgen daar informatie
over hoe het toegaat in een mo-
dern pluimveebedrijf. Ook kun-
nen ze het leven van de hanen en
de kippen vanuit de hoogte bekij-
ken. De gemeente Hardenberg
betaalt een deel van de kosten, als
de provincie en Europa ook mee-
betalen.

Van de Berg heeft samen met on-
der meer de Universiteit van
Wageningen en LTO Noord een
nieuw  huisvestingssysteem voor
vleeskuikenouderdieren ontwikkeld
(kippen die speciaal gehouden wor-
den om veel kuikens te krijgen).
Volgens de bedenkers wordt in de
nieuwe Quality-Time stal het wel-
zijn van de dieren verhoogd, waar-
door het aantal bevruchte eieren
toeneemt. Om het grote publiek
kennis te laten nemen van het le-
ven in deze ‘kippenfabrieken’, wil
Van de Berg een skybox bouwen in
zijn stal. De stal ligt in de nabij-
heid van fiets- en wandelroutes,
zoals het Pieterpad en het Vecht-
dalpad. Langs deze routes worden
verwijsborden geplaatst.
De totale kosten van de nieuwe stal
zijn geschat op ruim 1,5 miljoen
euro. Voor de skybox met ont-
vangst- en voorlichtingsruimtes,
verwijsborden en een communica-
tieplan moet 170.000 euro op tafel
komen. Hardenberg en de provin-
cie Overijssel betalen elk tien pro-
cent, terwijl uit het Europese
Leaderfonds twintig procent subsi-
die wordt ontvangen. De rest moet
Van de Berg zelf betalen.

HARDENBERG – De Via
Gladiola, de beroemde straat in
Nijmegen waar tijdens de laatste
dag van de vierdaagse de wande-
laars feestelijk worden ingehaald,
krijgt concurrentie. Nou ja, een
beetje dan. Tijdens de slotdag van
de Vechtdal Wandelvierdaagse, op
zaterdag 27 juni, zullen de deelne-
mers toegezongen worden nabij
Huize ’t Laer in Ommen. Minder
massaal dan in Nijmegen, en waar-
schijnlijk ook minder uitbundig,
want het betreft geen prestatietocht,
maar een recreatieve wandeling
over 15, 25 of 40 kilometer. Afge-
lopen vrijdag was het officiële
geboortefeest van dit nieuwe
wandelevenement.

De recreatieondernemers in het
Vechtdal hebben iets nieuws be-
dacht om het voorseizoen een beetje
te verlengen. Met ingang van dit
jaar wordt voortaan elk jaar in juni
een wandelvierdaagse gehouden,
met start en finish in de gemeen-

Via Gladiola krijgt concurrentie

ten Hardenberg, Ommen en
Dalfsen. Dit jaar is dat van 24 t/m
27 juni. De organisatoren zetten in
op 2.000 deelnemers en hopen dat
dit zal uitgroeien tot 8.000. Er
wordt gemikt op deelname van wat
oudere wandelaars, die graag iets
leuks op een presenteerblaadje krij-
gen aangeboden en daar ook geld
voor over hebben. Om die doel-
groep te bereiken is de organisatie
in zee gegaan met Toeractief, het
fiets- en wandelmagazine van de
ANWB. De recreatieondernemers

hopen dat de deelnemers bijvoor-
beeld per trein naar het Vechtdal
komen (met de NS wordt nog on-
derhandeld over een speciaal Vecht-
dalkaartje, dat vier dagen geldig is)
en vervolgens overnachten op een
camping, in een hotel of bungalow
in de regio. Hiervoor zijn speciale
arrangementen samengesteld. De
organisatoren hebben voor het eve-
nement een eigen website gemaakt
(te vinden via hardenberg-stad.nl),
waar onder meer de startplaatsen
en starttijden zijn te vinden.

HARDENBERG - De gemeente
Hardenberg controleert de vrijdag
voor de voorjaarsvakantie extra op
luxeverzuim. Op vrijdag 13 fe-
bruari brengen de leerplicht-
ambtenaren controlebezoeken aan
een aantal scholen. Vooraf legt de
gemeente contact met de scholen,
zodat zij zich op het bezoek kun-

Controle op luxeverzuim
nen voorbereiden. De komende tijd
wil de gemeente vaker controle-
acties uitvoeren op luxeverzuim.
Deze acties zullen niet vooraf be-
kendgemaakt worden.

Skybox in
kippenschuur

redactie@sallander.nl
www.sallander.nl

HARDENBERG - De gemeente
Hardenberg en de woning-
corporaties Beter Wonen en De
Veste hebben afgesproken, dit jaar
iets te doen aan de woningnood bij
jongeren. De Veste plaatst tien
spacecabins als tijdelijke huisves-
ting voor jongeren in de kern
Hardenberg. Daarnaast zal Beter
Wonen dit jaar minimaal 25 wonin-
gen beschikbaar stellen voor jon-
geren. De Veste doet daar nog eens
10 woningen bovenop.

Jongerenhuisvesting
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De opening van de nog te bouwen
gemeentewerf op bedrijventerrein
de Haardijk in Hardenberg is alvast
uitbundig gevierd.  De ‘groene af-
deling’ was vorige week dinsdag
aanwezig bij de oriënterende raads-
vergadering, toen het definitieve
ontwerp werd besproken. Blijkbaar
was de uitkomst tot tevredenheid
van de plantsoen- en wegwerkers,
want vóór achten waren de mede-
werkers van de huishoudelijke
dienst al door hun voorraad bier
heen. Dat was trouwens in de raads-
zaal duidelijk te horen, want het
bulderend gelach overstemde met
enige regelmaat de woorden van de
geachte afgevaardigden.

Veel maakte dat overigens niet uit,
want het enige dat voor de neutrale
toeschouwer nog een beetje interes-
sant was, waren de woorden van
bloemist Jan van de Biggelaar, die
als inspreker te gast was. Hij hield
een vurig pleidooi voor compensa-
tie van de parkeerplaatsen die aan
de Bruchterweg en (vooral)
Europaweg gaan verdwijnen, als
gevolg van de aanleg van een ro-
tonde. De compensatie die de ge-
meente wil bieden, namelijk een
paar extra parkeerplaatsen aanleg-
gen achter de winkels, in de
Koppellaan, vonden Van de Biggel-
aar en zijn medewinkeliers onvol-
doende. Leuk voor de winkel van
Vasse aan de Bruchterweg, maar
niet voor de winkeliers aan de
Europaweg. Kan de rotonde niet
een paar meter opzij, of kan de
Europaweg niet wat breder worden
gemaakt, zo vroeg Van de Biggel-
aar zich af. Alsof ze door een wesp
waren gestoken veerden enkele
raadsleden op. Had hij dat al eer-
der bij de gemeente kenbaar ge-
maakt? Was er wel naar hem ge-
luisterd? Had hij wel het gevoel dat
hij serieus was genomen? Tot hun
teleurstelling bleek dat zijn ideeën
al waren besproken en ja, hij had
wel het idee dat hij serieus was ge-
nomen. Jammer, konden ze de weer
niet scoren tijdens hun voorberei-
ding op de gemeenteraads-
verkiezingen van 2010.

Overigens moest wethouder Prinsse
die raadsleden nog wel even uitleg-
gen, dat naar iemand luisteren iets
anders is dan altijd doen wat die
ander wil. Volgens hem kon de ro-
tonde nog geen halve meter opzij,
want dan kwam men in de knel met
allerlei leidingen. En de weg bre-
der maken zal voor meer onveilig-
heid zorgen, omdat de automobi-
listen dan niet meer stapvoets
zullen rijden als er een vrachtwa-
gen staat die de winkels moet be-
voorraden, maar juist extra vaart
zullen maken. En dat levert weer
gevaar op voor bijvoorbeeld fietsers.
“Bovendien: we krijgen straks 470
plaatsen onder het gemeentehuis,
er zijn tijdelijke parkeerplaatsen op
de plek van de voormalige biblio-
theek en de school aan de Karel
Doormanlaan èn we maken op ver-
zoek van de winkeliers een extra
uitgang voor voetgangers naar de
Bruchterweg, en dus ook naar de
winkeliers aan de Europaweg. Meer
kunnen we niet doen.” Dat vonden
de raadsleden ook, zodat de woor-
den van de bloemist wel werden
gehoord, maar niet voor verande-
ring van het plan zorgden. En zo
gaf de raad dus eigenlijk zelf ant-
woord op de vraag, of insprekers
wel serieus worden genomen.

HARDENBERG – De provincie
Overijssel heeft door ‘langzaam-
aanacties’ ervoor gezorgd, dat het
langer gaat duren om bedrijven-
terrein Broeklanden-Zuid aan te
leggen. Om dit bedrijventerrein te
kunnen aanleggen moeten bestem-
mingsplannen worden gewijzigd.
Nu is het gebruikelijk dat met de
provincie hierover wordt overlegd
en dat de reactie van de provincie
wordt meegewogen in het uitein-
delijke besluit. Het heeft echter zo-
lang geduurd voordat de provincie
reageerde, dat het tijdpad om het
bedrijventerrein aan te leggen ver-
anderd moet worden. In december

Aanleg Broeklanden-Zuid vertraagd
door stroperig handelen provincie

is uiteindelijk door de provincie
aangegeven, dat delen van het plan
in strijd zouden zijn met het pro-
vinciaal belang. Volgens de provin-
cie is niet duidelijk aangetoond, dat
er behoefte bestaat aan een
bedrijventerrein van deze grootte.
Gedeputeerde Staten hebben aan-
gegeven dat ze misschien zullen
ingrijpen, als het provinciaal be-
lang wordt bedreigd. Een toelich-
ting zou in januari gestuurd wor-
den, maar de provincie laat
opnieuw op zich wachten. Harden-
berg wil daar niet op wachten en
heeft de procedure nu toch maar
vervolgd. Ondertussen hebben

ambtenaren van de provincie aan-
gegeven dat wanneer Hardenberg
een goed verhaal heeft en kan aan-
tonen dat men Broeklanden-Zuid
echt nodig heeft, Gedeputeerde Sta-
ten waarschijnlijk hun verzet zul-
len staken.

Broeklanden-Zuid is een bedrijven-
terrein van ruim 50 hectare groot,
waarvan ongeveer 32 hectare uit-
gegeven kan worden. Het terrein
zal geschikt worden gemaakt voor
bedrijven in de categorie 3 en 4,
oftewel bedrijven die zorgen voor
een vrij grote belasting voor het
milieu.

HARDENBERG - Het tunneltje onder de Kellerlaan
in Hardenberg wordt versierd met grote ‘kunstwerken’,
net zoals het tunneltje naar Baalder. Leden van de
ArtCrew (de kunstzinnige bewoners van zorginstelling
Baalderborg) en leerlingen van de nabijgelegen school
De Hoeksteen gaan de komende maanden een aantal
grote panelen beschilderen. De panelen, met als thema
‘Jungle’ , worden in september aan de tunnelwanden
bevestigd. Quinten Westera van de Hoeksteen en Ida
van der Leij van de ArtCrew mochten donderdag 12

Tunneltje onder Kellerlaan wordt jungle

Quinten Westera en Ida van der Leij beschilderen het eerste paneel. © Roel Gritter

februari in de Kunstsuper aan het Wilhelminaplein de
eerste panelen beschilderen. Het initiatief voor het ver-
sieren van de tunnelwanden is genomen door de com-
missie Leefbaar van de wijkvereniging Baalderveld.
Het was de commissie namelijk opgevallen dat bijna
alle tunneltjes in Hardenberg kunstzinnig zijn versierd,
alleen die onder de Twenteweg en de Kellerlaan nog
niet. In de Hoeksteen en Baalderborg werden vervol-
gens partners gevonden om het werk uit te voeren,
terwijl de gemeente het materiaal en de verf levert.

Uitbreiding – Het bedrijf Moderna
in Gramsbergen mag van de ge-
meente het bedrijfspand aan de
Coevorderweg flink vergroten. De
wasserij en stomerij neemt de pan-
den van Eshuis Metaal over, dat
verhuisd is naar het bedrijven-
terrein Broeklanden in Hardenberg.

Controle – De gemeente Harden-
berg heeft een contract afgesloten
met het bedrijf MB-All, om illegale
bewoners op te sporen. In Harden-
berg mogen vakantiehuisjes niet
permanent worden bewoond. Vorig
jaar zijn 15 mensen aangeschreven
die dat wel deden. In de afgelopen
maanden zijn er 9 vetrokken of heb-
ben alsnog van een overgangs-
regeling gebruik gemaakt. De over-
gebleven zes kunnen forse dwang-
sommen tegemoet zien. MB-All
gaat dat voor de gemeente regelen.

Gasleiding – De Gasunie gaat een
nieuwe hoofdleiding aanleggen
voor het transporteren van gas van
Meeden (Groningen) naar Angerlo
(Gelderland). Binnen de gemeente
Hardenberg gaat deze leiding lopen
van Schuinesloot naar Slagharen en
Dedemsvaart tot de grens met de
gemeente Ommen. Wanneer met de
aanleg wordt begonnen is nog niet
bekend.

Sloop buitenbad – Jaren geleden
werd in de gemeenteraad van
Hardenberg hevig gedebatteerd
over de sloop van het in onbruik
geraakt buitenbad van zwembad De
Marsch. Sloop bleek zo kostbaar,
dat uiteindelijk werd besloten niets
te doen. Achteraf gezien een ver-
standig besluit, want nu wordt de
sloop meegenomen in de hele ont-
wikkeling van het gebied Marsch-
Kruserbrink. Nog dit jaar valt het
buitenbad onder de slopershamer.
Voor al het werk vragen B&W in
maart een bedrag van ruim een
miljoen euro aan de gemeenteraad.
Dat geld is al eerder voor dit doel
gereserveerd.

Vitaal Platteland – In de
Zwieseborg in Hardenberg-Loozen
houdt Lambert Schuldink donder-
dag 26 februari vanaf 20.15 uur een
presentatie over de stichting Vitaal
Platteland. Hij doet dat op uitnodi-
ging van GroenLinks in Noordoost-
Overijssel. Vitaal Platteland is in
de gemeente Hardenberg en omge-
ving bekend van de herinrichting
van het gebied MöInmarsch en de
Groene en Blauwe diensten. Daar-
naast krijgt de stichting een belang-
rijke rol in de planvorming voor de
Robuuste Verbindingszone langs
Hardenberg-zuid.

Natuur - De provincie Overijssel
gaat extra vaart zetten achter de
Overijsselse invulling van de eco-
logische hoofdstructuur (EHS). Dat
is een samenhangend stelsel van
natuurgebieden. Tegenstanders
zien het echter als een soort Bet-
uwelijn voor hazelwormen. Hoe
dan ook, de provincie wil versneld
grond aankopen en die gronden
inrichten als natuur. Eén van de
gebieden die met voorrang wordt
behandeld is het Vechtdal. Het
provinciebestuur is geen voorstan-
der van onteigening. Als er grond
wordt aangekocht, gebeurt dat al-
tijd op vrijwillige basis, aldus de
provincie. Een eerste pilotplan is
klaar, de overige plannen volgen
tussen nu en april. Voor de zomer-
vakantie wordt begonnen met de
uitvoering.

redactie@sallander.nl
www.sallander.nl

HARDENBERG – De provincie
Overijssel moet niet wachten tot
eind dit jaar een keer de plannen
klaar zijn, maar moet nu de schop
in de grond steken. De N34 tussen
Hardenberg en Coevorden moet zo
snel mogelijk veiliger worden ge-
maakt. Dat schrijft de gemeente-
raad van Hardenberg in een brief
aan Gedeputeerde Staten. En dus
moet de belijning worden aangepast
(bijvoorbeeld een groene baan in
het midden van de weg, zoals de
N36 dat ook heeft), voor gevaarlijke
oversteken zoals bij De Grote
Scheere in Holthone moet een op-

Brandbrief over veiliger maken N34
lossing worden gezocht en even-
tueel moet de weg breder worden
gemaakt. Allemaal ‘moet’, maar de
provincie is de enige die wat kan
doen, omdat zij de wegbeheerder is
voor dit gedeelte van de N34.

Aanleiding voor de brandbrief is
het zoveelste dodelijke ongeval,
enkele weken geleden tussen
Hardenberg en Gramsbergen. Sinds
de gemeentelijke herindeling in
2001 zijn er al acht dodelijke slacht-
offers gevallen, schrijft de raad in
de brief, die door alle fractievoor-
zitters is ondertekend.

REGIO - Gedeputeerde Staten van
Overijssel zien mogelijkheden om
het grensverkeer per spoor in de
regio Twente op te waarderen. Dit
hebben GS woensdag 11 februari
geantwoord op vragen van de
Statenfracties van het CDA en de
ChristenUnie. De provincie Over-
ijssel is in overleg met diverse par-
tijen aan Nederlandse en Duitse
zijde. Er is een proef in voorberei-
ding voor een treindienst Hengelo-
Bentheim gedurende een aantal ja-
ren. Hiervoor zal het Rijk om een
bijdrage worden gevraagd.

Per trein naar
Bentheim

GRAMSBERGEN - In januari heb-
ben zo’n 1900 senioren (55 tot 65
jaar) uit het noorden van de ge-
meente Hardenberg een uitnodi-
ging gehad voor de GALM-fittest.
Ruim 300 hebben zich aangemeld.
De test wordt 18 februari gehouden
in de sporthal in Gramsbergen.

Fittest voor senioren

HARDENBERG - De PKN-kerken
in Hardenberg houden donderdag
26 februari van 19.45 tot 21.30 uur
een Lagerhuisdebat in het LOC aan
de Parkweg in Hardenberg. Het
debat gaat over de positieve kant
en de schaduwzijde van sport. En-
kele sporters uit onze omgeving
vertellen over hun sportbeleving en

Debat over geloof en sport
reageren op twee stellingen.
Gespreksleider is CDA-wethouder
Douwe Prinsse. De protestantse
gemeente wil twee keer per jaar een
discussie houden waar iedereen
gratis aan kan deelnemen, om aan
te geven dat de kerken midden in
de samenleving staan en betrokken
zijn bij het leven van alledag.
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Opening De Horst: “It’s amazing!”

Rare jongens, die bestuurders van
woningbouwcorporaties. Die van
Beter Wonen in Hardenberg
schrijft: “Vroeger waren we dege-
lijke instituten, een tikkeltje bu-
reaucratisch, maar toch. Betrouw-
baar vond men ons, want we
presteerden, we bouwden en reno-
veerden. En hoe is dat nu?” Het
antwoord ligt voor de hand, na de
berichten over bijvoorbeeld Woon-
bron in Rotterdam (een passagiers-
schip ombouwen tot woningen kost
miljoenen meer dan was gedacht),
Rochdale in Amsterdam (jarenlang
wangedrag van de directeur) en
SGBB (mogelijk fraude en zelf-
verrijking door de directeur). En als
je op Google intypt ‘fraude bij
woningcorporaties’ krijg je bijna
16.000 ‘hits’.

Baasjes zijn het, die leden van de
Raad van Toezicht nogal makkelijk
in een hoek kunnen kletsen, waar-
door van echt toezicht geen sprake
is. Ook in onze regio. Het bekend-
ste of beruchtste ‘baasje’ is Jan
Sinke van De Veste. Oorspronke-
lijk een woningcorporatie die werk-
zaam was in Ommen, maar die in-
middels de vleugels verder heeft
uitgespreid. Sinke heeft de afgelo-
pen maanden landelijk nogal van
zich laten horen, omdat hij met De
Veste uit het publieke bestel wil
stappen. Woningcorporaties moe-
ten meer winstbelasting betalen,
zodat het Rijk extra geld kan stop-
pen in zaken als het opknappen van
probleemwijken. Of in het organi-
seren van fietscursussen voor ge-
sluierde vrouwen, zoals een mede-
stander van Sinke het noemt. De
Veste wil daarom geen woning-
corporatie meer zijn maar een vast-
goedinvesteerder ‘met een sociale
doelstelling’.  Volgens het Rijk kan
dat niet, zodat rechtszaken het ge-
volg zijn, want Sinke laat het er niet
bij zitten.

Afijn, de zaak zelf (goed of fout,
verstandig of niet verstandig) doet
nu even niet ter zake. Wat dan wel?
Het gedrag van Jan Sinke. In zijn
weblog in De Stentor schreef hij
onlangs nog, dat er even
publicitaire windstilte heerste rond
de uittreding van de Veste. “Een
gouden regel is, dat zolang zaken
onder de rechter liggen er
publicitair weinig gebeurt”, zo no-
teerde hij. Die gouden regel heeft
Sinke nu zelf met voeten getreden.
Het vorige week gepubliceerde
Jaarverslag 2008 heeft namelijk als
titel meegekregen ‘Oneerlijk en
merkwaardig’. Een duidelijke ver-
wijzing naar de weigering van het
Rijk om De Veste uit het publieke
bestel te laten stappen. Flauw, en
eigenlijk nogal kinderachtig, zo’n
titel. Dat in deze zaak alleen Sinke
is te horen en niet zijn toezicht-
houders, is nogal merkwaardig. Of
eigenlijk ook weer niet. Als je de
berichten in de landelijke media
mag geloven, wekken de Raden van
Toezicht van woningcorporaties al
langer de indruk dat ze slapend hun
werk doen, of aan de leiband van
de directeur/bestuurder lopen. Met
als gevolg dat nogal wat directeu-
ren/bestuurders zich kunnen ont-
wikkelen tot potentaten (zie hier-
boven over Rochdale, Woonbron en
SGBB), die miljoenen aan
gemeenschapsgeld verbrassen. Die
ontwikkeling is eigenlijk veel zorg-
wekkender dan de strijd over de
winstbelasting.

Nominatie – Het boek Monumen-
ten in de gemeente Hardenberg is
met negen andere publicaties
genomineerd voor de prijs Beste
Boek van Overijssel 2008. Een vak-
jury maakt 19 maart bekend welk
boek de winnaar is. Bijna twee en
een half jaar is door de auteurs
Arnoud Pullen en Erwin Wolbink
gewerkt aan het schrijven van het
boek. Eind november 2008 is het
ruim 500 pagina’s dikke boek ge-
presenteerd tijdens een bijeenkomst
in het Witte Kerkje in Heemse. Bin-
nen een mum van tijd was het boek
uitverkocht, maar de schrijvers be-
raden zich op een herdruk.

Regels – Carinova houdt donder-
dag 19 maart van 19.30 tot 21.30
uur een bijeenkomst over Regels en
Grenzen. De bijeenkomst is be-
doeld voor ouders, grootouders of
vaste oppas van peuters en kleuters
tot vier jaar. Plaats van handeling
is het Carinovagebouw aan de
Meteoorlaan in Heemse. De toe-
gang is gratis. Opgave is noodza-
kelijk.

Historisch boek – De IJsselaca-
demie in Kampen presenteert vrij-
dag 27 februari De thesaurus van
Gramsbergen. Dat is een medische
publicatie uit de 17e eeuw, die ruim
20 jaar geleden in Gramsbergen
werd ontdekt. Ten minste drie
schrijvers hebben op 350 bladzij-
den hun kennis van de werking van
het menselijk lichaam en hun er-
varing met het ontstaan en gene-
zen van ziekten weergegeven. Zij
waren afkomstig uit de Duits-Ne-
derlandse grensstreek en hebben
zelf een medische praktijk uitgeoe-
fend. Het manuscript is particulier
eigendom, maar is te bezichtigen
in het Historisch Cultureel
Informatiecentrum Vechtdal in
Gramsbergen.

Stank – Het bedrijf ORGAplus in
De Krim  krijgt tot 11 mei de tijd
om de stankoverlast te stoppen. Als
dat niet gebeurt legt de gemeente
Hardenberg een boete op. De ge-
meente heeft het afgelopen jaar
zo’n 100 klachten ontvangen over
stankoverlast. Uit onderzoek is ge-
bleken dat het bedrijf meer stank
produceert dan volgens de milieu-
vergunning is toegestaan. Het be-
drijf zou een luchtwasser plaatsen
om de stank te verminderen. Om-
dat het bedrijf volgens de gemeente
nog geen actie heeft ondernomen
wordt een dwangsom opgelegd als
uiterlijk 11 mei de problemen niet
zijn opgelost.

Dankzij deze subsidie van bijna
twee ton, financiële bijdragen van
onder meer de provincie Overijs-
sel, de gemeente Hardenberg, het
Oranjefonds en de Rabobank en
vooral dankzij de inzet van tiental-
len vrijwilligers beschikt Sibculo
over een multicultureel centrum dat
het hart van het dorp genoemd kan
worden. De Protestantse Kerk Ne-
derland, kinderopvang, peuter-
speelzaal, bibliotheek, naschoolse

opvang en een ruimte voor oude-
ren hebben allemaal hun plek in het
‘kulturhus’ gevonden. Met als top-
per een prachtig aangeklede grote
zaal die beschikt over een beweeg-
baar toneel, dat hydraulisch om-
hoog en omlaag kan. Vooral de
combinatie van kerk en culturele
instellingen noemde gedeputeerde
Piet Jansen een schot in de roos, en
een voorbeeld voor andere dorpen
waar de exploitatie van een

kulturhus problemen oplevert.
Vorige week vrijdag, vier jaar na-
dat de eerste plannen werden be-
sproken en zo’n anderhalf jaar na-
dat de eerste schop de grond inging,
werd het pand officieel geopend. Of
eigenlijk heropend, want in 1993
was al de eerste editie van De Horst
in gebruik genomen, een samen-
gaan van kerkzaal en kleuterschool.
De openingshandeling werd ver-
richt door het beheerderechtpaar
Gerrit en Marjan Sibon, die samen
een lint mochten doorknippen dat
werd vastgehouden door gedepu-
teerde Piet Jansen en wethouder
Douwe Prinsse.

SIBCULO – De financiële bijdrage van het Europese Leader-
fonds was zo verrassend groot, dat na de bekendmaking van het
bedrag de secretaris van het bouwteam van MFC De Horst na
een verpletterende stilte uitriep: “It’s amazing!”

Het beheerdersechtpaar Sibon mocht De Horst officieel heropenen. © Roel Gritter

GRAMSBERGEN – Bij een bedrijf
aan De Steenmaat in Gramsbergen
is vrijdagmorgen een 24-jarige man
uit Loozen onwel geworden tijdens
het lossen van dozen met droog-
bloemen. Na onderzoek van een
speciaal meetteam van de brand-
weer werd duidelijk, dat de droog-
bloemen vermoedelijk behandeld
waren met de stof Tolueen. Dat is
het belangrijkste bestanddeel van
thinner. Door een hoge concentra-
tie van die stof kunnen mensen on-
wel raken. De dozen met droog-
bloemen stonden in een container
van een vrachtwagen. Uit voorzorg
heeft de politie de omgeving van
de vrachtwagen afgezet. De man uit
Loozen is door ambulancepersoneel
behandeld. De inspectie Verkeer en
Waterstaat stelt een onderzoek in.

Onwel tijdens lossen
van droogbloemen

HARDENBERG – De Helm wordt
vervangen door de Partytent. Ofte-
wel: de muziekkoepel in de vorm
van een helm die jarenlang op het
Klepperplein stond krijgt een op-
volger op de nieuwe Markt. Tus-
sen de winkels van Perry Sport en
Boekhandel Heijnink wordt een
vast podium van bijna 6 meter in
het vierkant geplaatst, met overkap-
ping. Met slechts een beetje fanta-
sie zou je in die overkapping een

Markt wordt aangekleed met podium en banken
partytent kunnen zien.
Het podium van 40 centimeter hoog
is zodanig ontworpen, dat het uit-
nodigt om erop te gaan zitten als
er geen evenementen zijn. Overi-
gens kan dat ook op de zes hard-
houten banken van 3 meter lengte
per stuk, die rond de Markt wor-
den geplaatst. Om het plein nog
aantrekkelijker te maken moeten op
termijn de vis- en loempiawagen
verhuizen naar de zijkant. Dat be-

tekent wel dat beide wagens over
een geurfilter moeten beschikken,
om de bewoners van de apparte-
menten niet constant in de olie-
walm te laten zitten. De aanschaf
en het plaatsen van de voorzienin-
gen kosten ongeveer 110.000 euro.
Dat geld is al beschikbaar, omdat
er nog wat geld in een paar potjes
zit en omdat de bouwer van de pan-
den rond de Markt ook een duit in
het zakje doet.

HARDENBERG – Er staat de ge-
meente Hardenberg niets meer in
de weg om 10 jongeren- en starter-
woningen te bouwen naast basis-
school De Elzenhof in de wijk Baal-
der. De wijziging van het
bestemmingsplan was al goedge-
keurd door de gemeenteraad, en nu
hebben ook Gedeputeerde Staten
van Overijssel groen licht gegeven.
Tegen de plannen waren drie be-
zwaren ingediend door buurtbewo-
ners.

Er verdwijnt waardevolle natuur, de
verkeersveiligheid neemt af, de
plek wordt gebruik door steen-
marters, een speelterrein wordt op-
geofferd voor woningbouw waar-
door de jeugd minder beweegt, de
kans bestaat dat voor leegstand
wordt gebouwd en de zeldzame
appelvink mist nu een fourageplek.

Fiat voor bouw starterswoningen
naast basisschool De Elzenhof

Letterlijk alles wat de buurtbewo-
ners maar konden bedenken om de
bouw tegen te gaan is uit de kast
gehaald, maar de bestuurders zijn
niet van plan de kant van de steen-
marter, de appelvink en enkele
dikke scholieren te kiezen.
Volgens GS is meer dan voldoende
aangetoond dat jongeren zitten te
springen om woningen. En de op-
merking dat twee karakteristieke
eiken moeten verdwijnen deugt
niet, zeggen GS, want die bomen
hoeven helemaal niet te verdwij-
nen. Uit het wettelijk verplichte
flora- en faunaonderzoek is niet
gebleken dat er een steenmarter in
het gebied leeft. Verder menen GS
dat er voldoende ruimte overblijft
voor de leerlingen van de basis-
school. De bezwaren zijn geen van
alle terecht, menen GS. De provin-
ciale bestuurders zijn zelfs zeer te-

vreden over het plan van de ge-
meente Hardenberg, omdat het past
binnen het gemeentelijk woon-
beleid. “Dit plan geeft prioriteit aan
inbreiden, oftewel het bebouwen
van lege stukken in een stad of wijk.
Dat voorkomt onnodige stads-
uitbreiding”, aldus GS.
O ja, en die appelvink heeft daar
niks te zoeken, want de woningen
komen voor een deel op de plek
waar vroeger noodlokalen stonden,
een plek die al jaren geleden gere-
serveerd was voor bebouwing, is de
vrije vertaling van het antwoord
van Gedeputeerde Staten.

Hartkatheterisatie - Vanaf half
maart kunnen patiënten terecht in
het Röpcke-Zweers ziekenhuis in
Hardenberg voor een hartkathete-
risatie. De inrichting van de ruimte
is vrijwel klaar.
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Helaas ben ik er te laat achter-
gekomen, dat er een bijeenkomst
zou worden gehouden met informa-
tie over de bouw van het nieuwe
gemeentehuis in Hardenberg. Als
ik wel op tijd bericht had ontvan-
gen, was ik even langsgegaan, om
te vragen of er wel voldoende wan-
delgangen in het gebouw worden
aangelegd. Want die zijn brood-
nodig, om te horen wat er achter
de schermen gebeurt. Vorige week
was in de wandelgangen van de
oude raadszaal te horen dat Endi
Schaub, het reserveraadslid van
Liberaal Hardenberg, was opgestapt
omdat ze trammelant had met de
andere partijen. Een minder fraaie
e-mailwisseling tussen haar en de
rest moet het geweest zijn. Over ie-
mand die de raad wilde vertellen,
hoe het nieuwe gemeentehuis nog
duurzamer dan duurzaam gebouwd
kan worden en die door Schaub
schriftelijk was afgebrand. Offici-
eel reageerden de andere partijen
met de opmerking, dat mevrouw
Schaub het besluit om op te stap-
pen waarschijnlijk al eerder had

genomen, en dat dit misschien de
druppel was geweest die de emmer
had doen overlopen. Hoe dan ook,
dit soort verhalen hoor je dus al-
leen in de wandelgangen, van de
raadsleden zelf. En dat moet in het
nieuwe gemeentehuis natuurlijk zo
blijven.

O ja, nog even over Eddy Bruins,
de opvolger van Endi Schaub. Als
elke vergadering gaat zoals zijn
eerste keer kunnen we nog veel ple-
zier aan hem beleven. Aan het be-
gin van de raadsvergadering werd
zijn benoeming goedgekeurd. Hij
wilde daarna meteen een plekje
zoeken aan de tafels waar de raads-
leden zitten, nog wel op de plek van
zijn politieke ‘baas’ Petra Baarslag.
Dat kon natuurlijk niet, want een
reserveraadslid mag alleen mee-
doen aan de oriënterende vergade-
ringen. Toen hem dat met enige
moeite duidelijk was gemaakt, ging
hij weer op de publieke tribune zit-
ten. Waarschijnlijk een beetje boos,
want toen hij na de raads-
vergadering wel mocht meedoen
aan de oriënterende bijeenkomst
bleef hij zitten waar hij zat, on-
danks uitnodigingen om aan tafel
plaats te nemen.
Een fantastische partij, dat Liberaal
Hardenberg. Eén van mijn favorie-
ten, kan ik wel verklappen, want
met dit soort acties zorgen de LH-
ers wel voor wat leven in de brou-
werij. Ik ben nu al benieuwd wat
de volgende act zal zijn.

Bouwpauze – De bouw van win-
kels en woningen aan de twee uit-
einden van Hardenberg-centrum
loopt wat vertraging op. Dat werd
vorige week dinsdag duidelijk tij-
dens de gemeentelijke raads-
vergadering. Aan het Oosteinde en
op het Boumanplein moet wat lan-
ger worden gewacht op de stads-
vernieuwing dan was gedacht.
“Voorheen werd er nog wel eens
gebouwd als zo’n 50 procent van
de ruimtes was verkocht. Nu wordt
toch al gauw aan 80 procent ge-
dacht”, gaf wethouder Douwe
Prinsse als verklaring.

Reserve – De fractie van Liberaal
Hardenberg heeft een nieuw ‘re-
serve-raadslid’. Dat is een fractie-
lid, dat eenpersoons fracties mag
vertegenwoordigen tijdens oriënte-
rende rondes. Namens Liberaal
Hardenberg vervulde Endi Schaub
die rol, maar zij is wegens persoon-
lijke omstandigheden opgestapt.
Schaub wordt opgevolgd door Eddy
Bruins. De fractie van Liberaal
Hardenberg wordt in de raad ver-
tegenwoordigd door Petra Baarslag.

Crisis – De gemeente Hardenberg
heeft het initiatief genomen om tij-
dens twee ontbijtvergaderingen de
economische crisis te bespreken.
Dat gebeurt op 10 en 11 maart in
De Voorveghter. Per keer zullen
zo’n 60 vertegenwoordigers van
industrie, middenstand, vakbon-
den, lichamelijke en geestelijke
gezondheidszorg en onderwijs aan-
schuiven. Eerst zal de gemeente
aangeven hoe de lokale overheids-
financiën ervoor staan. Daarna zal
met de deelnemers besproken wor-
den wat de (on)mogelijkheden zijn
voor de gemeente om hen te hel-
pen. Hoewel volgens initiatiefne-
mer burgemeester Bert Meulman de
toestand in Hardenberg nog wel
meevalt, wil men niet wachten tot
er daadwerkelijk ingegrepen moet
worden. De suggesties van de deel-
nemers kunnen eventueel worden
verwerkt in de gemeentelijke
voorjaarsnota.

Linie – De plannen voor de
Loozensche Linie, een verdedi-
gingswerk in Loozen uit de
Napoleontische tijd, worden aange-
past. Na reacties van onder meer
de Historische Vereniging Harden-
berg en de stichting Menno van
Coehoorn is besloten, dat er geen
vlonderpaden meer boven op het
bastion worden geplaatst. Water-
schap Velt en Vecht heeft dit beslo-
ten. De suggestie om het hele
verdedigingswerk weer in originele
staat brengen wordt niet overgeno-

men. Namaken of imiteren heeft
geen zin, is de reactie, omdat de
Loozensche Linie ook een recrea-
tieve functie krijgt.

Potgrond - De Krimse Revue houdt
vrijdag 6 en zaterdag 7 maart haar
jaarlijkse potgrondactie. De op-
brengst is bestemd voor de aanschaf
van kleding, muziek en teksten.

Garantie – De tennisvereniging
Slagharen heeft de gemeente
Hardenberg gevraagd, om garant te
staan  voor de helft van een lening
van 50.000 euro. Voor de andere
helft staat de stichting Waarborg-
fonds garant. De tennisvereniging
heeft het geld nodig voor de bouw
van een eigen accommodatie naast
de sporthal in Slagharen. De bouw-
kosten worden geschat op een be-
drag van 175.000 euro. Het groot-
ste deel wordt bijeengebracht door
de vereniging zelf, de gemeente en
sponsors. De gemeente heeft al eer-
der garant gestaan voor leningen
van Ponyclub Slagharen, voetbal-
vereniging Hardenberg’85 en de
tennisvereniging Gramsbergen.

Present – De stichting Present
Hardenberg krijgt 1.000 euro start-
subsidie van de gemeente. De
nieuwe stichting zet groepen vrij-
willigers in bij mensen die hulp
nodig hebben. De enige voorwaarde
is, dat deze mensen niet zelf over
geld, gezondheid en/of het netwerk
beschikken om deze hulp te rege-
len. De vrijwilligers kunnen onder
meer helpen bij verhuizen, behan-
gen, het opknappen van een tuin of
het schoonmaken van een wijk.

Gebedsdag - De jaarlijkse Wereld-
gebedsdag wordt in Hardenberg
gehouden op vrijdag 6 maart in de
katholieke Stephanuskapel aan de
Mulderij. Het thema van deze dag
is Vele leden, één lichaam. Aan de
viering, die om 19.30 uur begint,
wordt meegewerkt door het koor
van de Stephanusparochie. Na af-
loop van de viering is er gelegen-
heid om samen koffie te drinken.
De viering is dit jaar voorbereid
door vrouwen uit Papoea-Nieuw
Guinea.

Fundance - Zorginstelling Carin-
ova houdt zaterdag 21 maart van
13.30 tot 16.00 uur een middagje
fun- en streetdance voor jonge
mantelzorgers. De dansmiddag is
bestemd voor jongeren tussen de 6
en 12 jaar uit de gemeenten
Hardenberg, Ommen , Dalfsen en
Raalte. Plaats van handeling is
Dansschool Erik in Hardenberg.
Aanmelden kan tot vrijdag 13
maart telefonisch (0900-8662) of
per mail via info@carinova.nl. De
deelname is gratis.

HARDENBERG – Alle panden
en percelen die de gemeente
Hardenberg nodig heeft om de
rondweg in Hardenberg-stad te
voltooien, zijn overgenomen zon-
der ook maar één onteigenings-
procedure. Best iets om tevreden
over te zijn, vinden B&W, want
zo zag het er een paar jaar gele-
den niet uit.

De gemeente wil een weg aanleg-
gen van de hoek Stationsstraat /
Gramsbergerweg naar de Parkweg.
Het laatste obstakel om dit plan te
kunnen uitvoeren was het voorma-
lige Gammaterrein. Grond en ge-
bouwen zouden voor 1,5 miljoen
euro overgenomen kunnen worden,

Gemeente heeft alle grond
voor rondweg in handen

was de schatting enkele jaren gele-
den. Toen het object binnen korte
tijd een paar keer van eigenaar ver-
wisselde, leek het bijna onmogelijk
om zonder problemen tot aankoop
over te gaan. De vraagprijs van de
laatste eigenaar was zo hoog, dat
de gemeente al de voorbereidingen
voor een onteigeningsprocedure
begon. Uiteindelijk werd de koop
net voor de jaarwisseling op 1,7
miljoen euro afgerond. Vorige week
gaf de gemeenteraad ook groen
licht voor de aankoop.

redactie@sallander.nl
www.sallander.nl

HARDENBERG – Zo zit je onder je autostoel te zoe-
ken naar je mobieltje, en zo lig je met je auto in een
vijver. Dat overkwam vrijdagmiddag een inwoner van
de Hardenberger wijk Baalder. Er was alleen sprake

Zoektocht naar mobieltje eindigt in vijver

van materiële schade, de chauffeur was met de schrik
vrijgekomen. Overigens schijnt het mobieltje de klap
niet overleefd te hebben.

© Roel Gritter

De nota is bedoeld om te weten te
komen, hoe volgens de raad de toe-
komst van de landbouw in de ge-
meente Hardenberg eruit moet ko-
men zien. Die ideeën vormen dan
de basis voor het nieuwe bestem-
mingsplan Buitengebied. Er wordt
onder meer gesproken over waar en
hoe bedrijven zich kunnen uitbrei-

den, waar aan mestvergisting kan
worden gedaan, welke rol de natuur
krijgt en – het hete hangijzer – of
er megabedrijven mogen komen.
Als de raad vindt dat die er mogen
komen, dan kunnen die volgens
B&W alleen een plek krijgen in de
Landbouw Ontwikkelings Gebie-
den (LOG’s). Dat zijn de grootscha-

Raad discussieert over toekomst landbouw
HARDENBERG – De gemeenteraad van Hardenberg buigt zich
de komende tijd over de toekomst van de landbouw. B&W heb-
ben een discussienota samengesteld, die volgende week dinsdag
tijdens de oriënterende raad wordt besproken. Daarna kan de
bevolking zich erover uitspreken, waarna B&W weer aan zet zijn
met het maken van voorstellen over de ontwikkeling van de land-
bouw. Uiteindelijk neemt de gemeenteraad over die voorstellen
een besluit.

lige heide- en veenontginningen in
de gemeente Hardenberg. Die ge-
bieden zijn te vinden in het Wester-
huizingerveld bij Balkbrug,
Dedemsvaart-zuid, tussen Slag-
haren en De Krim en tussen
Bergentheim en Kloosterhaar. Al-
leen van de PvdA is al bekend hoe
die partij over de komst van
megabedrijven denkt. Deze partij
heeft al twee keer voor haar beurt
gesproken tijdens raadsvergade-
ringen en aangegeven, dat er in de
gemeente Hardenberg geen plaats
is voor ‘varkensflats’. De bespre-
king van de discussienota moet
duidelijk maken, hoe de rest van de
raad erover denkt.

HARDENBERG – Over enkele
maanden brengt de Stichting His-
torische Projecten (SHP) in Harden-
berg in een oplage van 2000 exem-
plaren een boekje uit, met daarin
100 kleurendia’s uit de periode
1955-1975. De titel van het boekje
wordt Toen geluk nog heel gewoon
was. De afbeeldingen zijn afkom-
stig uit de nalatenschap van de
Heemser dominee Loor en de
Hardenberger schoenmaker Wille-
ring. Zaterdag 7 maart zullen de
erfgenamen van de fotografen het
auteursrecht op de beelden offici-
eel overdragen aan de SHP.

Het fotoboekje laat het wonen en
werken zien in Hardenberg en de
omringende buurtschappen, maar
toont ook de overgang van
landbouwdorp naar industriestadje,
met de bijbehorende afbraak en
nieuwbouw. Erwin Wolbink en
Arnout Pullen, de samenstellers
van het vorige jaar verschenen boek
Monumenten in de gemeente
Hardenberg, tekenen voor de sa-
menstelling en de bijbehorende tek-
sten. Na de officiële overdracht van
de auteursrechten in het notaris-
kantoor aan de Scholtensdijk wordt
van 14.30 tot 16.00 uur een inloop-
middag gehouden in gebouw De
Aerninckhoff in Heemse. Belang-
stellenden kunnen dan meehelpen
met de fotoherkenning van de dia’s
uit de jaren ’50 en ’60.

Fotoboek 1955-1975



Het kunstwerk Verzameling Retour bij het NS-station wordt momenteel opgeknapt.

Woensdag 11 maart 2009

Kortweg

Is er volgend jaar weer een Jansen
te bewonderen bij HHC? Nee, geen
Michel Jansen de trainer, maar
Martijn Jansen de voetballer. De
spits van Genemuiden zou opnieuw
in de belangstelling staan van de
ploeg uit Hardenberg, nadat eerdere
pogingen waren mislukt. Zou, want
in het voetbalwereldje is niks ze-
ker, wordt eerst alles ontkend en pas
als iedereen overal van op de hoogte

is wordt iets toegegeven. En dus
moet met enige regelmaat de gla-
zen bol worden opgepoetst. Voor
eerste elftalspeler Roy Jurgens is dat
trouwens niet nodig. De 27-jarige
verdediger speelt volgend seizoen
bij HZVV uit Hoogeveen. Jurgens
is via Kloosterhaar en Heracles en-
kele jaren geleden bij HHC terecht
gekomen, maar is de afgelopen
twee seizoenen eigenlijk alleen
maar als invaller ingezet. En dat is
hij een keer beu.
Als je goed in de bol kijkt zie je
nog wel een paar wisselingen voor-
bij komen. Kenny Kroeze bijvoor-
beeld, die het niet erg naar z’n zin
heeft bij trainer Jan van Raalte. Dat
is trouwens niet alleen in de bol te
zien, maar ook op de site van Sport
in Twente. Daarin wordt op niet mis
te verstane wijze duidelijk gemaakt,

dat Kroeze de trainerswisseling na
vorig seizoen niet erg kan waarde-
ren. Kroeze dus naar een andere
club. Gevolg door Frank Redder,
Koen Otten en René de Visscher
(komen te weinig aan spelen toe),
Tony Alberda (stopt) en Gerben
Tieltjes (mag weg). Volgens de bol
is het zelfs zo gek, dat spits Martijn
Berger aan stoppen denkt! En zou
assistent-coach Hennie Turrien nog
lang blijven? Het is bekend dat trai-
ner Jan van Raalte weinig doet met
de informatie die Turrien verzamelt
over de tegenstanders. De glazen
bol wordt een beetje wazig als dit
expliciet wordt gevraagd, maar dat
kan natuurlijk ook aan de lucht-
vochtigheid liggen.
Hoe dan ook, het piept en kraakt
op dit moment een beetje bij HHC.
Maar niet alleen daar. Bij Be Quick

uit Zwolle loopt ook niet alles op
rolletjes. De sfeer is daar zelfs zo
verpest dat Ton IJzerman, die vo-
rig jaar HHC verruilde voor Be
Quick, aan een terugkeer denkt. En
de kans is aanwezig dat hij aanvoer-
der Edwin Starke dan meeneemt
naar Hardenberg. Op de site van
Voetbal op Zaterdag is te zien, dat
de spelerscarrousel alweer volop
aan het draaien is. Tot 1 juni kun-
nen spelers een overschrijving aan-
vragen naar een andere club. Als
de glazen bol gelijk heeft zien we
dus vanaf 1 juni op papier een an-
der HHC. Of dat ook met trainer
Jan van Raalte is blijft de vraag. Hij
heeft een contract voor twee jaar
afgesloten, maar zoals in het begin
geschreven: in het voetbalwereldje
is niets zeker. Daar kan zelfs een
glazen bol niet tegenop.

© Roel Gritter

GRAMSBERGEN - De gemeente
Hardenberg is bezig met de restau-
ratie van enkele kunstwerken in
Gramsbergen. De objecten maken
deel uit van het project Kunst-
wegen. De restauratie van het
kunstwerk Skylight (vliegers van de
kunstenaar Cai Guo-Qiang) is in-
middels afgerond. Dit kunstwerk is
gereinigd en de begroeiing verwij-
derd, zodat men de vliegers weer
goed kan zien vliegen in het
Gramsberger bosje. Een bedrijf uit
Emmen is op dit moment bezig met
het restaureren van het kunstwerk
Verzameling Retour van Tine van
den Weyer, nabij het NS-station.
Delen van de betonnen boomschors
zijn overgebracht naar een werk-
plaats waar ze hersteld worden.
Hierna is het Koekoeksklokgewicht
van Hans van den Ban aan de beurt,
aan de rand van de vijver in Grams-
bergen. Naar verwachting is de op-
knapbeurt voor de zomervakantie
afgerond.

Opknapbeurt
voor kunstwerken

HARDENBERG – B&W van
Hardenberg hebben vorige week
de nota Sluitende aanpak Huise-
lijk geweld vastgesteld. In de nota
wordt onder meer aandacht be-
steed aan het begrip huisverbod.

Sinds 1 januari heeft de burgemees-
ter de bevoegdheid een huisverbod
op te leggen, wanneer iemand ge-
vaar oplevert voor de mensen die
met hem of haar in een woning ver-
blijven. De pleger van huiselijk
geweld mag dan tien dagen zijn
woning niet meer in. Ook is het
verboden contact op te nemen met
de slachtoffers van het geweld. In EBBENBROEK - De zogenoemde huiskamergesprekken over de Robuuste

Verbindingszone (een strook groen die grotere natuurgebieden met el-
kaar verbindt) gaan voorlopig niet door. De stichting Vitaal Platteland
zou die gesprekken namens de gemeente Hardenberg voeren met boeren,
die mogelijk gedupeerd zouden worden door de aanleg van de zone. Tij-
dens een thema-avond van GroenLinks vertelde Lambert Schuldink van
Vitaal Platteland, dat er nu toch maar voor is gekozen eerst de voorlopige
grenzen van de strook groen aan te geven, dan te kijken welke boeren in
of dichtbij de strook een kavel hebben en pas daarna gesprekken met die
boeren te voeren over financiële compensatie, beheer van de strook of
eventuele verplaatsing van het bedrijf.

HARDENBERG - In de maanden
maart en april ontvangen verspreid
over heel Nederland meer dan 150
groepen actieve buurtbewoners het
predicaat Kern met Pit. Dat is een
leefbaarheidswedstrijd van de
Heidemaatschappij. Daarnaast krij-
gen ze een bedrag van 1000 euro.

Zij ontvangen deze prijs voor het
uitvoeren van een project ter ver-
betering van hun buurt, wijk of
dorp. De tien meest bijzondere pro-

HARDENBERG – De gemeente
wil op korte termijn een
skateboardbaan plaatsen in het
Kruserbrinkpark in Hardenberg.
Het park wordt opnieuw ingericht,
maar omdat dit nog wel even kan
duren krijgt de baan alvast een plek.
Over de herinrichting wordt eerst
nog een informatieavond gehouden
voor buurtbewoners. Zij zullen dan
waarschijnlijk iets te horen krijgen

Aanpak huiselijk geweld
de tussentijd komt de hulpverlening
op gang, bedoeld voor slachtoffer,
getuigen en dader. Het huisverbod
kan ook worden opgelegd bij kin-
dermishandeling of een ernstig ver-
moeden daarvan. Als de periode
van tien dagen te kort blijkt, kan
de burgemeester het huisverbod
verlengen tot maximaal vier weken.
Wie zich niet aan het verbod houdt
kan tot hoogstens twee jaar celstraf
worden veroordeeld. Gelet op de
ervaringen die de politie IJsselland
heeft opgedaan met huiselijk ge-
weld wordt verwacht, dat de bur-
gemeester gemiddeld twee keer per
maand een huisverbod oplegt.

Skateboardbaan in Kruserbrinkpark

Kans op predicaat Kern met Pit
jecten ontvangen bovendien een
extra prijs van 1500 euro.
Kanshebbers in de gemeente
Hardenberg zijn vrijwilligers uit De
Krim (wandelpaden), Kloosterhaar
(ruilsysteem), Slagharen (speeltuin
en plaggenhut) en Oud Lutten (keu-
ken voor het buurthuis). De prijzen
worden vrijdag 13 maart uitgereikt
in het provinciehuis in Zwolle. De
bijeenkomst wordt opgeluisterd met
het optreden van het duo Bert
Eeftink en Paul Schabbink.

Huiskamergesprekken uitgesteld

over een andere beplanting, de aan-
leg van een wandelpromenade
langs de Vecht en het creëren van
een parkeerplaats voor campers.
Het doel van de herinrichting is het
versterken van de verbinding tus-
sen de wijk de Kruserbrink en het
centrum van Hardenberg.

redactie@sallander.nl

Jazz - Op de agenda van de Jazz-
club Hardenberg staat zondag 15
maart een optreden van Dokter Jazz
& Co. Dit is een zevenmans-
formatie met jarenlange podium-
ervaring. Het optreden vindt plaats
van 16.00 tot 18.00 uur in de
Blauwe Foyer van theater De
Voorveghter.

Herdenking – Scholieren van de
Doekesschool en de Vlinder in
Heemse staan zaterdag 11 april stil
bij de bevrijding van Heemse in
1945. Dat gebeurt door kransen te
leggen bij het monument voor Frits
de Zwerver en de gedenkstenen
voor de verzetsmensen Scheffer,
Arends en Bolks aan de Brandweg.
Aanvang 14.00 uur.

Klussen - De commissie
Noaberschap houdt woensdag 25
maart een tuin- en klussendag vóór
en dóór inwoners van Kloosterhaar.
Dorpsgenoten die bepaalde buiten-
klussen gedaan moet hebben die ze
zelf niet (meer) kunnen uitvoeren,
worden verzocht zich uiterlijk 23
maart aan te melden bij Alie Keu-
ken (tel. 241764). Ook vrijwilligers
die klussen willen uitvoeren kun-
nen zich hier melden.

Voorlezen - Justin Lambers van De
Bloemenhof in Hardenberg, Kaylee
Groen van De Ark in Dedemsvaart
en Daniëlle Meijerink van de Wiek-
slag in Bruchterveld vertegenwoor-
digen de gemeente Hardenberg in
de regiofinale van de Nationale
Voorleeswedstrijd. Die regionale
ronde wordt 25 maart in Ommen
gehouden. Daar strijden de
Hardenberger winnaars om een
plaats in de provinciale finale, sa-
men met de winnaars van de ge-
meenten Dalfsen, Ommen en
Twenterand.

Festival – De harmonie Crescendo
uit Gramsbergen houdt zaterdag 14
maart haar voorjaarsfestival. Dat
gebeurt van 13.00 tot ongeveer
15.30 uur in de grote zaal van het
Dorpshuis. Het festival is een men-
geling van een concert, een
solistenwedstrijd, een open dag en
een voorspeelavond.

Concert – Het Vocaal Ensemble
Hardenberg verzorgt vrijdag 20
maart vanaf 20.15 uur een concert
in de Höftekerk in Hardenberg. Op
het programma staan het Miserere
van Allegri en het Requiem van
Fauré. Naast deze twee werken
voert het koor korte werken uit van
Lotti, Byrd en delen uit het requiem
van  Jenkins. Het koor staat onder
leiding van dirigent Edwin Velvis.
Verder wordt meegewerkt door or-
ganist Henk de Vries, bariton
Ronald Jan Hanhart en sopraan
Judith Godeke.

Parkeren - Het parkeerterrein bij
de Albert Heijn in Hardenberg
krijgt een extra in- en uitrit. Ook
wordt op het plein een extra betaal-
automaat geplaatst. De werkzaam-
heden zijn nodig om de grote toe-
stroom van parkeerders op
koopavonden en de zaterdag te kun-
nen verwerken. De werkzaamheden
worden uitgevoerd tussen maandag
16 en vrijdag 27 maart. Tijdens de
werkzaamheden blijft het plein be-
reikbaar via een tijdelijke in- en
uitrit aan de Marslaan.

Jeugddienst – De interkerkelijke
jeugddienst centrale Vechtdal houdt
zondag 15 maart vanaf 19.00 uur
in de Witte of Lambertuskerk kerk
in Heemse een jeugddienst rond  het
thema Plezier in de kerk. Voorgan-
ger is Fred Noordstart.

HARDENBERG – HHC is zaterdag in het voetspoor van Harkemase Boys
gebleven. De Hardenbergers wonnen met 2-0 van Be Quick uit Zwolle,
een stand die al bij rust was bereikt. Doelpuntenmakers waren Ruud Bruns
(15e minuut) en Tony Alberda (34e minuut). De Zwollenaren konden daar
weinig tegenover stellen. Sterker nog: het leek alsof de Be Quick-spelers
liever in Zwolle waren gebleven. Pas in het laatste kwartier kwamen ze in
de buurt van HHC-keeper Marc Doorbos, nadat verdediger Michel
Steggink met twee gele kaarten de kleedkamer had opgezocht.

HARDENBERG – Sinterklaas kan dit jaar nog feestelijker dan anders
worden ingehaald in Hardenberg. Er wordt namelijk door de gemeente
een echte steiger aangelegd in de mini-haven. Niet alleen de stoomboot
kan er aanmeren, ook de rondvaartboot die in de toekomst tussen De
Zwieseborg en Hardenberg-stad gaat varen zal er een plekje vinden. Het
probleem van verzanding hoopt de gemeente op te vangen met een dam-
wandconstructie. Toch zal het haventje nog wel regelmatig uitgediept
moeten worden, is de verwachting. Om ongewenst bezoek op de steiger te
voorkomen zal het eerste deel bestaan uit een ophaalbrug. Het is de be-
doeling dat de steiger eind juni in gebruik wordt genomen.

HHC blijft Harkemase Boys volgen

Haventje krijgt steiger



Woensdag 18 maart 2009
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OpKoers.nu, zeg maar de boeren-
partij van Hardenberg, blijkt drie
maanden geleden krokodillen-
tranen gehuild te hebben. Deze par-
tij ging nogal fel tekeer tegen de
aanleg van een robuuste
verbindingszone ten zuiden van
Hardenberg. Landbouwgrond moet
wijken voor natuur, zei de partij,
en dat kan niet. De boeren in dat

gebied worden in hun bestaan be-
dreigd en bovendien is het zonde
om kostbare landbouwgrond op te
offeren nu er een wereldwijde
voedselcrisis voor de deur staat.
Vorige week kwam de aanleg van
een nieuwe N340 in de raads-
vergadering ter sprake. De provin-
cie wil de oude weg tussen Ommen
en Zwolle opkalefateren, B&W van
Hardenberg willen liever een lange
omleiding, als het ware een nieuwe
weg ten noorden van de huidige.
Op twee partijen na steunde de raad
deze visie. Dat kost landbouw-
grond, en diverse kavels worden
doorsneden, maar dat moet dan
maar, was de teneur. En wat zei
raadslid Annie Kelder van
OpKoers.nu? Wij staan achter de
brief die B&W willen sturen, maar

wees wel een beetje lief voor de
boeren die nu wonen op de plek
waar de nieuwe weg komt. Dus
landbouwgrond opofferen voor na-
tuur mag niet, maar landbouw-
grond opofferen voor asfalt mag
wel. Alsof er opeens geen sprake
meer is van boeren die hun grond
kwijtraken en alsof de wereldwijde
voedselcrisis als bij toverslag is
opgelost. Maar ach, denk ik dan een
beetje vals, ze zal vast en zeker ge-
dacht hebben: het zijn tenslotte niet
onze boeren maar die van Ommen
en Dalfsen.
Albert Schipper van de VVD stond
ook vierkant achter de brief van
B&W. Maar hij wilde voor de
schone schijn nog wel, dat er een
zinnetje aan de brief zou worden
toegevoegd. Iets in de trant van

“kies voor een nieuwe weg, maar
ga wel zorgvuldig met de boeren
om”. Dus, om in de stijl te blijven
die Schipper altijd hanteert: U zegt
dat we de boeren een dreun voor
hun harsens moeten geven, maar
wel met een handschoen aan? Nee,
nu snap ik het. U wilt liever meer
asfalt dan twee minuten in de file
staan? Nee, nu is het mij duidelijk.
U weigert te kiezen voor het mi-
lieu, de duurzaamheid, de toekomst
van onze kinderen, de leefbaarheid
in Noord-Overijssel? Nee, nu be-
grijp ik het. En ik weet nu ook
waarom deze stijl wordt gehan-
teerd. Want het is natuurlijk niet de
bedoeling dat het zorgvuldig opge-
bouwde beeld van onbekwame
raadsleden met verstandige opmer-
kingen wordt afgebroken.

Elke gemeente is bezig met plan-
nen maken, met investeringen ver-
vroegen en alvast het geld verde-
len dat nog ontvangen moeten
worden door de verkoop van
Essent-aandelen. Hardenberg is
echter uniek, omdat het bedrijfsle-
ven bij de zaak betrokken wordt.
Vorige week dinsdag en woensdag
hield de gemeente zogenoemde
crisisontbijten in de foyer van thea-
ter De Voorveghter.

Een inleiding, een situatieschets
van de gemeentelijke financiën en
de groei van het werkzoekenden en
daarna in groepen uiteen om ideeën
aan te dragen wat de ondernemers
aan de crisis kunnen doen en wat
de gemeente aan mogelijkheden
heeft. En de opbrengst? De ver-
wachte oplossingen als investerin-
gen naar voren halen en zorgen
voor minder regels. Maar ook een
bijzonder reactie van de Industriële
Kring Hardenberg (IKH). Enkele
leden van deze club waren dinsdag
aanwezig, maar vonden van zich-
zelf dat ze zich niet goed genoeg
hadden voorbereid. ’s Avonds werd

Gemeente geeft ondernemers duw in de rug

De Slagharense ‘captains of industry’ Henric Bemboom (r) en Hennie van der Most waren present om hun
bijdrage te leveren tijdens het ‘crisisontbijt’. © Roel Gritter

daarom een IKH-bijeenkomst be-
legd, waar zaken werden aangedra-
gen die tijdens de tweede sessie op
woensdag besproken moesten wor-
den. Eén van die onderwerpen was
het ontwikkelen van een
mobiliteitscentrum. “Tot nu was het
zo dat bedrijven ‘overbodige werk-

nemers’ over de schutting van het
Arbeidsbureau gooiden, die dan de
zaak maar moest oplossen. Een
mobiliteitscentrum zorgt zelf voor
die mensen, zij kunnen tijdelijk bij
andere bedrijven aan het werk maar
blijven de binding met hun oude
bedrijf houden”, vertelde IKH-se-

Wens - Leerlingen van basisschool
De Regenboog in Slagharen heb-
ben vorige week een cheque van
250 euro overhandigd aan de stich-
ting Doen Een Wens. Het bedrag is
de opbrengst van de in december
gehouden kerstmarkt. Doe Een
Wens vervult al twintig jaar wen-
sen van jongeren met een levens-
bedreigende ziekte.

Ontwikkelingshulp – B&W van
Hardenberg willen de 35.000 euro
die jaarlijks beschikbaar is voor
ontwikkelingshulp over meer groe-
pen verdelen. Het geld is afkomstig
uit de erfenis van de gebroeders
Markfluwer uit Balderhaar. Het
maximale subsidiebedrag wordt
verlaagd van 3.500 naar 2.500 euro.
Hierdoor kunnen veertien in plaats
van tien projecten worden ge-
steund. Verder wil het college de
regels zo veranderen, dat een pro-
ject niet vaker dan twee jaar achter
elkaar subsidie kan krijgen. De
nieuwe regeling gaat in per 1 mei.

Ontslagen - Calduran Kalkzand-
steen in Kloosterhaar wil met de
vakbonden praten over een andere
maatregel dan het op straat zetten
van 55 werknemers. Het bedrijf was
van plan de productie over te heve-
len van Kloosterhaar naar Harder-
wijk en Bovensmilde. Hierdoor
zouden 55 van de 70 werknemers
in Kloosterhaar ontslagen worden.
Op verzoek van het CNV wordt nu
naar alternatieven gekeken, bij-
voorbeeld het verdelen van de pijn
over alle vestigingen.

Gashouder – In Dedemsvaart kan
de vlag uit. Gedeputeerde Staten
van Overijssel hebben besloten sub-
sidie te geven voor de renovatie van
de voormalige gashouder in het
dorp. Na de renovatie krijgt het in-
dustrieel monument de functie van
vestzaktheater en museum.

Concert – Het Sallands Bachkoor
geeft samen met het Orkest van het
Oosten een concert in de
Kandelaarkerk in Heemse. Dat ge-
beurt op vrijdag 27 maart vanaf
20.00 uur. Op het programma staan
twee romantische werken van
Schubert en Mendelssohn.

Skeeleren - In de maanden maart
en april gaan 80 scholieren in de
gemeente Hardenberg meedoen aan
een skeelercursus. De cursus maakt
deel uit van het programma Kies je
Sport, dat bestemd is voor leerlin-
gen van de bovenbouw van alle
Hardenberger basisscholen.  De
cursus wordt georganiseerd door
Hou Streek uit Hardenberg en Ons
Genoegen uit Gramsbergen. Plaats
van handeling is de nieuwe
skeelerbaan in Gramsbergen, de
eerste keer op donderdag 19 maart.

Enten - In natuurcentrum De Kop-
pel in Hardenberg wordt zaterdag
21 maart een entdag gehouden.
Tussen 13.00 en 16.00 uur komen
professionele telers uitleggen, hoe
een oude fruitboom voor nageslacht
kan zorgen. Daarnaast wordt infor-
matie gegeven over bestuiving en
snoeien van hoogstamfruit. Het is
ook mogelijk meegebracht hout van
een oude fruitboom te laten enten.

Textiel – Kici, de stichting die zich
bezighoudt met de inzameling van
kleding voor goede doelen, gaat
opnieuw 5 jaar met de gemeente
Hardenberg in zee. Kici beheert 20
containers in de gemeente, waar-
mee jaarlijks ongeveer 200.000 kilo
textiel wordt ingezameld. In de
nieuwe overeenkomst staat dat
natuurcentrum De Koppel jaarlijks
5.000 euro uit de opbrengst krijgt.

RHEEZERVEEN – Of de gemeente
er even voor wil zorgen, dat hij een
plek krijgt op een woonwagen-
kamp. Dat vraagt een bewoner van
een vakantiewoning in Rheezer-
veen. De man schrijft dat hij een
woning op een vakantiepark be-
woont, omdat hij nergens anders

Bewoner vakantiepark wil
plek op woonwagenkamp

terecht kon. Nu de gemeente de
bewoners duidelijk heeft gemaakt
dat een recreatiewoning niet per-
manent bewoond mag worden is de
man in de financiële problemen
gekomen, want de hypotheekvers-
trekker wil per direct geld zien.
Omdat hij geen uitweg meer ziet
(blijven wonen is verboden, de wo-
ning is onverkoopbaar) vraagt hij
de gemeente zijn recreatiewoning
te kopen. Huurders vinden is vol-
gens de inwoner van Rheezerveen
niet mogelijk, of het moeten Oost-
Europeanen zijn die hier tijdelijk
werken, “maar die worden door het
slagvaardig college wel van het
park verjaagd”, schrijft hij. Nadat
de gemeente zijn recreatiewoning
heeft gekocht moet de man ergens
anders een plek vinden. “Graag
kom ik in aanmerking voor een
plaats op een woonwagenkamp”, zo
eindigt hij zijn brief. De reactie van
B&W is nog niet bekend.

HARDENBERG – Buur-
gemeente Ommen heeft zichzelf
de naam ‘zelfstandig en uniek’
gegeven, maar sinds vorige
week kan Hardenberg dat laat-
ste deel met recht dragen. De
gemeente is uniek, omdat het
iets probeert te doen aan de
economische crisis dat andere
gemeenten niet doen.

cretaris Henk Brink. Meer nog dan
andere plannen en ideeën was dat
de winst van de bijeenkomst: de
gemeente als aanjager en de bedrij-
ven als bedenkers en uitvoerders.
Rond de zomervakantie krijgt het
crisisontbijt een vervolg, beloofde
burgemeester Bert Meulman.

HARDENBERG -  Chiel Schepers,
leerling van de vmbo-examenklas
van het Vechtdal College in
Hardenberg, is Nederlands kam-
pioen CAD-tekenen geworden bij
de junioren. Dat gebeurde vrijdag

HARDENBERG – Het eerste zaal-
team van korfbalvereniging Juventa
uit Hardenberg is gedegradeerd uit
de eerste klasse. Voor de ploeg erg
teleurstellend, omdat het vrijwel het
gehele seizoen in de middenmoot
bivakkeerde. Alleen in de laatste
drie wedstrijden werd het normale
niveau niet meer gehaald, waardoor
degradatie onvermijdelijk was. Za-
terdag werd de beslissende wed-
strijd tegen Fortissimo uit
IJsselstein met 10-15 verloren.

Chiel Schepers wint NK CAD-tekenen

HARDENBERG – Voor patiënten
die het ziekenhuis kunnen verlaten,
maar voor wie nog even geen plek
is in een verzorgings- of verpleeg-
huis heeft de Saxenburgh Groep een
oplossing bedacht. Voor hen is een
speciale afdeling ingericht in het
zorgcentrum Clara Feyoena Heem,

Schakel tussen ziekenhuis en verpleeghuis
waar in totaal tien patiënten kun-
nen verblijven met lichamelijke
beperkingen. Hier overbruggen zij
de tijd totdat er plaats voor hen is
in een zorgcentrum in Hardenberg
of elders. De afdeling is 6 maart in
gebruik genomen. Binnen een week
waren alle tien bedden bezet.

Juventa gedegradeerd

HOOGENWEG –Volgens de PvdA
in de gemeente Hardenberg rijden
er nog steeds vrachtwagens door
het dorp Hoogenweg, terwijl juist
voor hen enkele jaren geleden de
Duitslandweg is aangelegd. Het
gaat vooral om vrachtwagens met
als eindbestemming de beton-

Hoogenweg heeft last van vrachtwagens
fabriek aan het Overijssels kanaal.
Omdat het een smalle weg is, die
bovendien door veel scholieren
wordt gebruikt, levert dit regelma-
tig gevaarlijke situaties op, meent
de PvdA. In een brief aan B&W
vraagt de partij om een snelle op-
lossing van dit probleem.

tijdens de finalewedstrijden in
Breda. Zijn klasgenoot Stefan
Rijstenberg werd vierde. De deel-
nemers moesten met een computer-
programma een technische teke-
ning maken van een loopfiets. redactie@sallander.nl



Woensdag 25 maart 2009

Kortweg

redactie@sallander.nl

Waarom moesten vorige week tij-
dens de Dag van de Leerplicht maar
liefst drie ambtenaren op pad om
scholieren te controleren op even-
tueel spijbelgedrag?, vroeg een
reaguurder zich af op de Stentor-
site. Even verduidelijken: reaguur-
der is modern Nederlands voor ie-
mand die reageert. Het antwoord op
de vraag: om aandacht te vragen
voor de actiedag, Einstein. Ga je
ook in je eentje demonstreren als
je fabriek op de fles dreigt te gaan
en er geen goed sociaal plan is, of
doe je dat met een grote groep, om
een beetje indruk te maken? Trou-
wens, die Dag van de Leerplicht
hadden ze jaren geleden ook wel
eens mogen houden, gezien de be-
roerde spelling van de reaguurders.
Eronder stond een vraag van nog
zo’n slimmerik. Dus als jongeren
overdag op straat lopen zijn ze te-
genwoordig schuldig totdat het te-
gendeel bewezen is?, noteert hij of
zij. Beter lezen, lijkt mij. Ze zijn
onschuldig totdat blijkt dat ze heb-
ben gespijbeld. Geldt dat ook voor
volwassenen die zich ziek hebben
gemeld en toch over de Markt
banjeren?, zo gaat hij verder. Nee,
natuurlijk niet, want de leerplicht
is wettelijk geregeld, maar de over-
heid kan je niet straffen als je je
baas voor de gek hebt gehouden.
Ook zo iemand die veel baat gehad
zou hebben bij een Dag van de Leer-
plicht.

Tenslotte iemand die zich afvraagt,
waarom een school leerlingen vrij
mag geven als het zo uitkomt en
waarom ouders die leerlingen
thuishouden gestraft worden. Me-
ten met twee maten, noemt hij dat.
Ook die vraag is vrij eenvoudig te
beantwoorden. Scholen moeten er-
voor zorgen dat de scholieren een
minimum aantal lesuren krijgen.
Lukt ze dat niet en komt dat door
eigen schuld, dan volgen maatre-
gelen, zoals geld terugvorderen.
Dat is wettelijk geregeld. Ouders
die hun kinderen thuishouden krij-
gen een boete. Ook dat is wettelijk
geregeld. Dus wat nou, meten met
twee maten? Tja, als de wet je niet
bevalt moet je zorgen voor andere
regeringspartijen. Maar praten over
meten met twee maten is geleuter.
Wat mij betreft petje af voor de Dag
van de Leerplicht. Het liefst met
terugwerkende kracht.

Naar school gaan is niet alleen een plicht, maar vooral
ook erg leuk, stelt de gemeente. Die uitspraak is trou-
wens afkomstig van de campagne Dag van de Leer-
plicht. Daarom moest het dit jaar eigenlijk gaan over

Expositie - In het Röpcke-Zweers
ziekenhuis in Hardenberg is tot 9
mei een expositie te zien met werk
van Arie Goedhart (landschap-
schilderijen), Monique Meijer
(keramiek) en Frederika Grendel-
man (acrylschilderijen). De expo-
sitie is te zien tijdens de bezoeku-
ren en openingstijden van de
poliklinieken.

Afgesloten - Tot uiterlijk 2 juli zijn
de Kloosterdijk en Nieuweweg in
Mariënberg afgesloten voor door-
gaand verkeer. Omdat ook de spoor-
wegovergang in de Kloosterdijk
wordt aangepast, is deze overweg
van 4 t/m 20 april afgesloten. Oor-
zaak is de aanleg van een veilige
fietsverbinding tussen Mariënberg
en Beerzerveld.

Techniek - Leerlingen van de groe-
pen 7 en 8 van de basisscholen in
de gemeente Hardenberg houden
zich deze week bezig met techniek.
De scholieren bezoeken dan een
technisch bedrijf in de gemeente.
Hier kijken ze naar de techniek,
maar ze gaan er ook zelf mee aan
de slag. Bij een deel van de bedrij-
ven worden de ouders van de leer-
lingen uitgenodigd om op
donderdagavond te kijken waar hun
kinderen druk mee zijn geweest.
Aan de Week van de Techniek doen
in Hardenberg onder meer mee
Eshuis Metaal, Itter Electronics,
Future Pipe Industries, Wavin,
Masevon en Sphere.

Cultuurcafé - Theater de
Voorveghter staat maandag 6 april
in het teken van cultuur in de breed-
ste zin van het woord. De gemeente
Hardenberg houdt daar ‘s avonds
een Cultuurcafé. Het cultuurcafé is
het culturele broertje van het sport-
café, dat al vaker in de gemeente
Hardenberg is gehouden. Het moet
een plek zijn voor iedereen die iets
met cultuur doet om te netwerken,
kennis uit te wisselen en inspiratie
op te doen.  Gast is Evert Ruiter
van Kunst en Cultuur Overijssel.
Hij zal spreken over trends op het
gebied van kunst en cultuur.

Projectkoor – Ruim 80 zangers
hebben gereageerd op de oproep
zich aan te melden voor een project-
koor, dat het passieoratorium The
Crucifixion gaat uitvoeren. Zij zul-
len zaterdag 4 april samen met het
koor Zevenmaal, een bas, een te-
nor en een organist onder leiding
van dirigent Riekus Hamberg een
concert geven in de Höftekerk in
Hardenberg. ’s Ochtends om 9 uur
wordt begonnen met de repetities.
Het concert zelf vindt plaats om
20.00 uur. Het project is een geza-
menlijk initiatief van de Protes-
tantse Gemeente Hardenberg-
Heemse en het koor Zevenmaal.

Kleur – Het tijdschrift Rondom den
Herdenbergh van de Historische
Vereniging Hardenberg is ver-
nieuwd. Na 25 jaar is de groengrijze
omslag vervangen door kleur. Tij-
dens de ledenvergadering van 18
maart is het tijdschrift voor het eerst
gepresenteerd, waarbij het erelid
Wim Meijer, oud- bestuurslid en
tevens oud-redactielid, het eerste
exemplaar kreeg aangeboden. In
het nieuwste exemplaar wordt on-
der meer aandacht besteed aan het
oorlogsmonument in Radewijk, de
kunstwerken in het LOC-gebouw
aan de Parkweg, een kerkboekje uit
de 17e eeuw dat na een lange
omzwerving in Heemse is terugge-
keerd en de carillontoren bij het
gemeentehuis.

Geen spijbelaars tijdens
Dag van de Leerplicht

het recht op leren, en minder over het handhaven van
de wet. Allerlei ‘leuke’ acties hadden de makers van
de campagne bedacht om aandacht te vragen voor de
leerplicht, zoals het gebruiken van de omroepinstallatie
in school om de Dag van de Leerplicht aan te kondigen,
een notoire spijbelaar uitnodigen, een tekening ma-
ken over leerplicht of een Lagerhuisdebat houden. Niets
van dat alles in Hardenberg, waar men vooral inzet op
handhaving. Spijbelaars aanpakken, ouders ter verant-
woording roepen als ze hun kinderen te vroeg van
school halen voor een extra vakantiedag of scholen op
de vingers tikken als die een potje maken van het re-
gistreren van spijbelaars. Overigens tot groot genoe-
gen van ouders die zich wel aan de regels houden,
vertelde een van de leerplichtambtenaren. De Dag van
de Leerplicht is dit jaar voor de zesde keer gehouden.

HARDENBERG – Er worden voor-
lopig geen spacecabins voor jonge-
ren in Hardenberg geplaatst.
Woningcorporatie Beter Wonen
maakt 16 ouderenwoningen aan de
Wielewaalstraat geschikt voor be-
woning door jongeren. Ook in
Bergentheim, aan de Cort van der
Lindenstraat, worden 16 ouderen-
woningen omgebouwd tot wonin-
gen voor 18- tot 23-jarigen. Daar-
naast worden de 28 appartementen
aan de Admiraal Helfrichstraat in
het centrum van Hardenberg met

HARDENBERG - Bij Go Ahead
Kampen waren ze de afgelopen
dagen een beetje de kluts kwijt. In
de voorbeschouwing op de wed-
strijd in Kampen tegen HHC werd
genoteerd dat de Hardenbergers
vast en zeker op scherp stonden,
“want de keistadbewoners willen
maar wat graag voor de derde keer
op rij kampioen worden”.
Hardenbergers zijn echter geen kei-
stadbewoners, die naam is voorbe-
houden aan inwoners van
Amersfoort. Wat wel klopte was,
dat de HHC-ers op scherp stonden
na de nederlagen tegen ONS Sneek
(competitie) en De Zweef uit
Nijverdal (beker). Het heeft in de
dagen voorafgaand aan de wedstrijd
tegen de ‘Kowetters’ even geon-
weerd op het trainingsveld, in de

Spacecabins in de ijskast
voorrang toegewezen aan deze
groep jongeren, net zoals de wonin-
gen in het nieuw te bouwen com-
plex De Beek aan de Burgemeester
Bramerstraat. Hiermee lijkt de eer-
ste behoefte te worden opgelost, zo
is de verwachting, zodat het plaat-
sen van spacecabins op de lange
baan is geschoven.

B&W waren van plan om in
Hardenberg, net als in
Dedemsvaart, enkele container-
woningen te plaatsen voor jonge-

ren. Nadat diverse locaties waren
bekeken bleef alleen de plek aan de
Radewijkerbeek over als geschikt
terrein,achter de professor Wate-
rinkschool. Door negatieve verha-
len over de cabins in Dedemsvaart
en protesten van buurtbewoners be-
sloot de gemeenteraad voorlopig af
te zien van plaatsing en eerst te on-
derzoeken of er alternatieven wa-
ren. Die alternatieven zijn nu ge-
vonden, zodat het aannemelijk is
dat de raad besluit dat er geen
spacecabins bijkomen.

© Roel GritterDe drie leerplichtambtenaren op de Markt in Hardenberg, op zoek naar spijbelaars.

HARDENBERG – Brave scholieren zijn het, de
leerlingen van het voortgezet onderwijs in
Hardenberg. Donderdag, tijdens de Dag van de
Leerplicht, gingen drie Hardenberger leerplicht-
ambtenaren de straat op om te controleren of de
jeugd in het stadscentrum aan het spijbelen was,
of dat er sprake was van legaal rondlummelen.
Van de 27 scholieren die in een uurtje tijd wer-
den aangesproken bleek niemand aan het spij-
belen te zijn. Zeiden ze zelf. Maar ook na con-
trole bij de scholen bleek dat het geval.

HHC wist schande uit
kleedkamer en in de bestuurskamer
op sportpark De Boshoek. Er moest
gewonnen worden om de race te-
gen koploper Harkemase Boys vol
te houden en de 0-5 thuisnederlaag
tegen de Kampenaren moest ge-
wroken worden. Beide opdrachten
werden uitmuntend uitgevoerd. Go
Ahead werd grote delen van de
wedstrijd zoekgespeeld en aan het
eind van de wedstrijd stond er 0-5
op het scorebord. Opvallende
doelpuntenmaker was debutant
Richard Johannes, die met zijn eer-
ste balcontact meteen scoorde.
Doordat koploper Harkemase Boys
voor de tweede keer op rij verloor
wordt de wedstrijd op zaterdag 11
april in Hardenberg tussen de num-
mers 1 en 2 van de ranglijst steeds
belangrijker.

HARDENBERG - De Historische
Vereniging Hardenberg heeft voor
het eerst in haar 25-jarig bestaan
een tekort op de begroting. Dat is
meegedeeld tijdens de leden-
vergadering van 18 maart. Het te-
kort van ongeveer 10.000 euro
wordt veroorzaakt door de viering
van het vijfde lustrum en doordat
het verenigingsblad in kleur wordt
uitgevoerd. De tekorten worden ten
laste gebracht van de reserves. Tij-
dens de jaarvergadering is Harry
Hindriks, tot voor kort directeur
van de Casper Diemerschool in
Bergentheim, in het bestuur geko-
zen. Hij wordt op termijn de opvol-
ger van voorzitter Rieks Bulthuis,
die sinds 2007 de voorzittershamer
hanteert. Bulthuis, in het dagelijks
leven notaris, is ook voorzitter van
de stichting Oud Heemse en de

stichting Historische projecten. Dat
hij al na twee jaar de voorzitters-
hamer neerlegt komt door zijn
drukke baan, zo laat het bestuur
weten.

HARDENBERG – In de Kunst-
super aan het Wilhelminaplein in
Hardenberg is zaterdag de exposi-
tie geopend van werk van Tonnis
Bolks. De titel van de tentoonstel-
ling is In vogelvlucht. Het werk van
Bolks (1962, Collendoorn) bestaat
uit realistische schilderijen in
acrylverf rond de thema’s Glas,
Ameland en Vliegende vogels. De
opening is verricht door kunstenaar
Jan Oosting, de leermeester van
Tonnis Bolks. De expositie kan tot
10 mei worden bezichtigd.

Duur jaar voor Historische vereniging

Expositie Tonnis Bolks
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Hardenberg wil een oorlogsmonument

Kan dat nou niet een beetje
publieksvriendelijker?  Moet je nou
per se burgers die de moeite nemen
in te spreken tijdens een vergade-
ring van de gemeenteraad tijden
laten wachten, totdat het agenda-
punt wordt behandeld waarover ze
hebben ingesproken?
Vorige week dinsdag vertelden vier
boeren met landerijen in het gebied
Noord- en Zuid-Meene bij Grams-
bergen, dat ze zich genomen voel-
den door gemeente en waterschap.
Hun gebied is aangewezen als
retentiegebied, wat inhoudt dat bij
extreem hoog water hun landerijen
onder water worden gezet. Ach, was
de reactie van het adviesbureau, dat
gebeurt hooguit één keer in de hon-
derd jaar, dus de kans op water-
schade is niet zo groot. Mag wel zo
zijn, vonden de boeren, maar wij
hebben nu al vermogensschade en
inkomensschade, omdat we onze
teelt van aardappelen niet meer
kunnen verzekeren. Afijn, een wel-
les-nietes verhaal over mogelijk fi-
nancieel nadeel. Maar daar gaat het
nu even niet over. Wat op de pu-
blieke tribune als ergerlijk werd
ervaren was, dat die mensen na hun
inspraakbeurt eerst alle andere
agendapunten moesten aanhoren
voordat hun onderwerp aan de
beurt was.

Hetzelfde gebeurde met twee
agrariërs uit Bruchterveld en
Ebbenbroek. Zij voelen zich in de
maling genomen door provincie,
gemeente en waterschap en willen
helderheid. Voorzitter Bosch van de
oriënterende raadsvergadering pro-
beerde nog even de zaak te verzie-
ken door op te merken, dat hun
punt (de robuuste verbindingszone
over hun huisperceel) niet aan de
orde was, maar inspreekster Hem-
mink wees hem terecht door erop
te wijzen, dat het onderwerp van
haar verhaal onderdeel was van een
zaak die wèl op de raadsagenda
stond. En dat was juist, moest
Bosch toegeven. Vervolgens ook
hier weer dezelfde gang van zaken.
De insprekers konden hun zegje
doen en moesten vervolgens wach-
ten en wachten en wachten totdat
hun zaak aan de beurt was. En maar
piepen dat de bevolking zo weinig
interesse toont in het werk van de
raad. Maar ik zou zeggen: neem de
burgers eens een keer serieus. Niet
alleen in de verkiezingstijd, maar
ook als er geen stemmen zijn te
winnen. Waarom niet een vaste re-
gel ervan maken: agendapunten
waarop is ingesproken worden bij
voorrang behandeld. Kleine moeite,
groot plezier.

GRAMSBERGEN - Sportvere-
niging Gramsbergen wil 220.000
euro lenen om een nieuw clubhuis
te bouwen op sportpark ’t Hoge Holt
en om het probleem op te lossen van
betonrot in de vloeren van de kleed-
kamers en het huidige clubhuis. De
gemeente Hardenberg heeft al
125.000 euro toegezegd voor het
project. Nu wordt de gemeente ge-
vraagd garant te staan voor 50%
van de lening. B&W hebben beslo-
ten die garantie te geven.

Nieuw clubhuis voor
sv Gramsbergen

redactie@sallander.nl

HARDENBERG – Het 4 mei-
comité Hardenberg is samen
met het gemeentebestuur plan-
nen aan het maken, om een
oorlogsmonument in Harden-
berg te krijgen. Er is contact
gelegd met de beroemde Neder-
landse kunstenaar Kees Ver-
kade, momenteel woonachtig in
Monaco, om het monument
door hem te laten vervaardigen.
In december van het afgelopen
jaar is Verkade in Hardenberg
geweest om het plan met het 4
mei-comité en de gemeente te
bespreken. Het monument zal
naar verwachting in 2013 een
plaats krijgen in het park bij het
nieuwe gemeentehuis.

HARDENBERG – B&W van
Hardenberg kiezen voor een nieuw
overdekt zwembad op de sport-
boulevard langs de Jan Weitkamp-
laan. En dus niet voor een gecom-
bineerd binnen-/buitenbad. Dat
laatste moest het college van de
gemeenteraad onderzoeken. B&W
hebben een extern bureau laten kij-
ken naar de mogelijkheden, maar
de conclusies waren niet positief.
De bouw is veel duurder, de exploi-
tatie is duurder en bij enkele ander
pas opgeleverde combibaden vallen
de opbrengsten nogal tegen. Voor
het college redenen genoeg om al-
leen te kiezen voor een overdekt bad
als vervanger van zwembad De
Marsch. Het bad zal niet met veel
luxe worden uitgerust, maar de
‘fun-elementen’ die De Marsch nu
kent zullen de gebruikers ook in het
nieuwe bad tegenkomen.

Het zal overigens nog wel even
duren voor het zwembad gebruikt
kan worden, omdat eerst andere
zaken aan de beurt zijn. De ge-
meente wil snel beginnen met de
aankoop van het hele terrein tus-
sen Weitkamplaan, Kellerlaan en
spoorlijn. Daarna moet het terrein
gebruiksklaar worden gemaakt,

Geen nieuw buitenbad in Hardenberg
waarna begonnen wordt met de
aanleg van een atletiekbaan voor
Spurt’88. Naar verwachting wordt
die baan in augustus 2011 opgele-
verd. Vervolgens kan begonnen
worden met de bouw van een sport-
hal ter vervanging van De Meet (3
zaaldelen die ook door de Greijda-
nusschool worden gebruikt) en het
nieuwe zwembad. Er is zelfs nog
even gekeken naar de aanleg van
een wielerbaan, geschikt voor trai-
ningen en trainingswedstrijden,
maar voor zo’n baan is waarschijn-
lijk geen ruimte op de sport-
boulevard.

Kortweg

De aanleiding voor de plannen-
makerij is de sloop van de carillon-
toren op het Stephanusplein. Aan
de toren is een bronzen plaquette
bevestigd, met daarop de namen
van Hardenbergers die tijdens de
Tweede Wereldoorlog zijn omgeko-
men. Het 4 mei-comité heeft afge-
lopen zomer contact gezocht met
burgemeester Bert Meulman, om te
bespreken wat er met de plaquette
moet gebeuren. Er is toen geopperd
om een oorlogsmonument te plaat-
sen in het park bij het nieuwe ge-
meentehuis, omdat Hardenberg-
centrum nog geen monument heeft
dat aan de Tweede Wereldoorlog
herinnert. Via via is men terecht
gekomen bij Kees Verkade, een
naam die goed viel bij zowel de
gemeente als het 4 mei-comité. Een
telefoontje van Meulman naar Mo-
naco was voldoende om Verkade
geïnteresseerd te krijgen, vooral
toen hij hoorde dat hij nog wel even
tijd had om een beeld te maken.
Begin december was Verkade in
Nederland, waarbij ook een bezoek
aan Hardenberg op het programma
stond. In het gemeentehuis heeft
vervolgens een bespreking plaats-
gevonden tussen bestuurders van de
gemeente, drie leden van het 4 mei-
comité en het echtpaar Verkade.
Kees Verkade zelf had aanvanke-
lijk slapeloze nachten van de op-
dracht, zo vertelde hij vorige week
vanuit Monaco. “Als iemand bij

wijze van spreken een kwartje in
mij gooit ben ik niet meer te hou-
den. Tenminste, wanneer het een
opdracht betreft. Maar een oorlogs-
monument maken is niet niks. Daar
duik ik diep in, dan kan ik de zaak
niet forceren.” Dat forceren is ook
niet nodig, want Verkade heeft weer
tijd om zich met een nieuwe op-
dracht bezig te houden. Zijn laat-
ste werk tot nu toe, een beeld van
prinses Juliana en een beeld van
prins Bernhard bij paleis Soestdijk,
is in handen van de bronsgieters in
het Italiaanse Bologna.

Het monument in Hardenberg be-
gint ondertussen al wat vorm te
krijgen. Foto’s van het eerste ont-
werp zijn naar Hardenberg ge-
stuurd, een beeldengroep van on-
geveer 50 centimeter hoog, waarin
verlies, verdriet, verzet en vrijheid
zijn uitgebeeld. Hierna volgen nog
twee ontwerpen, waarna  het 4 mei-
comité en het gemeentebestuur een
keus kunnen maken. De drie ont-
werpen worden eerst in zwarte

boetseerwas gemaakt, waarna ze in
brons worden gegoten. Als er een-
maal een keus is gemaakt, gaat Ver-
kade in zijn atelier in Monaco aan
de slag met boetseerklei. “Vervol-
gens komen de gieters uit Italië die
van gips een negatief maken.
Daarna maken zij er in Bologna een
positief beeld van, in brons. En als
dat klaar is wordt het monument
naar Hardenberg vervoerd. Ik weet
dat het nog wel een paar jaar kan
duren voordat het monument daad-
werkelijk zijn definitieve plek
krijgt, maar als het aan mij ligt ga
ik er morgen mee aan de slag. Mis-
schien kan het ergens een tijdelijke
plek krijgen, wie weet.”
Hoe groot het beeld wordt en wat
de kosten zullen zijn is nog niet
bekend. “Ik kost niks, tot er een
keus is gemaakt. Daarna praten we
over de hoogte en dan pas over geld.
Het eerste ontwerp omvat vier fi-
guren. Als je die levensgroot maakt
ben je wel een paar centen kwijt,
denk alleen maar aan de gietkosten
en het vervoer. En dan moeten er

nog een sokkel en fundering bij
opgeteld worden. Maar het geheel
kan ook 60 centimeter hoog wor-
den. Die keus is aan de opdracht-
gever. En als het allemaal niks
wordt? Nou ja, dan niet. Pech ge-
had. Maar ik weet dan wel van mij-
zelf dat ik mijn uiterste best heb
gedaan om iets ‘gedenkwaardigs’
te maken.”

Als Verkade de opdracht krijgt zal
het monument een prominente plek
krijgen in het nieuwe stadspark,
waarschijnlijk bij de ingang van het
nieuwe gemeentehuis. De plaquette
die nu nog op de carillontoren is
bevestigd zal onderdeel van het
monument worden. Voorlopig is die
plaquette nog wel even het middel-
punt van de meiherdenking, maar
dan op een andere plek. Vanaf 2010
wordt de gedenkplaat op een sok-
kel geplaatst en verhuist hij naar
een plek bij theater De Voorveghter.
Als het gemeentehuis en het park
klaar zijn wordt de herdenking weer
bij het gemeentehuis gehouden.

Privatisering – De bestaande
kleedaccommodatie van de voetbal-
vereniging Bergentheim op sport-
park Moscou wordt vernieuwd en
uitgebreid. Het is de bedoeling dat
er 8 nieuwe kleedkamers komen en
een kleedkamer voor scheidsrech-
ters. De gemeente Hardenberg heeft
hiervoor 190.000 euro uitgetrok-
ken. Maar omdat het ledental van
de club groeit, is besloten twee oude
kleedkamers niet af te breken maar
op te knappen. Dit kost de ge-

meente nog eens 30.000 euro extra.
Na de werkzaamheden moet de ver-
eniging het dagelijks en het groot
onderhoud voor haar rekening ne-
men. De gemeente koopt dit af met
een bedrag van 105.000 euro.

Schrappen – De gemeente Harden-
berg krijgt ruim drie ton minder van
het Rijk dan eerst was meegedeeld.
Helemaal onverwacht komt dit niet,
zegt de gemeente, want er was in
de begroting al rekening mee ge-
houden. “Toch zie je dat er nu een
trend wordt ingezet”, vertelde wet-
houder Jannes Janssen. “Nu het
landelijk gezien financieel wat min-
der gaat, zullen de gemeenten de
gevolgen daarvan ook ondervinden.
We zullen dus op onze centen moe-
ten blijven passen, overigens zon-
der dat we de investeringen de nek
omdraaien.”

Megastallen - VVD en OpKoers
zijn zonder meer voor, CDA waar-
schijnlijk ook, ChristenUnie mis-
schien en de PvdA niet. Tijdens het
debat over de nota Landbouw van
de gemeente Hardenberg bleek, dat
de komst van megastallen niet
wordt tegengehouden. De tegenar-
gumenten (gezondheid, verkeer,
kans op dierenziektes) redden het
niet tegen de argumenten van de

voorstanders (schaalvergroting is
nodig, investeren in duurzaam-
heid). Inpasbaarheid in het land-
schap is voor iedereen een voor-
waarde.

Jazz - In Podium De Bezantijn in
Gramsbergen wordt zondag 5 april
opgetreden door de groep The
Stable Roof Jazz & Blues Band.
Deze oude stijl jazzformatie uit de
omgeving van Haarlem wordt als
een internationaal toporkest be-
schouwd. Het optreden begint om
15.00 uur.

Drugs – In het Kronkelhonk in
Slagharen wordt dinsdag 7 april
van 19.30 tot 21.30 uur een ouder-
avond gehouden voor ouders met
kinderen in groep 7/8 en het voort-
gezet onderwijs. Het thema van de
bijeenkomst is drugs. Er wordt on-
der meer voorlichting gegeven door
een ouder wiens zoon is overleden
door drugsgebruik.

Collectanten – De Hartstichting is
dringend op zoek naar collectanten.
Dit jaar is de collecteweek van 12
t/m 18 april. Wie een paar uur wil
collecteren in Gramsbergen en
omgeving kan contact opnemen
met Ina van Hateren (tel. 0524-
562237).

© Kees VerkadeIn het atelier in Monaco wordt gewerkt aan het tweede ontwerp.
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De Twentse soap Van Jonge Leu en
Oale Groond stopt per 12 april.
Voorlopig, schrijft de regionale
omroep in een persbericht, maar dat
mag gerust vervangen worden door
het woord voorgoed. Er zitten dan
vier seizoenen op. Teveel, zeggen
de kenners. De eerste serie was
goed, en de vierde was niet slecht,
maar de nummers 2 en 3 waren
matig. Niet-Twents, is de kritiek.
En dan gaat het niet zozeer om de
taal die in de serie gesproken wordt,
maar om het Twente-gevoel. Wat
dat is kan niemand onder woorden
brengen, maar het zat niet meer in
de serie.
Het aantal kijkers was dalende en
daardoor kwamen er minder
reclamegelden binnen. Gewoon
gestorven door geldgebrek, dus.
Maar ook door politieke onwil om
de serie met overheidsgeld in leven
te houden, beweert de hoofdredac-
teur. Wacht eens even, daar is de
overheid ook niet voor, zegt de
overheid bij monde van cultuur-
gedeputeerde Buursink. We hebben
de zaak op gang geholpen, en
daarna moest de serie zichzelf be-
druipen, vertelt hij. Dus eigenlijk
meer kwaliteitsgebrek dan politieke
onwil. En dat klinkt wel een beetje
vertrouwd in de oren.

Het is echter niet alleen maar treur-
nis in het regionale omroepland. De
inwoners van Overijssel kijken
graag naar En Dan Nog Even Dit,
de verstrooiende praatshow van
RTV Oost. Dagelijks doen ze dat,
en met steeds meer, want het aan-
tal kijkers is groeiende. Alleen in
het weekeinde staan de liefhebbers
droog. Twee dagen zonder het ge-
zellig gebabbel van de dames Ter
Braak en Ten Napel, dat is bijna
niet vol te houden. Maar… aan die
lijdensweg komt een eind. Met in-
gang van 19 april wordt het pro-
gramma ook op zaterdag en zon-
dag uitgezonden. Zonder vaste
babbelaars als voetbal-
scheidsrechter Bas Nijhuis, advo-
caat Robert Speijdel of showbizz-
diva Marga Bult, maar met
personen die een rol spelen in het
uitgaansleven van Overijssel, of die
toevallig in de buurt zijn omdat ze
ergens in Twente moeten optreden.
Binnenkort gaat dus onze grootste
wens in vervulling: zeven dagen in
de week praten over niks. Tjonge,
we boffen maar met zo’n omroep.

HARDENBERG - Zo’n 100 meter lang en ongeveer 6,5 meter breed was
het koppelverband dat vrijdag over het Overijssels kanaal voer, tussen
Almelo en Coevorden. De twee aan elkaar gekoppelde schepen werden
met veel belangstelling gevolgd, omdat het om een proef ging, de eerste
van drie. De provincie Overijssel en ondernemer Nijhof-Wassink  willen
weten, of deze manier van goederenvervoer over het kanaal mogelijk is.
Tijdens de proefvaart is onder meer gelet op de effecten voor het andere
scheepvaartverkeer. Daarnaast is bekeken of er aanpassingen nodig zijn

Honderd meter schip door Overijssels kanaal

aan bruggen en sluizen. Ook de wachttijd van het wegverkeer bij bruggen
en sluizen wordt betrokken bij het besluit, of zo’n koppelvaart in de toe-
komst mogelijk is. Moeilijke punten onderweg waren de brug bij Loozen
en de smalle sluizen bij De Haandrik, maar de Belgische schipper Patrick
van Stappen kon de met containers geladen schepen Patmar Z en Kemp 2
uiteindelijk zonder kleerscheuren afmeren in Coevorden, ongeveer 7 uur
na het vertrek uit Aadorp.

HARDENBERG – De verzanding
van het haventje bij de Vecht in
Hardenberg-centrum moet nou eens
echt worden aangepakt, vindt de
gemeente. Daarnaast moeten de
recreatiemogelijkheden worden
vergroot door een steiger en
wandelpromenade aan te leggen.
De verzanding helemaal uitbannen
zal niet lukken, zodat er jaarlijks
geld beschikbaar moet worden ge-
steld voor het onderhoud. Het on-
derhoud kost ongeveer 10.000 euro
per jaar, de aanleg een veelvoud van

HARDENBERG – Transportbedrijf
Veurink op industrieterrein De
Nieuwe Haven gaat op zoek naar
een nieuwe plek voor het bedrijf.
Als dat op korte termijn moet ge-
beuren is bedrijventerrein Broek-
landen de enige mogelijkheid.
Veurink heeft de grond waar het
bedrijf nu is gevestigd (bijna) ver-
kocht aan Van der Most, die zijn
Evenementenhal onder meer wil
uitbreiden met een hotel. Om de
plannen van Van der Most moge-
lijk te maken moet het bestem-

Parkeren – Twee weken geleden
werd in deze krant gemeld dat de
gemeente van plan is extra parkeer-
plaatsen aan te leggen bij het NS-
station. De verwachting was dat het
om zo’n 20 tot 30 plaatsen zou
gaan, maar de gemeente heeft nu
bekend gemaakt dat het er zelfs 40
worden. Samen met de 79 die er al
waren zit men bijna op de 120 die
volgens onderzoek nodig zijn. Uit
datzelfde onderzoek blijkt dat de
parkeerplaatsen vooral worden ge-
bruikt door treinreizigers en niet,
zoals in de volksmond wordt be-
weerd, door mensen die in het cen-
trum werken. De tijdelijke voorzie-
ning kost de gemeente ongeveer
85.000 euro. Als over enkele jaren
het Gezondheidspark bij het zie-
kenhuis klaar is zullen de parkeer-
plaatsen waarschijnlijk weer ver-
dwijnen.

Opening - Cardioloog Aart-Jan
Schaap heeft woensdag 1 maart de
officiële opening verricht van de
nieuwe katheterisatiekamer in het

Veurink zoekt plek voor vrachtwagens Haventje eind juni opgeknapt
mingsplan worden gewijzigd. De
baas van de Evenementenhal heeft
nog even geprobeerd de gemeente
voor die kosten te laten opdraaien,
omdat de uitbreidingen op een po-
sitieve manier bijdragen aan de
plaatselijke economie, maar dat
gaat niet gebeuren. Volgens de
nieuwe wet Ruimtelijke Ordening
is de gemeente verplicht duidelijk
te maken, wie de wijziging van het
bestemmingsplan betaalt. Als de
gemeente dat één keer zelf betaalt,
kunnen anderen datzelfde eisen.

dat bedrag, namelijk 350.000 euro.
Buurtbewoners hebben op de plan-
nen kunnen reageren. Vergeleken
met het eerste ontwerp wordt op
hun advies de hoeveelheid licht
verminderd, er komt geen extra
hellingbaan en is er naar een alter-
natief gezocht voor de rietkraag
tussen de steiger en de wal. Het is
de bedoeling dat de werkzaamhe-
den zijn afgerond voordat in de
laatste week van juni het ballonnen-
festival wordt gehouden in de uiter-
waarden van de Vecht.

Röpcke-Zweers ziekenhuis in
Hardenberg. Met een druk op de
knop liet hij de beeltenis van een
kloppend hart overgaan in een foto
van het team van cardiologen,
radiologen en laboranten. Het is de
bedoeling dat het team jaarlijks
zo’n 500 hart- en vaatonderzoeken
uitvoert.

Zwembad – Het buitenbad van
zwembad De Marsch in Harden-
berg moet opgeknapt worden. Alle
kitvoegen moeten hersteld of ver-
vangen worden, om verwondingen
aan de ledematen van bezoekers te
voorkomen. Ook moeten de beton-
platen in het bad een nieuwe laag
coating krijgen, om het beton min-
der ruw te maken. De opknapbeurt
kost ongeveer 35.000 euro.

Vrachtverkeer – De Hoogenweg
wordt afgesloten voor vracht-
verkeer. Om het dorpje te bescher-
men tegen de stortvloed aan vracht-
wagens is enkele jaren geleden de
Duitslandweg aangelegd. De
meeste vrachtwagens hebben in-
middels die weg ontdekt, alleen de
zandwagens van Duitsland naar

Diamant Beton blijven de oude
route volgen, omdat die een stuk
korter is. De gemeente wil de weg
nu verbieden voor vrachtwagens.
Diamant Beton begrijpt de proble-
men voor de inwoners van de
Hoogenweg, maar heeft voor de
vorm toch officieel bezwaar ge-
maakt tegen het besluit. De Com-
missie Bezwaarschriften moet hier-
over een besluit nemen.

Alcoholdocent - Wim Hulsebosch,
onderwijzer aan de Prinse
Ireneschool in Gramsbergen, wordt
de nieuwe alcoholdocent van de
gemeente Hardenberg. Hij zal
alcoholvoorlichting geven op de
openbare scholen in de gemeente
Hardenberg. Op elke basisschool
zal Hulsebosch zelf twee lessen per
jaar geven aan de groepen 7 en 8,
daarnaast twee volledig voorbereide
lessen aanbieden aan de leerkrach-
ten van deze groepen en een
voorlichtingsavond houden voor de
ouders van de leerlingen.

HARDENBERG - De boswachterij
Hardenberg is Tweede Paasdag op-
nieuw het toneel van een Doe- en
Kijkdag van SBB. Van 10.30 tot
16.00 uur kan men bij recreatieplas
De Oldemeijer terecht voor een
keur aan activiteiten, waaronder
timmeren van nestkasten,
jachthondenproef, avonturenbos,
broodjes bakken, eieren schilderen,
boogschieten, uilenbal pluizen en
ringsteken met een ponykar.
Valkenier Ruud Sanders geeft om
11.00, 13.00 en 15.00 uur een de-
monstratie met roofvogels. De toe-
gang is gratis net, als de meeste
activiteiten. Om bezoekers te stimu-
leren met de fiets te komen – het
thema van de dag is namelijk Bui-
ten is gezond - kost het parkeren
die dag 4 euro.

HARDENBERG – Vuilophaler
ROVA komt met ingang van de
maand juni één keer per vier we-
ken kunststofverpakkingen ophalen
in de gemeente Hardenberg. De in-
woners van Hardenberg krijgen de
eerste keer 10 zakken van elk 60
liter. Op de zakken staat welke
kunststofverpakkingen aangeboden
mogen worden. Als de zakken op
zijn zal de ROVA gratis nieuwe
exemplaren leveren. De hoogte van
de afvalstoffenheffing zal door deze
maatregel niet veranderen.

Inzameling plastic

HARDENBERG - Toerclub HWV
houdt zaterdag 11 april de traditio-
nele Grensheuvelentocht van 35, 65
en 130 kilometer. De tocht gaat van
sporthal De Beek in Hardenberg
naar Twente. De terugweg voert
langs de Duitse grens, wat betekent
dat deelnemers een id-kaart moe-
ten meenemen. Starttijden zijn van
8.00 tot 10.00 (135 kilometer), 8.00
tot 12.00 (65 km) en 10.00 tot 14.00
uur (35 km).

Grensheuvelentocht

Doe- en Kijkdag
Staatsbosbeheer
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Een week of twee geleden kreeg ik
een brief in de bus van Ziggo. Bij
die naam denk je in eerste instan-
tie aan een Italiaanse maffiabaas,
of aan een Braziliaanse voetballer,
maar het is gewoon een kabelboer.
Oorspronkelijk leverancier van tv-
beelden, maar sinds enkele jaren
ook grootgrutter in internet en
telefonie. Van de inhoud van die
brief - ik kan het niet ontkennen -
ben ik dagenlang van slag geweest.
De kabelboer had namelijk ontdekt
dat ik alleen naar analoge televisie
kijk en geen digitale ontvanger ge-
bruik. Hoe hij daar achter is geko-
men is mij een raadsel, enkele voor-
malige Stasi-medewerkers hebben
blijkbaar nieuw emplooi gevonden.

Maar goed, hij had dus door dat ik
mij nog niet had opgegeven voor
het televisieparadijs en daarvoor
moest ik worden gestraft. Vanaf 23
april mag ik niet meer analoog kij-
ken naar BBC World, ShopZo-Suus
en TV5. U begrijpt dat voor mij de
wereld even stil stond na die me-
dedeling. Wat zeg ik, het was alsof
de bodem onder mijn bestaan was
weggeslagen. Alles hadden ze van
de buis mogen halen, maar niet
ShopZo-Suus. De kabelboer had
blijkbaar voorzien dat zijn brief de
impact van een raketinslag zou heb-
ben, want hij kwam meteen met een
medicijn voor mijn wonden: ik kon
namelijk met korting een digitale
ontvanger aanschaffen (HD-kwali-
teit, 199 euro) met maar liefst 50
euro korting. Nou is mijn huis voor-
zien van maar liefst drie tv’s, en als
ik ShopZo-Suus, BBC World en
TV5 op alle drie tv’s wil blijven
zien moet ik drie keer een ontvan-
ger kopen, maar die investering
wordt ruimschoots goedgemaakt
door het plezierige gevoel dat ik
deze drie topstations kan blijven
zien in nog betere kwaliteit dan
voorheen.
Hoe ik aan die honderden euro’s
kom om die drie digitale ontvan-
gers aan te kunnen schaffen weet
ik nog niet. Ik had bedacht dat ik
dat geld wel kon sparen, omdat de
maandelijkse rekening van de
kabelboer verlaagd zou worden. Het
lijkt mij namelijk normaal dat wan-
neer je kabelboer 10 procent min-
der producten levert de prijs ook
met 10 procent daalt. Navraag
leerde echter dat ik dat niet goed
had gezien. Wèl minder leveren,
niet minder betalen. Ik zal dus iets
anders moeten bedenken om
ShopZo-Suus in leven te laten.
Maar of dat nog via Ziggo gaat
waag ik te betwijfelen. De naam
lijkt niet alleen op een maffiabaas,
hij ruikt er ook naar.

Overschot – De stichting Nood-
opvang Uitgeprocedeerde Asiel-
zoekers Hardenberg (NUAH) mag
de ruim 46.000 euro die op haar
bankrekening staan teruggeven aan
de gemeente. De stichting heeft 5
jaar mensen geholpen die op straat
waren gezet, omdat ze uit-
geprocedeerd waren. Met name
door het landelijke ‘generaal par-
don’ is de stichting overbodig ge-
worden. Het geld voor de hulp heeft
de stichting gekregen van de ge-
meente Hardenberg. Nu de stich-
ting is opgeheven kan het overge-
bleven geld weer worden
teruggestort. Overigens blijkt dat
het werk van de stichting en haar
vrijwilligers nogal succesvol is ge-
weest. Alle asielzoekers die door
NUAH zijn geholpen mochten uit-
eindelijk in Nederland blijven.

Sportsymposium – Sport-
verenigingen in de gemeente
Hardenberg buigen zich vrijdag 17
april in theater De Voorveghter over
de, vraag hoe een club moet om-
gaan met toptalenten. Deze bijeen-
komst is georganiseerd door de ge-
meente Hardenberg en het
Olympisch netwerk Twente. Eén
van de deelnemers is roeister He-
len Tanger, geboren en getogen in
Hardenberg en winnares van Olym-
pisch zilver en brons. Omdat ze die
dag in Hardenberg is krijgt ze een
tegel in de Walk of Fame langs de
Vecht. Samen met zitvolleybalster
Karin van der Haar - brons op de
Paralympics 2008 en daarom vrij-
dag ook vereeuwigd in het wandel-
pad - zal ze om ongeveer 17.00 uur
een tegel onthullen.

Reünie - Sportclub Lutten houdt 20
juni een uitgebreide reünie met aan-
sluitend een feestavond. De reünie
is bestemd voor iedereen die in het
verleden en heden een connectie
had of heeft met de jubilerende
club. Daarbij gaat het niet alleen
om (oud-)spelers, maar ook om vrij-
willigers en supporters. Aanmelden
kan via de website van de club
(www.sclutten.nl), waar ook infor-
matie is te vinden over de reüniedag.

Legionella - Een bewoonster van
wooncomplex De Schoutenhof in
Hardenberg-Marslanden die be-
smet was met de legionellabacterie,
heeft die besmetting niet in het
wooncomplex opgelopen. Volgens
eigenaar Beter Wonen heeft onder-
zoek van watermonsters dat uitge-
wezen. De zoektocht naar de bron
van de besmetting wordt nog voort-
gezet.

Skatepark – Wethouder Jannes
Janssen van de gemeente Harden-
berg opent zaterdag 18 april om
14.00 uur het skatepark en het daar-
naast gelegen sportveld aan De
Marke in Mariënberg. Kinderen en
andere belangstellenden worden
van harte uitgenodigd hierbij aan-
wezig te zijn. Na de officiële ope-
ning geven stuntskaters een demon-
stratie. Overigens is het park al
sinds september 2008 in gebruik.

Diabetes – Het diabetesteam van
het Röpcke-Zweers ziekenhuis
houdt vrijdag 17 april een contact-
middag voor basisscholieren met
diabetes. Ook hun ouders zijn wel-
kom. Het doel van de bijeenkomst
is het uitwisselen van ervaringen.
De activiteiten worden gehouden
bij Restaurant de Rheezerbelten in
Rheeze, van 16.00 tot 19.30 uur. De
contactmiddag wordt afgesloten
met een pannenkoekenmaaltijd.

HARDENBERG - Harkemase
Boys moet wel kampioen worden
van de Hoofdklasse C. Als de
harekieten liever hun moeder
weggeven dan punten verliezen,
dan zegt dat wel iets over hun
opofferingsbereidheid om de titel
te winnen.

Zaterdag ontving koploper HHC de
‘virtuele leider’ uit Friesland. Niet
verliezen was het devies, zodat voor
de toeschouwers weinig viel te ge-
nieten. De grootste kans was voor
HHC-er Gerben Tieltjes, die al in
de eerste minuut tegen de paal
knalde. Meer adembenemende
hoogtepunten waren daarna niet te
zien, van geen van beide teams. De
Friezen kunnen na de 0-0 op eigen
kracht kampioen worden, de
Sallanders uit Hardenberg moeten
wachten op een misstap.

Waarschijnlijk was de penning-
meester van HHC de enige
Hardenberger die na de wedstrijd
met een grote glimlach op zijn ge-
zicht rondliep. Het mooie lenteweer
en het belang van de wedstrijd had-
den maar liefst 2500 toeschouwers
naar sportpark De Boshoek gelokt.
De parkeerwachters hebben onge-
twijfeld na afloop een buisje aspi-
rine moeten leegeten, want het
duurde nogal even voor de parkeer-
chaos was opgelost. Mocht HHC
ooit topklasser worden dan is dit
vast en zeker iets waarvoor het club-
bestuur snel bij de gemeente aan de
bel zal trekken.

HHC moet wachten op
misstap Harkemase Boys

© Roel Gritter

HARDENBERG – Op het gebied
van jongerenhuisvesting moet de
gemeente Hardenberg meer am-
bitie tonen, er moeten meer ka-
mers voor bewoning komen en
meer goedkope huur- en koop-
woningen. Dat zei raadslid Rein
Jonkhans (PvdA) vorige week tij-
dens de raadsvergadering in
Hardenberg.

Wat het gebrek aan ambitie betreft
was CU-raadslid Bertus Kerssies
het helemaal met hem eens. Vol-
gens Jonkhans moet er ook snel iets
gedaan worden aan de spacecabins
in Dedemsvaart. “Ik schaam me rot
dat we op deze manier onze jonge-
ren huisvesten. Bovendien trekken
de wooncontainers problemen aan.
Spacecabins zijn geen alternatief
voor kamerbewoning, dus meteen
weg ermee”, meende het socialis-
tische raadslid. Op de vraag van
CDA-raadslid Henk Dogger welk
alternatief Jonkhans had voor de

Raad wil meer woningen voor jongeren
spacecabins in Dedemsvaart zei
deze, dat er genoeg leegstand is in
kantoren en dat die wel geschikt
gemaakt kunnen worden voor
jongerenhuisvesting. Kritiek kreeg
het college ook van de OPV (voor
de nieuwe huizen in de Bramer-
straat wordt straks 500 euro per
maand gevraagd en dat kunnen jon-
geren niet betalen) en GroenLinks
(het urgentieprobleem wordt niet
opgelost). Overigens werd aan het
eind van de bespreking het agen-
dapunt gewoon op de lijst met
hamerstukken geplaatst.

Uit de beantwoording van wethou-
der Prinsse was op te maken, dat
de raadsleden hun uitspraken had-
den gedaan zonder voldoende ken-
nis van zaken. “U praat over een
kritieke, urgente situatie? Die heb-
ben we in de gemeente Hardenberg
niet. De woningstichtingen Beter
Wonen en De Veste zijn wat dat
betreft heel duidelijk. Met de

seniorenwoningen in Bergentheim
en Heemse die geschikt gemaakt
worden voor bewoning door jonge-
ren zijn de grootste knelpunten op-
gelost. En wat de huurprijs voor de
woningen in de Bramerstraat be-
treft: ik heb andere bedragen ge-
hoord van Beter Wonen.”
Dat de spacecabins op termijn zul-
len verdwijnen begreep de wethou-
der ook wel. Volgens hem was het
even om knelpunten op te lossen
en niet bedoeld als structurele
woonplek. Prinsse: “De plek is
goed, ze hadden alleen anders neer-
gezet moet worden. En vergeet niet
dat ze voor de huurders erg goed-
koop zijn, een kamer huren is duur-
der.”

Prinsse bestreed ook dat er veel
leegstand is. Bovendien zijn de
kantoren die wèl leegstaan particu-
lier bezit en de gemeente kan die
niet zomaar aanwijzen als woon-
ruimte voor jongeren. Volgens de
wethouder is alleen in de wijk
Marslanden meer leegstand dan
gebruikelijk, omdat een projectont-
wikkelaar volgens zijn contract met
Marslanden b.v. moest bouwen,
hoewel hij dat liever op dat moment
niet deed. “Ook de gemeente is daar
niet gelukkig mee, maar juridisch
is er niets tegen te doen”, aldus
Prinsse. Hij deelde verder nog mee
dat de gemeente in onderhandelingen
is met Marslanden b.v. om te kijken
of er meer woningen voor starters
gebouwd kunnen worden, in de prijs-
klasse 160.000 tot 170.000 euro. “En
we willen kijken of er casco gebouwd
mag worden, zodat mensen zelf een
deel van de woning kunnen afwer-
ken, waardoor de verkoopprijs mis-
schien wel rond de 125.000 euro
komt te liggen.”

SLAGHAREN – Café Ome Dries
in Slagharen wordt helemaal ver-
nieuwd. Het huidige pand – een
horecagelegenheid met twee wo-
ningen – wordt vervangen door een
nieuw gebouw waarin ruimte is
voor horeca en acht woningen: zes
stuks voor starters en eenpersoons-
huishoudens en twee penthouses.
Dat is ook een belangrijke reden
voor de gemeente om aan het plan
mee te werken, omdat het plan niet
‘bijt’ met bestaande woningbouw-
plannen van de gemeente. Het hui-
dige gebouw is 7,7 meter hoog, het
nieuwe wordt ongeveer 10,5 meter.

HARDENBERG – Precies 0,0648
procent van de aandelen van
energieleverancier Essent is in han-
den van de gemeente Hardenberg.
Het Duitse RWE wil het productie-
en leveringsbedrijf van Essent ko-
pen en heeft daar miljarden voor
over. Als meer dan 80 procent van
de aandelen worden aangeboden
gaat de verkoop door. De gemeente
Hardenberg telt als mini-aandeel-
houder niet echt mee, vandaar dat
B&W van plan zijn de aandelen te

Nieuwe Ome Dries B&W van Hardenberg willen
aandelen Essent verkopen

verkopen, voor een bedrag 4,8 mil-
joen euro. Als Hardenberg niet wil
verkopen en RWE krijgt toch meer
dan 80 procent in handen krijgt
Hardenberg waarschijnlijk geen
cent dividend meer uitgekeerd.
Door de verkoop loopt Hardenberg
jaarlijks 48.000 euro mis. Als van
de 4,8 miljoen opbrengst 1,1 mil-
joen op rente wordt gezet kan dat
tekort worden gedekt. De gemeente
wordt dan uiteindelijk 3,7 miljoen
euro beter van de verkoop.
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Kortweg
Barcompetitie - Komen weekeinde
bijten Allard Brunink en Jan
Krikke het spits af, in de bar-
competitie van The Old Inn aan De
Voorstraat in Hardenberg. De be-
doeling van de 7 deelnemende kop-
pels is zoveel omzet te maken, dat
een groot bedrag kan worden inge-
zameld voor goede doelen. Vorig
jaar was dat 2000 euro voor drie
landelijke goede doelen. De deel-
nemers van dit jaar hebben geko-
zen voor plaatselijke goede doelen.

Gashouder - Na de zomer starten
de werkzaamheden om de Gas-
houder in Dedemsvaart te restau-
reren en te verplaatsen. De Gas-
houder komt bovenop een nieuw te
bouwen kelder te staan. Deze kel-
der bestaat uit een aantal ruimten
en kan worden gebruikt voor expo-
sities, theatervoorstellingen en
muziekuitvoeringen. De gemeente
Hardenberg heeft 9 april de beno-
digde contracten ondertekend. De
Gashouder staat op het kalkoven-
terrein in Dedemsvaart en is de
laatste van dit type, die nog in com-
plete staat is.

Dierenambulance – De dierenbe-
scherming in Noord-Overijssel
heeft tijdens de jaarvergadering in
Ommen besloten, dat er vanaf juni
van dit jaar een dierenambulance
gaat rijden in het Vechtdal. De le-
den keurden ook een fusie goed met
de afdeling Steenwijk.

Schoolavond - Basisschool
Cantecleer in Kloosterhaar houdt
donderdagavond 23 april haar
tweejaarlijkse Grote Schoolavond.
Plaats van handeling is een grote
feesttent op het zwembadterrein.
Alle groepen zullen die avond het
podium betreden om iets te zingen,
te dansen of om een schetsje op te
voeren. Het thema van de avond is
Sprookjes. Iedereen is van harte
welkom, de entree is gratis. De
ouderraad zal wel een verloting
houden, om de kosten van deze
avond in de hand te houden. De
feestavond begint rond 19.00 uur
en duurt tot ongeveer 21.00 uur.

Hoofdklasse – Het duel tussen
HHC en Genemuiden had ook wel
in drie kwartier afgehandeld kun-
nen worden. Pas in de 2e helft werd
het namelijk een echte wedstrijd.
Op het hobbelige veld kwamen
beide ploegen in de eerste helft niet
verder dan een schot op de lat. Na-
dat Genemuiden via Florencio
Cornelia de leiding had genomen,
kwam de wedstrijd een beetje op
gang. Het bleef echter meer span-
nend dan goed. HHC wist via
Martijn Berger nog tegen te scoren,
maar daar bleef het verder bij.
Doordat Harkemase Boys wel wist
te winnen is titelprolongatie voor
HHC weer wat verder uit beeld.

Computer - De commissie
Noaberschap houdt vrijdag 24 april
een computermiddag in het dorps-
huis in Kloosterhaar. Iedere inwo-
ner van Kloosterhaar die hiervoor
belangstelling heeft, is welkom. 
Op het programma staat het maken
van een fotoalbum, dat via een
printservice kan worden afgedrukt.
Van de deelnemers wordt gevraagd
voldoende foto’s mee te nemen op
CD, een USB-stick of een Memory
Card. Wie zelf een laptop heeft
wordt verzocht deze mee te nemen
en de foto’s op de laptop te zetten.
De bijeenkomst begint om 14.30
uur en duurt tot 17.00 uur. Deel-
name is gratis. Koffie, thee of
drankjes zijn voor eigen rekening.

MARIËNBERG – De kinderen uit Mariënberg die eind
2006 een handtekeningenactie hebben gehouden voor
de aanleg van een skatebaan in hun dorp, kunnen te-
vreden zijn. Zaterdag is de baan officieel in gebruik
genomen. Wethouder Jannes Janssen van de gemeente
Hardenberg en voorzitter Roel Warrink van Plaatse-
lijk Belang mochten een lint doorknippen, maar het
‘echte’ werk werd geleverd stuntskater Wouter, die een
grote foto doorkliefde waarop de kinderen stonden af-
gebeeld die de handtekeningenactie hadden gehouden.

Het skatepark en het naastgelegen trapveld, nabij ba-
sisschool De Wissel, zijn voor een groot deel betaald

Jeugd Mariënberg
blij met skatepark

uit het project Stark Wark. Dit inmiddels ter ziele ge-
gane project hield in, dat wanneer een dorp of wijk
ergens zelf de schouders onder wilde zetten de ge-
meente zou helpen. De investeringskosten voor een
asfaltplein met twee quarterramps, een drive met rail,
hekwerk en ballenvangers waren 51.000 euro. Met hulp
en steun van gemeente, fondsen en sponsoren is dit
plan gerealiseerd. Leerlingen van de drie basisscho-
len in de omgeving van het park hebben via sponsor-
acties 1400 euro gedoneerd en de bestuursleden van
Plaatselijk Belang hebben zelf ook hun handen uit de
mouwen gestoken. Beheer en onderhoud vallen onder
verantwoordelijkheid van de gemeente.

HARDENBERG - De gemeente-
raad van Hardenberg heeft vorige
week dinsdag tijdens de raads-
vergadering groen licht gegeven
om investeringen naar voren te ha-
len, teneinde de werkgelegenheid
te stimuleren. Het geld dat beschik-
baar gesteld wordt komt uit de re-
serves die klaar liggen voor de
nieuwe  gemeenteraad die in 2010
aantreedt. Door een deel van het
gereserveerde geld in te zetten voor
de investeringen, hoeft er geen
extra belasting betaald te worden
door de inwoners van de gemeente
Hardenberg. De aanpak van de
stationsomgeving in Hardenberg,
het Centrumplan Dedemsvaart en
het Vechtpark zijn enkele projec-
ten, die misschien eerder dan ge-
pland uitgevoerd kunnen worden.
Ook wil de raad dat de oudere wij-
ken aangepakt worden.

BORSELE – Hennie van der Most
heeft iets met kerncentrales. Of hij
tovert ongebruikte om tot een pret-
park, zoals in het Duitse Kalkar, of
hij wil een nog werkende centrale
integreren in een funpark, zoals in
het Zeeuwse Borsele. Van der Most
was een paar weken geleden uitge-
nodigd door burgemeester Gelok
van Borsele voor een helikopter-
vlucht boven het dorp. Na de rond-
vlucht toonde Van der Most zich
enthousiast voor een pretpark op de
oever van de Westerschelde. De
gemeenteraad van Borsele reageert
gematigd positief op de eerste plan-
nen. Afgelopen vrijdag werden de
ideeën voor Funpark Borsele gepre-
senteerd.

Het idee voor Funpark Borsele is
om een stuk land te laten opspui-
ten voor de kerncentrale. Daar wil
Van der Most een pretpark bouwen
met onder andere een wildwater-
baan, waarbij het koelwater van de
kerncentrale wordt gebruikt. Hij gaf
aan nog niet verder gekeken te heb-
ben naar veiligheid, risico’s en pro-
cedures en dat hij op dit moment
alleen nog maar ideeën heeft.
Burgemeester Gelok was erg geïn-
teresseerd in de vernieuwende
ideeën van Hennie van de Most en
is bereid om daar in mee te denken
en de haalbaarheid van het plan te
onderzoeken. De vereniging Redt
de Kaloot noemt de plannen ‘waan-
zinnig’. Deze club zet zich in voor
het behoud van het enige strand van
Zuid-Beveland, de Kaloot.

Bestuur, supportersvereniging en
sponsorcommissie gaan de ko-
mende weken een groot aantal bij-
zondere en minder bijzondere
kavels bijeen zien te brengen. Naast
de training van Heerkes kan wel-
licht worden geboden op een
huiskamerconcert van Erik
Hulzebosch of Erik van ‘t Holt
(doelman van het eerste elftal en lid
van de band The Heinoos), een aan-
tal avondjes dineren, een jaar lang
iedere week tien eieren, een rond-
vlucht boven Gramsbergen, een kok

SV Gramsbergen veilt goederen en diensten

aan huis en gesigneerde shirts van
Ajax, PSV en Feyenoord. Verder zal
het aanbod bestaan uit
(sport)kleding, taarten, groente,
fruit- en vleespakketten, huishou-
delijke artikelen, huisraad, wijn,
bier en concertkaarten. Maar ook
door teams en individuele leden van
de voetbalvereniging uit te voeren
werkzaamheden. Daarbij gaat het
onder meer om timmerwerk, het
leggen van straten en het snoeien
van struiken en bomen.
De aangeboden kavels worden ver-HARDENBERG – Bouw-

ondernemer VolkerWessels valt
twee keer in de prijzen in Harden-
berg. De bouwreus, die uit meer dan
100 zelfstandige werkmaatschap-
pijen bestaat, gaat het nieuwe ge-
meentehuis met parkeergarage bou-
wen. Samen met Van Dijk Bouw
wordt het gezondheidspark bij het
ziekenhuis gebouwd onder de
combinatienaam ZorgID Harden-
berg. Voorwaarde is wel, dat de ge-
meenteraad akkoord gaat met de
voorstellen. Tijdens de raads-
vergadering van 12 mei vraagt het
college aan de raad, om het budget
voor de bouw van het nieuwe ge-
meentehuis en de parkeergarage
beschikbaar te stellen.

Sneller investeren
in de toekomst

Van der Most
is gek op
kerncentrales

VolkerWessels
valt in de prijzen

meld op de website van SV Grams-
bergen. Op de veilingdag zijn ze
een uur voor het begin van de vei-
ling te bezichtigen en worden ze
daarna bij opbod verkocht. Wie op
17 juni mee wil bieden kan via een
inschrijfformulier een kopers-
nummer en veilingbordje verwer-
ven. De veiling wordt geleid door
veilingmeester Albert Prins, voor-
malig medewerker van Notaris-
kantoor Hardenberg. De veiling is
een avondvullend programma, met
naast de verkoop ook enkele muzi-
kale optredens. Aan de veiling is
verder een prijsvraag verbonden.
Iedere bezoeker mag gratis een
voorspelling doen over de verkoop-
opbrengst. Wie het bedrag raadt of
er het dichtste bij zit, krijgt 1 pro-
cent uitgekeerd. De overige 99 pro-
cent wordt door SV Gramsbergen
gestopt in de bouw van het nieuwe
clubhuis.

GRAMSBERGEN – De voetbalverenging van Gramsbergen heeft een
nieuwe kantine nodig. Om het benodigde geld bijeen te brengen wor-
den allerlei activiteiten door de club georganiseerd. De eerste is een
veiling van goederen en diensten, bijvoorbeeld als voetbalteam een
training krijgen van Heracles-trainer Gert Heerkes. Het is de eerste
van vele unieke kavels die Sportvereniging Gramsbergen woensdag
17 juni onder de hamer brengt. Dat gebeurt in een grote tent op de
parkeerplaats van sportpark ‘t Hoge Holt.
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HARDENBERG – Het was de bedoeling dat de editie 2009 van de Rond van Hardenberg uit twee onderdelen
zou bestaan: een wielerwedstrijd over 50 km voor Amateurs-B en eentje over 60 km voor Junioren. Alleen de
eerste wedstrijd ging door, omdat zich te weinig junioren hadden aangemeld. Ruim 60 Amateurs-B verschenen
in Hardenberg aan de start. De bloemen voor de winnaar waren voor Ron Dooijeweerd, Freddy Keller werd
tweede en als derde stapte op het podium Maikel Bouwman. De leden van de organiserende vereniging HWV
konden niet strijden om het eremetaal. Beste HWV-er werd Jan Bakker op een 7e plaats.

Halve Ronde van Hardenberg

HARDENBERG – Je staat nummer
twee in de competitie, in theorie heb
je nog kans op het kampioenschap
in de Hoofdklasse C, en dan ver-
lies je van hekkensluiter Oranje
Nassau. Dat mag gerust als een af-
gang worden gezien. Het overkwam
HHC zaterdag in Groningen. Sinds
de Hardenbergers ruim twee weken
geleden niet van Harkemase Boys
wisten te winnen is het geloof weg,
de bezieling mist. Dat opgeteld bij
de vermoeidheid van de spelers na
een lang seizoen, de blessures en
het ontbreken van dragende spelers
op cruciale momenten maken de
nederlaag met 2-1 verklaarbaar.
Voor Harkemase Boys werd door de
nederlaag van HHC een sprookje
werkelijkheid. De promovendus
wist twee wedstrijden voor het
einde de titel te pakken. Een ver-
diende kampioen, dat was te zien
in de wedstrijd tegen HHC.

Parkeerplaats - Bij zwembad On-
der Ons in De Krim wordt een
nieuwe parkeerplaats aangelegd.
De werkzaamheden zijn vorige
week begonnen. Door het slopen
van de oude waterzuiverings-
installatie, die in het verleden
diende als filterinstallatie voor het
zwembad en de voormalige
aardappelmeelfabriek,  is vol-
doende ruimte ontstaan om bij de
entree van het zwembad parkeer-
plaatsen aan te leggen. Er komen
33 verlichte parkeerplaatsen en een
ruime fietsenstalling. Ook de toe-
gangsweg tot het zwembad vanaf
de Hoofdweg wordt verbeterd en
verbreed, waardoor auto’s via deze
weg de nieuwe parkeerplaats beter
kunnen bereiken. Omdat de toe-
gangsweg ook dienst doet als in-
en uitrit voor de brandweer zal er
op worden toegezien dat er uitslui-
tend in de parkeervakken wordt
geparkeerd.

Frits gaat door – Ook in 2010
wordt een Frits de Zwerver wed-
strijd gehouden. Vorige week wer-
den in het gemeentehuis van
Hardenberg de twee prijswinnaar
van 2009 gehuldigd, afkomstig uit
Genemuiden en Rutten. Beiden zijn
leerling van het Pieter Zandt Col-
lege in Kampen. De aangekondigde
derde prijs werd niet uitgereikt,
vertelde Jook van Zeeland van de
organiserende IJsselacademie, van-
wege een gebrek aan kwaliteit.

Dat laatste werd onder meer ver-
oorzaakt door de geringe deelname
dit keer, namelijk 14 stuks. In 2010,

HARDENBERG - Op initiatief van
Statenlid Mimi van Olphen wordt
9 mei, de Dag van Europa, in Over-
ijssel gevierd met een publieks-
evenement. Provinciale Staten vin-
den het belangrijk dat
Overijsselaars een beeld krijgen van
wat Europa betekent voor de ont-
wikkelingen in de provincie. Het
doel van de dag is dan ook inwo-
ners te laten zien wat er allemaal
gebeurd is met Europese subsidies
die werden verstrekt in de provin-
cie Overijssel. Ondernemers krij-
gen op zaterdag 9 mei de kans om
te laten zien wat ze gedaan hebben
met EU gelden. Eén van de vier
plekken waar een publieks-
evenement wordt gehouden in
Hardenberg.

Leden van Provinciale Staten zijn
die dag gastheer en gastvrouw. In-
woners kunnen hen die dag vragen
naar de verschillende projecten die

HHC door
Oranje Nassau
uit lijden verlost

Provincie kiest Hardenberg voor
presentatie Dag van Europa

worden bezocht, naar de mogelijk-
heden die Europese subsidies bie-
den en naar de manier waarop Eu-
ropa daarmee heeft bijgedragen aan
ontwikkeling in Overijssel. In
Hardenberg dienen de deelnemers
zich tussen 10.30 en 11.00 uur te
verzamelen bij het NS-station. Be-
zoekers mogen plaatsnemen in de
bussen die de provincie ter beschik-
king stelt. Er wordt daarna een be-
zoek gebracht aan natuurcentrum
De Koppel, brouwerij de
Mommeriete, ijsmakerij Bosman,
zorgboerderij De Zwieseborg en de
Loozense Linie.

Kortweg bij de tiende editie, moet dat aantal
door een gerichte campagne weer
omhoog gaan, verwacht Van Zee-
land. Of er daarna nog een Frits de
Zwerverprijs wordt uitgereikt is de
vraag. De jury zal samen met de
bedenker, oud-burgemeester Her-
man Smit van Hardenberg, dit on-
derwerp komend jaar bespreken.

Recreatiehulp - De nationale
recreatieclubs als Recron en Horeca
Nederland hebben een brief aan de
gemeente Hardenberg gestuurd,
waarin wordt gevraagd hun leden
te steunen in deze moeilijke tijden.
De manier waarop dat moet gebeu-
ren geven ze in hun brief ook al aan,
namelijk afschaffen van de
toeristenbelasting. Daarnaast kan
de gemeente de toeristische onder-
nemers ook steunen door bijvoor-
beeld investeringen naar voren te
halen en sneller vergunningen af te
geven, schrijven de recreatieclubs.
B&W zullen nog reageren op de
brief.

Zuur na zout - De provincie Over-
ijssel heeft de afgelopen winter veel
meer en vaker zout gestrooid op
provinciale wegen dan in voor-
gaande jaren. Reparatiekosten wor-
den geschat op 1 miljoen euro. In
totaal heeft de provincie 55 keer
gestrooid. De hoeveelheid zout die
werd gestrooid, was ongeveer 7.000
ton. Dat is een verdubbeling ten
opzichte van voorgaande winter.
De eerste strooiactie van het afge-
lopen seizoen vond plaats op 29
oktober 2008, de laatste op 30
maart 2009. Oorzaak van het vele
strooien is de wisselvallige winter
met veel afwisseling van vorst- en
dooiperioden.

Bevrijdingsfestival - Tijdens het
provinciale bevrijdingsfestival in
Zwolle is op één van de drie podia
een band uit de gemeente Harden-
berg te zien. De metalband
Symphony of Destruction uit
Dedemsvaart bijt 5 mei het spits af
op het podium De Oogst.

GRAMSBERGEN - Woensdag 23
april zijn de kappen op de laatste
nieuwbouwwoningen binnen het
project Goordijk/Van Lyndenstraat
in Gramsbergen geplaatst. Hiermee

© Maurits Gritter

Nieuwbouw Gramsbergen in laatste fase
bereikt Beter Wonen binnen dit pro-
ject voor de laatste keer een hoog-
ste punt. Aan de Goordijk en Ba-
ron van Voerst van Lyndenstraat in
Gramsbergen heeft de

Hardenberger woningcorporatie de
38 bestaande woningen gesloopt en
vervangen door 36 nieuwbouw-
woningen. Deze nieuwe woningen
variëren in type. Aan de Baron van
Voerst van Lyndenstraat zijn tien
appartementen voor jongeren, tien
appartementen voor senioren en
acht seniorenwoningen gebouwd.
De bouw van de laatst acht wonin-
gen aan de Goordijk is nu nog be-
zig. Het gaat hier om twee blokjes
van vier woningen. Hierbij zijn de
hoekwoningen gekenmerkt als een-
gezinswoningen en de tussen-
woningen als seniorenwoningen.
De appartementen en woningen
aan de Van Lyndenstraat zijn in-
middels allemaal opgeleverd aan de
nieuwe huurders. De laatste acht
woningen zijn toegewezen aan
nieuwe huurders. De sleutel-
overdracht is naar verwachting be-
gin dit najaar.

HARDENBERG - Afgelopen
weekendeinde is bijna overal in het
gebied van waterschap Velt en
Vecht de belastingaanslagen voor
de watersysteemheffing bezorgd.
De belastingaanslag wordt ver-
stuurd door Lococensus: het ge-
meenschappelijke belastingkantoor
dat voor een aantal waterschappen,
waaronder Velt en Vecht, de belas-
tingen heft en int. Waterschappen
hanteren sinds dit jaar een nieuw
belastingstelsel. Dit heeft bij veel
waterschappen geleid tot flinke
lastenverschuivingen.

Lastenverschuiving waterschap
De lastenverschuiving is een gevolg
van de invoering van de nieuwe
Waterschapswet die dit jaar van
kracht is geworden. Onderdeel van
deze wet is de invoering van een
uniform belastingstelsel voor de
waterschappen. Bij Velt en Vecht
betalen eigenaren van grond dit jaar
overwegend fors minder door deze
wijziging. Eigenaren van woningen
en bedrijfspanden ontvangen veelal
een hogere aanslag dan voorheen.
Velt en Vecht heft in 2009 in tota-
liteit niet meer belasting dan voor-
gaande jaren.

Je hebt in de krantenwereld al
gauw een relatie. Of beter, je bent
een relatie. Een persrelatie. Drie
keer ongevraagd iets toegestuurd
krijgen en opeens ben je een rela-
tie. Dat levert soms een aardige
uitnodiging op. Bijvoorbeeld
deze: een uitnodiging voor een
meubelbeurs in Milaan. Hoe je in
Milaan moet komen staat er niet
bij, daar moet je zelf maar een
creatieve oplossing voor zoeken.
Degene die de afgelopen weken
een hele serie mailtjes over de
beurs stuurde was Birthe Steen-
voorden. Een beetje Vlaamse
naam, vind ik. Maar zij werkt
voor Thonet in Beesd, en dat is
een dorp langs de A2 in Gelder-
land. Enfin, Beesd is mij onbe-
kend en van Thonet heb ik ook
nog nooit gehoord.

Dat laatste ligt echt aan mij, want
het blijkt een beroemde meubel-
fabriek te zijn, afkomstig uit
Duitsland. Een kleine 200 jaar
geleden is Michael Thonet in
Boppard bij Keulen een bedrijfje
begonnen, waar hij als eerste meu-
bels uit gebogen hout wist te ma-

ken. De stoel op de foto is de be-
roemde Stoel 14, uit 1859. In de
volksmond bekend als de Weense
koffiehuisstoel, maar in de cata-
logus staat hij tegenwoordig te
boek als Stoel 214. Meer dan 50
miljoen exemplaren van deze stoel
zijn tot nu toe geproduceerd. En
omdat ik persrelatie ben van
Birthe Steenvoorden, mag ik u
meedelen dat de fabriek dit viert
met een fotowedstrijd. Om mee te
doen maakt u een digitale foto van
zo’n stoel en u levert daar een kort
verhaal bij.

Hoofdprijs is een reis naar New
York, tweede prijs een reis naar
het Thonet museum en de fabriek
in Frankenberg (Duitsland), waar
men zelf een 214 mag buigen. Dat
lijkt mij fantastisch: zelf een stoel
buigen. Hoe zou je dat moeten
doen? Met je handen buigen, of
in een machine? Ik bezit echter
geen Stoel 214, kan daarom ook
geen foto maken, en zal mij dus
levenslang moeten kwellen met de
vraag hoe je een echte Weense
koffiehuisstoel maakt. Maar ach,
er zijn ergere dingen in het leven.



Evers – Het is theaterdirecteur Jan
Kroesen eindelijk gelukt, zo schrijft
hij zelf: komend seizoen is radio-
maker/muzikant Edwin Evers te
bewonderen in zijn geboorteplaats
Hardenberg. In december staat de
538-dj twee avonden met zijn band
in De Voorveghter.

Cetra - De bijna 80 medewerkers
van Cetra Metaal aan De Nieuwe
Haven in Hardenberg hebben vo-
rige week ontslag gekregen. Het
bedrijf is failliet verklaard, nadat
de directie daarom had gevraagd.
De curator bekijkt of een doorstart
mogelijk is of dat het bedrijf in
afgeslankte vorm verder kan. Cetra
levert voornamelijk onderdelen aan
de auto-industrie, die zwaar lijdt
onder de economische crisis.

Aaltje Kraak – De 2e Aaltje
Kraakdag wordt in Hardenberg op
bescheiden wijze gehouden.
Verhalenvertelster Janna van den
Berg heeft een verhaal verzonnen
over de buurkinderen van Aaltje
Kraak, dat ze vrijdag 8 mei zal ver-
tellen in de hervormde kerk aan het
Wilhelminaplein. Ook de ge-
meente, de historische vereniging
en de Kunstsuper leveren een bij-
drage aan de herdenking van de
brand, die 8 mei 1708 Hardenberg
in vuur en vlam zette. De eerste
bijeenkomst is om 16.30 uur, de
herhaling vanaf 19.30 uur.

Rommelmarkt – Zaterdag 16 mei
wordt voor de 16e keer de jaarlijkse
rommelmarkt gehouden van de
Professor Waterinkschool in
Hardenberg. Tussen 10.00 en 13.00
uur zijn kooplustigen welkom op
het schoolplein en het grote gras-
veld bij de school. Voorafgaand aan
de rommelmarkt kan men bruik-
baar materiaal inleveren bij de
school, tot uiterlijk donderdag 14
mei. Grotere meubelstukken zoals
tafels, bankstellen en eetkamer-
stoelen kunnen niet gebracht wor-
den vanwege de hoge stortkosten
wanneer deze spullen niet verkocht
worden.

Waterputten - Waterbedrijf Vitens
is bezig alle 17 verouderde water-
winputten in natuurgebied De
Lemelerberg te vervangen. De win-
putten zijn sterk verouderd en in
slechte staat. Daarnaast voldoen ze
niet meer aan de huidige milieu-
en veiligheidseisen. Omdat de
meeste winputten langs wandel- en
fietspaden liggen zijn bepaalde rou-
tes tijdelijk minder goed toeganke-
lijk. Op dit moment zijn bijna de
helft van de winputten vervangen.
De werkzaamheden duren naar ver-
wachting nog tot het einde van
2009.

ben, denk ik. Ontvangst met koffie
en een klein gebakje, stond in de
aankondiging. En dat past niet bij
Bolte. Niks ‘klein gebakje’, maar
gewoon, een fatsoenlijk stuk taart.
Na de ontvangst in de grote, don-
kere zaal luisteren naar toespraken,
lintjes opspelden, foto’s buiten ma-
ken en tenslotte de felicitaties in
ontvangst nemen van familie,
vrienden en bekenden. Zo ziet
lintjesregen in Hardenberg eruit.
Opvallend was dit jaar de inbreng
van de voormalige gemeente
Gramsbergen. Bolte, Gerrits, Te
Velthuis en Ter Horst, vier van de
negen gedecoreerden waren en zijn
actief in de kleinste van de drie
fusiegemeenten. En als ik mij niet
vergis was het een jaar eerder
Avereest, dat met de meeste medail-
les naar huis ging. Hardenbergers
zijn misschien wat calvinistischer,
of ze laten zich wat makkelijker de
kaas van het brood eten, dat kan
ook. Maar goed, het uitreiken van
de onderscheidingen was weer een
mooie happening. Vooral voor de
betrokkenen.

Woensdag 6 mei 2009

kortverslag.nl Kortweg
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Al ver voordat het Drentse duo
Harm & Roelof de mooiste meid
van Sleen bezong, had de
Gramsberger cafébaas Jan Bolte
hetzelfde gedaan. Het was trouwens
niet bij zingen gebleven, want Bolte
was er ook mee getrouwd, met Gees

Hilbrands uit Sleen. Samen runden
ze jarenlang café Bolte, tegenover
het station in Gramsbergen. Meer
dan een café was (en is) het: een
restaurant en slijterij, vanzelfspre-
kend, maar ook opvangcentrum
voor treurende Gramsbergenaren,

broedplaats van activiteiten voor de
gemeenschap, sportkroeg, Pieter-
pad pleisterplaats. En zo kun je nog
wel even doorgaan. Vorige week
woensdag kreeg ze een lintje
opgespeld, Gees Bolte. Op de foto
staat ze derde van links. Naast haar
de andere gedecoreerden. De Ko-
ninklijke onderscheiding was niet
de eerste medaille, want in 1997
heeft ze de gemeentelijke ere-
penning van Gramsbergen gekre-
gen. Maar nu heeft ze ook eentje
van koningin Beatrix ontvangen,
via burgemeester Meulman. Lid in
de Orde van Oranje Nassau is ze
nu.

Die overhandiging gebeurde tijdens
een bijeenkomst in theater De
Voorveghter. Eigenlijk geen goede
plek voor zo’n gebeurtenis, zoiets
hoort in een gemeentehuis, maar
we moeten ons nog maar even be-
helpen, want het nieuwe huis der
gemeente is voorlopig nog niet in
beeld. Over de ontvangst in de foyer
van De Voorveghter zal Gees Bolte
zich wel een beetje verbaasd heb-

ANE – “Eigenlijk had er op de
boot moeten staan Le Bateau de
Guillaume”, grapte dijkgraaf
Willem Wolthuis. Hij doopte
dinsdag 28 april bij de Vechtbrug
in Ane echter niet ‘de boot van
Willem’ maar ‘de boot van
Napoleon’. De eerste rondvaart-
boot in Hardenberg, dat sinds
enkele jaren bezig is de Vecht
meer te betrekken bij de stads-
bewoners en bij de toeristen.

De dijkgraaf was voor de plechtig-
heid gevraagd, omdat het water-
schap Velt & Vecht druk doende is
van de Loozensche Linie (ook wel:
Napoleon schans) in Loozen een
waterbouwkundig en een toeristisch
hoogstandje te maken. De familie
Veurink uit Loozen is met name op
het toeristische deel ingesprongen,
door punterbouwer Schreur uit
Giethoorn een platbodem voor zo’n
40 passagiers te laten maken, met
een zeil als dak en voorzieningen
voor minder validen. Deze boot
moet in het toeristische seizoen
passagiers rondvaren tussen
Hardenberg en De Haandrik. De
thuishaven wordt een steiger bij de
Loozensche Linie. Dat gebied kan
misschien in de toekomst vergroot
worden, vertelde Wolthuis. “In op-
dracht van het waterschap wordt
een onderzoek uitgevoerd of de
Vecht beter bevaarbaar gemaakt
kan worden. In de verre toekomst
wellicht zonder sluizen, maar mis-
schien dat al eerder de sluizen ge-
passeerd kunnen worden via een
soort vistrappen voor boten.” Tot 1
november is Le Bateau de Napoleon
dagelijks op de Vecht te zien.

Eindelijk rondvaartboot in Hardenberg

HARDENBERG – In tegenstelling
tot wat in de volksmond wordt be-
weerd wil het nog wel eens helpen
een brief met een verzoek te sturen
aan de gemeente. Vier kinderen uit
de Oijstraat in de Hardenberger
wijk Marslanden hadden een brief
geschreven aan de burgemeester,
waarin gevraagd werd een afvalbak
te plaatsen bij de speelplaats in hun
straat. Het rondslingerende afval
was de kinderen een doorn in het
oog. Vorige week heeft de gemeente
de afvalbak geplaatst.

Kinderen krijgen
afvalbak

Dijkgraaf Willem Wolthuis doopt Le Bateau de Napoleon met een forse fles champagne. © Roel Gritter

HARDENBERG – De pennen kun-
nen weer worden geslepen, want
B&W van Hardenberg hebben een
besluit genomen over de aanleg van
kunstgrasvelden dat fel zal worden
bekritiseerd door iedereen die bui-
ten de boot is gevallen. Er was nog
geld voor twee kunstgrasvelden.
Eentje wordt aangelegd op sport-
park De Boekweit in Dedemsvaart,
de ander is voor HHC op sportpark
De Boshoek. Sommige verenigin-
gen hebben nog niets, en HHC
krijgt nu een tweede veld, is de kri-
tiek. En dat is niet eerlijk, om met
Calimero te spreken.

Wat de buitenstaanders niet weten
is wel bekend bij de gebruikers van
de gemeentelijke sportparken: er
wordt gewerkt volgens  de criteria
die vermeld staan in de notitie
Kunstgras Hardenberg. En dat
houdt onder meer in dat kunst-
grasvelden niet als cadeautjes wor-
den weggegeven aan alle clubs,
maar dat ze gebruikt moeten wor-
den om knelpunten in de accom-
modatie op te lossen. Op basis van

de NOC*NCF-normen is er gebrek
aan trainings- en speelvelden op
sportpark De Boekweit in
Dedemsvaart, sportpark Moscou in
Bergentheim en sportpark De Bos-
hoek in Hardenberg. De problemen
in Bergentheim zijn niet op te los-
sen met een kunstgrasveld, zeggen
B&W, zodat daar naar een andere
oplossing wordt gezocht. In
Dedemsvaart speelt weer een ander
probleem. Het ziet ernaar uit dat
sportpark De Boekweit wordt ver-
plaatst, maar omdat dit pas na 2015
gaat gebeuren en het kunstgrasveld
verhuisd kan worden vinden B&W
het verantwoord om toch nu al een
kunstgrasveld op De Boekweit aan
te leggen.

Daarnaast is voor een extra kunst-
grasveld op sportpark De Boshoek
gekozen vanwege de sterke groei
van het ledenaantal van HHC. De
vereniging is het afgelopen jaar met
200 gegroeid (totaal 1560 leden,
waarvan 1050 spelende leden) en
de prognose voor komend jaar is
een groei van 10 procent, oftewel

nog eens 150 leden erbij. Het te-
kort aan trainingsruimte wordt op-
gelost dooreen bestaand wedstrijd-
veld om te bouwen tot een
kunstgrasveld. De kosten voor de
aanleg van de velden in
Dedemsvaart en Hardenberg bedra-
gen ongeveer 900.000 euro.

Meer kunstgras voor HHC

redactie@sallander.nl

HARDENBERG – Een nieuw ge-
meentehuis, een parkeergarage en
een stadspark voor de prijs van zo’n
40.5 miljoen euro. Dat voorstel krij-
gen de raadsleden binnenkort van
B&W voorgeschoteld. Anderhalf
jaar geleden heeft de raad al een
bedrag gereserveerd. Samen met de
rente en een bedrag van de provin-
cie is dat 40.5 miljoen euro. Dat is
3 ton minder dan volgens de aan-
besteding nodig is. “Dat betekent
dat we iets moeten bezuinigen, of
we moeten iemand vinden die het

voor een paar ton minder doet”,
vertelde burgemeester Bert
Meulman.
Misschien is geen van beide nodig,
want de gemeente heeft een half
miljoen gereserveerd voor een mo-
gelijke tegenvaller bij de bouw van
de parkeergarage. Die komt op een
plek waar vroeger een watergang
heeft gelopen. De kans is groot dat
de bouw geen last heeft van die
vroeger watergang, en dat kan het
half miljoen weer gebruikt worden
voor gemeentehuis, garage en park.

Gemeentehuis, garage en
park kosten ruim 40 miljoen
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Terras - Hemelvaartsdag, donder-
dag 21 mei, wordt het nieuwe
marktplein in Hardenberg omgeto-
verd tot een groot terras. Vanaf
14.00 uur kunnen ouderen zich ver-
maken met een optreden van de
Volendamse groep La Stampa, voor
kinderen is er vertier in de vorm
van een stormbaan en spring-
kussen.

Toerisme - Het Vechtdal is popu-
lair bij gezinnen met jonge kinde-
ren, blijkt uit het Trendrapport
Vrijetijdssector Vechtdal Overijs-
sel. Ruim een kwart (27%) van de
vakantiegangers in het Vechtdal is
twaalf jaar of jonger. Toeristen in
de regio bezoeken vaker dan gemid-
deld een pretpark of attractiepark.
Verder zijn fietsen en wandelen
populaire activiteiten tijdens een
verblijf in het Vechtdal. De vakan-
tiegangers hebben afgelopen jaar 73
miljoen euro in het Vechtdal uitge-
geven.

Toernooi - Drie jeugdteams van
Hardenberg 85 nemen van 21 t/m
23 mei deel aan een internationaal
voetbaltoernooi in Aalborg, Dene-
marken. Dit toernooi wordt geor-
ganiseerd door de stichting Euro
Sportring. De spelers en begeleiders
gaan per bus, veel ouders rijden als
supporter op eigen gelegenheid
naar Denemarken.

Journaal - De bekende oud-
journaallezeres Marga van Praag
gaat voor de gemeente Hardenberg
een serie korte televisieprogram-
ma’s maken. In het kader van de
campagne Hardenberg: gun jezelf
de ruimte gaat Van Praag in zeven
afleveringen op ontdekkingstocht,
kriskras door de gemeente Harden-
berg.  Eind mei starten de opnames.
De korte televisieprogramma’s
worden de komende jaren op aller-
lei manieren ingezet. Verspreiding
via internet is daarbij één van de
belangrijke uitgangspunten.

Vrije dag - Het Steunpunt Mantel-
zorg van Carinova houdt donder-
dag 11 juni  ‘een vrije dag’ voor
ouders van kinderen met een beper-
king in de gemeente Hardenberg.
Het doel is de ouders een dagje uit
aan te bieden, een dag waar ze even
een moment voor zichzelf hebben,
een dag waar ze aan activiteiten
deel kunnen nemen en andere
ouders kunnen ontmoeten die ook
een kind met een beperking heb-
ben. De vrije dag duurt van 9.30
tot 15.00 uur en vindt plaats in het
Boomstammenrestaurant in
Heemse. Opgave is noodzakelijk.

Buggy’s - Buggyvrienden Noord-
Oost houdt zondag 24 mei voor de
derde keer de Vechtdalrit voor
Volkswagen Buggyrijders in de
omgeving Hardenberg. De rit voert
door de grensstreek van Nederland
en Duitsland. Startpunt is het adres
Ommerweg 25 in Rheezerveen,
aanvang 11.00 uur. Voor en na de
rit kunnen de buggy’s bekeken wor-
den. Vorig jaar namen 45 buggy’s
deel aan het evenement.

Na 12 jaar en meer dan 500 co-
lumns is Ergee ten einde. Een deel
is nog na te lezen op de site
ergee.sallander.nl
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Hospice heeft tuin met walnotenboom

Marjan Berk (l) en Petra Baarslag plantten samen een walnotenboom in de tuin van ‘t Huis aan de Vecht.

HARDENBERG – De lokale mi-
nister van financiën moet een
forse greep in de reservekas doen
om alle rekeningen over 2008 te
kunnen betalen. In totaal komt de
gemeente Hardenberg 3,4 mil-
joen euro tekort.

De bedoeling van het college was,
dat de jaarrekening 2008 sluitend
zou zijn. Halverwege vorig jaar
werd nog gedacht dat er zelfs
50.000 euro zou overblijven, een
bedrag dat prompt werd gebruikt
om het 200-jarig bestaan van het
kanaal De Dedemsvaart te vieren.
Uiteindelijk blijkt er een tekort te
zijn van ruim vier ton. Tel daarbij
op de bruidsschat die het openbaar
onderwijs heeft meegekregen om
zelfstandig te kunnen werken (ruim
1,9 miljoen) en de werkzaamheden
die zijn doorgeschoven van 2008

Jaarrekening valt wat tegen
naar 2009 (ruim 1 miljoen euro) en
het wordt duidelijk dat zo’n 3,4
miljoen euro uit de algemene reser-
ves gehaald moet worden. In die
kas met reserves zat 5 miljoen, zo-
dat nu nog 1,6 miljoen overblijft.
Te weinig, vinden B&W, want zij
willen minimaal 3 miljoen reserve
hebben. De gemeenteraad krijgt
daarom binnenkort een voorstel
aangeboden, waarin staat hoe de
reserves weer op peil gebracht kun-
nen worden.

Volgens B&W zal dat niet zo moei-
lijk zijn, omdat de jaarlijkse omzet
ongeveer 200 miljoen euro be-
draagt. “Drie miljoen euro te kort
is natuurlijk veel geld, maar gelet
op de jaarlijkse omzet maar ander-
half procent”, vertelt wethouder
Joost Liese. “Dat valt de komende
maanden nog wel te repareren.”

HARDENBERG - Schrijfster Marjan Berk en raadslid Petra Baarslag
hebben vrijdag de tuin van het hospice ’t Huis aan de Vecht in Harden-
berg officieel in gebruik genomen. Zij deden dat door een walnotenboom
te planten. Petra Baarslag is lid van het Comité van aanbeveling van het
hospice. Zij kende door haar bedrijfscontacten Marjan Berk, die best be-
reid was naar Hardenberg te komen voor de opening.

Berk was ook in Hardenberg om haar nieuwste boek te verkopen en te
signeren. In dit ‘Boek voor Belle’ vertelt de schrijfster aan haar klein-

dochter Belle over haar moeder, die aan kanker is overleden. De opbrengst
van het boek is bestemd voor het Koningin Wilhelmina Fonds.
Met de ingebruikname van de tuin is de openingsperiode van het hospice
als het ware afgesloten. ’t Huis aan de Vecht, nagelaten door de in 2006
overleden Dien Bolte-Beenen, is in september van het vorig jaar geo-
pend. Het biedt plaats aan twee terminale gasten die, om wat voor
reden ook, niet meer naar huis of een verpleeghuis kunnen. De medische
zorg wordt gegeven door de thuiszorg en een huisarts, de dagelijkse hulp
wordt geboden door 23 vrijwilligers.

HARDENBERG – De gemeente
Hardenberg wil een fietsveilige
oversteek maken op de Grams-
bergerweg, ter hoogte van zorg-
boerderij De Zwieseborg.

Op aandrang van onder meer VVD
en CDA heeft wethouder Jannes
Janssen eind oktober toegezegd, dat
onderzocht zou worden of een vei-
lige oversteek mogelijk is. Dat is
nodig omdat op en rond de

Veilige oversteek Zwieseborg
Zwieseborg veel activiteiten plaats
vinden, die nogal wat bezoekers
trekken. Een groot deel van de be-
zoekers komt op de fiets en moeten
daarbij de Gramsbergerweg over-
steken. Dat is een 80 km weg, maar
de werkelijke snelheden liggen
vaak hoger, waardoor zich in het
verleden al diverse gevaarlijke si-
tuaties hebben voorgedaan. Ook het
afslaande autoverkeer naar de
Zwieseborg wordt, door achterop-

komend verkeer, vaak laat opge-
merkt. De oplossing voor het pro-
bleem wordt een oversteek in etap-
pes. Er komen middengeleiders met
een doorsteek voor fietsers en voet-
gangers. Door de rijbanen van de
Gramsbergerweg ter plaatse van de
aansluiting van de Zwieseborg een
beetje uit te buigen, ontstaat er
ruimte om middengeleiders aan te
brengen aan weerszijden van de
aansluiting. Fietsverkeer vanuit de
richtingen Hardenberg en Grams-
bergen moet dan recht oversteken
tussen beide geleiders. Verder wordt
voorgesteld de maximumsnelheid
ter plaatse te verlagen van 80 naar
60 km/u. De verwachting is dat de
oversteek binnen drie maanden
klaar is. De kosten bedragen bijna
een ton.

HARDENBERG - Vogelaar Johan
Poffers wil dat de gemeente
Hardenberg voorlopig geen actie
onderneemt om de wandel-
promenade langs de Vecht in
Hardenberg-centrum uit te breiden.
Er zijn plannen om de huidige
wandelpromenade door te trekken
langs de oude Radewijkerbeek.
Slecht voor de vogelstand in dat
gebied, want zeldzame vogels als
de watersnip, de dodaars en ijsvogel
zullen verdwijnen, verwacht
Poffers. De toename van het aantal
wandelaars pakt dan negatief uit
voor de kwetsbare soorten.
Omdat steeds delen van de plannen
worden bekend gemaakt wordt het
voor een natuurbeschermer bijna
ondoenlijk om alles nog te volgen,
is de klacht van Poffers. Hij hoopt
dan ook dat de gemeente voorlopig
niks doet, maar pas weer van zich
laat horen als er een totaalplan is
met draagvlak in de samenleving.

“Wandelpad
niet verlengen”

HARDENBERG – De gebreken
aan parkeergarage De Gedempte
Haven in Hardenberg-centrum wor-
den op korte termijn hersteld. Het
gaat hierbij om scheurvorming,
coating op het bovendek die loslaat
en een slechte waterafvoer. Eind
mei wordt met de reparaties begon-
nen, die ongeveer drie weken zul-
len duren. De kosten, ruim 230.000
euro, worden gedeeld door de ge-

Parkeerdek wordt gerepareerd
meente en aannemer Hegeman. De
gemeente vindt eigenlijk dat de ver-
antwoordelijkheid voor de fouten
bij de aannemer ligt, zodat die voor
alle kosten moet opdraaien, maar
om jarenlang juridisch gedoe te
voorkomen is ervoor gekozen het
reparatiebedrag te delen. De ge-
meente heeft wel bedongen dat de
aannemer 10 jaar garantie geeft op
de herstelwerkzaamheden.

redactie@sallander.nl
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Kan een raadslid van de
ChristenUnie ook humor hebben?
In Hardenberg wel. CU-lid Jo IJzer-
man is 25 jaar getrouwd en vorige
week dinsdag, tijdens de raads-
vergadering, trakteerde hij iedereen
in de zaal op cake. In een toelich-
ting vertelde IJzerman, dat hij en
zijn vrouw het zolang met elkaar
hadden uitgehouden doordat ze bij
de start een afspraak hadden ge-
maakt. “Ik zou de belangrijke be-
slissingen nemen en mijn vrouw de
minder belangrijke beslissingen”,
vertelde IJzerman. “Maar toen we
de afgelopen week ons huwelijk als
het ware hebben geëvalueerd, kwa-
men we tot de conclusie dat er de
afgelopen 25 jaar blijkbaar alleen
maar minder belangrijke beslissin-

gen zijn genomen.”

Kan een raadslid ook vergeten zijn
wat het werk van een raadslid is?
In Hardenberg wel. Petra Baarslag
van Liberaal Hardenberg keurde het
voorstel van B&W goed, om de
paar Essent-aandelen die Harden-
berg bezit te verkopen aan RWE.
Maar, zo zei ze, dan moet de op-
brengst geoormerkt worden. “Stop
het geld niet in de gemeentekas,
maar geef het aan de burgers. Ge-
bruik het voor duurzaamheid, bij-
voorbeeld door zonnepanelen voor
het bedrijfsleven te subsidiëren.”
Tja, in de oertijd van de democra-
tie werd nog wel eens gereageerd
op zo’n losse opmerking, maar te-
genwoordig niet meer. Baarslag
was vergeten dat je als raadslid een
voorstel moet verpakken in een
amendement, waarna de raad daar-

over kan stemmen. Haar opmerking
verdween dan ook als een
fluistering in de wind.

Kan een raadslid een goede
verhaaltjesverteller zijn? In
Hardenberg werd gedacht van wel.
Henk Dogger van het CDA had een
verhaaltje gemaakt over een mo-
derne Garriet-Jan en Annechien,
die lekker in het nieuwe buitenbad
van Hardenberg hadden gezwom-
men en met een schuin oog keken
naar de veteranen van Kangeroe die
beachvolleybal speelden. Een ver-
haaltje om de andere raadsleden
een beeld te schetsen van de moge-
lijkheden op de nieuwe sport-
boulevard aan de Jan Weitkamp-
laan in Hardenberg. “Als ik dit had
verteld was ik al lang afgekapt”,
riep OPV-lid Jeroen Spoor tussen-
door. Applaus was zijn deel. “En

eigenlijk hebt u wel gelijk”, zei
voorzitter Andy de Vos, die prompt
Dogger verbood door te gaan met
het voorlezen uit zijn driestuiver-
roman. En zo werd op wrede wijze
de ontluikende carrière van een
veelbelovende pulpschrijver in de
knop gesmoord.

Het is zoals Vondel zei: “”De we-
reld is een schouwtoneel, elk speelt
zijn rol en krijgt zijn deel.” En als
dan het woord wereld wordt ver-
vangen door gemeenteraad, zijn we
bij de raad van Hardenberg. Ver-
haaltjes vertellen, grappen maken,
praatjes houden voor de tribune,
vergeten de raadsstukken te lezen,
een vergadering van onze volksver-
tegenwoordigers lijkt soms wel een
boerenklucht. Maar ach, soms is
een avondje gewoon dom lachen
niet verkeerd. Roel Gritter

HARDENBERG – Een tweede
kunstgrasveld voor HHC, her-
inrichten van de parkeerplaats en
een nieuwe fietsenstalling maken.
Dat zijn de oplossingen op korte
termijn om sportpark de Boshoek
in Hardenberg een facelift te ge-
ven. Voor de wat langere termijn
zou verhuizing van hockeyclub
GZG het ruimtegebrek kunnen
verminderen. Begin april heeft de
gemeente een bijeenkomst gehou-
den met alle 9 gebruikers van het
sportpark, om het Masterplan
sportpark De Boshoek te bespre-
ken.

De aanleiding voor het maken van
het Masterplan is met name het
capaciteitsprobleem van de voetbal-
vereniging HHC. De club groeit
sterk, zodat het huidige aantal vel-
den bij lange na niet toereikend is.
Eind april hebben B&W een voor-
stel aan de raad gepresenteerd
waarin staat, dat HHC een tweede
kunstgrasveld krijgt. Met ingang
van het nieuwe seizoen moet dat
veld gebruiksklaar zijn. Maar daar-
mee is het capaciteitsprobleem nog
niet opgelost. Voor de voetbalclub
zou het een uitkomst zijn als
hockeyclub GZG zou verhuizen
naar een locatie buiten het sport-
park, bijvoorbeeld naar nieuw-
bouwwijk De Marslanden. De
hockeyers hebben daar wel oren
naar, omdat ze nu het gevoel heb-
ben dat ze een beetje uit beeld zijn.
In de Marslanden zouden ze op een
‘zichtlocatie’ terecht kunnen ko-
men, in een jonge wijk die voor
groei van de club kan zorgen.

Er blijkt echter niet alleen een te-
kort aan velden te zijn, ook het par-

Sportpark De Boshoek heeft facelift nodig

keerterrein moet nodig uitgebreid
worden. Vooral wanneer HHC een
thuiswedstrijd speelt en tegelijker-
tijd andere activiteiten op het sport-
park worden gehouden, blijkt de
parkeerruimte te krap bemeten. De
gemeente denkt dat dit probleem
opgelost kan worden door het be-
staande parkeerterrein opnieuw in

te delen en daarnaast een stuk
grond aan de overkant van de
Hessenweg aan te kopen. Het zal
echter zeker tot het voorjaar van
2010 duren voordat dit probleem is
opgelost. Voor de fietsers moet een
nieuwe plek worden gezocht. Als
oplossing wordt gedacht aan het
herinrichten van het vroegere

handbalveld, bij de ingang van de
HHC-velden.
Het Masterplan De Boshoek wordt
de komende maanden aangepast
aan de wensen van de gebruikers
van het sportpark, waarna een voor-
stel wordt gemaakt waar B&W en
de gemeenteraad een besluit over
moeten nemen.

Hockeyvereniging GZG ziet wel iets in een verhuizing naar de Marslanden. © Roel Gritter
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Kerk - De voormalige Christelijk
Gereformeerde kerk aan de
Coevorderweg  in De Krim wordt
verbouwd tot woning. Het gebouw
is sinds eind augustus 2007 niet
meer als kerk in gebruik, omdat de
cgk met 35 leden niet langer levens-
vatbaar was en na 111 jaar is opge-
heven. Het gebouw is, samen met
de naastgelegen pastorie, in 2008
verkocht nadat enige tijd gepro-
beerd is de panden te verkopen aan
een ander kerkgenootschap. Eige-
naar Somsen heeft gevraagd de be-
stemming te veranderen van reli-
gieuze voorziening in woning. De
gemeente Hardenberg heeft beslo-
ten dit verzoek te honoreren.

Zwembad – Op de toekomstige
sportboulevard aan de Jan Weit-
kamplaan in Hardenberg komt al-
leen een overdekt zwembad en geen
buitenbad. De gemeenteraad moet
dit besluit nog officieel bekrachti-
gen, maar tijdens de oriënterende
raadsvergadering van vorige week
dinsdag bleek een grote meerder-
heid achter dit plan te staan. Ruim
een jaar geleden werden 5000
handtekeningen voor een buitenbad
ingezameld door Hardenberger
Martijn Breukelman. De raad ho-
noreerde die actie door aan B&W
te vragen, een onderzoek te doen
naar de haalbaarheid. Uit dat on-
derzoek is gebleken, dat een buiten-
bad erg veel geld kost, zowel wat
de bouw betreft als het jaarlijkse
tekort op de exploitatie. De meeste
raadsleden hadden dat geld er niet
voor over, omdat op korte afstand
van Hardenberg in buitenbaden kan
worden gezwommen.

Ruimte – Tien winkeliers in
Hardenberg-centrum raken hun
bevoorrechte positie kwijt. In 2006
heeft de gemeente bepaald, dat on-
dernemers maximaal 90 cm uit de
gevel van hun winkel hun goede-
ren of reclameobjecten mogen
plaatsen, zonder dat ze daarvoor
een vergunning nodig hebben. Tien
winkeliers hebben in 1983 het recht
gekregen maximaal 180 cm te ge-
bruiken. De gemeente wil die ver-
gunningen intrekken, zodat ieder-
een gelijk wordt behandeld. Eén
van de tien (een bloemist) heeft een
bezwaar ingediend, omdat volgens
hem een uitstalling van bloemen de
winkelstraat opfleurt. Voor hulpver-
leners en winkelend publiek blijft
voldoende doorgaande ruimte over,
vindt de bloemist. B&W hebben het
bezwaar afgewezen. Dankzij het
nieuwe beleid is het rommelige
straatbeeld grotendeels verdwenen
en de verkeersveiligheid voor wan-
delaars en fietsers toegenomen.
“Als je uitzonderingen maakt keer
je weer terug naar de oude situatie
en dat willen we niet”, aldus B&W.

Roemenië - André Trip, Gerrit
Dorgelo, Henk Lamberink en Wim
Schlepers zijn zaterdag 16 mei na-
mens de stichting Roemeniëhulp
vertrokken naar Roemenië. Stich-
ting Roemeniëhulp uit Mariënberg,
Bergentheim en Beerzerveld helpt
de bevolking van de dorpjes Maya,
Bâra, en Berini. De Roemenië-
gangers zullen zich daar een aan-
tal dagen inzetten voor projecten
zoals de Fruitboom Plantage. Dit
project is in 2007 door de stichting
opgezet om de plaatselijke econo-
mie naar een hoger plan te tillen.
De vruchten worden verkocht op de
markt en de opbrengst komt hele-
maal ten goede aan de plaatselijke
bevolking. Daarnaast onderzoek
stichting Roemeniëhulp of er
draagvlak is voor een winkel met
tweedehands kleding in het dorp en
een maaltijdservice voor ouderen.

HARDENBERG – Woning-
stichting Beter Wonen wil weten
waarom jongeren na het afronden
van hun studie elders in het land
niet terugkeren naar Hardenberg.
“Dit kan wijzen op een beperkte
binding van jongeren met de regio”,
meent Beter Wonen.

“Dat er iets aan gedaan moet wor-
den, is duidelijk. Voor ons zijn jon-
geren een belangrijke doelgroep.
Daarom heeft hebben wij de hulp
ingeschakeld van Hogeschool
Windesheim. Studenten van de stu-
dierichting Culturele en Maat-
schappelijke vorming gaan onder-
zoeken, wat Hardenberg kan doen

Beter Wonen onderzoekt
woonwensen jongeren

om het aantrekkelijker te maken
voor jongeren om zich hier te huis-
vesten. Naast woonwensen en pri-
maire behoeften willen we ook ach-
terhalen waar het in de gemeente
Hardenberg aan ontbreekt voor jon-
geren. Door middel van interviews,
gesprekken met prominente figuren
en enquêtes onder de jongeren
wordt getracht antwoord te krijgen
op deze vraag.”

Daarnaast kunnen jongeren tussen
de 18 en 25 jaar via een online en-
quête aangeven, waarom ze wel of
niet in Hardenberg willen blijven
wonen. De vragenlijst is te vinden
op www.mijnwoonplaatsis.nl.

GRAMSBERGEN – De bewoners
van de Anerdijk in Gramsbergen
maken zich grote zorgen over de
veiligheid in hun straat. Elk jaar
neemt het aantal weggebruikers toe,
terwijl de toestand van de weg dat
niet toelaat, menen ze. Enkele we-
ken geleden hebben ze in een brief
aan de gemeenteraad om maatre-
gelen gevraagd, hoewel ze volgens
eigen zeggen al sinds 2003 bij de
gemeente aan de bel trekken. Sinds-
dien zijn er fietsstroken aange-
bracht en paaltjes tussen rijbaan en
voetpad geplaatst, maar dat is in de
ogen van de bewoners niet vol-
doende. Uit het gemeentelijk
verkeersonderzoek is gebleken dat
het aantal voertuigen dat dagelijks
van de weg gebruik maakt is geste-
gen van 2300 in 2003 tot 5300 in
2009, met een groeiend aandeel

Anerdijk onveilig vracht- en landbouwverkeer. Dat
heeft tot een aantal ‘bijna ongeval-
len’ geleid, zeggen de bewoners, die
daarom op korte termijn overleg
met de gemeente willen om de weg
veiliger te maken.

Jongerencentrum Center aan de
Gramsbergerweg in Hardenberg
houdt vanaf 5 juni een serie
muziekavonden voor jongeren. De
organisatoren willen  jongeren in
de leeftijd van 12  tot 25 jaar de
kans geven, om hun talent te laten
zien en podiumervaring op te doen.
De metalbands Striking Justice,
Project Liberate en Lies Became
True zullen het spits afbijten. De
zaal gaat om 20.00 uur open, de
entree bedraagt 3 euro.

redactie@sallander.nl
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HARDENBERG - Wethouder
Jannes Janssen heeft maandag 18
mei samen met een aantal crea-
tieve inwoners en scholieren uit
de Hardenberger wijk Heemse
het startsein gegeven voor het op-
knappen van de fietstunnel onder
de Twenteweg bij de wijk
Heemse.

Nadat alle andere fietstunnels in
Hardenberg waren voorzien van
beschilderde panelen, vonden de
Heemsenaren dat ze niet konden
achterblijven, zodat ze de gemeente
vroegen mee te werken aan een
opknapbeurt van hun fietstunnel.
De gemeente heeft die toezegging
gedaan. Eerst wordt het zichtbare
betonnen deel in de tunnel geschil-
derd. Daarna worden geschilderde
panelen aan de wanden bevestigd.
Deze panelen worden de komende
tijd beschilderd door creatieve in-
woners en scholieren van de scho-
len Het Palet, De Vlinder en de
Doekesschool dat een deel van de
panelen van een mooie beschilde-
ring wordt voorzien. In totaal wor-
den 44 panelen beschilderd. De
opgeknapte tunnel wordt half juni
opgeleverd.

Helikopter – De traumahelikopter
die begin mei een jonge patiënt
naar het Röpcke-Zweers ziekenhuis
in Hardenberg heeft vervoerd, kon
niet landen op de helihaven die het
ziekenhuis ooit cadeau heeft gekre-
gen. De oorzaak is simpel: er is
geen helihaven meer.
Bij het vertrek van burgemeester
Van Splunder in 1989 is het ge-
schonken geld dat bij zo’n afscheid
hoort gebruikt voor de aanleg van
een helihaven. Maar, zegt een
woordvoerster van het ziekenhuis.
“vanwege steeds strengere eisen die
aan zo’n helihaven werden gesteld,
was het voor ons onbetaalbaar om
deze voorziening in stand te hou-
den. Denk hierbij aan het plaatsen
van lichtmasten, het aanbrengen
van een blusinstallatie, het snoeien
van aanvliegroutes en het opleiden
van personeel dat de landing moet
begeleiden. Dit zijn redenen ge-
weest om de heliplaats op te heffen
en de plek te bestemmen voor huis-
vesting.”

Geen trein - In verband met werk-
zaamheden aan het spoor rijden er
zaterdag 30 mei geen treinen maar
bussen tussen Almelo en
Mariënberg. De bussen vertrekken
vanaf de voorzijde van de stations,
behalve bij station Geerdijk. Hier
vertrekt de bus ter hoogte van de
brug op de Noorderweg. Er moet
rekening worden gehouden met een
langere reistijd van ongeveer een
half uur.

Festival - Aan de Kerkweg in
Bruchterveld wordt vrijdag 12 juni
het jaarlijkse Paus Mousefestival
gehouden. Vanaf 21.00 uur wordt
opgetreden door de Rotterdamse
band Run for cover (voor-
programma) en de Drentse band
Trax (hoofdprogramma).

Rommelmarkt - Buurtvereniging
Groenedijk in Kloosterhaar houdt
vrijdag 5 juni van 16.00 tot 20.00
uur haar jaarlijkse braderie en
rommelmarkt. Voor de kleintjes is
er een springkussen en er zijn leuke
spelletjes geregeld.

Veiligheid - Carinova begint in
haar wijkgebouw aan de Floralaan
in Hardenberg-Baalderveld met de
cursus Kind en Veiligheid. Deze
cursus is bedoeld voor ouders van
kinderen tot circa 4 jaar en ieder-
een die met kinderen omgaat (bij-
voorbeeld oppas, verzorgers, groot-
ouders). De cursus duurt van 19.30
tot 21.30 uur en vindt plaats op 11,
18 en 25 juni. Opgave kan telefo-
nisch via nummer (0900) 8662 of
via de website www.carinova.nl.
Deelname is gratis.

Gedichtentrein - Een speciale
Willem Wilmink gedichtentrein
reed vrijdag 15 en zaterdag 16 mei
door Overijssel. Op elk station wer-
den enkele gedichten van de in
2003 overleden dichter  voorge-
dragen en vond een speciale hap-
pening plaats. De treinreis was een
opmaat naar het Willem Wilmink
Festival, dat van 4 tot en met 7 juni
plaatsvindt in Enschede en op 11
juni in Zwolle. Vanaf maandag 25
mei is de treinreis twee weken lang
te zien bij TV Oost in een serie
korte reportages onder de titel ‘Wil-
mink op het Spoor’. De serie is elke
werkdag te zien om 21.50 en 22.50
uur. De aankomst op station
Hardenberg wordt uitgezonden op
woensdag 3 juni.

HARDENBERG – Nog één keer
willen B&W van Hardenberg de
plaatselijke kynologenclub helpen
met een tijdelijke plek, nu de vere-
niging het huidige Wavinterrein
moet worden verlaten omdat de
Wavin dit stuk grond nodig heeft
voor uitbreiding. De club is al acht
jaar aan het zoeken naar een per-
manente plek voor de club-
activiteiten en een clubgebouw,
maar dat blijkt tot nu toe een on-
mogelijke queeste. Hoewel, er
schijnt een plek gevonden te zijn,
maar daarvoor moet het bestem-
mingsplan worden gewijzigd. Tot
die tijd wil de club graag aan de
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Nog één keer tijdelijke
plek voor kynologenclub

slag op een terrein naast het
Engelandse bos. Dat mag maxi-
maal drie jaar, zo hebben B&W
goedgekeurd, maar dat is dan ook
echt de laatste keer dat er een tijde-
lijke oplossing wordt geboden. Lan-
ger dan drie jaar kan niet, omdat
waterschap Velt & Vecht het terrein
gaat inrichten als retentiegebied,
om in tijden van hoog water over-
stromingen in stedelijk gebied te
voorkomen. Als de kynologenclub
binnen nu en drie jaar geen perma-
nente plek heeft gevonden, moet de
club maar eens gaan denken aan
verhuizen naar een andere ge-
meente, menen B&W.

COLLENDOORN – Natuur-
vereniging IVN wil mensen met
een handicap in de gelegenheid
stellen om natuurgebied
Collendoorn te bezoeken. Tot nu toe
is dat niet mogelijk, omdat het ge-
bied voor een groot deel op de voor-
malige stortplaats is gevestigd en
door de hoogte niet bereikbaar is
voor gehandicapten.

Vrijwilligers van het IVN zullen op
de donderdagen 4, 11 en 18 juni,
telkens vanaf 14.00 uur, personen
met een scootmobiel bij de ingang
aan de Slagenweg opvangen en

Met scootmobiel
naar Collendoorn

naar boven begeleiden. De veer-
oosters zullen hierbij worden afge-
dekt zodat passage met de
scootmobiel mogelijk wordt. De
boswachter van Landschap Over-
ijssel en gidsen van het IVN zullen
boven op de bult informatie geven
over het natuurgebied en over de
flora en fauna. Aan de tocht zijn
geen kosten verbonden. In verband
met de inzet van vrijwilligers is het
noodzakelijk dat de deelnemers
zich uiterlijk drie dagen van te vo-
ren aanmelden. Dit kan op telefoon-
nummer 0523-261005 of op 06-
20009596.

Fietstunnel Heemse wordt kunstwerk

© Roel Gritter

De openingshandeling zou bestaan uit het beschilderen van een paneel bij de tunnel in Heemse. De opdracht
tot het meenemen van kwasten was niet gegeven, zodat het paneel niet gekleurd kon worden en het bij een
toespraak van de wethouder bleef.

GRAMSBERGEN - De voor
woensdag 17 juni geplande vei-
ling van goederen en diensten van
Sportvereniging Gramsbergen is
verplaatst naar vrijdag 25 sep-
tember.

Op 17 juni geeft muziekvereniging
Crescendo een concert met Erik
Hulzebosch. “Twee grote evene-
menten tegelijk houden is niet
goed. Omdat Crescendo haar acti-
viteit al eerder had gepland hebben
wij besloten de veiling over de zo-
mer heen te tillen”, aldus voorzit-
ter Bert van der Wal van SV Grams-
bergen. “Het geeft ons bovendien
extra tijd nog meer aantrekkelijke
en grappige kavels te verwerven.”
Zeker is al dat geboden kan wor-
den op een teamtraining door
Heraclestrainer Gert Heerkes en
een huiskamerconcert door The
Heinoos.

Het bestuur van de supporters-
vereniging is begonnen met het
benaderen van lokale en regionale
winkels en bedrijven, met de vraag
of ze iets beschikbaar willen stel-
len voor de veiling.  Zo moet er een
aanbod ontstaan met onder meer
(sport)kleding, taarten, groente,
fruit- en vleespakketten, huishou-

SV Gramsbergen verplaatst veiling
delijke artikelen, huisraad, wijn,
bier en concertkaarten. Maar ook
door teams en individuele leden van
de voetbalvereniging uit te voeren
werkzaamheden. Daarbij gaat het
onder meer om timmerwerk, het
leggen van straten en het snoeien
van struiken en bomen.

De aangeboden kavels worden ver-
meld op de website van SV Grams-
bergen. En op veilingdag zijn ze
een uur voor het begin van de vei-
ling te bezichtigen en worden
daarna bij opbod verkocht. Wie op
25 september mee wil bieden kan
via een inschrijfformulier een
kopersnummer en veilingbordje
verwerven. De veiling wordt geleid
door veilingmeester Albert Prins,
voormalig medewerker van
Notariskantoor Hardenberg. De
veiling is een avondvullend pro-
gramma, met naast de verkoop ook
enkele muzikale optredens.

HARDENBERG – Veel sport-
verenigingen zijn zo duur, dat
nogal wat bijstandskinderen niet
aan sport kunnen doen. Dat con-
cludeert het Sociaal en Cultureel
Planbureau (SCP), nadat het onder-
zoek heeft gedaan naar buiten-
schoolse activiteiten van kinderen
uit arme gezinnen. De gemeenten
in Nederland krijgen samen 80
miljoen euro van het rijk, om meer
kinderen mee te laten doen. Dat dit
bedrag niet helpt komt doordat ge-
meenten het geld in een  algemene
pot stoppen voor hulp aan minima,
of doordat de kinderen niet bereikt
worden. In Hardenberg wordt jaar-
lijks bijna twee ton gebruikt om ie-
dereen mee te laten doen.
De gemeente Hardenberg vindt dat
alle inwoners recht hebben op deel-
name aan sportieve, sociale, edu-

Dure sportclubs ook
voor armere kinderen

catieve en culturele activiteiten.
Inwoners die dit niet kunnen beta-
len kunnen onder bepaalde voor-
waarden in aanmerking komen
voor een tegemoetkoming. In 2007
heeft de gemeente 782 aanvragen
ontvangen, een jaar later was dit
toegenomen tot 811. Die groei vindt
de gemeente overigens een beetje
weinig, omdat veel geld en energie
is gestoken in voorlichting en het
direct benaderen van mensen die
voor een bijdrage in aanmerking
komen.
Om met name jongeren toch nog
meer bij het maatschappelijk leven
te betrekken gaat Hardenberg een
Jeugdsportfonds in het leven roe-
pen, bedoeld voor kinderen tot 18
jaar. Het fonds betaalt rechtstreeks
de contributie van de sport-
vereniging en eventueel sport-
attributen (kleding, materiaal) tot
een bepaald maximum bedrag per
jaar. De deelnemers krijgen dus zelf
geen geld maar ontvangen als het
ware voorzieningen in natura. De
ambtenaren van de gemeente
Hardenberg zijn op dit moment be-
zig met het voorbereiden van een
voorstel voor B&W.

HARDENBERG - De ANDO, de Algemene Nederlandse Drankbestrijders
Organisatie, heeft in de bibliotheek in Hardenberg een expositie samen-
gesteld over alcohol. Deze expositie moet een bijdrage leveren aan de
maatschappelijke discussie over het gebruik en misbruik van alcohol. De
expositie bestaat uit panelen, die van 25 mei t/m 24 juni in de bieb staan.

Expositie over gebruik van alcohol
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Buurtkamer - Het internetcafé in de Buurtkamer
aan de Sportlaan in Hardenberg is in de maanden
juli en augustus gesloten. Vrijdag 4 september zijn
de vrijwilligers weer aanwezig om de bezoekers van
dienst te zijn. De Buurtkamer zelf is gedurende de
zomermaanden wel iedere middag geopend.

Wandeling – Landschap Overijssel heeft voor don-
derdag 9 juli een wandeling uitgezet in het
Beerzerveld. Onder leiding van een natuurgids gaan
de deelnemers het landschap ontdekken. Het
Beerzerveld is een afwisselend natuurreservaat van
435 hectare groot, met bos en heide, zandver-
stuivingen, jeneverbessen en veenputten. De wan-
deling start om 14.00 uur bij de oprijlaan van land-
goed Beerze aan de Beerzerpoort. Beschermers van
Landschap Overijssel kunnen gratis deelnemen op
vertoon van hun pasje, anderen betalen 3 euro.

Alcohol - De Hardenberger basisschool De
Bloemenhof uit de wijk Baalderveld is een van de
winnaars van ‘Het Grootste Feest van Nederland’
van het Trimbos-instituut. De Bloemenhof heeft ge-
wonnen omdat 39 ouders van de deze basisschool
(!) zich geschaard hebben achter de campagne om
een alcoholvrij afscheidsfeest te houden voor leer-
lingen van groep 8. Vorige week woensdag heeft de
school een taart en een geldbedrag van 250 euro
ontvangen.

Benoeming - Pauline Terwijn is het nieuwe lid van
de Raad van Bestuur van de Saxenburgh Groep.
Vanaf 1 september zal zij met Henk van der Wal
leiding geven aan dit zorginstituut, waartoe onder
meer het Röpcke-Zweers ziekenhuis, het Clara
Feyoena Heem en Oostloorn behoren. Terwijn is nu
directeur Patiëntenzorg van het Diaconessenhuis in
Utrecht en Zeist. Zij zal zich in Hardenberg met
name bezig houden met de divisie Cure (het zie-
kenhuis), Henk van der Wal heeft als voornaamste
aandachtsgebied de divisie Care (verzorging en ver-
pleging). Pauline Terwijn is de opvolger van Bert
Bunnik, die een jaar geleden opstapte vanwege
meningsverschillen over de toekomst van het
Röpcke-Zweers ziekenhuis.

Klepperstadloop – Atletiekvereniging Spurt’88
heeft woensdag 1 juli de 13e editie van de Klepper-
stadloop op het programma staan. Het parcours is
uitgezet aan de rand van het centrum van Harden-
berg en voert de lopers onder meer door het stations-
gebied. Start en finish zijn aan de Witte de
Withstraat, ter hoogte van hoofdsponsor Rabobank.
Het programma begint om 18.30 uur met de 1 km
voor jeugd t/m 8 jaar. Om 19:00 uur is het de beurt
aan de jeugd t/m 15 jaar. Het hoofdprogramma be-
gint om 19.30 uur met de 5 km, om 20.30 uur ge-
volgd door de 10 km.

GEERDIJK – Het corpus is afkomstig van een
Kroaat, het meer dan 100 jaar oude gietijzeren kruis
komt uit Frankrijk en de sokkel van het kruis is
gemaakt van Bentheimer zandsteen. Het landkruis
van Marcel de Vries uit Geerdijk is internationaal
samengesteld. Vrijdag kwam pastor Legtenberg uit
Hellendoorn naar de driesprong Wittenbrink/Kooi-
weg in het buitengebied tussen Den Ham en Geer-
dijk om het kruis in te wijden.

Zo’n 30 personen waren bij de plechtigheid aanwe-
zig, die door de pastor werd ingeleid met een be-
schouwing over een gedeelte uit Mattheüs 11,
waarin een remedie tegen stress staat. En dat past
bij het landkruis van Marcel de Vries, die een rust-
bankje bij het kruis heeft geplaatst. “Er komt hier
een route langs van het knooppuntennetwerk”, ver-
telt De Vries, “en de fietsers kunnen hier mooi even
tot rust komen. Zowel lichamelijk als geestelijk.”

HARDENBERG - Ongeveer 360 leerlingen uit de groepen 8 (en
op scholen met combinatiegroepen ook de leerlingen uit de groe-
pen 7) van 15 basisscholen uit de gemeente Hardenberg hebben
meegelezen met de Vechtdal Kinderjury. De scholieren hadden
zeven weken lang een bak met 40 leesboeken uit 2007 in de klas,
die ze moesten beoordelen. Hierna moest iedere leerling zijn ei-
gen Top-3 samenstellen. Het meeste gewaardeerd werd het boek
Oorlogsgeheimen van Jacques Vriens. Veel kinderen waren on-
der de indruk van het oorlogsverhaal dat speelt in een dorp in
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Landkruis
Geerdijk
ingewijd

Oorlogsgeheimen van Jacques Vriens winnaar Vechtdal Kinderjury
Zuid-Limburg. Een goede tweede  is het boek FF dimmen van
Els Rooijers.
Leesplezier, ideeën opdoen om weer verder te lezen, kritisch le-
zen en een eigen mening vormen zijn belangrijke punten bij het
meedoen met de kinderjury. Deze activiteit vormde een onder-
deel van het programma van de Stichting Cultuur Basisonder-
wijs Hardenberg die het project ook financieel mogelijk heeft ge-
maakt. De organisatie was in handen van de Openbare
Bibliotheken Hardenberg.

De laatste raadsvergadering vóór het zomerreces is
in Hardenberg dinsdag 30 juni gehouden. Eigenlijk
stond er maar één echt punt op de agenda, namelijk
de aanleg van bedrijventerrein Broeklanden-Zuid.
De rest bestond uit hamerstukken. Wat de vergade-
ring heeft opgeleverd was op het moment van schrij-
ven niet bekend, maar dat kan nooit veel zijn ge-
weest. Tijdens de oriënterende raad (voorheen: de
commissievergadering, en het liefst blijf ik die zo
noemen), tijdens de commissievergadering dus was
er even vuurwerk te zien, maar met een verkeerd
ontstekingsmechanisme.
Oorzaak was inspreekster mevrouw Hemmink, die
een boerderij bezit naast het bedrijventerrein. Zij is
namelijk kwaad. Wat zeg ik: zij is boos. De boerde-
rij van haar en haar man wordt bedreigd. Het water-
schap wil de huiskavel gebruiken voor wateropslag
in tijden van nood en de provincie wil de robuuste
verbindingszone over hun grondgebied laten lopen.
En dat laatste is de schuld van de gemeente, meent
mevrouw Hemmink. De grens van die zone lag eerst
over het beoogde industrieterrein en even later op
hun terrein. De lijn was even bij de buren over de
schutting gegooid, zodat de gemeente er geen last
van heeft en verder kan met de aanleg van het
bedrijventerrein. Raadslid Jonkhans (PvdA) rea-
geerde op deze beschuldiging. Niet netjes van de
gemeente, vond hij, om je rommel bij de buren neer
te gooien. Wat drommel, zei wethouder Jannes Jans-
sen. Nou nee, die woorden gebruikte hij natuurlijk
niet, maar hij zal zoiets in die geest gedacht heb-
ben. De gemeente heeft namelijk helemaal geen lijn
verlegd. Toen de provincie Overijssel met die lijn
kwam aanzetten heeft de gemeente gereageerd met
de opmerking dat Hardenberg niet blij was met die
lijn. Er is echter niet gevraag de lijn bij de buren
neer te kwakken, maar er is gevraagd om een zoek-
gebied voor de robuuste verbindingszone aan te ge-
ven. Een gebied dus, en geen lijn. Dat de provincie
dat niet heeft gedaan en zelfstandig de lijn heeft
verplaats kan ons niet kwalijk worden genomen, zei
Janssen. En trouwens: de raad heeft onze handels-
wijze goedgekeurd. Inclusief Jonkhans, want die zat
toen ook in de raad.
Hoe de zaak dinsdagavond is afgelopen weet ik dus
niet, maar als ik Jonkhans was geweest had ik mijn
mond niet meer opengedaan. Eén keer publiekelijk
voor paal staan lijkt mij voldoende.

HARDENBERG - De eerste editie van
de Vechtdal Wandelvierdaagse zit
erop. Voor de tocht door het Vechtdal,
die woensdag van start ging en zater-
dag eindigde, hadden zich van tevo-
ren zo’n 400 wandelaars gemeld.
Daar kwamen er op woensdag nog
eens 150 bij. Daarnaast meldden zich
alle dagen ook nog eens gemiddeld
200 daglopers aan de start, zodat er
dagelijks zo’n 750 wandelaars geno-
ten van het Vechtdal, precies waar de
organisatie op gehoopt had.

Er waren zeer verschillende motieven
voor de wandelaars om mee te doen
met de tochten over 15, 25 of 40 kilo-
meter. De een gebruikte het als oefe-

HARDENBERG - De gemeente
Hardenberg is vorige week begonnen
week met een proef om de raadsleden
minder papieren vergaderstukken te
sturen. Bijna de helft van de 31 raads-
leden heeft een digital reader gekre-
gen. Op de digital reader zijn de
vergaderstukken op ware grootte te
lezen met het gemak van echt papier.
De raadsleden kunnen ook aanteke-

HARDENBERG - Het bekende Urker Mannen Ensemble onder leiding van
dirigent Pieter Jan Leusink verzorgt in het kader van haar landelijke zomertoer
2009 op 8 juli vanaf 19.30 uur een zomerconcert in de Höftekerk in Harden-
berg. De concerten zijn door het veelzijdige repertoire en de ontspannen ma-
nier van musiceren aantrekkelijk voor een breed publiek, vinden de Urkers
zelf. Martin Mans bespeelt het orgel en begeleidt de Urker Mannen bij diverse
liederen. Het optreden begint met religieuze liederen en klassieke kerkmuziek.
Daarna volgen de bekende Amerikaanse spirituals en populaire werken waar-
onder Napolitaanse en Keltische liederen. De zangers treden op in de Urker
klederdracht.

Wandelaars en organisatie tevreden over
eerste Vechtdal Wandelvierdaagse

ning voor de Nijmeegse en wilde pres-
teren, de ander wilde gewoon een
dagje recreatief wandelen. De wande-
laars kwamen uit heel Nederland,
want onder meer kwam doordat de
wandeltocht publicitair werd
gesponsord door het ANWB tijdschrift
Toeractief.
Om de wandelaars zoveel mogelijk
van het gebied te laten zien werd elke
dag op een andere locatie in het Vecht-
dal gestart. Woensdag werd gestart in
Rheeze, donderdag in Dalfsen, vrij-
dag in Lemele en zaterdag in Ommen.
Bij de medaille-uitreiking zegden vele
wandelaars toe volgend jaar weer van
de partij te zijn. Dan vindt de wandel-
vierdaagse plaats van 23 t/m 26 juni.

Zomerconcert door het Urker Mannen Ensemble

Raadsvergadering zonder papier
ningen bij de stukken maken. Met
deze stap is de gemeente Hardenberg
de eerste Nederlandse gemeente die
overschakelt op het elektronisch aan-
leveren van de vergaderstukken.

De gemeente wil in 2010 helemaal
overgaan op papierloos vergaderen en
dan zal elk gemeenteraadslid een
reader krijgen. Roel Gritter
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De keet in Rheezerveen is één van
de twee die zich hebben aangemeld
voor controle door de gemeente
Hardenberg. Naar schatting zijn er
zo’n 80 keten verspreid door de
gehele gemeente, zodat de aan-
melding nogal mager lijkt, maar de
gemeente is blij met de start. Het is
de bedoeling dat de keeteigenaars
zich vrijwillig melden voor controle
op brandveiligheid. De meesten
zijn bang dat hun keet wordt ge-
sloten als de gemeente eenmaal
weet waar hij zich bevindt, maar
dat is volgens de gemeente niet de
opzet. “Alleen als het levensgevaar-
lijk is, of als er sprake is van com-
merciële activiteiten, dan nemen we
maatregelen”, vertelt wethouder
Jannes Janssen die maandag 29 juni
de aftrap van de campagne gaf. Dat
de meeste keten illegale bouwwer-
ken zijn weet de gemeente ook wel,
maar er wordt geen heksenjacht
ontketend. De buurtketen moeten
brandveilig zijn, en als het even kan
moet er fris gedronken worden in
plaats van alcohol, vindt de ge-
meente. De keet bij Reiling was niet
alcoholvrij, maar wel brandveilig
en goed onderhouden.
De aftrap van de campagne werd
luister bijgezet door theatergroep
De Jonge Honden uit Zwolle, die
met veel motorgeronk en onder in-
vloed van veel drank een keet van
bierkratten liet instorten. Vervol-
gens overhandigde wethouder Jans-
sen het eerste informatiepakket aan
keeteigenaar Egbert Reiling en een

Ik verliet u vorige keer met de op-
merking dat het te hopen was, dat
PvdA-raadslid Rein Jonkhans zijn
mond niet zou opendoen als indus-
trieterrein Broeklanden-Zuid ter
sprake zou komen. Hij deed dat
vorige week dinsdag tijdens de
raadsvergadering toch. B&W had-
den de problemen van de robuuste
verbindingszone bij de buren over
de schutting gegooid en dat was
niet netjes, zo papegaaide hij
inspreekster Dianne Hemmink na.
Zo ga je niet met burgers om, en
ook niet met agrariërs en bedrijven,
schreef Jonkhans in een persbe-
richt. Dat bericht had hij maandag
persoonlijk naar de Stentor ge-
stuurd. De rest van de media kreeg
het een dag later toegestuurd door
de raadsgriffie. Maar dit ter zijde.
Jonkhans wilde niet dat het bestem-
mingsplan Broeklanden-Zuid zou
worden vastgesteld, het onderwerp
moest van de agenda worden ge-
haald, zo liet hij weten. Dat is ove-
rigens niet zomaar een besluit, want
het kan de gemeente, en dus ons
allen, flink wat geld kosten. Mil-
joenen zelfs. En Jonkhans en allen
die hem steunden wisten dat. Nou
ja, ze konden dat weten. Op ver-
zoek van de raad had ambtenaar
Schuldink namelijk aangegeven
wat er zou gebeuren, als de raad het
bestemmingsplan niet zou vaststel-
len. Een heleboel, was de conclu-
sie, maar in elk geval zou het geld
kosten. Op verzoek van de raad
heeft de gemeente alle grond aan-
gekocht (een unaniem besluit, dus
met instemming van Jonkhans c.s.)
om een bedrijventerrein aan te leg-
gen. Als die grond niet wordt uit-
gegeven krijgt de gemeente geen
inkomsten maar moet ze wel rente
betalen, zo’n 500.000 euro per jaar.
Er was op gerekend dat in 2012 met
de uitgifte van de kavels zou wor-
den begonnen. Als er dus gewacht
wordt tot de robuuste verbindings-
zone moet zijn vastgesteld (uiter-
lijk in 2018), kost dat de gemeen-
schap 3 miljoen euro.

Het is Jonkhans trouwens gelukt,
om het onderwerp van de agenda
te halen. Van de 31 raadsleden wa-
ren er 25, en  van die 25 steunden
13 zijn voorstel. Hij kreeg die meer-
derheid achter zich, alleen maar
omdat twee CDA’ers een vergade-
ring van het waterschap belangrij-
ker vonden dan een vergadering
van de gemeenteraad. Als je even
wat langer over de zaak nadenkt
moet je wel tot de conclusie komen,
dat die twee nu subiet hun biezen
moeten pakken en hun raadszetel
moeten afstaan. Me dunkt dat de
andere leden van de fractie met
deze ‘deserteurs’ niet meer kunnen
samenwerken, nu ze zo in hun
hemd zijn gezet. Trouwens, ik zou
me als regeringspartijen ook nog
maar eens even afvragen of de ac-
tie van de PvdA geen consequen-
ties moet hebben. Misschien nog
niet voor de huidige coalitie, maar
dan toch zeker voor de volgende.
Maar ach, misschien maken de kie-
zers dat wel duidelijk bij de
gemeenteraadsverkiezing in 2010.

Geen heksenjacht maar
nadruk op veiligheid
HARDENBERG – Eigenlijk von-
den de ‘gasten’ van de keet aan
de Rheezerveenseweg in
Rheezerveen het een beetje jam-
mer. De theateract waarmee de
gemeentelijke campagne ‘Hoe
fris is jouw keet’ van start ging
was wel erg stereotype: keet-
bezoekers drinken overmatig veel
alcohol en ze houden van muziek
van Normaal. Voor de keet van
de familie Reiling in Rheezerveen
gold dit zeker niet, maar dat komt
misschien ook omdat de bezoe-
kers al wat ouder zijn dan de ge-
middelde keetbezoeker, namelijk
zo’n jaar of vijfentwintig. Deze
keet was hoofdrolspeler bij de
start van de campagne.

Teveel alcohol kost je je keet, liet theatergroep De Jonge Honden zien.

Camping – De familie Grootoonk
in Loozen mag haar minicamping
’t Loozerveld uitbreiden. In mei
2008 heeft Grootoonk een verzoek
ingediend bij de gemeente om de
camping te vergroten van 15 naar
25 plaatsen. Toen kon dat nog niet,
maar door een wetswijziging van
de gemeenteraad later dat jaar vol-
doet het verzoek nu wel aan de
voorwaarden.

Achteruitgang – De wijk-
vereniging Marslanden wil graag
van de afgesloten Heemsermarsweg
een tijdelijke ontsluitingsweg ma-
ken voor deze woonwijk. De ge-
meente heeft onderzocht wat dat
moet kosten, maar is geschrokken
van het bedrag dat voor deze tijde-
lijke maatregel nodig is. Voor het
maken van plannen, het overnemen
van de brug, het uitvoeren van pe-
riodiek onderhoud en het aanlegen
van een asfaltweg moet bijna
190.000 euro op tafel komen. Over
drie jaar wordt waarschijnlijk ge-
start met de bouw van fase 2 van
Marslanden en verdwijnt de
Heemsermarsweg weer. Zoveel
geld uitgeven voor zo’n korte pe-
riode vindt de gemeente iets teveel
van het goede. Het verzoek van de
wijkvereniging wordt dan ook niet
gehonoreerd.

Spinnen - In het kader van het
themajaar “Insecten en andere
kriebelbeestjes” is t/m eind septem-
ber de expositie Griezelspinnen te
zien in natuurcentrum De Koppel.
Het is een echte doe-tentoonstel-
ling. Er moet gespeurd worden om
antwoorden op vragen te krijgen.
Vrijdag 14 augustus wordt een
informatieavond gehouden in De
Koppel over spinnen. De volgende
dag is het mogelijk mee te gaan op
spinnenexcursie.

Dwangsom - Op verzoek van
Staatsbosbeheer leggen Gedepu-
teerde Staten van Overijssel maat-
schap Ormel uit Bruinehaar een
last onder dwangsom op. De maat-
schap heeft in een perceel nabij de
Engbertsdijksvenen nieuwe drai-
nage laten aanleggen. De
Natuurbeschermingswet 1998 laat
dit niet toe, vandaar dat de maat-
schap maatregelen moet nemen om
ervoor te zorgen dat er geen water
via de nieuwe drainage kan wor-
den afgevoerd.

Sociaal vangnet - De gemeente
Hardenberg wil minstens 36 jeug-
dige werklozen en Wajongers (jeug-
dige gehandicapten) aan tijdelijk
werk helpen binnen de gemeente-
lijke organisatie, als zij op de ar-
beidsmarkt buiten de boot dreigen
te vallen. Deze jongeren kunnen
met behoud van uitkering bij de
gemeente aan de slag, zodat ze een
zinvolle invulling van hun dag heb-
ben en een werkritme ontwikkelen.

Prins Bernhard Fonds – In het 2e

kwartaal van 2009 hebben drie in-
stellingen in de gemeente Harden-
berg samen een bedrag van ruim
6600 euro aan subsidie ontvangen
van het Prins Bernhard Fonds. De
stichting Tuinen Mien Ruys krijgt
2.500 euro voor het project Kunst
in de tuin, de theatergroep Venividi
ontvangt 3.000 euro voor de
productie Met de stroom mee en de
stichting Kunstsuper in Harden-
berg krijgt 1.150 euro voor de ma-
nifestatie Kunstsupermarkt op het
Wilhelminaplein.

poster over het keetbeleid van de
gemeente aan zoon Erik-Jan
Reiling, die ook nog een mandje
met knabbels bij de frisdrank in
ontvangst mocht nemen.

De gemeente Hardenberg en alle
andere gemeenten met keten op hun
grondgebied krijgen binnenkort
bestuurlijke hulp van de rijksover-
heid. Het rijk wil dat keten voor
jongeren blijven bestaan, als er
maar wordt voldaan aan alle wet-
telijke regelgeving. Dat verteld W.
Hollemans van het ministerie van

volksgezondheid, welzijn en sport
vorige week tijdens een bijeen-
komst met bestuurders en ambte-
naren van 22 gemeenten binnen de
regio Noord- en Oost Gelderland.
Het gaat om de regels die gelden
op het gebied van brandveiligheid,
bestemmingsplan en de eventuele
verkoop van alcohol. Na de zomer
komt het ministerie met een hand-
reiking over het te voeren lokale
beleid rond hokken en keten. De
handreiking moet er voor zorgen
dat niet elke gemeente zelf het wiel
behoeft uit te vinden.
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HARDENBERG – Er wordt voor-
lopig geen bestemmingsplan voor
het industrieterrein Broeklanden-
Zuid vastgesteld. De gemeenteraad
zou hierover vorige week dinsdag
een besluit nemen, maar door een
PvdA-actie werd het onderwerp van
de agenda gehaald. De PvdA, re-
geringspartij in Hardenberg, had
daarbij de steun van alle oppositie-
partijen nodig. Normaal gesproken

Ontwikkeling Broeklanden-Zuid ligt stil
zouden de twee andere regerings-
partijen CDA en CU genoeg stem-
men hebben om hun coalitiegenoot
tegen te houden, maar die partijen
waren uitgedund. Het ene raadslid
vond de musical van de basisschool
belangrijker en anderen gaven de
voorkeur aan de vergadering van
het waterschap die dezelfde avond
werd gehouden. Omdat bij de te-
genpartij zelfs alle zieken waren
opgetrommeld kon de raad met 13
tegen 12 stemmen besluiten de
agenda te wijzigen.

De PvdA wilde de agenda wijzigen
omdat de buren van het industrie-
terrein tegen de plannen zijn. Zij
denken dat de robuuste
verbindingszone (een groenstrook
voor wild) over hun grond gaat lo-
pen. Omdat het waterschap ook nog
eens van hun grond een opvang-
gebied voor overtollig water wil
maken verwachten ze, dat hen het
werken onmogelijk wordt gemaakt.

De grens van de robuuste verbin-
dingszone was door de provincie
eerst op het nieuwe industrieterrein
gelegd, maar daar hadden B&W
moeite mee, omdat anders het in-
dustrieterrein niet ontwikkeld kan
worden. Het college heeft bij de
provincie aangegeven dat er geen
grens moet komen maar een groter
gebied, en dat die grens later, na
onderzoek, vastgesteld moet wor-
den. De provincie heeft daar gedeel-
telijk naar geluisterd, alleen is de
grens geen zoekgebied geworden
maar is de grens verlegd, over de
grond van de buren. Die maatregel
is overigens per 1 juli weer veran-
derd. Provinciale Staten hebben een
CU-amendement aangenomen
waarin staat, dat de grens van de
kaart moet worden afgehaald en dat
eerst eens afgewacht moet worden
wat de burgers en de politici van
de gemeente Hardenberg willen. Na
de zomervakantie  pakt de ge-
meente de draad weer op.

redactie@sallander.nl

HARDENBERG - De provincie
Overijssel gaat de N34 aanpakken,
van de Witte Paal tot de Drentse
grens. Het weggedeelte tussen de
Kellerlaan in Hardenberg en de
provinciegrens wordt verbreed van
7,3 naar 8,5 meter. De wegmar-
kering wordt aangepast zodat te
zien is dat het om een 100 km/u
weg gaat: 2 witte doorgetrokken
strepen met groene vulling. Eind
2011 moeten alle werkzaamheden

N34 wordt verbreed zijn afgerond. Tegelijkertijd wordt
het gedeelte tussen de Witte Paal
en de Kellerlaan aangepakt. Het is
de bedoeling om dit traject op te
waarderen van 80 naar 100 km per
uur. De maatregelen op dit traject
zijn uiterlijk 2014 gereed.

Voor de verbetering van de
verkeersveiligheid op de N34 is in
totaal 23,7 miljoen euro beschik-
baar. De gemeente Hardenberg
draagt 3,9 miljoen euro bij, de pro-
vincie Overijssel betaalt de rest.
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Overname – Van Dijk Bouw uit
Hardenberg heeft het failliete
bouwbedrijf Timmer in Borger
overgenomen. Bij het bedrijf uit
Borger werken 60 mensen, maar
die zullen niet allemaal mee over-
gaan. Van Dijk Bouw heeft ook
vestigingen in Almelo en
Enschede. Er wordt gewerkt aan
verdere groei in Noord-Nederland
en de omgeving van Zwolle.

KNVB-beker – HHC uit Harden-
berg speelt zaterdag 29 augustus in
de eerste ronde van de KNVB-be-
ker op sportpark De Boshoek tegen
FC Lisse. Lisse, dat in de Hoofd-
klasse A uitkomt, is geen onbe-
kende tegenstander voor de
Hardenbergers. In de strijd om de
zaterdagamateurtitel 2008 kwamen
de twee elkaar ook al tegen. FC
Lisse was toen oppermachtig. In
Hardenberg wonnen de Lissenaren
met 1-5, de wedstrijd in Lisse ging
met 2-0 verloren voor HHC.

Zwemmen - Woensdag 8 juli vond
het eerste diplomazwemmen van
dit seizoen plaats in zwembad
Hattemat in Gramsbergen. De in-
structeurs hadden 7 kandidaten
geselecteerd die mochten afzwem-
men voor het diploma B. Sander
v.d. Berg, Romy Bouwhuis,
Marjolijn Drenthen, Hidde Huisjes,
Esmee Oldenbeuving, Sarah
Roossien en Nathalie Veldsink
mochten na afloop het diploma in
ontvangst nemen van de instruc-
teurs Paulien Reinders en Albert
van de Veen. Het volgende
diplomazwemmen staat gepland
voor zaterdag 1 augustus. Dan zal
er afgezwommen worden voor de
diploma’s A, B en C.

Bingo – In gebouw De Wingerd bij
de Sionskerk aan de Oudeweg in
Mariënberg starten binnenkort de
jaarlijkse zomerbingoavonden. De
avonden staan gepland op de
woensdagen 22 en 29 juli en 5, 12
en 19 augustus. Er wordt om 20.00
uur begonnen, maar de zaal gaat
al om 19.00 uur open. Het is raad-
zaam om op tijd te komen, want
het zal niet de eerste keer zijn dat
laatkomers in de gang moeten
bingoën.

Expositie - In het Röpcke-Zweers
Ziekenhuis in Hardenberg is tot 5
september een nieuwe expositie
ingericht met werk van Zalma Kuri
(pastelwerken die een blik geven op
de Mexicaanse cultuur), May den
Arend (figuratief keramisch werk),
Frederika Grendelman (acrylschil-
derijen) en Jan Slager (natuur-
foto’s). De tentoongestelde werken
zijn te bezichtigen tijdens de be-
zoekuren en openingstijden van de
poliklinieken, van 8.00 tot 17.00
uur en van 19.00 tot 20.00 uur.

Excursie - Vanuit natuurcentrum
De Wheem in Oud-Avereest houdt
Landschap Overijssel dinsdag 21
juli om 13.30 uur een excursie
langs de mooiste plekjes in het
Reestdal, onder leiding van een
natuurgids. De tocht langs akkers,
heide, bos, waterpartijen en karak-
teristieke boerderijen duurt twee
uur. Beschermers van Landschap
Overijssel kunnen op vertoon van
hun pasje gratis deelnemen, ande-
ren betalen 3 euro.

HARDENBERG – Lang, heel lang
geleden werden regelmatig voetbal-
kampen gehouden op sportpark De
Boshoek in Hardenberg. De orga-
nisatie was in handen van een groep
vrijwilligers van diverse verenigin-
gen uit de oude gemeente Harden-
berg. Het evenement bloedde ech-
ter dood, en de kampen waren
verleden tijd. Totdat in 2006 Jeroen
Flim, de huidige voorzitter van het
organisatiecomité, de draad weer
oppakte. Hij zorgde ervoor dat er
een team vrijwilligers van diverse
voetbalclubs uit de regio werd ge-
vormd. Met financiële hulp van een
tiental sponsors proberen zij 140

kinderen een prachtig begin van
hun vakantie te bezorgen. Vorige
week dinsdag werd het evenement
geopend door burgemeester Bert
Meulman.

Die 140 deelnemers hadden er
makkelijk meer kunnen zijn. Toch
moesten er 60 gegadigden teleur-
gesteld worden, omdat er op sport-
park De Boshoek niet meer plek is.
Die locatie doet vermoeden dat het
voetbalkamp een HHC-aangelegen-
heid is, maar dat spreken de orga-
nisatoren tegen. “De spelers komen
uit de hele regio, en ook de trainers
zijn gewoonlijk op andere velden

actief. Wij maken wel gratis ge-
bruik van de faciliteiten van HHC.
Daarnaast stelt de gemeente de vel-
den gratis ter beschikking. Door dit
alles kan de prijs laag gehouden
worden”, zegt woordvoerder Henk
Zweers. “Dat is ook de doelstelling
van deze voetbalweek, om kinde-
ren - D,E en F-jeugd uit de ge-
meente Hardenberg - die om finan-
ciële redenen niet op vakantie
kunnen de mogelijkheid te bieden
om toch een week vermaakt te wor-
den.” Toch zitten er ook kinderen
tussen die niet tot de doelgroep ho-
ren, maar gewoon voetbalmaf zijn
en zo’n voetbalkamp voor geen

Regen deert voetballertjes niet

De start van het voetbalkamp bestond uit het oplaten van ballonnen op Sportpark De Boshoek. Gelukkig voor de deelnemers werden de toesapraken
kort gehouden, zodat ze meteen aan de slag konden op het trainingsveld.

goud willen missen. Zelfs de vele
regenbuien kunnen niet voor een
bedrukte stemming zorgen.
De deelnemers zijn verdeeld in 12
groepen, waaronder twee meiden-
teams en een keepersgroep. Zij krij-
gen training van 10.15 tot 12.15
uur, daarna hebben ze tijd voor een
lunch in de kantine van HHC
waarna ’s middags wordt getraind
van 13.15 tot 15.15 uur. Naast de
12 trainers bestaat de groep vrijwil-
ligers uit 8 personen die zich met
de organisatie bezighouden. Het
kost ze een week van hun vakan-
tie, maar dat hebben ze er volgens
eigen zeggen graag voor over.

SLAGHAREN – Van Heemse via
de Geertmansdijk en het Poepen-
pad naar Slagharen. Die route volg-

den duizenden Hannekemaaiers en
Kiepkerels, die uit het Duitse
Munsterland naar Holland trokken.
De reden van die trek was de ar-
moede onder de boerenbevolking,
voornamelijk veroorzaakt door ver
doorgevoerde vererving waardoor
de boerenbedrijven te klein werden.
De Kiepkerels (marskramers) en
Hannekemaaiers (grasmaaiers)
werden poepen genoemd, vermoe-
delijk naar het Duitse woord Bube,
wat jongen betekent. En dus
noemde men de weg waar ze langs
trokken Poepenpad. Dit pas heeft
vrij lang stand gehouden. Later
maakte het plaats voor de trambaan
van Lutten naar Hoogeveen. Tegen-
woordig is het ruwweg de nieuwe
weg van de Jachthuisweg in Lutten
naar de rotonde bij Slagharen.

In de nieuwste Posthoorn, het
kwartaalblad van de historische
vereniging Slagharen, staat een uit-
gebreid artikel van de hand van

Hannekemaaiers in Slagharen
Reinder Sanders over deze groep
Duitsers. Het artikel sluit aan bij
het project Hollandgangers en
Kiepkerels, dat is uitgevoerd samen
met de Heimatverein Berge uit het
Osnabrückerland. Verder wordt in
het blad aandacht besteed aan de
Indiëgangers die eind jaren ’40 op
de hoogte werden gehouden van het
wel en wee in Slagharen via het
Thuisfrontkrantje, de expositie
Oranje Boven en er wordt alvast
vooruit geblikt naar de Open
Monumentendag.

Hardenberg - Heel 2009 staan
“Insecten en andere kriebel-
beestjes” centraal bij natuur-
centrum De Koppel. Zondag 19 juli
van 14.00 tot 15.15 uur wordt
Microcosmos vertoond. Deze film
staat helemaal in het teken van deze
diertjes.

Insectenfilm

HARDENBERG - Dit najaar komt
de Blijf Mobiel Beurs naar de ge-
meente Hardenberg. Op de beurs,
die 21 oktober in De Anerhof in
Ane wordt gehouden, krijgen oude-
ren informatie over allerlei zaken
rond verkeer en vervoer in combi-
natie met ouder worden. Er wordt
die dag informatie gegeven over de
nieuwste verkeersregels, over de
diverse mogelijkheden van open-
baar vervoer en ook over aanpas-
singen van de auto of fiets. Daar-
naast kunnen ouderen hun ogen,
oren of reactievermogen laten tes-
ten. Bij leveranciers van vervoer-
en hulpmiddelen kan ervaren wor-
den hoe het is om gebruik te ma-
ken van een rollator, scootmobiel,
lage instapfiets of fiets met trap-
ondersteuning. De opzet van de
beurs is zodanig dat een bezoek aan
de beurs niet alleen informatief,
maar ook gezellig is.

Blijf Mobiel Beurs
komt dit najaar
naar Hardenberg
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Kunstwegen is in 2001 van start
gegaan en is vooral aan de Duitse
zijde van de grens een groot succes
geworden. Aan de Nederlandse
kant heeft het project wat meer te-
genslag gehad, onder andere door
de ingewikkelde organisatiestruc-
tuur. Bij de start van het project is

Nieuw leven voor Kunstwegen
een aantal kunstwerken gereali-
seerd. Een deel heeft te lijden van
achterstallig onderhoud. Sinds de
start is de collectie vrijwel niet ver-
nieuwd. Volgens de Nederlandse
cultuurwethouders kan het Duitse
succes ook in Nederland worden
geëvenaard. Voorwaarden zijn dan
wel dat de gemeenten allemaal
meebetalen en dat de provincie
Overijssel het project ondersteunt.
Wethouder Daan Geurs van de ge-
meente Ommen heeft aangegeven
dat de gemeenteraad van Ommen
voorlopig niet wil investeren in
Kunstwegen. Initiator wethouder
Joost Liese van de gemeente
Hardenberg betreurt dit. “Natuur-
lijk gaan wij niet over de besluit-
vorming in andere gemeenten. Het
zou echter jammer zijn als de ge-
meente Ommen, toch een toeris-

tische gemeente bij uitstek, zijn
medewerking onthoudt. Er ontstaat
dan een rare situatie, waarin het
project Kunstwegen wordt onder-
broken in de gemeente Ommen. Ik
kan mij niet voorstellen dat dit de
bedoeling van Ommen is.”

Cofinanciering
De gemeenten willen Kunstwegen
een prominente plaats geven in het
provinciale project Ruimte voor de
Vecht. Ook zien de wethouders
volop mogelijkheden om bij andere
partijen financiën te verwerven
voor nieuwe kunstwerken. “Het
blijkt dat er ruime mogelijkheden
zijn voor cofinanciering wanneer
we als gemeenten de handen ineen
slaan”, vertelt wethouder Liese.
“Eerst moeten we zelf onze nek uit-
steken met de gemeentelijke bijdra-

gen. Daarna kunnen we derden vra-
gen ook een bijdrage te leveren.
Met een bescheiden structureel be-
drag kunnen we zo toch een grote
bijdrage leveren aan de cultuur in
deze regio. Ik vind het daarom on-
begrijpelijk dat de gemeenteraad
van Ommen zijn medewerking lijkt
te onthouden.”

Besluitvorming
Als het aan de wethouders ligt, zal
direct na de zomervakantie de be-
sluitvorming in de gemeenteraden
worden voorbereid. Alles is erop
gericht om ruim voor het eind van
het jaar de Duitse partners te laten
weten dat de Nederlandse gemeen-
ten en de provincie bereid zijn op-
nieuw in Kunstwegen te investeren.
Dit is nodig om de samenwerking
met Duitsland veilig te stellen.

HARDENBERG - Als het aan
de cultuurwethouders van de
Vechtdalgemeenten Harden-
berg, Ommen, Dalfsen en
Zwolle ligt, wordt het project
Kunstwegen nieuw leven in ge-
blazen. Kunstwegen is een open-
luchtmuseum van 64 kunstwer-
ken langs de rivier de Vecht,
tussen Nordhorn en Zwolle. De
wethouders willen dat alle deel-
nemende gemeenten hier aan
bijdragen.

SALLAND – Koningin Beatrix
brengt vrijdag 28 augustus een
streekbezoek aan Salland. Het be-
zoek van de koningin heeft als
thema Samenwerken in Salland.
Dat gaat over de manier waarop
inwoners, belangengroepen, over-
heden en bedrijfsleven op verschil-
lende terreinen samenwerken aan
de toekomst van het Sallandse land.
Koningin Beatrix zal het gemeen-
tehuis in Dalfsen, landgoed Het
Laer in Ommen, de Lemelerberg en
Stöppelhaene in Raalte bezoeken.

In Dalfsen laat ze zich informeren
over het project “Ruimte voor de

Koningin bezoekt Salland
Vecht”. Hierin komen de duurzame
ontwikkeling, de waterveiligheid
en het beheer van het Vechtdal sa-
men. Aansluitend bezoekt ze de ten-
toonstelling over het heden, verle-
den en toekomst van de Vecht. Op
landgoed Het Laer in Ommen krijgt
ze iets te horen over Vechtdalpro-
ducten en in een theehuis bij de
Lemelerberg ontmoet ze vertegen-
woordigers van de agrarische sec-
tor en de natuur- en landschaps-
beheerders uit Salland. De
koningin sluit haar bezoek aan
Salland af met een rondgang langs
de festiviteiten van het Sallandse
oogstfeest Stöppelhaene in Raalte.

HARDENBERG - Tien keer was sportpark De Boshoek de vertrekplaats van de Authentieke Rijtuigen Dag en het Stephanusplein de plek waar het
defilé werd gehouden. Het plein voor het gemeentehuis is echter niet meer geschikt voor zo’n evenement, vandaar dat de organiserende menverening
HARP ervoor had gezorgd dat zaterdag, tijdens de 11e editie, het nieuwe Marktplein werd gebruikt voor het defilé. Een verandering ten goede, want
de bijna 50 aanspanningen werden door een grote groep toeschouwers gadegeslagen. Tussen start en finish waren de combinaties te bewonderen op de
Hoogenweg, in Radewijk en in Loozen. Meedoen aan de tocht was het belangrijkste, maar een goede beoordeling krijgen van juryleden van de
Nederlandse Vereniging Traditioneel Gerij (NVTG) werd wel gewaardeerd. Er werd gekeurd op koets, tuig, paard en de bijbehorende kleding.

Defilé Authentieke Rijtuigendag voor het eerst op de Markt
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Vitens steekt handen
uit de mouwen
HARDENBERG - Acht medewer-
kers van het drinkwaterbedrijf
Vitens hebben donderdag 9 juli als
vrijwilliger de handen uit de mou-
wen gestoken in het Röpcke-Zweers
Ziekenhuis in Hardenberg. Zij heb-
ben de tuin bij verpleegafdeling
neurologie/ longgeneeskunde opge-
fleurd met bloemen en planten, die
door Vitens aan het ziekenhuis zijn
geschonken. De bedoeling van deze
actie van Vitens is om haar maat-
schappelijke betrokkenheid te tonen.

De Koppel houdt
instuif voor kinderen
HARDENBERG - Woensdag 22
juli wordt in natuurcentrum De
Koppel in Hardenberg een kinder-
middag gehouden waarbij het
draait om de zomer en natuur-
materialen. De activiteit is met
name bedoeld voor kinderen van 6
t/m 12 jaar. Opgave vooraf is niet
nodig. De instuif wordt gehouden van
14.00 tot 16.00 uur.

Rommelmarkt in de
Johan Clemmestraat
MARIËNBERG -   – Buurt-
vereniging Johan Clemme in
Mariënberg houdt zaterdag 15 au-
gustus haar jaarlijkse rommel- en
goederenmarkt. Van 9.00 tot 13.00
staat de straat vol met standhouders
met nieuwe en gebruikte spullen.
Er zijn nog enkele standplaatsen.
Aanmelden kan tussen 18.00 en
20.00 (tel. 06-21823100).

Rommelmarkt aan de
Kanaalweg West
Bergentheim – Aan de Kanaalweg
West in Bergentheim wordt zater-
dag 15 augustus van 9.00 tot 14.00
uur een grote rommelmarkt gehou-
den. Deze rommelmarkt wordt jaar-
lijks georganiseerd door buurt-
vereniging De Scholle. Naast een
groot aantal marktkramen zal er
ook een springkussen voor de kin-
deren en een bakkraam aanwezig
zijn. Wie goederen wil verkopen
kan contact opnemen met B.
Wesselink (tel. 0523-251884).

Demonstraties door
Romeins legioen
UELSEN– Zaterdag 25 juli (vanaf
15.00 uur) en zondag 26 juli (vanaf
11.00 uur) worden bij de Bronstijd-
boerderij in Uelsen demonstraties
gegeven door Milites-Bedensen.
Dat is een groep Romeinen uit het
Bitburger Land. Voor 4 euro kun-
nen toeschouwers een complete af-
deling van een Romeins legioen in
actie zien.

Attractiepark Slagharen
trekt meeste bezoekers
SLAGHAREN - Attractiepark
Slagharen (1,4 miljoen) en Natio-
naal Park Sallandse Heuvelrug (1,1
miljoen) ontvingen in 2008 beide
meer dan een miljoen bezoekers.
Met deze aantallen staan beide toe-
ristische trekkers ruim bovenaan in
de top 10 van Overijsselse attrac-
ties. In de landelijke lijst van
attractieparken, dierentuinen en
musea staat het Attractiepark op de
zesde plaats. Dit blijkt uit de inven-
tarisatie van bezoekersaantallen
van het Gelders Overijssels Bureau
voor Toerisme.

De start van de tocht door de omgeving van Hardenberg was als vanouds op sportpark De Boshoek.

HARDENBERG - Wegens het suc-
ces van vorig jaar houdt het IVN
in de vakantieweken drie middagen
voor de jeugd die in het teken staan
van het vangen van waterdiertjes.
Dit gebeurt in de Koppelvijver, na-
bij natuurcentrum De Koppel in
Hardenberg.

Het vangen gebeurt in groepen on-
der leiding van de gidsen Wiebe
Tolman en Henk Wassink van de
plaatselijke IVN-afdeling. Alle kin-
deren krijgen een netje en een gla-
zen potje, waarin de gevangen dier-
tjes een tijdje worden vast-
gehouden. Ondertussen kunnen

Met IVN waterdiertjes vangen
met behulp van een zoekkaart de
namen van de beestjes worden op-
gezocht. Momenteel zitten er in de
vijver veel stekelbaarsjes, boots-
mannetjes, waterschorpioenen,
haftelarven,  libellenlarven en lar-
ven van de geelgerande waterkever.

De eerste twee vangdagen zijn al
geweest, maar voor de derde, dins-
dag 4 augustus, kan men zich nog
opgeven. De IVN-middag duurt
van 14.00 uur tot ongeveer 16.00
uur. In verband met de indeling van
de groepen is aanmelden gewenst.
Dit kan tijdens kantooruren bij De
Koppel, telefoon 0523-273388.
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Klootschieten – Jonge mantel-
zorgers vanaf 16 jaar uit de ge-
meente Hardenberg kunnen vrijdag
28 augustus samen met leeftijdge-
noten uit andere Sallandse gemeen-
ten klootschieten. Zorginstelling
Carinova heeft voor hen plek ge-
huurd van 19.30 tot 22.00 uur bij
De Wilgenweard in Nijverdal. Aan
het evenement zijn geen kosten ver-
bonden. Opgeven kan tot 13 augus-
tus via info@carinova.nl of telefo-
nisch (0900-8662).

Wandelen - Landschap Overijssel
verzorgt donderdag 6 augustus een
wandeling in het Beerzerveld. On-
der leiding van een natuurgids gaan
de deelnemers het landschap ont-
dekken. Het Beerzerveld is een af-
wisselend natuurgebied met bos en
heide, zandverstuivingen, jenever-
bessen en veenputten. De wande-
ling start om 14.00 uur bij de op-
rijlaan van landgoed Beerze aan de
Beerzerpoort.

Woensdag 12 augustus kunnen
wandelaars terecht op de
Lemelerberg, om samen met een
natuurgids van Landschap Overijs-
sel dit heidegebied te verkennen.
De wandeling start om 14.00 uur
vanuit het restaurant op de
Lemelerberg. Voor beide wandelin-
gen geldt dat beschermers van
Landschap Overijssel gratis kunnen
deelnemen op vertoon van hun
pasje, anderen betalen een kleine
bijdrage.

Fietsenstallingen - Spoorbeheerder
ProRail gaat langs de spoorlijn
Almelo-Mariënberg de fietsenstal-
lingen vernieuwen en uitbreiden.
Er komen ruim 300 overkapte fiets-
plaatsen bij op de stations
Daarlerveen, Vroomshoop, Geer-
dijk en Vriezenveen.

Film in De Koppel – In natuur-
centrum De Koppel in Hardenberg
is zondag 9 augustus van 13.30 tot
15.30 uur de film Erik of het klein
insectenboek te zien. Kinderen
vanaf 6 jaar, ouders en grootouders
zijn van harte welkom.

Audioverslagen - Wie wil weten
hoe het algemeen bestuur van Velt
en Vecht tot besluiten is gekomen,
hoeft niet meer de vergadering bij
te wonen of de notulen na te lezen.
Vergaderingen zijn voortaan na te
luisteren op de website van het
waterschap. De gehele vergadering
valt te beluisteren, maar ook frag-
menten zijn te selecteren, bijvoor-
beeld een agendapunt of de reactie
van een individueel bestuurslid. De
geluidsverslagen zijn te vinden op
www.veltenvecht.nl/bestuur.

Standwerkerbokaal - Donderdag
6 augustus wordt voor de 34e keer
het Hardenberger Standwerker-
concours gehouden. Dat gebeurt
van 18.00 tot 21.00 uur op de
locatie De Spinde in het centrum
van Hardenberg. Aan het concours,
dat een van de voorrondes voor het
Nederlands kampioenschap is, ne-
men 18 standwerkers deel. Zij strij-
den om de Albert Hofstede Wissel-
bokaal, een trofee die genoemd is
naar de eerste organisator van het
standwerkerconcours. Die beker
wordt rond 21.15 uur uitgereikt
door wethouder Douwe Prinsse in
theater De Voorveghter.
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HARDENBERG – In de gemeente
Hardenberg is men eind juli begon-
nen met het ophangen van bordjes
met huisregels in horecazaken.
Wethouder Douwe Prinsse heeft
maandag 27 juli het eerste exem-
plaar opgehangen in café Habana
in Dedemsvaart. Op de bordjes staat
onder meer dat het verboden is
wapens of drugs te bezitten en dat
agressie, racisme en overlast voor
de buren of de directe omgeving
niet wordt getolereerd. Ook wordt
geen alcohol geschonken en tabak
verkocht aan jongeren onder de 16
en geen sterke drank geschonken
aan jongeren jonger dan 18.
In oktober start de horeca met een
systeem van collectieve ontzegging.

Met gele en rode kaarten wordt
gezorgd dat mensen na problemen
in één horecazaak de toegang wordt
geweigerd in alle deelnemende
horecazaken in de gemeente
Hardenberg.

De derde maatregel wordt aan het
eind van dit jaar ingevoerd. De po-
litie en de Toezichthouders Veilig-
heid gemeente Hardenberg geven
in die periode extra aandacht aan
uitgaansoverlast. Naast inzet tij-
dens de nachtelijke uren, betekent
dit ook extra aandacht voor vergun-
ningen van de horeca. Ook worden
portiers opgeleid en getraind om
hun taken op professionele wijze uit
te voeren.

Voor de veiligheid van de weg-
gebruikers en de wegwerkers sluit
Rijkswaterstaat tijdens de werk-
zaamheden de weggedeelten af
voor al het verkeer. De parallel-
wegen blijven beschikbaar voor
aanwonenden. Er worden
omleidingroutes ingesteld. De
werkzaamheden aan de N36 vin-
den in beide richtingen plaats tus-
sen de Witte Paal bij Hardenberg
en de afslag Wierdensestraat bij

Huisregels voor
Hardenberger horeca

Rijkswaterstaat
verhardt bermen N36

Almelo. Iedere avond en nacht
wordt de N36 in deze periode afge-
sloten van 19.00 tot 06.00 uur. Tij-
dens de werkzaamheden wordt het
verkeer tussen Almelo en Harden-
berg/Ommen omgeleid via de N35
richting Raalte, de N348 richting
Ommen en de N34 richting
Hardenberg. Omleidingroutes staan
ter plaatse met gele borden aange-
geven. Het verkeer moet rekening
houden met een langere reistijd.

HARDENBERG - Rijkswaterstaat gaat tussen maandag 17 au-
gustus en vrijdag 21 augustus in de avond en nacht de bermen
verharden van gedeelten van de rijksweg N36. Er wordt een 80
centimeter brede verharding van grasbetonsteen aangelegd in de
bermen. De bermverharding heeft tot doel de verkeersveiligheid
te verhogen.

HARDENBERG -  De jaarlijkse muzikale afsluiter van de Bouwvak
vindt dit jaar plaats op donderdag 7 augustus en vrijdag 8 augustus.
Voor de 10e keer in successie is het Wilhelminaplein in Hardenberg
het decor van een avondje vakantieverhalen vertellen en genieten van
muziek.

Donderdag is traditioneel de Hollandse Feestavond, met bijdragen van
het duo Helemaal Hollands, gevolgd door een optreden van Fragment.
Rond middernacht zullen de Gebroeders Ko het festival afsluiten. Vrij-
dag 7 augustus staan Margaretha Kleine, Papa di Grazzi  en Nikki
(winnares Idols 2008) op de agenda.

Dit jaar wordt er strenger dan andere jaren op toegezien, dat jongeren
onder de 16 geen alcohol wordt geschonken. Bezoekers tussen de 16 en
de 20 jaar kunnen in café The Old Inn gratis een polsbandje halen op
vertoon van een geldig legitimatiebewijs, zodat zij wel alcoholische dran-
ken kunnen kopen. Beide avonden begint het feest om 20.00 uur. De live
muziek dendert tot 01.00 uur door de straten, daarna is er nog tot 02.00
gelegenheid om op het Wilhelminaplein uit te blazen met wat achter-
grondmuziek. De toegang tot het Slobberfeest is zoals altijd gratis.

Belangrijk seizoen voor
voetballers van HHC
HARDENBERG – Voetbal-
vereniging HHC uit Hardenberg
begint de jacht op promotie naar de
nieuwe Topklasse met een oefen-
wedstrijd tegen zondageersteklas-
ser De Zouaven uit Grootebroek.
Dat gebeurt zaterdag 8 augustus tij-
dens de Open Dag. Drie dagen la-
ter spelen de Hardenbergers een
uitwedstrijd tegen Rohda Raalte.

De serie oefenwedstrijden wordt
afgesloten met een wedstrijd in
Vriezenveen tegen DETO. Daarna
volgen enkele bekerwedstrijden
(Erica, Noordscheschut, Lisse en
Germanicus) waarna 5 september
de competitie begint met een wed-
strijd in Zwolle tegen Be Quick’28.

Extra parkeerplaatsen
bij station klaar
HARDENBERG – Als de vakantie-
periode is afgelopen kunnen meer
treinreizigers dan voorheen hun
auto kwijt bij het station in Harden-
berg. De afgelopen weken zijn er
in opdracht van de gemeente 41
extra parkeerplaatsen bij het station
aangelegd. In totaal is er in het
stationsgebied nu ruimte voor 120
auto’s.
De gemeente denkt dat de extra
parkeerplaatsen nodig zijn omdat
meer mensen met het openbaar ver-
voer reizen. Omwonenden denken
dat de plaatsen nodig zijn omdat
veel mensen die in het centrum
werken hun auto bij het station par-
keren, zodat ze geen parkeergeld
hoeven te betalen.

Creatieve markt heeft opkikker nodig

Kortweg

10 jaar Slobberfeest in Hardenberg

De creatieve markt die dit jaar voor de zoveelste maal in Hardenberg is
gehouden, heeft dringend een opkikker nodig. Doordat het Stephanusplein
niet meer gebruikt kon worden moest zaterdag worden uitgeweken naar
het Spindeplein. Een stuk kleiner dan de oude locatie, maar nog te groot

voor het aantal kramen. Een honingverkoper, een handelaar in tweede-
hands boeken, een verkoper van teken- en schildercursussen en enkele
‘goede doelen kramen’ moesten voor opvulling zorgen.
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HARDENBERG – De expositiecommissie van de Kunstsuper in Harden-
berg heeft een tweejaarlijkse prijs ingesteld voor de veelbelovende
eindexamenkandidaten van kunstacademie ArTEZ in Zwolle. Deze prijs
met de titel StroomOpwaarts wordt dit jaar voor het eerst uitgereikt.

Een jury heeft vijf aankomende kunstenaars geselecteerd. Hun werk is tot
30 augustus te zien en te beleven in de Kunstsuper aan het Wilhelmina-
plein in Hardenberg. De geselecteerden zijn Beitske Bouwhuis (illustra-
ties), Mohammad Fazel (grafische ontwerpen), Annemarije Vlasblom
(autonoom beeldende kunst), Jonathan van Doornum (docentopleiding
Beeldende Kunst en Vormgeving) en Bart van der Salm (interieur en
architectuur). De prijsuitreiking is op zaterdag 29 augustus.

HARDENBERG - De gemeente Hardenberg is in de race voor de titel
Sportgemeente van het jaar 2009. Deze verkiezing is onder meer georga-
niseerd door het NOC*NSF.

Thema van dit jaar is De Sportvereniging. De gemeente heeft een essay
opgesteld over de Hardenberger sportverenigingen. Hardenberg telt 150
sportverenigingen, verdeeld over veertig takken van sport, met in totaal
ongeveer 22.000 leden. In oktober wordt bekend gemaakt welke vijf ge-
meenten genomineerd zijn voor de titel Sportgemeente van 2009. Op 10
november maakt de jury bekend welke gemeente als sportiefste uit de bus
komt. De afgelopen jaren is Enschede tot twee keer toe uitgeroepen tot
Sportgemeente van het jaar.

Aanmoedigingsprijs voor jonge
kunstenaars

Hardenberg wil Sportgemeente
van 2009 worden

Eindelijk: het Boek van Rheeze & Diffelen

Redactieleden Mans Bollemaat (r) en Jaap Snel bekijken het boek dat net door de uitgever is geleverd.

© Roel Gritter

Een film over een mestfeest van de
Hardenberger huisarts Boom uit
1938 was de aanleiding om het
boek te maken. Mans Bollemaat uit
Diffelen zag deze film een keer in
theater De Voorveghter en reali-
seerde zich toen, dat veel van wat
daar te zien was ook gold voor
Rheeze en Diffelen. Alleen was dat
bij weinigen bekend, omdat er over
deze buurtschappen bijna nooit iets
op schrift was verschenen. Bolle-
maat had als voorzitter van de toen-
malige Ruilverkavelingcommissie
een aardig archief bijeen gebracht
en hij wist, dat andere buurtbewo-
ners dat ook hadden. Misschien niet
op papier, maar zeker in hun hoofd.
En het zou jammer zijn als dat zou
verdwijnen, meende Bollemaat. Er
werd contact gezocht met de His-
torische Vereniging Hardenberg,
die net daarvoor had meegewerkt
aan het Boek van Radewijk. Het
bleek dat de vereniging wel wilde
meewerken aan een Boek van
Rheeze en Diffelen. Volgens af-
spraak zou Bollemaat voor een re-
dactie zorgen, waarna leden van de
Historische Vereniging het schrijf-
werk zouden doen. Dat eerste lukte
nogal vlot: 12 personen onder lei-
ding van voorzitter Evert Jan Bols
zouden de redactiecommissie vor-
men. Ook het verkrijgen van de
nodige financiën was niet zo’n heel

groot probleem. Na aanvankelijke
twijfels besloot de Rheezer School-
vereniging het project te sponsoren.
Die vereniging is het laatste over-
blijfsel van de Rheezerschool, die
18 jaar geleden de deuren moest
sluiten. “Na verkoop van de school
en de meesterswoning is de vereni-
ging rijk aan geld, maar arm aan
onderwijs”, zo staat in het boek te
lezen.

Er was dus een redactiecommissie,
een voorzitter en voldoende geld.
Maar geen schrijvers meer, want na
een enthousiast begin haakten de
medewerkers van de Historische
Vereniging af. Er waren andere pro-
jecten op hun weg gekomen, zodat
ze pas in 2013 verder konden gaan
met het project. Na deze teleurstel-

lende gang van zaken viel ook de
oorspronkelijke redactiecommissie
uiteen en moest er een nieuwe voor-
zitter worden gezocht. Initiatiefne-
mer Mans Bollemaat werd gepolst
en na enige aarzeling zegde hij toe.
“Maar ik heb wel eerst gekeken of
er beweging in zat, want aan een
dood paard trekken heeft geen zin”,
vertelt Bollemaat. “Het bleek dat er
veel materiaal was en dat er al en-
kele delen van hoofdstukken klaar
waren. We hebben toen een nieuwe
redactiecommissie gevormd, met
een kernredactie die uit drie perso-
nen bestond zodat er snel gewerkt
kon worden. Datzelfde jaar, 2006,
hebben we Jaap Snel gevraagd het
schrijfwerk te doen. Jaap is voor-
zitter van de schoolcommissie en
zelf ook altijd werkzaam geweest

in het onderwijs. Hij werd de schrij-
ver, deed het correctiewerk, ging
het materiaal ordenen, foto’s ma-
ken en meer van dat werk.”

Het grootformaat boek, met veel fo-
to’s en tekeningen, is in opdracht
van de uitgever Boekhandel Heijink
gedrukt in een beperkte oplage van
750 stuks. De schoolvereniging
heeft op voorhand 200 exemplaren
besteld, onder meer voor de leden
van de vereniging, die het boek gra-
tis ontvangen. De overblijvende
550 boeken zullen hun weg wel vin-
den, want regelmatig worden de
redactieleden gevraagd door oud-
inwoners uit alle delen van het
land, of het boek al klaar is. Na 7
jaren kunnen ze eindelijk een posi-
tief antwoord geven.

RHEEZE – Voor nog geen vijf
tientjes koop je een dvd met een
diashow van drie kwartier over
het verleden van de buurt-
schappen Rheeze en Diffelen.
En je krijgt er gratis een boek
van 250 bladzijden bij. Of om-
gekeerd, dat is ook mogelijk.
Hoe dan ook, sinds vrijdag is
eindelijk het langverwachte
boek over beide Hardenberger
buurtschappen verkrijgbaar.
Een zware bevalling van maar
liefst 7 jaar. Maar het resultaat
mag er zijn.

Vogelpark in Lutten
LUTTEN – Een inwoner van
Lutten is van plan aan de Kerkdijk
een Vogelpark aan te leggen. Op
een met een aarden wal omzoomd
terrein van ongeveer 2 hectare zul-
len allerlei vogels te zien zijn in
individuele- en groepsvolières. Ver-
der zal op het terrein een
horecavoorziening komen en er is
plek voor zo’n 80 parkeerplaatsen.
Het aantal bezoekers wordt geschat
op maximaal 500 bezoekers per
week. De Luttenaar heeft het plan
al twee jaar geleden ingediend,
maar pas nu komt de gemeente aan
behandeling toe. Hoewel er nog wel
wat aan informatie ontbreekt zijn
zowel de gemeente als de provin-
cie niet tegen het plan.

Reisinformatie bij
bushaltes
HARDENBERG – De provincie
Overijssel wil samen met de ge-
meente Hardenberg het openbaar
vervoer verbeteren. Bij bushaltes en
knooppunten van buslijnen komen
schermen met actuele reis-
informatie. Er komen negen los-
staande informatieborden in
Dedemsvaart en Balkbrug langs de
buslijn naar Zwolle en één
overzichtsscherm bij het NS-station
in Hardenberg. Op de lijn Harden-
berg-Hoogeveen worden waar-
schijnlijk schermen in de halte-
borden geïntegreerd. Later dit jaar
wordt overleg gevoerd over uitbrei-
ding van het aantal losstaande
informatieborden, bijvoorbeeld bij
het LOC in Hardenberg en bij het
knooppunt in Lutten, en over uit-
breiding van het aantal schermen
in halteborden, bijvoorbeeld bij het
gemeentehuis en het ziekenhuis in
Hardenberg.

Extra parkeerplaatsen
MARIËNBERG – Bij het station in
Mariënberg worden extra parkeer-
plaatsen aangelegd. Of eigenlijk
wordt het oorspronkelijke aantal
weer hersteld, na de renovatie van
de stationsomgeving. De gemeente
Hardenberg betaalt dit met geld van
de NS. De spoorwegen hebben als-
nog subsidie gegeven voor de aan-
leg van extra parkeerplaatsen in
Hardenberg. Dit geld gaat nu naar
Mariënberg. De NS wilde eerst niet
betalen, omdat er nog geen over-
eenkomst was gesloten met de ge-
meente Hardenberg over beheer en
onderhoud van de parkeerplaatsen.
Nu de gemeente heeft toegezegd dat
dit wordt geregeld komt de NS als-
nog met geld over de brug.

Oude AH verbouwd
HARDENBERG – Het pand waar
eerst Albert Heijn was gevestigd in
De Mulderij in Hardenberg wordt
door woningstichting De Veste ver-
bouwd. Samen met de stichting
Limor gaat De Veste het pand om-
bouwen tot 21 wooneenheden voor
mensen die maatschappelijke steun
nodig hebben. Het uiterlijk van het
pand zal door de verbouwing nogal
veranderen. De dichte gevels langs
de Helfrichstraat en de
Sallandsestraat krijgen een open
karakter doordat er ramen in de
gevels worden geplaatst. De ge-
meente is vorige week begonnen
met de bestemmingsplanprocedure.
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SLAGAHREN – De van oorsprong
Slagharense profwielrenster
Chantal Beltman (32) zet volgende
maand na de Holland Ladies Tour
een punt achter haar wielerloop-
baan. “Na 15 jaar topsport vind ik
dit een mooi moment om te stop-
pen. In dit post-Olympische jaar
valt het me zwaar om nog honderd
procent voor de sport te leven en er
elke dag weer keihard voor te trai-
nen. Als ik daardoor niet meer voor
de overwinning kan meedoen dan
geeft me dat niet genoeg voldoe-
ning,” zegt de wielrenster. Beltman
vertegenwoordigde Nederland tij-
dens elf wereldkampioenschappen
en twee Olympische Spelen. Op

HARDENBERG - De Jong Perso-
nenvervoer, van oorsprong een
Hardenbergs bedrijf, maar de afge-
lopen jaren voornamelijk actief in
Drenthe, is vorige week failliet ver-
klaard. Connexxion neemt ruim
300 van de 480 werknemers over.
Over deze gang van zaken heeft Li-
beraal Hardenberg vragen gesteld
aan B&W van de gemeente
Hardenberg. Raadslid Petra Baars-
lag wil met name weten of inwo-
ners van de gemeente Harden-
berg, die afhankelijk zijn van een
taxi als ze bijvoorbeeld een zieken-
huis of arts moeten bezoeken, hier-
van de dupe kunnen worden. De
Jong is echter uitvoerder van Regio-

Ruiling van grond
HARDENBERG – De gerefor-
meerd vrijgemaakte Petrakerk in
Hardenberg en de gemeente gaan
55 m2 grond ruilen. De gemeente
heeft een stukje grond nodig op de
hoek van de Witte de Withstraat en
de Admiraal Helfrichstraat voor de
nieuwe rondweg van de Europaweg
naar de Parkweg. De kerk krijgt een
strookje aan de zuidkant van het
kerkgebouw. Beide stukjes zijn
1650 euro waard, maar de overeen-
komst gebeurt met gesloten beurs.
De gemeente betaald de papieren
rompslomp.

Chantal Beltman stopt
met wielrennen

haar erelijst staan onder meer een
zilveren WK-medaille en vier
wereldbekeroverwinningen.

Vragen Lib.Hbg over
faillissement De Jong

Grenstrein in de ijskast
HARDENBERG – Het lukt voor-
lopig niet om met de trein te reizen
van Hardenberg via Enschede naar
Gronau en verder Duitsland in. De
inschrijftermijn voor de spoorlijn
Enschede-Gronau is onlangs geslo-
ten. Bij het openen van de offertes
bleken de geoffreerde prijzen boven
het beschikbare bedrag te liggen.
De Duitse en Nederlandse partners
hebben daarom besloten de proce-
dure stop te zetten en naar alterna-
tieven te zoeken. Uitgangspunt is
dat de treinverbinding ook na de-
cember 2011 toekomstvast is.

taxi Zuidoost- en Zuidwest-Dren-
the. In Hardenberg wordt deze
vorm van vervoer geregeld door
Regiotaxi Vechtdal.



hele lijn wordt dat geraamd op zo’n
31 miljoen euro.
Provinciale Staten van Overijssel
kunnen de notitie over verbeteren
van het spoornetwerk gebruiken als
achtergrondinformatie, wanneer ze
gaan kiezen in welke projecten ze
geld zullen steken.
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In de notitie worden geen keuzes
voor nieuw beleid gemaakt en er
worden geen nieuwe acties aange-
kondigd. Wel is een overzicht op-
genomen van de  activiteiten die op
dit moment al in uitvoering zijn,
of waar binnenkort mee wordt be-
gonnen. Concreet gaat het om
nieuwe stations, het veiliger maken
van spoorwegovergangen,
elektrificatie van spoorlijnen en
aanleggen van dubbel spoor. Voor
Noordoost-Overijssel wordt daarbij
gedacht aan het elektrificeren van

Monumentendag – De 23e editie
van de Open Monumentendag
wordt het tweede weekeinde van
september gehouden. In deze streek
van het land op zaterdag 12 sep-
tember, elders op zondag de 13e.
Het landelijke thema is dit jaar Op
de kaart. De gemeentelijke opening
gebeurt om 10.00 uur in de uiter-
waarden van de Vecht, aan de
Heemsermarsweg in Hardenberg.
Een groep Duitse soldaten uit de
tijd van Napoleon opent de dag met
kanonschoten, net als vijf jaar ge-
leden. Voor twee van de vijf  ge-
meentelijke historische verenigin-
gen klinkt die dag  een eresaluut
(HVA Avereest en HVH Harden-
berg) omdat ze 25 jaar bestaan.

Aandelen – De gemeente Harden-
berg gaat haar aandelen in voeding-
producent CSM verkopen. In het
verleden zijn die aangeschaft door
de voormalige gemeente Avereest.
De aandelen worden beheerd door
de stichting Tak, maar die gaat
zichzelf opheffen. De gemeente
moet dus zelf de aandelen gaan be-
heren, maar omdat een gemeente
geen effectenrekening bij een bank
mag openen wordt dat lastig.
Hardenberg gaat daarom de 48 aan-
delen verkopen. Totale waarde: een
kleine 700 euro.

Volhouder – Vorig jaar kreeg een
inwoner van Slagharen van de ge-
meente nog te horen, dat hij geen
rijhal voor zijn paarden mag bou-
wen bij zijn woning aan de
Hoogeveenseweg. Nu denkt de ge-
meente erover hem die toestem-
ming wel te verlenen. Als de zaak
wordt opgeknapt, zijn pallethandel
wordt gelegaliseerd, de nieuwe hal
met veel groen wordt ingepast in
de landelijke omgeving, dan wordt
de aanblik alleen maar fraaier, is
nu de motivatie om positief te rea-
geren. Er ontbreekt nog één dinge-
tje voordat de ambtelijke molens
gaan malen, namelijk een goedge-
keurd landschapskwaliteitsplan.
Als de aanvrager dat kan tonen,
staat niets een prettige afsluiting
van het proces in de weg.

Sloop carillon – De carillontoren
in Hardenberg wordt gesloopt en
het carillon wordt opgeborgen tot
over enkele jaren het nieuwe ge-
meentehuis gereed is. Donderdag
20 augustus wordt vanaf 19.00 uur
een afscheidsconcert gehouden,
waarbij alle bekende liedjes achter
elkaar worden gespeeld. Leden van
dansschool Erik begeleiden de mu-
ziek met dans. Na afloop van het
concert wordt het carillon op sym-
bolische wijze in bewaring gegeven
aan de Klepperman, als vertegen-
woordiger van de bevolking.

Verkoop pastorie – Schuldink Ad-
vocaten zitten in Zwolle en Harden-
berg, geeft hun website aan, maar
er is alleen een kantoor in Zwolle.
Dat willen de advocaten verande-
ren, zodat ze de gemeente Harden-
berg hebben gevraagd of de her-
vormde pastorie aan het Kerkpad
in Heemse als advocatenkantoor
gebruikt mag worden. Eigenlijk
mag dat niet, zegt de gemeente,
omdat het bestemmingsplan dit niet
toestaat. Maar er valt wel een mouw
aan te passen. De advocaten moe-
ten dan voor het gebruik van dit
gemeentelijk monument ontheffing
van de voorschriften aanvragen. En
ze moeten even aangeven hoe de
diverse ruimtes binnen het pand
worden gebruikt en hoe het parke-
ren wordt geregeld.

Uit die cijfers over 2008 blijkt dat
het aantal woninginbraken toe-
neemt, vooral in het buitengebeid.
“Er was vorig jaar bijvoorbeeld  een
‘hit and run-team’ actief uit Oost-
Europa, dat het vrij makkelijk was

Plattelanders moeten deuren sluiten

gemaakt. Die mensen komen bij je
aan huis om te kijken of er iemand
thuis zit. Blijkt dat laatste het ge-
val dan hebben ze altijd wel een
smoes om hun aanwezigheid te ver-
klaren. En wordt er niet gereageerd

dan hebben ze in veel gevallen vrij
spel, omdat deuren zelden worden
afgesloten”, zegt taakchef Hans
Hoppen van de politie IJsselland.
De stijging van het aantal inbraken
is de politie nog niet hoog genoeg.
Niet letterlijk natuurlijk, maar het
aantal aangiftes. Er wordt nog te
weinig gemeld dat er ‘vreemd volk’
in de buurt of op het erf is geweest.
Om hier wat aan te doen zijn de
politie en de gemeente Hardenberg
de campagne ‘Doe altijd aangifte’
gestart. Op een groot aantal plek-
ken in de gemeente worden folders

HARDENBERG – “Sluit je deuren af, als je niet thuis bent. Er
zijn teveel ‘vrienden van het platteland’ die proberen je van je
spullen te ontdoen. Inbrekers weten dat op het platteland wat
gemakkelijker dan in de stad wordt omgegaan met het beveiligen
van woningen.” De politie in Hardenberg doet deze aanbeveling
naar aanleiding van haar nieuwste rapport over lokale
criminaliteitscijfers.

en posters verspreid met de titel van
de campagne.

Een andere aanbeveling van de po-
litie is het extra alert zijn bij het
doen van aankopen via internet.
“De internetfraude groeit snel”,
zegt Hoppen. “Mensen kopen iets
bij particulieren, bijvoorbeeld via
Marktplaats, maken geld over en
krijgen vervolgens niets geleverd.
Ga eerst kijken via bijvoorbeeld
Google of er iets over de verkoper
wordt gemeld. Betaal pas als je he-
lemaal zeker bent van je zaak.”

Geen nieuw station voor Bergentheim

HARDENBERG – De eigenaar van
het bedrijf Automat aan de Brink-
straat in Hardenberg mag van de
gemeente auto’s  blijven verkopen
en reparen. Een buurtbewoner had
de gemeente gevraagd hier tegen op
te treden, omdat hij overlast onder-
vindt van de geparkeerde auto’s en
het lawaai. Volgens het bestem-
mingsplan mogen deze activiteiten
worden uitgevoerd, zodat de ge-
meente niet kan optreden.

Toch blijft Automat niet helemaal
buiten schot. Het bedrijf gebruikt
namelijk gemeentegrond voor haar
activiteiten. Het pad naar de werk-
plaats is op gemeentegrond aange-
legd, er staan paaltjes met een ket-
ting op gemeentegrond, de eigenaar
heeft een gemeentelijk perkje ver-
wijderd, er wordt gemeentegrond
gebruikt om auto’s te parkeren en
te repareren en het trottoir is door
Automat ingepikt. De gemeente
heeft de eigenaar van het bedrijf
gesommeerd de oude toestand te
herstellen. Voor de groenstrook
heeft Automat daarvoor 3 maanden
de tijd, voor het herstellen van de
inrit en het verwijderen van paal-

Automat hoeft niet weg
tjes met een ketting zelfs 6 maan-
den. Er zit overigens nog één ad-
dertje onder het gras. Het repare-
ren van auto’s op die plek mag
eigenlijk niet, maar als blijkt dat
het bedrijf dit al jaren doet is er
sprake van een overgangsrecht en
mag Automat blijven doen wat het
altijd heeft gedaan. Het bedrijf moet
dit echter binnen zes weken zelf
kunnen aantonen, bijvoorbeeld met
boekhoudgegevens. Lukt dit niet
dan moet de gemeente alsnog ei-
sen dat gestopt wordt met het uit-
voeren van reparaties.

HARDENBERG – De wandel-
promenade langs de Vecht in
Hardenberg wordt voorlopig niet
uitgebreid. Tot nu toe kan er gewan-
deld worden van de Voorstraatbrug
naar de prinses Amaliabrug. Het
was de bedoeling de promenade
naar het zuiden uit te breiden naar
de prins Bernhardbrug en naar het
noorden langs de oude Radewijker-
beek. Het zuidelijk project is van
de baan, als de gemeenteraad daar-

Wandelpromenade wordt
voorlopig niet verlengd

mee instemt. Om dit pad voor
rolstoelers geschikt te maken zou
veel geld geïnvesteerd moeten wor-
den vanwege de beperkte ruimte bij
de prins Bernhardbrug. Ook zou-
den de wortels van de Beuken na-
bij de brug teveel schade oplopen
als het pad er komt. Daarnaast zit
de buurtbewoners niet te wachten
op aantasting van hun privacy en
mogelijke overlast door beschonken
Troubadourbezoekers.

De aanleg van het noordelijk deel,
tot aan sportpark De Kruserbrink,
levert problemen op voor de Vecht-
dijk. Die dijk is nu al instabiel en
moet daarom verzwaard worden.
En dat houdt weer in dat de Rade-
wijkerbeek waarschijnlijk een
stukje verlegd wordt. Een kostbare
zaak die waterschap Velt en Vecht
moet uitvoeren. Dit project heeft
staat niet hoog op de lijst met za-
ken die snel aangepakt moeten
worden, zodat de gemeente even
pas op de plaats wil maken met de
aanleg van de wandelpromenade.

BRUCHTERVELD – De Oranjevereniging van Bruchterveld houdt haar
jaarlijks Oranjefeest van donderdag 27 t/m zondag 30 augustus. Donder-
dag is er van 18.00 uur tot 21.00 uur de traditionele rommelmarkt in de
Wijkstraat en op het kerkplein. Vrijdag 28 augustus staat het zogenoemde
10e spel op het programma. Alle buurtteams moeten hieraan meedoen,
omdat het spel meetelt voor de meerkamp. Die meerkamp, met als thema
Vakantie, start zaterdag om 13.00 uur. De spelletjes waarin gestreden
wordt om een wisselbeker, verwijzen naar de diverse landen. ‘s Avonds
wordt het Oranjefeest vervolgd met een feestavond. Vanaf 20.30 uur zal
in de feesttent de formatie Blind Date optreden. Zondag 30 augustus is er
om 11.00 uur in de tent een kerkdienst m.m.v. de band Joy.

Oranjefeest in Bruchterveld

De Hennie Kuiper,  die rijdt tussen Almelo en Mariënberg, is over enkele jaren een elektrische trein.
© Roel Gritter

HARDENBERG - De provin-
cie Overijssel heeft 12 plekken
op het oog waar in de toekomst
een nieuw treinstation kan ko-
men. Hengelo, Zwolle,
Deventer, Kampen en Stap-
horst komen hiervoor in aan-
merking. Bergentheim niet, en
dat is voor veel inwoners van
Noordoost-Overijssel een te-
leurstellend bericht, omdat ze
hadden gehoopt dat nu de pro-
vincie eigenaar is geworden van
de spoorlijn Zwolle-Emmen er
ruimte en geld was om het aan-
tal haltes uit te breiden. De pro-
vincie heeft samen met ProRail
een zogenoemde quick-scan uit-
gevoerd op verzoek van PvdA-
statenlid Heskamp. Die wilde
eindelijk eens een actieplan om
het spoorwegnet in Overijssel
te verbeteren.

de lijn Almelo- Mariënberg, waar-
door de gemiddelde snelheid wordt
opgevoerd. Dat kost zo’n 19 mil-
joen euro en kan worden gereali-
seerd in de periode 2012-2015,
denkt de provincie, die ook door-
trekken van de lijn naar Harden-
berg op het wensenlijstje heeft

staan. Verder is bekeken of er va-
ker treinen kunnen rijden op het
traject Zwolle-Emmen. Dan moe-
ten delen die nu nog enkelspoor zijn
(Dalfsen-Mariënberg en Grams-
bergen-Emmen) dubbelspoor wor-
den en enkele spoorwegovergangen
moet worden aangepast. Voor de
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De gemeenteraadsvergaderingen
zijn weer begonnen. En meteen
werd vorige week dinsdag duide-
lijk, dat het salaris van de raadsle-
den gehalveerd kan worden, omdat
ze er toch maar overbodige zaken
voor kopen. Kranten bijvoorbeeld.
Ada Ruitenberg (CDA) stelde een
vraag aan B&W over iets dat ze
gelezen had in een krant. “Maar of
het zo is weet ik niet, want je moet
niet altijd alles geloven wat in de
krant staat”, beweerde het raadslid.
Welke krant zou ze nou toch bedoe-
len? Deze krant kan dat niet zijn,
want die verschijnt niet in
Dedemsvaart. De Toren kan het ook
niet zijn, want die wordt daar slecht
bezorgd, had net daarvoor een in-
woner van Dedemsvaart tegen de
raadsleden vertelt. Gelet op Ada’s
achtergrond zal dat dus Trouw zijn
geweest, de Stentor of de

Dedemsvaartse Courant. Allemaal
betaalde kranten. Ada Ruitenberg
geeft dus een hoop geld uit aan
kranten die ze eigenlijk niet ver-
trouwt. Zulk onverantwoordelijk
gedrag vraagt om gemeentelijk in-
grijpen, vind ik, want daar is ‘ons’
belastinggeld niet voor bedoeld.

Maar is halvering van het salaris
geen te strenge maatregel voor
raadsleden die niet de kwaliteit van
ons journalistiek werk in twijfel
trekken? Misschien, maar die moe-
ten het dan maar zien als boete voor
hun hardnekkig gedrag om
inspreekbeurten te bederven. Rein
Jonkhans (PvdA) heeft er een
handje van. Vorige week vroeg een
burger om een stukje grond met
waardevolle bloemen achter zwem-
bad de Kiefer in Dedemsvaart te
ontzien. Wie wat aan de inspreek-
ster wilde vragen? Jonkhans na-
tuurlijk, want die steekt altijd zijn
vinger op. En wat wilde Jonkhans

weten? Waar dat stukje grond lag.
Juffrouw Grimmerink (CU) is net
zo’n eentje. Ik neem tenminste aan
dat ze schooljuf is geweest, want zij
vraagt insprekers nooit iets, zij wijst
ze altijd terecht. Bent u al bij B&W
geweest? Antwoord: nee, ik ben
geen ambtenaar, ik weet niet hoe
zoiets werkt. Opmerking Grim-
merink: nou, als u een volgende
keer even naar B&W gaat wordt de
zaak veel sneller afgewerkt. Dank
u, juf, maar daar was die spreek-
beurt niet voor bedoeld. Hebt u nog
iets te vragen aan de inspreekster,
wilde de voorzitter weten. En niet:
wilt u nog even iemand een lesje
leren? Maar ach, ik zal eens met
mijn hand over mijn hart strijken.
Halvering van het salaris kunnen
Jonkhans en Grimmerink afkopen
als ze de komende drie maanden
geen vragen stellen aan insprekers.
Dat zal ze leren.

Kortverslag

Roel Gritter

Benefietshow voor Doe Een Wens

RHEEZE - Camping De Zandstuve in Rheeze heeft vorige week woens-
dag haar zomeractie voor het goede doel afgesloten met het overhandigen
van een cheque van 2700 euro  aan de stichting Doe Een Wens. De mede-
werkers van de camping waren al vanaf het Hemelvaartweekend bezig op
allerlei manieren geld in te zamelen. Zo werden er bingo’s en workshops
georganiseerd  en was er continu gelegenheid voor donaties.
Woensdag 19 augustus werd een wensenshow gehouden, waarbij Berk de
Zandwachter (een van de themafiguren van de camping)  tegen een ver-

goeding wensen van de kleinste campinggasten vervulde. Kinderen die
wilden dansen, zingen, met de themafiguren op de foto wilden gaan of
zin hadden in het spelen van een potje voetbal met Berk de Zandwachter
kwamen allemaal aan hun trekken, als er maar gedoneerd werd. Aan het
einde van de show werd de cheque overhandigd aan vertegenwoordigers
van Doe Een Wens, een stichting die sinds 1989 de liefste wensen vervult
van kinderen tussen de 3 en 18 jaar, met een levensbedreigende ziekte.

© Roel Gritter

HARDENBERG – Het idee van
Johan Poffers uit Hardenberg om
het badmeesterhuisje bij het buiten-
bad van zwembad De Marsch te
bewaren, heeft zelfs de gemeente-
raad gehaald. Plaatsvervangend
raadslid Sonja Rasenberg van
GroenLinks wil van B&W weten of
het huisje verplaatst kan worden,
zodat het dienst kan doen als on-
derkomen voor vleermuizen.
Diezelfde Johan Poffers zet zich
niet alleen in voor de vleesmuis,
ook de wulp heeft zijn warme aan-
dacht. Deze oerbewoner van het
Vechtdal dreigt te verdwijnen, zegt
Poffers, als de gemeente de plan-

nen doorzet om een fiets- en wan-
delpad aan te leggen op de winter-
dijk van de Vecht, tussen Harden-
berg en Loozen.
“U hebt de natuur- en milieu-
kwaliteiten van het gebied niet goed
onderzocht”, schrijft Poffers aan
B&W en de gemeenteraad. “Het
ontbreken van een ecoloog bij de
gemeente is er mede de oorzaak
van, dat er telkens natuur-
onvriendelijke plannen worden be-
dacht. Het wandelend, varend en
fietsend publiek drukt zwaar op dit
relatief kleine gebied. Daar wordt
te weinig rekening mee gehouden”,
is het verwijt van Poffers. Het ant-
woord van de gemeente op de vra-
gen en opmerkingen van Johan
Poffers is nog niet bekend.

Hulp voor wulp

HARDENBERG – Sportclub Erica
had zich er heel wat van voorge-
steld. De ploeg mistte vorig jaar op
een haar na promotie naar de
hoofdklasse. Om te laten zien dat
de Drentse club daar wel thuishoort,
was de bekerwedstrijd tegen HHC
uit Hardenberg een uitgelezen kans
om de talenten te etaleren. De wer-
kelijkheid was heel anders. HHC
wist de uitwedstrijd met groot ver-
toon van macht winnend af te slui-
ten. De 0-7 eindstand maakte dui-
delijk dat HHC op dit moment niet
een maatje, maar enkele maten te
groot is voor Sportclub Erica.
Doelpuntenmakers waren voor rust
Kenny Kroeze (2x), Stefan Buiten-
huis en Gerard Kocks. Na de pauze
kwamen daar nog treffers bij van
opnieuw Stefan Buitenhuis, Tom
IJzerman en Ruud Bruns.

GRAMSBERGEN - De 8-jarige
Sterre Pouwels uit groep 4 van ba-
sisschool de Akker is vrijdag-
morgen in het zonnetje gezet bij
haar bezoek aan zwembad Hattemat
in Gramsbergen. Sterre was samen
met haar klasgenootjes op weg naar
het schoolzwemmen en zij was het
die dit seizoen als 35.000e bezoe-
ker van het bad de poort passeerde.
Ze werd opgewacht door het bad-
personeel en uit handen van bad-
meester Albert van der Veen ont-
ving ze een bos bloemen en ze kreeg

HHC troeft Erica
op alle fronten af

Zwembad Hattemat
huldigt 35.000e bezoeker

een gratis zwembadabonnement
voor het nieuwe seizoen. Badmees-
ter Gert-Jan Reinders trakteerde na
afloop de hele klas, want zij deel-
den uiteraard mee in de vreugde.

Vorig jaar stopte de bezoekersteller
in Gramsbergen bij 37.504 gasten.
Met nog een mooie week te gaan,
met daarin opgenomen proefzwem-
men, diplomazwemmen en de
Feestweek-Achtkamp, zal het uit-
eindelijke bezoekersaantal van dit
jaar iets hoger uitkomen dan in 2008.

Leerwerkproject - Er kunnen op-
nieuw enkele honderden inwoners
van Noordoost-Overijssel geholpen
worden met hun poging een baan
te vinden of te behouden. Het Leer-
werkloket Noordoost-Overijssel,
gevestigd op het Werkplein in het
LOC in Hardenberg, heeft voor dit
jaar en komend jaar 265.000 euro
gekregen van het Rijk. Het geld
wordt gebruikt om 600 werkende
jongeren zonder startkwalificatie,
werkzoekenden en mensen die met
werkloosheid worden bedreigd te
helpen met leerwerktrajecten.
Dankzij de subsidie die twee jaar
geleden is ontvangen hebben meer
dan 400 werkenden en werk-
zoekenden zo’n traject gevolgd.

Fokkerij - Springstal Kloosterman
aan de Kerkdijk in Collendoorn
mag van de gemeente Hardenberg
het bedrijf uitbreiden met een
paardenhouderij. Er wordt een ge-
bouw neergezet met ruimte voor
een rijhal en 20 paardenboxen. Om
een en ander mogelijk te maken
moet nog wel het bestemmingsplan
worden gewijzigd.

Bezoek koningin - Koningin
Beatrix brengt vrijdag 28 augustus
een streekbezoek aan Salland. De
vorstin zal achtereenvolgens het
gemeentehuis in Dalfsen, landgoed
‘t Laer in Ommen, de Lemelerberg
en oogstfeest Stöppelhaene in
Raalte bezoeken. Vanaf ongeveer
15.00 uur doet TV Oost live ver-
slag van de aankomst van de ko-
ningin en het bezoek aan de
Stöppelhaene. Tussendoor zijn
beelden te zien van de bezoeken aan
de andere dorpen. ’s Avonds is een
samenvattend verslag van het be-
zoek te zien.

Bypass - De CDA-fractie in
Hardenberg wil een betere tijdelijke
verbinding van Dedemsvaart rich-
ting de N34. In verband met de aan-
leg van de rondweg om Ommen is
het Zwarte Pad afgesloten voor het
verkeer. Alternatieve routes zorg-
den voor veel overlast, zodat de
buurgemeente Ommen ook wegen
ging afsluiten. Het gevolg is dat het
vrijwel onmogelijk is van
Dedemsvaart naar het zuiden te rij-
den. Het CDA wil nu dat de bypass
langs het Zwarte Pad niet alleen
maar toegankelijk is voor (brom-
)fietsers, maar ook voor het overige
verkeer. Desnoods moet het maar
met verkeerslichten worden gere-
geld, vindt de fractie. Omdat de
bypass op Ommens gebied ligt moet
er wel overleg worden gevoerd met
de gemeente Ommen.

Soos – In wijkgebouw ‘t Norder-
licht in de wijk Heemse wordt dins-
dag 15 september van 14.00 tot
17.00 uur een ouderensoos gehou-
den. Gastspreker is mevrouw Wols-
leger, die vertelt over de ziekte
Alzheimer en het Alzheimer café.
Na de pauze wordt er bingo ge-
speeld.

Sneeuw – De provincie Overijssel
heeft in december 2006 een bouw-
aanvraag ingediend bij de gemeente
Hardenberg, voor een opslagruimte
van 260 m2 op het perceel Bosweg
2 in Heemserveen. De ruimte is
bedoeld voor de plaatsing van
sneeuwschuivers. Doen, adviseer-
den vorige week ambtenaren aan
B&W, want in de winter houden de
sneeuwschuivers de wegen naar
Hardenberg sneeuwvrij en dat is
belangrijk voor de lokale economie.



FC Lisse was zaterdag te sterk voor HHC. De Hardenbergers kunnen zich nu richten op het bereiken van de Topklasse.
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Je rijdt over de Lage Gaardenstraat
richting station Hardenberg, zet je
auto in een parkeervak aan de lin-
kerkant van de weg en wacht op de
trein uit Zwolle. Aan de linkerkant,
omdat dat de enige kant is waar je
veilig kunt uitstappen. Zet je de
wagen rechts neer dan word je bijna
van de sokken gereden door auto-
mobilisten die met een flinke vaart
rechtdoor knallen. Dat mag niet,
want de weg voor het station is al-

leen bedoeld voor bussen en fiet-
sers, de rest moet een aantal haakse
bochten nemen om op dezelfde
plaats uit te komen. Maar dat doet
lang niet iedereen. De route is ooit
bedacht achter gemeentelijke bu-
reaus, maar hij is blijkbaar zo on-
logisch dat zelfs gemeentearbeiders
in hun gele wagentjes weigeren de
vreemde omweg te nemen. Op dit
moment wordt op het gemeentehuis
nagedacht over de invulling van de
stationsomgeving. Waar komt het
gezondheidspark, is er plek voor
een techniekhal, hoe moet het par-
keren worden geregeld, dat soort
zaken. Daar kan nog wel iets bij.
Verplaatst de bushaltes naar de zij-
kant van het station en richt het sta-
tionsplein opnieuw in. En hou daar-
bij rekening met wat logisch is, en
niet alleen met wat wenselijk is.

Kunst - In de Kunstsuper aan het
Wilhelminaplein in Hardenberg
wordt zaterdag 5 september om
15.00 uur een expositie geopend
van de Almelose kunstenares Sibyl
Heijnen. Zij gebruikt onder ande-
ren  textiel, rubber en kunststof die
zij verwerkt tot monumentale ob-
jecten. De expositie loopt t/m 24
oktober. Op het plein zelf wordt
die dag van 11.00 tot 17.00 uur een
kunstmarkt gehouden, waar zo’n
70 beeldende kunstenaars hun
werk zullen tonen en verkopen. De
deelnemers worden ook beoor-
deeld. Het publiek doet dat uiter-
aard door creativiteit te belonen
met een langdurig bezoek en even-
tueel een aankoop. Een jury kijkt
welke kunstenaar zich het beste
aan het publiek presenteert. Voor
hem of haar ligt de prestigieuze
Vechtstede Kunstprijs klaar.

Ballonnen - Omdat 25 en 26 juni
het ballonnenfestival in Harden-
berg vanwege de te krachtige wind
niet kon doorgaan, heeft het orga-
niserende comité besloten dat er
een inhaaldag komt. Vanaf de
uiterwaarden van de Vecht stijgen
zaterdag 5 september zo’n 75 pas-
sagiers in 15 ballonnen op. Als de
weergoden meewerken zullen de
eerste ballonnen rond 18.30 uur
het luchtruim kiezen.

Startweek - Deze week is het
startweek in De Krim. Voor de
meeste mensen is de vakantie voor-
bij en dat betekent dat de start van
onder andere het kerkwerk weer
begint. Inmiddels zijn de bonte
avond en de vossenjacht gehouden.
De startweek wordt afgesloten met
de startzondag op 6 september. De
dienst wordt om 09.30 uur gehou-
den in de Hervormde Kerk in De
Krim onder leiding van dominee
Baas. Diverse commissies hebben
ervoor gezorgd dat de gemeente-
leden na de dienst aan allerlei ac-
tiviteiten kunnen deelnemen.

Lintje - Brandweervrijwilliger
Albert Odink van de post Harden-
berg is vrijdag 28 augustus konink-
lijk onderscheiden. Burgemeester
Bert Meulman heeft hem in de
brandweerkazerne de versierselen
opgespeld die horen bij de Orde
van Oranje Nassau. Odink is bijna
32 jaar in trouwe dienst geweest
als brandweervrijwilliger bij de
groep Hardenberg. Hij moet af-
scheid nemen omdat zijn gezond-
heid hem niet langer in de gelegen-
heid stelt zijn taak binnen de
brandweerorganisatie te vervullen.

Jubileum - Het is al weer 25 jaar
geleden dat Ton van der Lichte
enige natuurliefhebbers in Harden-
berg om zich heen verzamelde, om
te komen tot de oprichting van een
natuurvereniging. Dit werd de af-
deling Hardenberg van het Insti-
tuut voor Natuureducatie, kortweg
IVN genoemd  Deze afdeling is op
dit moment één van de grootste van
ons land, met bijna 300 leden. Ei-
genlijk had het jubileumfeest op 10
februari gevierd moeten worden,
maar de IVN-ers wilden er een
buitenfeest van maken, zodat de
festiviteiten afgelopen weekend
plaats vonden bij gebouwtje De
Steenuil in het Gemeentebos.

HARDENBERG – Hoe oranje moet je bril zijn, om met droge ogen te
kunnen zeggen dat HHC misschien wel een gelijkmaker verdiende
tegen FC Lisse, zoals op een Hardenberger website stond te lezen? De
hoofdklasser uit Hardenberg was zaterdag op sportpark De Boshoek
kansloos in de wedstrijd om de KNVB-beker.

In de eerste helft werd geen enkele kans gecreëerd, hoewel HHC wel op
voorsprong kwam. Een schot van aanvoerder Gerard Kocks leek een me-
ter naast het doel te belanden, maar er zat zoveel effect in verwerkt dat de

HHC zakt voor eerste serieuze test
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bal onhoudbaar voor de keeper in de linkerbovenhoek belandde. Daarna
liet Lisse zien, dat ook dit jaar het beste amateurvoetbal in het westen van
ons land wordt gespeeld. Hoewel misschien amper meer van amateur-
voetbal kan worden gesproken. Lisse heeft op de transfermarkt 18 nieuwe
spelers aangetrokken, zodat de selectie momenteel uit 38 man bestaat.
Ter vergelijking: de betaalde clubs Telstar en Fortuna Sittard begonnen
aan het nieuwe seizoen met respectievelijk 16 en 14 spelers.

Maar goed, Lisse stond met de rust voor met 1-2, omdat de ploeg tech-
nisch vaardiger was, beter combineerde en vooral meer bij de les was:
HHC ontbeerde een stukje gezonde agressie. In de tweede helft werd dat
wat beter, trainer Van Raalte probeerde met enkele wissels het spelbeeld
nog te veranderen, maar veel hielp het niet. De gelijkmaker zou ook niet
terecht zijn geweest, daarvoor was Lisse gewoon te goed. De ruststand
was tevens de eindstand en dat betekent dat FC Den Bosch niet naar
Hardenberg maar naar Lisse mag reizen voor de volgende bekerronde.
HHC kan zich nu richten op het èchte doel van dit seizoen, namelijk het
bereiken van de Topklasse. Zaterdag kan de eerste stap worden gezet in
de uitwedstrijd tegen Be Quick Zwolle.

HEEMSE – De sinds september
van het vorig jaar leegstaande her-
vormde pastorie van Heemse mag
gebruikt worden als kantoor. Dat
heeft de gemeente besloten, nadat
advocatenbureau Schuldink heeft
aangegeven wat er aan het gemeen-
telijk monument wordt veranderd
(niets, zegt Schuldink) en waar de
klanten kunnen parkeren (op zes
ongebruikte parkeerplaatsen aan
het Kerkpad). De eigenaar van de
pastorie, de PKN-gemeente, wil het
pand eerst verhuren. “Wat er op de
lange termijn gaat gebeuren zien
we dan wel weer”, zegt Lidus
Veurink namens het College van

Pastorie mag advocatenkantoor worden
Kerkrentmeesters. Dat nou net deze
pastorie wordt verhuurd en niet de
pastorie aan de Hessenweg komt,
zegt Veurink, doordat alleen de pas-
torie aan het Kerkpad geschikt is
voor zakelijke doeleinden.

Overigens zal het aantal pastorieën
van de PKN-gemeente niet vermin-
deren. De protestantse kerk heeft
namelijk de woning van Schuldink
aan de Brandweg gekocht, die
straks dienst zal doen als pastorie.
Schuldink mocht in dat pand geen
advocatenkantoor vestigen, van-
daar dat hij zijn oog heeft laten val-
len op de woning aan het Kerkpad.

HARDENBERG – De DA-winkel
aan de Voorstraat in Hardenberg
moet worden vergroot, vindt eige-
naar Piet ter Veen. Hij heeft bij de
gemeente een plan ingediend om
aan de achterkant bergruimte te
maken van zo’n 27 m2. Het pro-

Grotere drogisterij bleem is echter dat het stukje grond
waar de berging moet komen de
bestemming ‘weg’ heeft. Er mag
geen ontheffing van het bestem-
mingsplan worden verleend, zodat
de bestemming ‘weg’ veranderd
moet worden in ‘winkels’. De ge-
meente is van plan de verbouwing
mogelijk te maken.

HARDENBERG – Nog eens weer
4 jaar aan de slag met zaken als
WMO ziet hij niet zitten. En dus
stopt wethouder Joost Liese ermee.
Hij stelt zich niet meer beschikbaar
voor een nieuwe periode als wet-
houder in de gemeente Hardenberg.
“Na een ambtsperiode van 16 jaar
vindt hij het tijd om zich te oriën-
teren op een andere levensinvulling
dan het wethouderschap”, staat er
in het persbericht van de gemeente.
Maar het is meer dat hij klaar is
met zijn huidige portefeuille, dan
dat hij is uitgekeken op het poli-
tieke werk. Joost Liese is 9 jaar
wethouder (geweest) in de ge-
meente Hardenberg en daarvoor 7
jaar in Avereest. Op zijn aangekon-
digd vertrek wordt verschillend

gereageerd. “Eindelijk, nu de rest
nog”, was de eerste reactie op de
digitale pulppagina’s van uitgever
Boom. De volgende was vleiender:
“De rol die je hebt gespeeld bij al-
lerlei ontwikkelingen was tot nut
van veel mensen. Denk aan de in-
voering van de WMO, de doorstart
van Larcom, de bouw van dorps-
huizen zoals het Kronkelhonk en
de eerste brede school in de ge-
meente Hardenberg. Prima ge-
daan.” Liese zelf vindt het goed om
na zoveel jaar ruimte te maken voor
nieuwe gedachten, nieuwe mensen
en nieuwe ontwikkelingen. “Maar
hoewel het om een zeer welover-
wogen besluit gaat, is het wel een
besluit met bloedend hart”, aldus
de wethouder.

Joost Liese stopt in 2010 als wethouder
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Country - In dorpshuis ‘t Haar-
schut in Kloosterhaar wordt zater-
dag 12 september een grote Coun-
try Dansavond gehouden, met live
muziek van Little Montana. Ieder-
een die het countrydansen en de bij-
behorende muziek een warm hart
toedraagt, is van harte welkom. Het
dragen van laarzen met sporen is
niet toegestaan. De dansavond be-
gint om 20.00 uur.

Moeshoek - Maandag 31 augustus
is de eerste bedrijfskavel van het
woon-werkgebied Moeshoek in
Slagharen verkocht. Henri Klok,
eigenaar van Klok Bestratingen en
Grondwerk, heeft dit eerste koop-
contract ondertekend. De Moes-
hoek is aangelegd op het terrein
waar vroeger de parkeerplaatsen en
de kartbaan van de Bonte Wever
lagen. Hier is ruimte voor ongeveer
19 kavels die maximaal 3.500 vier-
kante meter groot mogen zijn.

Terugkeer - Net voor het sluiten
van de officiële overschrijvingster-
mijn van 31 augustus is Appie
Altunbas weer terug bij de voetbal-
vereniging HHC uit Hardenberg.
De 20-jarige aanvaller, afkomstig
van zondaghoofdklasse Quick ’20,
zou bij HHC spelen, maar koos voor
een profavontuur bij de Turkse
derdedivisieclub Sariyer. Die club
hield zich echter niet aan de afspra-
ken, zegt Altunbas, vandaar dat hij
alsnog naar Hardenberg komt,

Folders dumpen – Een 17-jarige
knaap uit Hardenberg is vorige
week maandag bekeurd, omdat hij
illegaal folders had gedumpt in de
bosjes aan de Reigerstraat. De jon-
gen kon worden aangehouden na
een melding van buurtbewoners.

Aandelen – De gemeente Harden-
berg krijgt minder geld door de ver-
koop van energiemaatschappij
Essent dan was gedacht. Dat geldt
overigens ook voor de andere aan-
deelhouders. Het Duitse RWE be-
taalt minder voor de overname,
omdat de kerncentrale in Borssele
niet langer in het pakket zit. Mede-
eigenaar Delta wilde Borssele niet
verkopen en stapte naar de rechter.
Die bepaalde dat de kerncentrale
voorlopig in publieke handen moet
blijven. De aandeelhouders ontvan-
gen nu samen geen 9,3 miljard euro
maar 950 miljoen minder.

Vleermuis – Als het oude buiten-
bad bij zwembad De Marsch in
Hardenberg wordt gesloopt, zal er
geen uitzondering worden gemaakt
voor de badmeesterspost. Vogelaar
Johan Poffers had bedacht dat het
gebouwtje onderdak zou kunnen
bieden aan vleermuizen, bijvoor-
beeld in het toekomstige Vechtpark.
Volgens wethouder Douwe Prinsse
hebben deskundigen het hergebruik
afgeraden, omdat vleermuizen er
toch geen gebruik van zullen ma-
ken. Bovendien is het een lelijk ge-
bouwtje, meent Prinsse.

Eten – Noaberschap in Klooster-
haar houdt woensdag 16 september
een gezamenlijke maaltijd voor
dorpsbewoners in ’t Haarschut.
Voor het eerst zal hierbij gebruik
worden gemaakt van de nieuwe
keukenuitrusting, die dankzij de
gewonnen prijs in de wedstrijd
Kern met Pit kon worden aange-
schaft. De kosten bedragen 7,50
euro. Aanmelden tot 14 september
bij Gerrie Kampman (tel. 0523-
242173).

HARDENBERG - Ruim veertig inwoners van Overijssel zijn deze
week naar het provinciehuis in Zwolle afgereisd, om te vertellen wat
zij vinden van de vernieuwde N340, de weg tussen Zwolle en Ommen.
Tijdens twee hoorzittingen hadden zij de gelegenheid hun standpun-
ten nog eens uiteen te zetten voor de leden van Provinciale Staten.

Op het lijstje insprekers stond geen vertegenwoordiger van de gemeente
Hardenberg. B&W vinden dat nou maar eens ander belanghebbenden,
zoals transportonderneming en de Kamer van Koophandel, hun zegje
moeten doen. Hardenberg heeft wel een brief gestuurd aan Provinciale
Staten. Een brief, die de vloer aanveegt met de plannen en vooral de
argumenten van het provinciebestuur.

De opwaardering van de N340 tussen Ommen en Zwolle, om de door-
stroming van het verkeer te verbeteren, staat al jarenlang op de politieke
agenda. Eind jaren negentig is al besloten dat de N340 een stroomweg
moet worden. Dit betekent dat de N340 wordt ingericht als een 100 km/

HARDENBERG - Haar werk was al te zien in Borne en Ootmarsum,
binnenkort is Almelo aan de beurt en op dit moment staat Hardenberg
centraal: Sibyl Heijnen laat dit jaar in Oost-Overijssel zien dat ze een
veelzijdige kunstenares is. Ze begon ooit als textielkunstenares, maar dat
stempel is ze inmiddels kwijt. Ze gebruikt tegenwoordig materialen als

uur autoweg. Gedeputeerde staten (GS) hebben gekozen voor de zoge-
naamde Combivariant. Dat betekent dat een deel van de weg een 100 km/
uur autoweg wordt met 2 keer 2 rijstroken en een ander deel een 100 km/
uur autoweg met 2 keer 1 rijstrook. Het grootste deel van de weg, tussen
het viaduct bij Varsen (Ommen) en net achter Dalfsen, volgt de huidige
route. Bij Zwolle en bij Ommen wordt een nieuw gedeelte van 2 keer 2
rijstroken aangelegd. Hardenberg vindt dat er een geheel nieuwe weg
moet komen, vanaf de aansluiting van de nieuwe N36 op de N48 ten
noorden van Ommen naar Zwolle. Die weg is korter, goedkoper, veiliger,
toekomstgericht en beter voor het milieu. Allemaal zaken die GS hoog in
het vaandel hebben staan. Maar omdat het provinciebestuur niet weer
een weg erbij wil hebben die het landschap doorsnijdt, kiezen GS voor
een andere oplossing. “Onbegrijpelijk, dat Gedeputeerde Staten niet voor
de beste oplossing kiezen. Het doel van deze hele exercitie was het
opwaarderen van de N340, maar dat hebben GS blijkbaar uit het oog
verloren”, meent wethouder Jannes Janssen. Provinciale Staten nemen
14 oktober een definitief besluit over de tracékeuze.

Kijken naar Sibyl plastic, rubber, kunstgras en zelfs koeienhuid om haar plezier in kleur en
tekening zichtbaar te maken. De tentoonstelling ‘Recent werk’ ging za-
terdag in de Kunstsuper in Hardenberg van start.
De opening was onderdeel van de Kunstmarkt op het Wilhelminaplein.
Groter en grootser dan andere jaren, met meer kunstuitingen (o.a. audio-
en videokunst) en volop muziek. De Big Band van het Zwolse Meander
College blies bijkans de kramen met schilderijen, foto’s, textiel en siera-
den omver. Het Wilhelminaplein moet een cultuurplein worden, vinden
de organisatrices van de Kunstmarkt. Zaterdag is een forse stap in de
goede richting gezet.

Hardenberg wil nieuwe N340

Sibyl Heijnen gebruikt niet-alledaagse materialen als rubber en koeienhuid voor haar kunstwerken. © Roel Gritter

Kortverslag
Je bent als bewoner van de Wille-
brandt van Oldenburgstraat in
Hardenberg mooi klaar met een
gemeenteraad als de huidige. Eerst
hebben de vroede vaderen de mooie
entree van de straat naar de knop-
pen geholpen met de bouw van de
Anna Charlottehof en nu willen ze
met alle geweld het enige fraaie wat
de buurt rest, namelijk een onge-
stoorde blik over de Vecht, naar de
Filistijnen helpen.

Vorige week bleek tijdens de raads-
vergadering dat een raads-
meerderheid wil, dat er een wandel-
promenade langs de Vecht komt.
Een wandelpad tussen de tuinen
van de bewoners en de rivier, van

de Voorstraatbrug naar de prins
Bernhardbrug en het liefst nog ver-
der. By the way: het lijkt wel alsof
de gemeente vooral ambtenaren in
dienst heeft die van Hardenberg
alleen maar de weg naar het ge-
meentehuis kennen. Dit keer stond
namelijk in het raadsvoorstel dat er
een wandelpad moet komen tussen
de Voorstraatbrug en de Europa-
brug. Voor de duidelijkheid: die
laatste brug bestaat helemaal niet.
Maar goed, de raad wil dat er een
wandelpad komt. Dat wilden B&W
aanvankelijk ook, maar het college
is daarvan teruggekomen. De wor-
tels van de bomen bij de prins Bern-
hardbrug leveren moeilijkheden op.
Beschadiging is onvermijdelijk, al-
dus een boomdeskundige. Boven-
dien blijkt dat de afstand tussen
Europaweg (kijk, daar komt het

misverstand van die ambtenaren
met hun Europabrug vandaan) en
het pad te stijl is. Niet toegankelijk
voor mensen die slecht ter been
zijn. En omdat er van dat soort
nogal veel wonen in het centrum,
is een pad overbodig. Hoezo, vroeg
PvdA-er Jonkhans zich af. Als het
pad voor één groep niet toeganke-
lijk is hoef je toch niet de anderen
daarvan de dupe te laten worden
door de zaak dan maar helemaal af
te blazen? Kan zijn, reageerden
B&W, maar er is wel meer aan de
hand. De buurt is namelijk tegen,
zodat je ellenlange juridische pro-
cedures kunt verwachten. En dat is
niet verwonderlijk. Stel je voor dat
je een pad voor je tuin langs krijgt,
waar de bezoekers van café De
Troubadour regelmatig gebruik van
zullen maken. Piesen op je gazon,

glas op het wandelpad (Hardenberg
lijkt nu in het weekend al op De
Glazen Stad), gelal onder je
slaapkamerraam. Afijn, het college
wilde de pijp aan Maarten geven.
Komt opeens CDA-raadslid
Dogger met het voorstel op de prop-
pen om B&W toch alles uit te laten
zoeken. Zet maar op papier wat de
technische problemen zijn en wat
de aanpassing van het plan kost,
was zijn idee. Vreemd genoeg bleef
het daarbij, en was het welzijn van
de buurtbewoners geen onderwerp
van gesprek. Tijdens de raads-
vergadering van 15 september
wordt gestemd over het voorstel van
B&W, om de zaak te laten rusten.
Het moet al gek lopen, als de buurt-
bewoners dan niet op de een of an-
dere manier van zich laten horen.

Roel Gritter
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Gemeenteambtenaren lopen wel
degelijk af en toe hard. Zelfs te
hard. Bewoners van de Willebrandt
van Oldenburgstraat in Hardenberg
hebben zo’n vier weken geleden
een brief ontvangen, waarin stond
dat er geen wandelpad tussen hun
tuin en de Vecht wordt aangelegd.
Dat was maar beter ook, want an-
ders had de gemeente een langdu-
rige, kostbare onteigenings-
procedure moeten beginnen. De
dijk langs de Vecht is namelijk ei-
gendom van de bewoners. Alleen
een meter aan de onderkant is niet
van hen. De bewoners willen abso-

luut niet dat er een pad komt, om
aantasting van hun privacy en van-
dalisme te voorkomen. De ge-
meente heeft dat begrepen, en heeft
de plannen ingetrokken. Tegen de
raad werd onder meer gezegd dat
de aanleg van het pad te duur wordt
en dat de bewoners tegenstribbelen.
Datzelfde bericht kregen de bewo-
ners ook te horen. Alleen….. moest
de raad nog wel een besluit nemen.

Met name Dogger van het CDA
wilde niet zomaar accepteren dat de
aanleg niet doorgaat en vroeg om
meer uitleg en betere cijfers. De
meerderheid van de raad was het
met Dogger eens, zodat het nu weer
mogelijk is geworden, dat het pad
er wel komt. En dus zijn de bewo-
ners blij gemaakt met een dooie
mus. Fout van overhaaste ambte-
naren? Of misschien toch van
B&W, die te vroeg opdracht heb-
ben gegeven de brief te sturen?
Wordt ongetwijfeld vervolgd.

Barend Rooseboom was oprichter
van een damclub in Dedemsvaart,
hij was een van de initiatiefnemers
van de aanleg van tennisbanen in
het dorp, voorzitter van de plaatse-
lijke wereldwinkel en hij is al
vijfentwintig jaar voorzitter van
HVA. In de loop der jaren heeft de
historische vereniging onder zijn
leiding fraaie resultaten geboekt. Zo
zijn de voor Dedemsvaart beeld-
bepalende kalkovens gerestaureerd,
is een museum annex oudheid-
kamer opgericht en ingericht, is een

turfschuur herbouwd en is een turf-
schip aangekocht, waarin een per-
manente expositie over de geschie-
denis van het kanaal de
Dedemsvaart is opgesteld.
De afgelopen tijd heeft hij zich sterk
gemaakt voor het behoud van de
unieke gashouder op het kalkoven-
terrein, die momenteel wordt ver-
bouwd. Vanwege zijn langdurige
inspanningen voor de samenleving
heeft hij 12 september de versier-
selen opgespeld gekregen door bur-
gemeester Bert Meulman.

Onderscheiding voor Barend Rooseboom
DEDEMSVAART – Als één Dedemsvaarter een Koninklijke on-
derscheiding verdient is het Barend Rooseboom wel. Die uitspraak
is met enige regelmaat te horen in het voormalige turfdorp.
Dat heeft het gemeentebestuur van Hardenberg zich goed in de
oren geknoopt. Rooseboom is dan ook jongstleden zaterdag, ter
gelegenheid van het 25-jarig jubileum van de Historische Vereni-
ging Avereest (HVA), onderscheiden als Lid in de Orde van Oranje
Nassau.

Als onderdeel van het Masterplan
Centrum Hardenberg wordt de wijk
Marsch Kruserbrink grootscheeps
vernieuwd. In het noordwesten van
het gebied komen eengezins-
woningen en appartementen. Aan
de Vecht komt de ‘Vechtwachter’,
een appartementengebouw met 18
koopappartementen. Daarnaast
komt De Vechthof, dit zijn 45 koop-
woningen. Het gaat hier om een-
gezinswoningen die twee om twee
worden geschakeld. Naar verwach-
ting wordt aan het einde van dit jaar

begonnen met de bouw.
Een van de nieuwe wegen in de
woonwijk Marsch-Kruserbrink
loopt vlak langs het buitenbad van
zwembad De Marsch. Om het trot-
toir en de parkeerplaatsen aan te
leggen moet het buitenbad worden
gesloopt. De verwachting is dat de
werkzaamheden eind september
2009 zijn afgerond. Nadat het
zwembad is gesloopt kan er gestart
worden met het bouwrijp maken
van het eerste deel van het nieuw-
bouwplan, de Vechthof.

Sloop buitenbad
zwembad de Marsch
HARDENBERG - Het oude buitenbad van zwembad De Marsch, dat
al jaren niet meer in gebruikt is, wordt gesloopt om de bouw van
woningen mogelijk te maken. De sloopwerkzaamheden zijn 14 sep-
tember van start gegaan.

Invloed - In de nacht van donder-
dag 10 op vrijdag 11 september zijn
aan de Vlasakkerkamp in Harden-
berg twee jongen automobilisten
aangehouden. Nadat de politie een
stopteken had gegeven begon de
auto volgens de agenten vreemd te
slingeren. De auto werd bestuurd
door een 18-jarige inwoner van
Hardenberg. Hij werd staande ge-
houden voor een alcoholcontrole.
Bij de controle bleek dat de knaap
geen rijbewijs had. Daarnaast werd
uit de blaasproef duidelijk dat hij
zoveel alcohol had gedronken, dat
hij een hij een rijverbod van drie
uur kreeg. De man werd opgehaald
door een 18-jarige vriend. Deze
reed met de auto weg, maar bleek
ook onder invloed van alcohol te
verkeren. Bovendien gaf hij een
valse naam op.

Trouwzaal plat - Maandag is ge-
start met de sloop van de carillon-
toren op het Stephanusplein en de
gemeentelijke trouwzaal . De ge-
bouwen moeten gesloopt worden
om de bouw van het nieuwe ge-
meentehuis mogelijk te maken.
Begin september is het sloopbedrijf
Boverhoff begonnen met het leeg-
maken van het terrein. Dat werk is
zover gevorderd dat toren en trouw-
zaal verwijderd kunnen worden.
Nadat de tijdelijke hoofdingang aan
de Admiraal Helfrichstraat op 21
september in gebruik is genomen,
wordt ook het gedeelte naast de
huidige hoofdingang gesloopt. De
sloopwerkzaamheden duren tot
eind november 2009.

Luchtfoto – Hardenberg heeft in
2002, 2006 en 2008 luchtfoto’s la-
ten maken van het gemeentelijk
grondgebied. Afdelingen die zich
bezig houden met milieu, weg-
aanleg, bestemmingsplannen en
bouwvergunningen maken hier
dankbaar gebruik van. Van de rijks-
overheid hebben de gemeenten op-
dracht gekregen de gegevens actu-
eel te houden. Sommige gemeenten
laten jaarlijks luchtfoto’s maken,
maar Hardenberg denkt dat dit eens
per twee jaar kan. Voor de foto-
vlucht in 2010 wordt 50.000 euro
gereserveerd.

N377 dicht - De provincie Over-
ijssel gaat van 14 tot 18 september
dagelijks van 20.00 tot 06.00 uur
de provinciale weg N377 bij Balk-
brug afsluiten. Dit geldt ook voor
alle aangesloten zijwegen op dit
weggedeelte, inclusief de op- en
afritten van de N48 bij Balkbrug.
De afsluiting is nodig in verband
met onderhoud aan het asfalt van
de N377 tussen Balkbrug en de aan-
sluiting Industrieweg Rollepaal.
Het wegvak wordt helemaal afge-
sloten, omdat de weg zo druk bere-
den wordt dat er anders niet ge-
werkt kan worden.

Overvraagd – De winkeliers-
vereniging van Balkbrug wil de
Zwolseweg, volgens de onderne-
mers “de toegangspoort van de ge-
meente Hardenberg”, tijdens de
maanden november en december
voorzien van feestverlichting. Uit
een offerte blijkt dat dit 32.000 euro
moet kosten. De winkeliers hebben
hier zelf 5.000 euro voor over
(15%), zodat de gemeente wordt
gevraagd het tekort van 27.000 te
betalen (85%). Dat wil de gemeente
niet. B&W zijn van plan niet meer
dan 10.000 euro bij te dragen. De
rest moeten de middenstanders zelf
maar ophoesten.

HARDENBERG - HHC heeft za-
terdag even verdiend als moei-
zaam met 1-0 gewonnen van
Nunspeet. De zaterdaghoofdklas-
ser uit Hardenberg is door deze
overwinning op de tweede plaats
beland, achter Excelsior Rijssen.

Het begin van de wedstrijd tegen
de Nunspeters was veelbelovend,
maar daarna viel er weinig meer te
genieten. Een uur lang sleepte de
wedstrijd zich voort met twee ploe-
gen die niet wilden aanvallen
(Nunspeet) of dat niet konden
(HHC). De Hardenbergers lagen
wel op punten voor, maar het spel
was onnauwkeurig en het tempo te
laag. Pas toen Martijn Berger in de
ploeg kwam werd het spel wat pit-
tiger. Waarom trainer Jan van
Raalte niet vanaf het begin Berger

Moeizame overwinning HHC
laat spelen, is voor veel HHC-fans
langs de lijn een raadsel. Alle an-
dere spitsen zijn van mindere kwa-
liteit, al was het alleen al door de
‘energy boost’ die Berger in het
team brengt. Hoe dan ook, 5 minu-
ten na de komst van de lange spits
was het al raak. Stefan Buitenhuis
verlengde onhoudbaar voor
Nunspeet-goalie Barry Reys een
vrije trap van Kenny Kroeze.
Nunspeet probeerde het daarna nog
wel, maar het was te laat om HHC
nog aan het wankelen te brengen.
Alleen als de Nunspeters de hele
wedstrijd hadden gespeeld als in de
laatste 10 minuten, hadden ze mis-
schien punten mee naar huis kun-
nen nemen. Nu ging HHC er te-
recht met de volle buit vandoor.
Zaterdag spelen de Hardenbergers
in Emmeloord tegen Flevo Boys.

Monumentendag knallend van start

HARDENBERG – De Open Monumentendag is zaterdag ingeluid door de Vierde compagnie Uelsen van het Bentheimer Landmachtbataljon van
1814. In de uiterwaarden van de Vecht waren enkel kanonnen opgesteld, die met veel kabaal het startsein voor de festiviteiten gaven. Hierna mar-
cheerde de groep naar de Markt, om de officiële ingebruikname van het podium door burgemeester Meulman bij te wonen. © Roel Gritter



Met een gratis taptoe voor de inwoners is zaterdag het zomerseizoen in Hardenberg afgesloten. Op het marktplein hebben vele honderden liefhebbers
genoten van de optredens van Jubal Dedemsvaart, Graham Lowlanders uit Leeuwarden, EDG Ermelo en het wielrijderskorps Crescendo uit Opende.

Woensdag 23 september 2009

Kortweg

In Balkbug is een stuk grond ge-
kocht door het bedrijf Archem &
Eerde (A&E). Dat is gebeurd na
overleg met de gemeente Harden-
berg. Na dat overleg heeft A&E
besloten op het stuk grond wonin-
gen te bouwen. De helft van Balk-
brug is erg blij, de andere helft is
tegen. Liberaal Hardenberg vindt

Insectenhotel - Op de parkeer-
plaats achter Natuurinformatie-
centrum De Wheem heeft Land-
schap Overijssel woensdag 16
september een insectenhotel geo-
pend. Het hotel  bestaat uit verschil-
lende houtsoorten, dakpannen, lege
wijnflessen, riet en stenen. Het
moet onderdak bieden aan
insectensoorten zoals metselbijen
en sluipwespen. Het hotel is ge-
bouwd dankzij een gift van me-
vrouw Beverwijk uit Balkbrug.

Bouwen – De gemeente Harden-
berg wil graag grond verkopen en
bewoners van de kleine kernen wil-
len graag dat er gebouwd wordt
voor de lokale markt. Vandaar dat
de gemeente nieuwe bouwplannen
heeft gemaakt. In Mariënberg
wordt beginnen met de bouw van
30 woningen op 1,5 hectare grond.
Plan de Marke is uitverkocht, zo-
dat er iets nieuws moet komen. Ook
voor andere kleine kernen zijn
bouwplannen gemaakt: 10 wonin-
gen in Bruchterveld, 20 woningen
in Sibculo en 20 woningen in
Lutten. Vanaf 2011 kunnen de bur-
gers actie verwachten.

Landhuis – Het pand Rodeijk 18
in Oud-Baalder moet plaats maken
voor een landhuis van 2000m3. De
vroegere agrarische bedrijfs-
gebouwen op die plek worden ge-
sloopt. De woning moet zo worden
ontworpen, dat hij goed past in de
landelijke omgeving. De gemeente
wil aan het plan meewerken.

Kapel - De Marinierskapel treedt
vrijdag 9 oktober op in theater De
Voorveghter in Hardenberg. Het
optreden is in feite een cadeau van
de firma Plaggenmarsch vanwege
haar 60-jarig bestaan, want de op-
brengst van de kaartverkoop wordt
geschonken aan de stichtingen
Vrienden van de Saxenburghgroep
en Vrienden van de Zwieseborg.

HARDENBERG - Soms moeten
B&W zich het spuug uit de keel
praten, om een paar euro van de
gemeenteraad los te peuteren.
Een andere keer vragen ze niets
en geeft de raad zomaar 75.000
euro weg. Dat laatste gebeurde
vorige week dinsdag tijdens de
oriënterende raadsvergadering.

De beroemde Nederlander Kees
Verkade (nee, niet van de koekjes
maar van de kunst) mag van de
gemeente een herdenkings-
monument maken in het nieuwe
park bij het gemeentehuis. “Een
mooi beeld, de gedacht erachter
vinden we prachtig, het wordt ge-
dragen door het 4-mei comité, dus
doen”, was de mening van vrijwel
de voltallige raad. Alleen Liberaal
Hardenberg had bedenkingen. Niet
tegen de plaatsing van een monu-
ment, maar tegen de kunstenaar en
het geldbedrag. Waarom is geen
plaatselijke kunstenaar gevraagd,
en waarom wordt er zoveel geld
uitgetrokken terwijl aan de andere
kant moeilijk wordt gedaan als de
veteranen iets willen hebben, zo
verwoordde Petra Baarslag haar

In de oriënterende raadsverga-
dering van 1 september bleek dat
met name Henk Dogger (CDA) en
Rein Jonkhans (PvdA) moeite had-
den met het afstel. B&W moesten
eerst maar eens beter uitleggen,
waarom de aanleg van de wandel-
promenade niet mogelijk was, vond
Dogger. Dinsdag bleek dat B&W
dat niet hadden gedaan. Toch
stemde de CDA-fractie nu wèl voor
het collegevoorstel, om de wandel-
promenade niet aan te leggen. Op
de vraag aan Henk Dogger wat er
was gebeurd dat het CDA 180 gra-
den was gedraaid was het ant-
woord: voortschrijdend inzicht.
Wat door fractievoorzitter Henk
Meulink werd aangevuld met de
opmerking dat er ook een fractie-
vergadering was geweest. Meestal
wil dat laatste zeggen dat de ver-
antwoordelijk wethouder, die lid is
van dezelfde partij, en de fractie-
voorzitter de rest ervan hebben
overtuigd dat het verstandiger zou

gevoelens. Dat laatste was volgens
burgemeester Bert Meulman onzin.
“De veteranendag kost de gemeente
aan dienstverlening en materiaal
een kleine 10.000 euro per jaar. Het
beeld van Verkade, dat minimaal 50
jaar kan meegaan, kost ons 5.000
euro per jaar.” Waarom voor Ver-
kade was gekozen en niet voor een
plaatselijke kunstenaar wilde
Meulman niet nog een keer uitleg-
gen. “U komt niet op vergaderin-
gen waar ik uitleg hebt gegeven en
u geeft geen bericht van verhinde-
ring. U moet uw informatie nou
maar ergens anders vandaan ha-
len”, vond de burgemeester.

De raad stond dus vrijwel unaniem
achter het voorstel, dat 275.000
euro gaat kosten. Eerst zou de ge-
meente 75.000 euro kunnen terug-
verdienen door 12 replica’s te ver-
kopen, maar dat wilde de raad niet.
Op voorstel van Juurlink (PvdA) en
Grimmerink (CU) worden de repli-
ca’s geschonken aan scholen en
instellingen. Om dit mogelijk te
maken moet het raadsvoorstel wor-
den aangepast. Dinsdag 29 septem-
ber volgt het definitieve besluit.

zijn om vóór afstel te stemmen. “En
er is een alternatief geboden, na-
melijk een wandelpad aanleggen
aan de overkant van de Vecht, zo-
dat een rondje gemaakt kan wor-
den”, zei Dogger. Maar dat plan lag
er twee weken eerder ook al, zodat
dit geen teken van voortschrijdend
inzicht kan zijn.
Toen even later ook de PvdA en de
ChristenUnie zeiden dat er vol-
doende argumenten waren om te-
gen de aanleg te zijn, was het plecht
beslecht. Vreemd genoeg bleek
geen enkele oppositiepartij geïnte-
resseerd te zijn in de vraag, waarom
het CDA een draai van 180 graden
had gemaakt. Voor de bewoners van
de Willebrandt van Oldenburg-
straat, de straat tussen de Voor-
straatbrug en de prins Bernhard-
brug, was dat ook volkomen
oninteressant. Zij verlieten de pu-
blieke tribune met een tevreden
gevoel, omdat hun privacy voorlo-
pig niet zal worden aangetast.

Herdenkingsbeeldjes
gratis naar scholen

Einde aan wandelklucht
HARDENBERG – Eerst wilde de politiek dat er een wandelpromenade
in Hardenberg zou komen van de Voorstraatbrug naar de prins Bern-
hardbrug, toen weer niet omdat het te duur en te ingewikkeld zou
zijn, vervolgens moesten B&W in opdracht van de raad onderzoeken
hoeveel duurder de zaak zou worden omdat de raad eigenlijk wel
voor aanleg was en vorige week dinsdag stemde uiteindelijk de hele
gemeenteraad tegen de aanleg.

het achterkamertjespolitiek. Petra
Baarslag van LH stelde een week
voor de raadsvergadering van 15
september allerlei schriftelijke vra-
gen over deze materie aan B&W.
Zij moet nog even op antwoord
wachten, maar wij zijn al in het
bezit van drie van haar Jeroen
Spoor-achtige vragen (naar het lek
wordt nog een onderzoek ingesteld)
en de conceptantwoorden van de
ambtelijke top.

Vraag: Hoe laat was het overleg
tussen A&E en de gemeente
Hardenberg?
Antw.: Om 10 over 9, en dat was
later dan was afgesproken.
Vraag: Welk merk koffie hebt u tij-

dens het overleg gedronken?
Antw.: Douwe Egberts Roodmerk,
terwijl dat volgens opdracht Max
Havelaar had moeten zijn.
Vraag: Hebt u voor het verslag een
balpen of een vulpen gebruikt?
Antw.: Geen van beide, alles is per
tamtam verzonden. We waren dom-
weg onze pennen vergeten.

Het gaat helaas nog maar om een
deel van de antwoorden, dus het
uiteindelijke resultaat kan er iets
anders uitzien, maar het beeld is
wel duidelijk: mevrouw Baarslag
heeft enkele belangrijke misstanden
aan de kaak gesteld. U hoort bin-
nenkort welke koppen gaan rollen
in het college.

HARDENBERG – De vernieu-
wing van de N34 tussen de Witte
Paal en de Drentse grens wordt
volgens de plannen van de provin-
cie soberder uitgevoerd dan eerst
was bekend gemaakt. Het veiliger
maken van deze weg wordt te
duur. De gemeente Hardenberg
probeert te redden wat er te red-
den valt en stuurt de provincie een
brief met argumenten.

De vernieuwing van de weg zou
ruim 32 miljoen kosten. Dat blijkt
nu zo’n 9 miljoen teveel te zijn voor
de provincie. Hardenberg begrijpt
dat door de financiële positie van
de provincie niet alles kan en wil
instemmen met een aantal onder-
delen, waaronder het minder breed
maken van de weg (8,5 meter i.p.v.
8,7 meter), het op dit moment niet
aanpassen van het viaduct bij Ane
en het verlagen van de kosten voor
vergunningen en leges. Waar de
gemeente absoluut tegen is, is het
schrappen van de tunnel in de Pot-
hofweg bij Gramsbergen omdat er
al vier ongelijkvloerse kruisingen
in de buurt verdwijnen en de aan-
leg van een tunnel bij sportpark De
Boshoek in Hardenberg. De ideeën
van Hardenberg leveren een bespa-
ring van ruim 5 miljoen euro op.
Het moet nog blijken of de provin-
cie dit voldoende vindt.

Provincie heeft
minder geld over
voor veiliger N34

redactie@sallander.nl

LOOZEN – Ter ere van de opening
van De Loozensche Linie bij
Hardenberg keren zaterdag 26 sep-
tember troepen van de Franse kei-
zer Napoleon terug in Nederland.
Zij zullen tussen 11.00 en 16.00 uur
hun bivak opslaan op het terrein
van het oude verdedigingswerk. Er
tegenover staat het bivak van de ge-
allieerde troepen waarmee de
Franse soldaten slaags raken. Twee-
maal zal er die dag een veldslag
plaatsvinden, om 12.00 en 14.30
uur. De officiële opening is vrijdag
25 september voor genodigden.

Franse troepen
terug in Loozen

© Roel Gritterzaterdag 19 september 2009, 20.15 uur.
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Zo’n twee weken geleden stond
heel Hardenberg achter de brief van
B&W aan provinciale staten, over
de aanleg van een nieuwe N34.
Héél Hardenberg? Nee, want een
klein groepje politici bleef moedig
weerstand bieden en maakte het
leven van de voorstanders van de
zogenoemde ‘lange omleiding’ niet
bepaald gemakkelijk.
Ach, natuurlijk was dat niet echt
zo, maar voor de publieke tribune
speelden ze dat zij alleen vóór de
natuur en tegen nieuw asfalt wa-
ren. De verkiezingen staan binnen-
kort voor de deur en dan moet je
even weer laten zien waar je voor
staat. Dat was GroenLinks.
En wat doen de anderen? Het CDA
is ook bezig met zo’n reclame-

Parkeerboete - Hardenberg wil
proberen buitenlandse parkeer-
zondaars aan te pakken. De ge-
meente heeft het bedrijf Invoned
ingeschakeld, om te achterhalen
welke eigenaar bij een bepaald ken-
teken hoort. Sinds de invoering van
betaald parkeren zijn ongeveer 350
buitenlanders vetrokken zonder
hun boete te betalen, waarvan 85%
Duitsers en 10% Belgen. Met een
gemiddelde boete van 50 euro be-
tekent dit een naheffing van 17.500
euro.

Garstlanden – Voor enkele inwo-
ners van Gramsbergen heeft de ge-
meente Hardenberg iets aardigs uit
de hoge hoed getoverd. Tot nu toe
kon een deel van nieuwbouwwijk
De Garstlanden niet worden aan-
gelegd, omdat de betreffende 13
woningen te dicht bij de spoorlijn
zouden worden gebouwd. De
geluidsoverlast kan toch vermin-
derd worden, zo is ontdekt, als de
woningen een zogenoemde dove
gevel krijgen, dat is een gevel zon-
der deuren en ramen die open kun-
nen. Naast geluidsoverlast is er ook
geurhinder, maar daar is ook een
oplossing voor gevonden. Door zelf
regels vast te stellen kan Harden-
berg de grenzen wat oprekken. In
november wordt daarover een be-
sluit genomen.

Tegels – Zwembad Hattemat in
Gramsbergen krijgt nieuwe vloert-
egels in het bassin. Die liggen deels
los of zijn beschadigd, wat voor
verwondingen kan zorgen of voor
onhygiënische toestanden. De kos-
ten van de vervanging bedragen
bijna 37.000 euro.

Slijterij - Het gemeentebestuur van
Hardenberg wil geen slijterij in het
voormalige pand van Autoshop Van
den Berg aan de Brink in Heemse.
Volgens het bestemmingsplan is dit
niet mogelijk. Het bedrijf RHG
Vastgoed heeft twee manden gele-
den gevraagd of B&W ontheffing
van het bestemmingsplan willen
verlenen, maar die voelen daar niets
voor. Zij vinden dat deze vorm van
middenstand in het centrum thuis-
hoort.

Rondgang – Het is 30 september
100 jaar geleden dat de harmonie
Crescendo Gramsbergen is opge-
richt. Diezelfde avond wordt het
jubileumboek gepresenteerd. Alle
ups en downs, concoursen en festi-
vals maar ook feiten en leuke anek-
dotes komen aan bod. Voorafgaand
aan de presentatie wordt een rond-
gang door het dorp gehouden. De
rondgang eindigt rond 19.00 uur bij
het vroegere café Kamphuis, de
plek waar Crescendo vroeger vaak
uitvoeringen gaf.

Concert - Het Vocaal Ensemble
Hardenberg geeft 10 oktober een
concert in de Hervormde Kerk in
Ommen, aanvang 20.00 uur. Om-
dat 2009 Händeljaar is zal het koor
de vier Coronation Anthems van
Händel uitvoeren. Het koor wordt
begeleid door organist Henk de
Vries.

Dartavond - In dorpshuis ’t Haar-
schut in Kloosterhaar wordt vanaf
30 september elke woensdag een
dartavond gehouden voor liefheb-
bers. De dartavond begint om 20.30
uur en duurt tot ongeveer 23.00 uur.
Van de deelnemers wordt een be-
scheiden inschrijfgeld gevraagd,
dat wordt besteed aan de prijzen.

HARDENBERG – Het is nog niet
zo lang geleden dat een ploeg ze-
ker drie keer moest scoren tegen
HHC om te kunnen winnen. Tegen-
woordig is één doelpuntje genoeg.
En het is nog maar anderhalf jaar
geleden dat je met plezier naar De
Boshoek afreisde voor een mid-
dagje hoogstaand voetbal. Tegen-
woordig begint het op een straf te
lijken. Het is een raadsel wat er met
HHC aan de hand is. Bij de spelers
is al tijden geen lach meer op het
gezicht te zien, de eenvoudigste
acties mislukken, de bal is meer
vijand dan vriend. En als je dan ook

project, maar doet het wat subtie-
ler, bijvoorbeeld in een vragenlijst
aan B&W over het parkeren. Het
college wil de prijs van het parkeer-
kaartje verhogen tot 1 euro per uur.
Daar gaat het CDA nu nog niks
over zeggen, maar de fractie wil er
wel een paar vragen over stellen.
Bijvoorbeeld wat het de gemeente
gaat kosten als geen euro maar 90
cent wordt gevraagd, of 75 cent. De
partij is namelijk nog niet overtuigd
van een noodzakelijke verhoging.
En nou komt het: bij het uiteinde-
lijke besluit wil het CDA de zorgen
van de middenstanders op dit punt
nadrukkelijk meewegen, schrijven
ze. Waarom staat die zin in een brief
met vragen? Wat heeft degene die
de antwoorden moet leveren aan die
opmerking? Niets. Maar het CDA
weet dat de brief openbaar is en dat
de inhoud waarschijnlijk door een
of ander medium geopenbaard
wordt. Mooie reclame voor het
CDA, dat zo graag opkomt voor de
middenstanders. Maar wat nou, als
het niet expres is gebeurd? Nou, dan
is het iets dat wel vaker wordt ge-
stuurd: gewoon een slechte brief.

Onmachtig HHC verliest opnieuw
nog eens speelt tegen 11 acteurs die
slechts voor 1 punt komen, meer op
de grond liggen dan voetballen en
je hebt een scheidsrechter die het
blijkbaar normaal vindt dat de te-
genpartij met twee keepers tegelijk
speelt, dan  win je nooit.

Toch had HHC zaterdag tegen Stap-
horst de verdiende winst kunnen pak-
ken als Kenny Kroeze niet gefaald
had vanaf de 11-meter stip. Dat deed
hij echter wel en toen de ploeg daarna
risico’s moest nemen om voor de
winst te gaan, kregen de Harden-
bergers het deksel op de neus.

HARDENBERG– Bedrijventerrein
Broeklanden krijgt toch een straat
met de naam IJslandweg. Zes jaar
geleden was al bepaald, dat het ter-
rein straatnamen zou krijgen als
Zwedenweg, Finlandweg en
Denemarkenweg. De straat die

Toch IJslandweg IJslandweg zou heten werd op het
laatste moment niet aangelegd, zo-
dat de naam niet kon worden ge-
bruikt.
B&W hebben vorige week alle IJs-
landers in Hardenberg alsnog ge-
lukkig gemaakt, door een straat in
het uitbreidingsplan Kop Broek-
landen naar hun land te vernoemen.

LOOZEN - De inrichting van de Loozensche Linie tussen Hardenberg en
Gramsbergen is gereed. De Vecht krijgt hier meer ruimte waardoor
Coevorden, Hardenberg, Ommen en zelfs Zwolle langer droge voeten
houden in tijden van hoog water. Vrijdag 25 september was de officiële
opening voor genodigden, zaterdag hield men open dag voor het publiek.

De Loozensche Linie is aangelegd als verdedigingswerk door Napoleon.
Tijdens de open dag keerden Franse troepen terug op het bastion, waarna

Loozensche Linie in gebruik genomen

het publiek kon zien hoe geallieerde troepen tot twee keer toe probeerden
het bastion te veroveren.
Een dag eerder, tijdens de officiële opening, was er een hoofdrol wegge-
legd voor vertegenwoordigers van de deelnemende partijen: Provincie
Overijssel, gemeente Hardenberg, landhoeve de Zwieseborg, Staatsbos-
beheer en waterschap Velt en Vecht. Zij kregen materiaal overhandigd
om een meiboom met spreuken te onthullen door een acteur, die met een
veerpontje vanachter de Franse linies arriveerde.

Een acteur bracht het materiaal voor de officiële opening per veerpont. © Roel Gritter

HARDENBERG - Met uitzonde-
ring van de parkeergarage onder
het LOC en de dagkaartterreinen
moet in het hele centrum van
Hardenberg één tarief betaald wor-
den voor een parkeerkaartje. En dat
kaartje moet dan een euro per uur
kosten, net zoveel als ruim een jaar
gelden. Er hoeft geen nieuwe
kaartje gekocht te worden als er van
parkeerplaats wordt gewisseld.
Onder het LOC moet 85 cent per

uur worden betaald en een dagkaart
gaat vijf euro kosten. Dat is het
voorstel van B&W na evaluatie van
het nieuwe parkeersysteem in
Hardenberg. Op dit moment gelden
twee tarieven waarbij parkeerplaat-
sen dichter bij de winkels een iets
hoger tarief hebben.

De doelstellingen zijn gehaald, zo
laat de gemeente weten. Daarmee
wordt bedoeld dat er voldoende

parkeerplaatsen zijn in het centrum
van Hardenberg voor bewoners en
(vooral) bezoekers. Uit het onder-
zoek dat de gemeente heeft laten
uitvoeren blijkt ook, dat het aantal
geparkeerde voertuigen zelfs is toe-
genomen. Overigens blijkt ook dat
meer bezoekers van het centrum
met de fiets komen. De gemeente
heeft daarom extra fietsenstallingen
geplaatst. Wat niet deugt is het par-
keren achter de slagboom. Er zijn

veel te veel storingen, die door de
leverancier van de apparatuur niet
goed zijn opgelost, zo meent de
gemeente. Als de technische pro-
blemen van de apparatuur niet op
korte termijn helemaal zijn opge-
lost, wordt het contract met de le-
verancier van deze apparatuur ont-
bonden, En dat betekent dat dit
bedrijf dan niet de apparatuur mag
leveren voor de parkeergarage on-
der het nieuwe gemeentehuis.
Het college bespreekt de evaluatie
van het parkeerbeleid in oktober
met de gemeenteraad.

Centrum wordt één parkeerzone
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Liever een Ten Kate uit
Dedemsvaart dan een Verkade uit
Monaco. Voor Liberaal Hardenberg
was het vorige week dinsdag tijdens
de raadsvergadering wel duidelijk:
eigen volk eerst. Petra Baarslag van
Liberaal Hardenberg was niet tegen
het plaatsen van een oorlogs-
monument in het nieuw aan te leg-
gen stadspark in Hardenberg, maar
ze had liever gezien dat een plaat-
selijke kunstenaar hiervoor was
gevraagd. In deze barre tijdens voor
kunstenaars moet je in je eigen re-
gio investeren, vond Baarslag. Zij
wilde overigens nog wel even we-
ten waarom burgemeester
Meulman niet wenste te antwoor-

Kortverslag den op haar vraag, waarom voor
Verkade was gekozen. “Omdat dat
al in het presidium is besproken,
maar daar bent u niet verschenen”,
reageerde Meulman een beetje
pissig. Nou èn, zei Baarslag, het
was  toch geen probleem dat ze niet
geweest was, ze had het wel in het
verslag kunnen lezen. Tenminste,
als dat verslag er was geweest, want
zij had nergens kunnen lezen hoe
Hardenberg en Verkade elkaar had-
den gevonden. Niet transparant,
riep Baarslag, een slechte proce-
dure en dus is Liberaal Hardenberg
tegen.

Waarschijnlijk begon het bloed van
Meulman toen te koken, want hij
kon zich maar met moeite beheer-
sen. Baarslag is er nooit als ze er

moet zijn, meende hij. En hij vond
het lelijk van Petra dat die sugge-
reerde, dat er in achterkamertjes
van alles was bekokstoofd. Boven-
dien had de raad al enige tijd gele-
den afgesproken dat er geen beleid
van “eigen volk eerst” wordt ge-
voerd. Want als iedere gemeente dat
doet kan geen bouwer uit Harden-
berg nog ergens anders bouwen,
dan kan geen vervoerder uit
Hardenberg nog spullen uit andere
plaatsen halen en dan winkelen bin-
nenkort alleen nog Hardenbergers
in het nieuwe winkelcentrum.
Maar de burgemeester was niet al-
leen boos, hij was ook een beetje
verdrietig. Hij wilde zo graag dat
de raad unaniem koos voor een
monument en unaniem voor de
kunstenaar Verkade, en nu gooide

Liberaal Hardenberg roet in het
eten. Overigens was er nog een dis-
sident, namelijk Annie Kelder van
OpKoers. Zij was niet tegen het
plaatsen van een monument en ook
niet tegen de keus voor Verkade,
nee, Annie was er tegen dat de 12
replica’s van het monument niet
worden verkocht (voor een bedrag
van 75.000 euro), maar in bruik-
leen worden gegeven. Nergens voor
nodig, te duur, meende Annie, die
dan ook tegen dat deel van het voor-
stel stemde. Omdat Liberaal
Hardenberg tegen het hele voorstel
stemde, kon de griffier niet note-
ren dat er een unaniem besluit was
genomen. En zo werd van het her-
denken van de slachtoffers van
WO-2 toch nog een politiek num-
mer gemaakt.

Badmeester Albert van der Veen, hier te zien tijdens het eeuwfeestconcert
van Crescendo, is één van de 123 leden van de muziekvereniging die het
eeuwfeest van deze harmonie uit Gramsbergen heeft meegemaakt. Woens-
dag 30 september werd herdacht dat precies 100 jaar daarvoor Studiosa
Omnia Vincit was opgericht, het geesteskind van meester Jan Hendrik
Bonkes. Zo’n 10 jaar na de oprichting werd de Latijnse naam met de
betekenis Studie overwint alles verandert in Cresendo. Toen nog een fan-
fare, dus met koperblazers, saxofoons en slagwerk. Zo’n 20 jaar na de
oprichting werd Crescendo een harmonie, omdat er houtblazers bijkwa-

men. En dat is het nog steeds. Al deze gegevens zijn te vinden in een boek
dat ter ere van het eeuwfeest woensdag werd gepresenteerd in gebouw De
Vlaswiek. Uren, dagen, maanden en (bijna) jaren is er aan het boek ge-
werkt. Speurwerk in archieven, oude kranten napluizen, interviews hou-
den en daarna nog alles uitwerken, een team van vijf personen onder
leiding van muzikant/dirigent Joan Reinders is het afgelopen jaar druk
bezig geweest het bijna 200 bladzijden dikke boek op tijd klaar te hebben.
Het eerste exemplaar werd tijdens de viering binnengebracht door post-
bode (en Crescendo-lid) Henk Boonstra.

De Handelsvereniging Hardenberg
vindt het onacceptabel als mis-
schien, eventueel, ooit, in elk ge-
val vóór 2012 de parkeertarieven in
Hardenberg worden verhoogd. Ei-
genlijk is betaald parkeren maar
niks, vinden de winkeliers, want ze
verdienen er minder door. Denken
ze. De andere ondernemersclub in
Hardenberg, de VCH, lacht in haar
vuistje. “De VCH waarschuwde al
in 2004 dat betaald parkeren cata-

strofaal zou zijn voor Hardenberg.
Er werd toen niet geluisterd.
Hardenberg werd door de Handels-
vereniging altijd vergeleken met
Zwolle, Utrecht en andere grote ste-
den. Men had hier een veel te grote
broek aan. De Handelsvereniging
zou excuses moeten aanbieden aan
de leden van de VCH. Ze hebben
allemaal boter op het hoofd”, zo
schrijft een VCH-fan op de site van
Hardenberg.Nu. Overigens was dit
bericht twee dagen later van de site
verwijderd, maar het geheugen van
Google doet wonderen! “Mogen de
lezers niet weten welke dubieuze rol
het bestuur van de Handels-
vereniging gespeeld heeft bij het tot
stand komen van het centrumplan?
Ze hebben overal mee ingestemd en
nu doen ze net alsof hun neus
bloedt”, noteert twee dagen later
diezelfde VCH-fan. Vet cool clubje,
die middenstanders in Hardenberg.
Rollebollend over straat? Ik rijd
meteen naar het centrum, daar wil
ik wel een euro parkeergeld extra
aan uitgeven.

De gemeente is de overlast, het la-
waai en de onveilige situaties die
vrachtwagens binnen de bebouwde
kom veroorzaken zat. Om parke-
ren langs de openbare weg te kun-
nen verbieden moet er wel een al-
ternatief voor de chauffeurs komen.
In Hardenberg wordt nog naar een
oplossing gezocht, in Dedemsvaart
is die gevonden. De firma Oegema
wil daar op eigen bedrijfsterrein
parkeerplaatsen aanleggen die ver-
huurd gaan worden. Het terrein
wordt bewaakt, van camera’s voor-
zien en is alleen toegankelijk door
gebruik te maken van een chiplezer.
Omdat dit systeem niet kosten-
dekkend kan worden gemaakt zal
de gemeente Hardenberg mee-

Vrachtwagens de stad uit

betalen. Naar schatting bedragen de
kosten 40.000 euro per jaar en de
opbrengsten 20.000 euro, zodat de
gemeente ook 20.000 per jaar zal
betalen. Voor de stad Hardenberg
wordt aan iets soortgelijks gedacht,
maar daar wordt nog met twee par-
ticuliere ondernemer onderhan-
deld.

Tenslotte moet ook nog de APV
worden aangepast, zodat opgetre-
den kan worden tegen chauffeurs
die toch in woonwijken of op
bedrijventerreinen parkeren. Hoe
die nieuwe APV eruit moet zien is
nog onbekend. Andere gemeentes
om een voorbeeld vragen is niet
mogelijk, omdat Hardenberg de

HARDENBERG - Vrachtwagenchauffeurs uit bijvoorbeeld Schuine-
sloot mogen binnenkort hun wagen niet meer voor de eigen voordeur
zetten, maar moeten afreizen naar een regionale parkeerplaats in
Dedemsvaart of Hardenberg. Dat willen B&W vastleggen in de APV,
de Algemene Plaatselijke Verordening.

eerste gemeente in ons land is die
een verbod gaat instellen op parke-
ren van grote voertuigen zowel bin-
nen als buiten de bebouwde kom.

Roel Gritter

Trein - De provincies Overijssel en
Drenthe en de Regio Twente gaan
de spoorlijnen Zwolle-Emmen en
Almelo-Mariënberg samenvoegen
tot de concessie Vechtdallijnen.
Deze lijnen worden Europees aan-
besteed. Het is de bedoeling dat de
nieuwe exploitant per december
2012 de sporen in gebruik neemt.

Fruit – In natuurcentrum De Kop-
pel in Hardenberg wordt zaterdag
10 oktober van 13.00 tot 16.00 uur
een fruitmiddag gehouden. De mid-
dag staat in het teken van het her-
kennen van eigen fruit.

Aandelen - De provincie Overijs-
sel heeft vorige week formeel haar
aandelen Essent overgedragen aan
het Duitse RWE. Voor deze over-
dracht ontvangt de provincie 1,2
miljard euro. Een deel van de op-
brengst wordt vastgezet ter com-
pensatie van het dividend in Essent,
een ander deel is beschikbaar voor
investeringen. Ook de gemeente
Hardenberg heeft de aandelen over-
gedragen. Hardenberg ontvangt
4,28 miljoen euro. Van dit bedrag
wordt 2,78 miljoen gebruikt voor
investeringen na 2010.

Jazz - De Jazzclub Hardenberg
heeft het winterprogramma rond.
Het eerste optreden wordt verzorgd
door Douce Ambiance, een kwintet
dat bekend staat om swingende
zigeunerjazz.  Het optreden vindt
plaats op zondag 18 oktober van
16.00 tot 18.00 uur in de foyer van
theater  De Voorveghter.

Sloop - Beter Wonen is begonnen
met de sloop van De Praam in Slag-
haren. De sloop was eerder ge-
pland, maar werd uitgesteld omdat
onderzocht moest worden of er
vleermuizen in het wooncomplex
voor ouderen leefden. Dat blijkt niet
het geval. In de nieuwe Praam ko-
men 24 appartementen voor senio-
ren en voorzieningen als een bibli-
otheek, buurtkamer, kinderopvang,
peuterspeelzaal, dagbesteding en
consultatiebureau. Begin 2010
wordt gestart met de nieuwbouw.

Kantine – Voetbalvereniging
Mariënberg krijgt drie nieuwe
kleedkamers en een vernieuwde
kantine, zo werd vorige week tij-
dens de ledenvergadering bekend
gemaakt. Over een jaar is de kan-
tine het centrale punt op sportpark
het Westerpark, van waaruit alle
velden van de voetbalclub te zien
zullen zijn.

Verkeer – Deze week nemen 800
leerlingen van groep 7 en 8 van 25
scholen in de gemeente Hardenberg
deel aan de Verkeersweek. Het pro-
ject moet de leerlingen bewust ma-
ken van het gevaar van de dode
hoek.

HHC – Hoofdklasser HHC heeft
zichzelf een goede dienst bewezen
door in Harkema met 0-3 te win-
nen van de kampioen van het afge-
lopen seizoen. In tegenstelling tot
eerdere wedstrijden hadden de
Hardenbergers dit keer over geluk
niet te klagen. De spitsen van
Harkemase Boys hadden de
wonderschoenen thuis gelaten, ter-
wijl HHC uit bijna elke kans
scoorde. Daarnaast leek het alsof
HHC-keeper Sander Danes in het
bezit was van vier armen. Bij rust
was de eindstand al bereikt. Na rust
stopte Danes nog een strafschop.

redactie@sallander.nl
www.sallander.nl
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zaterdag 10 oktober 2009, 13.42 uur

Soms kan een voordeel veranderen
in een nadeel. En dat is geen flauwe
Cruijffiaanse parafrase, want dit is
een serieuze zaak. Jaren geleden,
toen de woonwijk Baalder in
Hardenberg werd aangelegd, be-
dacht men dat het toch wel een hele
klus was voor fietsers om eerst de
Kellerlaan over te steken en daarna
de Gramsbergerweg, om de wijk te
bereiken. Twee keer voor een ver-
keerslicht wachten, dat was teveel
van het goede. Bovendien zouden
met name jongeren, die vanwege

hun leeftijd ongeduldig van  aard
zijn, en daarnaast onvolwassen vol-
wassenen misschien wel door rood
gaan rijden, met alle gevolgen van
dien. Nee, het beste was met één
druk op de knop de beide wegen in
één keer over te steken. En zo ge-
schiedde. Als fietser moest je een
beetje langer wachten, maar daarna
kon je dan ook lekker doorrijden.
Dat laatste is niet meer het geval.
Dat ‘beetje’ langer wachten is ver-
anderd in erg lang wachten, omdat
de verkeersdrukte de afgelopen 25
jaar ter plaatse erg is toegenomen.
Fietsers willen niet zo lang wach-
ten en gebruiken daarom illegaal
het fietspad aan de linkerkant van
de Parkweg naar Baalder. Dan hoe-
ven ze namelijk minder lang te
wachten om één weg over te steken.
Mensen zoeken bijna altijd de kort-
ste weg om hun doel te bereiken. In-
woners van Baalder zijn niet anders.

Jeugd & Gezin - De eerste vesti-
gingen van het Centrum voor Jeugd
en Gezin in Hardenberg zijn don-
derdag 1 oktober van start gegaan.
Dat gebeurde in Dedemsvaart en
Heemse. Het is de bedoeling dat 1
januari 2010 alle zes CJG vestigin-
gen in de gemeente Hardenberg
actief zijn. In een CJG-vestiging
kunnen alle inwoners van Harden-
berg terecht met vragen over opvoe-
ding en opgroeien. Dat kan tijdens
inloopspreekuren van de centra, het
kan telefonisch (088-0030060) en
via de site www.cjghardenberg.nl.

Vogels – Natuurcentrum De Kop-
pel houdt dinsdag 20 oktober sa-
men met het IVN een kinder-
middag, waarbij het om vogels
draait. Kinderen van 6 t/m 12 jaar
zijn van harte welkom. Boswach-
ter Wiebe Tolman laat in een
PowerPoint-presentatie allerlei
soorten vogels zien, die in de om-
geving van Hardenberg voorko-
men. Ook neemt hij 5 soorten uilen
mee en nog wat andere opgezette
vogels, waarover hij vertelt. Er is
alle ruimte voor vragen. De kinder-
middag begint om 14.00 uur en ein-
digt rond 16.00 uur. De toegang
voor IVN-jeugdleden is gratis.

Park Kruserbrink - De gemeente
Hardenberg werkt aan een plan
voor de herinrichting van het
Kruserbrinkpark in Hardenberg en
de aanleg van een skatevoorziening
in dit park. Het Kruserbrinkpark
ligt naast het sportpark Kruserbrink
aan de Parkweg in Hardenberg. In
maart van dit jaar zijn de plannen
voor de herinrichting van het park
en de skatebaan voor het eerst ge-
presenteerd in een voorlopig ont-
werp. Mede op basis van de reac-
ties op dit ontwerp is een definitief
ontwerp gemaakt. Dit definitieve
ontwerp wordt woensdag 14 okto-
ber tussen 17.00 en 19.00 uur ge-
presenteerd tijdens een inloop-
bijeenkomst in het gemeentehuis.
De skatevoorziening wordt zo snel
mogelijk aangelegd, de voorberei-
dende werkzaamheden hiervoor
starten nog dit najaar. Het gaat om
een betonnen skatevoorziening be-
doeld voor verschillende catego-
rieën skaters, zowel beginners als
geoefenden. De herinrichting van
het park start in de loop van 2010,
oplevering is eind 2010 gepland.

HHC wint punt – Eigenlijk was
het nauwelijks verdiend, het punt
dat HHC zaterdag op sportpark De
Boshoek behaalde in de voetbal-
wedstrijd tegen nieuwkomer CSV
Apeldoorn. De Apeldoorners had-
den de meeste kansen en raakten
enkele keren lat en paal.
De Hardenbergers zijn het aanval-
lende voetballen verleerd, lijkt het
wel. Het ‘inzakken’, dat wil zeg-
gen het als een haas naar achteren
rennen en de tegenstander opwach-
ten, is tot kunst verheven.
Druk zetten is er niet meer bij, zo-
dat de “opper-drukker”, aanvoerder
Gerards Kocks, zelfs werd vervan-
gen wegens gebrek aan werk. Een
extra stap zetten voor de trainer is
er ook al niet bij, zo lijkt het, want
sommige spelers moesten regelma-
tig door het publiek tot actie wor-
den aangespoord. De eindstand
van 1-1 helpt HHC niet veel in de
poging, de Topklasse te bereiken.
Toch was het een gewonnen punt,
kan na afloop worden geconclu-
deerd. Man van de wedstrijd was
scheidsrechter Serik uit Deventer,
die bijna foutloos floot.

redactie@sallander.nl

Tactus Verslavingszorg heeft een
nieuwe tentoonstelling over
alcoholgebruik, de gemeente
Hardenberg mag als eerste ge-
meente de informatiepanelen to-
nen. De panelen zijn van maandag
12 oktober tot en met vrijdag 23
oktober in het LOC opgesteld.

In samenwerking met het Alfa-col-
lege, AOC de Groene Welle en
ROC Deltion hebben Tactus
Verslavingszorg en de gemeente

Hardenberg een programma opge-
zet voor de scholieren van het LOC.
Van 11.30 tot 13.00 uur wordt een
pauzeprogramma voor scholieren
gehouden. Met een quiz maken zij
kans op een kaartje voor het optre-
den van de Edwin Evers band op
17 december in Theater de
Voorveghter. In het Grand café kun-
nen zij Caribbean Cocktails opha-
len, die door de studenten van het
Alfa-college zijn gemaakt in een
gastles over alcoholmatiging.

Actieweek voor alcoholmatiging
HARDENBERG - De gemeente Hardenberg besteedt deze week
extra aandacht aan alcoholmatiging. Van 12 t/m 16 oktober is het
de actieweek van het regionale alcoholmatigingsproject Minder
Drank Meer Scoren. Alle deelnemende gemeentes vragen deze
week met publieksactiviteiten aandacht voor alcoholmatiging. In
Hardenberg concentreren de activiteiten zich in het LOC.

COLLENDOORN – Landschap
Overijssel wil graag dat de
Poffersweg in Collendoorn wordt
afgesloten voor het verkeer. Deze
zandweg ligt tussen de Kerkdijk en
de Luggersweg en maakt deel uit
van het Natuurterrein Collendoorn.
Dit terrein is eigendom van vuil-
verwerker ROVA (het terrein was
vroeger een vuilnisbelt) en wordt
beheerd door Landschap Overijssel.
Boswachter Wiebe Tolman heeft al
zo vaak melding gemaakt van ille-
gale vuilstortingen langs deze weg,
dat Landschap Overijssel graag de
weg wil afsluiten.

“Het storten langs de Poffersweg
gebeurt vrij frequent, zeg maar
maandelijks”, vertelt Tolman.
“Deze weg is volgens mij bij ille-

Poffersweg gaat op slot
gale storters in trek omdat je zo
door kunt rijden. Je kiepert het spul
van een aanhanger en rijdt zo het
bos weer uit. Als je moet draaien
en terugrijden is de kans op ont-
dekking groter. Vorig jaar lagen er
onder meer twintig kruiwagens vol
afval uit een wietkwekerij, zakken
met allerlei afval en een nog half
gevuld waterbed.” Dit jaar is de
oogst van Tolman zelfs nog iets
meer divers: een wc-pot met bril,
een dressoir, een computerstoel en
veel tuinafval.  Tolman: “Momen-
teel ligt er nog een grote hoeveel-
heid laurier, dat moet afkomstig
zijn van een behoorlijk grote heg.
Het is er kennelijk met een
kiepwagen naartoe gereden.” Om-
dat de weg eigendom is van de ge-
meente Hardenberg is aan B&W

HEEMSE – Autobedrijf Maste-
broek aan de Haardijk in Heemse
is niet blij met de herziening van
het Bestemmingsplan Heemse. Vol-
gens de herziene versie kan de hui-

Mastebroek wil ruimte
houden om uit te breiden

dige showroom van het garage-
bedrijf niet worden uitgebreid. En
dat is nou net wel de bedoeling. In
ieder geval heeft Mastebroek het
recht van eerste koop op het pand
van Varwijk aan de Hessenweg om,
als het nodig is, zijn bedrijf uit te
breiden. Ook uitbreiding op eigen
grond van de showroom en het
tankstation wil hij open houden.

De uitsluiting van detailhandel in
volumineuze goederen en detail-
handel in brand- en explosie-
gevaarlijke stoffen moet daarom
van tafel, vindt Mastebroek. De
brief van de garagehouder staat 17
november op de agenda van de ge-
meenteraad.

gevraagd de weg aan de openbaar-
heid te onttrekken. De gemeente wil
dat wel, maar er moet één familie
toegang blijven houden, omdat zij
een perceel grasland bezit dat al-
leen via de Poffersweg bereikt kan
worden. Als de ambtelijke weg is
afgelegd, de raad een besluit heeft
genomen en er geen bezwaren zijn
ontvangen wordt de weg over en-
kele maanden met afsluitbomen
ontoegankelijk gemaakt.

Een week voor het begin van de herfstvakantie hebben de Hardenberger
middenstanders hun consumenten alvast in een ‘vakantiestemming’ ge-
bracht. Niet, door de prijzen te verlagen of gratis parkeerkaartjes uit te
delen, maar door te trakteren op straattheater. Zaterdag stond in het cen-
trum van de stad een replica van de Eiffeltoren, waarbij magische trucs
werden uitgehaald. Verder traden de Watermannetjes op, die het publiek
betrokken bij een flipperwedstrijd en bij diepzeeonderzoek, probeerde een
humoristische kok de bezoekers van het centrum op het verkeerde been te

zetten met zijn komische loopact en zorgde het ‘medium’ Silver Star er-
voor, dat je bijna ging geloven dat er zoiets bestaat als gedachtelezen.
Ook komende zaterdag heeft Hardenberg de bezoekers iets extra’s te bie-
den. Dan komen de Koninklijke Steltenlopers van Merchtem. Deze
Belgische groep bestaat uit zo’n 50 personen, waaronder een 30-tal stelten-
lopers. Ze zullen ‘s middags in het centrum van Hardenberg te zien zijn.
De hoogte van de stelten varieert van 1 tot 4 meter. Een kleine muziek-
selectie begeleidt de steltenlopers. © Roel Gritter
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Kortverslag
De gemeenteraad van Hardenberg
heeft het er maar moeilijk mee.
Wanneer ben je nou controleur van
B&W en bemoei je je met de grote
lijnen van het beleid, en wanneer
ben je volksvertegenwoordiger en
praat je op postzegelniveau. Het is
soms moeilijk kiezen, vooral als het
tegen verkiezingstijd loopt. Vorige
week dinsdag was zo’n moment.

Voor de vijfde of zesde keer werd
gesproken over de Robuuste
Verbindingszone (RV), de groene
strook die dieren de kans geeft van
het ene naar het andere natuurge-
bied te trekken. Maar liefst 11 be-
trokken, deels geëmotioneerde
mensen uit het gebied waar de zone
moet komen (ten zuiden van
Hardenberg) hadden de moeite ge-
nomen en de durf getoond in het
openbaar hun zegje te doen. Die

stortvloed aan geluiden van tegen-
standers van de zone zorgde voor
een verkrampte houding van me-
nig raadslid. Als er kiezers in je nek
zitten te hijgen ga je de wethouder
aanvallen, want hij is tenslotte de
vijand van de boeren uit Ebben-
broek en Bruchterveld. Tenminste,
zo zien sommigen dat. En dus werd
er op postzegelniveau gepraat. Wet-
houder, is er nou met 25 of 35 boe-
ren gesproken? Wethouder, was het
niet beter voor een informatie-
bijeenkomst een zaal te huren waar
300 man in konden in plaats van
100? Wethouder, betekent nauw
overleg dat met iedereen is gepraat
of dat er indringend is gepraat? Eén
raadslid, Annie Kelder van
OpKoers, was zelfs zo in de war
gebracht dat ze riep wat veel be-
trokken boeren in hun kwaadheid
ook hadden gezegd, namelijk dat
wethouder Jannes Janssen er een
verborgen agenda op na houdt,
“want hij wil geen industrieterrein

opofferen”. Hij wil geen RV over
industrieterrein Broeklanden-Zuid
en dus moeten de boeren er maar
voor opdraaien, insinueerde Annie.
Wat ze na die zware beschuldiging
had moeten doen was een motie van
Afkeuring tegen Janssen indienen,
maar dat wilde OpKoers niet of
daar was niet aan gedacht. Nu bleef
de actie zonder gevolgen, omdat de
andere raadsleden er verder weinig
aandacht aan besteedden.

Volgende keer, dat is over een week,
als er geen insprekers zijn en de
publieke tribune misschien wat
minder goed gevuld is, zullen de
raadsleden naar verwachting wel de
grote lijnen in het oog houden. Dan
zullen ze toegeven dat ze eigenlijk
wel begrijpen dat er nooit, nergens
draagvlak is voor een RV, net zo-
min als er ergens draagvlak is voor
de plaatsing van windmolens,
zware industrie of asielzoekers-
centra. En dus zullen ze doorheb-

ben dat de provincie bedoelt, dat er
onder de raadsleden draagvlak voor
de RV moet zijn. Hoewel ze uit
electoraal oogpunt beter geen RV
kunnen vaststellen, zodat de pro-
vincie de kastanjes uit het vuur
moet halen, zullen de meeste raads-
leden waarschijnlijk toch het voor-
stel van B&W steunen, nadat ze
hebben gevraagd om goede afspra-
ken met de betrokken boeren, om
een royale uitkoopregeling (die de
provincie moet betalen) als dat no-
dig is, om betere communicatie met
de bevolking en om een goed ge-
organiseerde ruilverkaveling.

Alleen OpKoers, de VVD, Liberaal
Hardenberg en OPV (indien beide
aanwezig zijn) zullen naar ver-
wachting tegen stemmen. En de
rest hoopt dat Ebbenbroek en
Bruchterveld straks in het stem-
hokje hun keus door andere zaken
laat bepalen.

In oktober 2008 had wethouder Jannes Janssen nog heel wat uit te leggen aan de tegenstanders van de Robuuste Verbindingszone, die met tractoren
naar het gemeentehuis waren gereden om handtekeningen aan te bieden. Vorige week had hij het in de raad niet zo moeilijk.

Roel Gritter

Oversteek - Vanaf 19 oktober
wordt aan de Hardenbergerweg tus-
sen Hardenberg en Gramsbergen
aan de weg gewerkt. Ter hoogte van
de Zwieseborg in Loozen wordt een
middengeleider in de rijbaan aan-
gebracht, zodat fietsers deze weg in
twee gedeeltes kunnen oversteken.
De Hardenbergerweg wordt hier
aan beide zijden verbreed, zodat in
het midden van de weg een vlucht-
heuvel kan worden aangelegd. Ook
wordt het fietspad langs de weg ter
hoogte van de Zwieseborg over een
afstand van 200 meter vernieuwd,
omdat hier veel scheuren en onef-
fenheden in het fietspad zitten. De
werkzaamheden duren naar ver-
wachting tot 20 november.

Gewond - Bij een verkeersongeluk
in Hardenberg is vorige week
woensdag de bestuurder van een
bestelbus gewond geraakt. De man
wilde met zijn busje de N34 bij de
Boshoek oversteken en zag daarbij
een bestelauto over het hoofd. Door
de botsing kwam het busje op de
zijkant op de N34 te liggen. De
brandweer heeft de bestuurder uit
het wrak gehaald. De bestuurder
van de bestelauto bleef ongedeerd.
Beide voertuigen zijn zwaar be-
schadigd weggesleept.

Mobiel – In de Anerhof in Ane
wordt woensdag 21 oktober de Blijf
Mobiel Beurs gehouden. Op deze
beurs krijgen senioren informatie
over allerlei zaken rond verkeer en
vervoer in combinatie met ouder
worden. De beurs is tussen 11.00
en 16.00 uur open, de toegang is
gratis.

Vervanging – CU-raadslid Jo IJzer-
man heeft in verband met ziekte per
12 oktober tijdelijk ontslag geno-
men als raadslid van de gemeente
Hardenberg. Zijn vervanger wordt
Dick van den Berg, die zelf in 2006
opstapte om gezondheidsredenen
en werd opgevolgd door het huidige
raadslid Kees Trimp. Deze tijde-
lijke benoeming geldt tot 26 januari
2010 en houdt daarna van rechts-
wege op. IJzerman kan daarna zijn
plaats weer innemen.

Cultuurfonds - In het 3e kwartaal
van 2009 heeft het Prins Bernhard
Cultuurfonds Overijssel twee pro-
jecten gehonoreerd met een
subsidiebedrag. Muziekvereniging
Crescendo uit Gramsbergen ont-
vangt 1150 euro voor het jubileum-
boek dat onlangs is uitgebracht. De
stichting Rapunzel uit Rheezerveen
krijgt 1.000 euro voor de muziek-
en vertelproductie Gesponnen
goud.

Oeroeg - De vierde editie van de
nationale leescampagne Nederland
Leest vindt plaats van 23 oktober t/
m 20 november. Leden van de
openbare bibliotheken krijgen het
boek Oeroeg van Hella Haasse gra-
tis, met de bedoeling dat ze er na
lezing met elkaar over in discussie
gaan. In het LOC-gebouw aan de
Sportlaan in Hardenberg verzorgt
cabaretier Rop Janze 30 oktober de
theatervoorstelling Heel Nederland
leest Oeroeg. Tijdens deze voorstel-
ling declameert en zingt hij teksten
van Hella Haasse en behandelt hij
de belangrijkste thema’s uit
Oeroeg. Daarnaast zal er in de bi-
bliotheken van Dedemsvaart en
Hardenberg de film Oeroeg ver-
toond worden. De bibliotheken in
Grambergen, Balkburg, Dedems-
vaart, Bergentheim en Slagharen
organiseren discussieavonden.

“We hadden er op gerekend dat de
normen verscherpt zouden worden,
omdat er nu meer bekend is over
overlast en gezondheidsschade. De
minister luistert echter niet en stelt
zelfs een verruiming voor”, schrijft
Boldor. “De overlast en mogelijke
gezondheidsproblemen blijven be-
staan, maar worden door simpele
verruiming van de norm weg-
gedefinieerd. Uit een door Cramer
zelf aangevraagd TNO-onderzoek
blijkt dat 9% van de omwonenden
ernstige hinder zal ondervinden
binnenshuis en 20% buitenshuis.
Cramer vindt dergelijke cijfers al-
leszins acceptabel, wij niet.”

Boldor teleurgesteld
over nieuwe normen
voor windmolens

De stichting Boldor vreest ook de
komst van de Crisis- en Herstelwet,
die in januari van kracht moet wor-
den. Gemeenteraden worden bui-
tenspel gezet en Provinciale Staten
krijgen de verplichting inpassings-
plannen voor windenergie goed te
keuren. “In plaats van dat er geen
windmolens komen in Rheezerveen
kunnen er zelfs extra windmolens
worden geplaatst”, aldus Boldor.

De stichting ziet de bui al hangen
en vraagt de gemeenteraad dan ook
om alles in het werk te stellen om
de beloftes die aan de bevolking zijn
gedaan waar te maken.

RHEEZERVEEN – De stichting Boldor, die tegen de komst van
windmolens in Rheezerveen is, heeft vorige week de raadsleden
van de gemeente Hardenberg een brief gestuurd, waarin onge-
rustheid wordt uitgesproken over de nieuwste regeringsplannen.
Minister Cramer heeft nieuwe geluidnormen opgesteld, die nogal
tegenvallen, meent Boldor.

REGIO - De nieuwe N340 tussen
Zwolle en Ommen is voor geen
enkele provinciale politieke partij
een halszaak. De een wil een
nieuwe 100 km-weg ten noorden
van de huidige, de ander wil de
huidige 80 km-weg  houden en een
paar knelpunten oplossen. Maar
beter een slechte keus dan geen
keus, oordeelden de partijen vorige
week woensdag tijden een
commissievergadering van Provin-
ciale Staten, zodat er voor een com-
promis werd gekozen dat Gedepu-
teerde Staten ook al hadden
bedacht: de huidige weg houden en
er een 100 km-weg van maken.
Er komt van Zwolle tot Ankum (bij
Dalfsen) een nieuwe omleiding met
vier rijstroken, waar met een snel-
heid van 100 km per uur mag wor-
den gereden. Van Ankum tot Vars-
sen (bij Ommen) blijft het een 100

Provinciale Staten
kiezen voor beetje van
dit en beetje van dat

km tweebaansweg op het huidige
tracé. Van Varssen tot Ariërveld
(N48, ten noorden van Ommen)
wordt de weg opnieuw vierbaans.
De grootste partij in de Staten, het
CDA, vond de aanleg van een
nieuwe weg de beste keus. Ook de
gemeente Hardenberg, de Kamer
van Koophandel en veel
vervoerders waren die mening toe-
gedaan. Maar, zo had het CDA van
tevoren gezegd, als de stemmen sta-
ken kiezen we voor het compromis
van Gedeputeerde Staten. Ook de
partijen die er een duurzame 80
km-weg van wilden maken met het
oplossen van enkele knelpunten, de
PvdA, GroenLinks en SP, haalden
geen meerderheid. Om de bewoners
niet in onzekerheid te laten rolde
daarom een compromis uit de bus
dat niemand wilde, maar dat als
enige haalbaar bleek.

© Roel Gritter
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Hondenclub – Kynologenclub
Hardenberg krijgt 35.000 euro sub-
sidie van de gemeente Hardenberg
om (voor de zoveelste maal) een
tijdelijke locatie gebruiksklaar te
maken. De nieuwe plek is nabij het
Engelandsebos in Anervelde. Vijf
buurtbewoners hadden bezwaar te-
gen de tijdelijke vestiging, omdat
ze vreesden voor parkeeroverlast.
Die vrees is weggenomen tijdens
een gesprek tussen club, bewoners
en gemeente, zodat de hondenclub
tijdelijk ontheffing van het bestem-
mingsplan krijgt. De kynologen-
club is al jaren op zoek naar een
permanente plek, maar is daar, on-
danks hulp van veel instanties, nog
niet in geslaagd.

Knstspr – De Kunstsuper aan het
Wilhelminaplein in Hardenberg
krijgt de komende 3 jaar in totaal
45.000 euro subsidie van de ge-
meente Hardenberg, als het aan
B&W ligt. “Het nieuwe bestuur
heeft de afgelopen anderhalf jaar
laten zien dat de instelling de
moeite waard is om te behouden”,
meent wethouder Joost Liese. “Ho-
pelijk kan de komende jaren dui-
delijk worden gemaakt of de instel-
ling op eigen benen kan staan, of
dat er altijd subsidie nodig zal zijn
om te kunnen overleven. Als dat
laatste het geval is moet de gemeen-
teraad aangeven of ze die steun ook
wil geven.”

Roke – B&W van Hardenberg wil-
len meewerken aan het plan van
Hof van Roke bv. om 30 recreatie-
woningen te plaatsen in Radewijk.
De vakantiehuisjes worden dan ge-
plaatst op het perceel Radewijker-
weg 47, waar voorheen camping De
Klaverhof was gevestigd. Deze
camping heeft ook nog een tijdje
als aanvullend asielzoekerscentrum
dienst gedaan.

Rampen - De gemeenten Harden-
berg en Coevorden en de Grafschaft
Bentheim gaan elkaar bijstaan bij
grootschalige rampen en zware on-
gevallen. Maandag is de overeen-
komst  waarin dit is afgesproken
door de bestuurders getekend. Een
commissie van deskundigen moet
binnen twee jaar een
hulpverleningsplan opstellen. Het
is de bedoeling dat er ook gezamen-
lijk geoefend wordt.

Oefenen – De brandweer van
Hardenberg-stad kan over enige tijd
nog beter oefenen dan nu al het ge-
val is. Het weiland achter de ka-
zerne aan de Europaweg wordt ver-
anderd in een parkeer- en
oefenterrein. Rond het terrein lig-
gen forse bosgordels die niet aan-
getast mogen worden. Als aan deze
voorwaarde wordt voldaan wil de
gemeente wel meewerken aan een
herziening van het bestemmings-
plan.

Parkeren – Als een parkeerkaartje
in Hardenberg 75 cent per uur kost
loopt de gemeente 450.000 euro per
jaar mis. Als een kaartje 90 cent
kost mist de gemeente 150.000 euro
per jaar. Dat antwoorden B&W op
vragen van CDA-raadslid Henk
Meulink. Het CDA wil de antwoor-
den betrekken bij de evaluatie van
het parkeerbeleid. De Handels-
vereniging Hardenberg pleit al lan-
ger voor een goedkoper tarief, om-
dat de winkeliers denken dat ze
klanten verliezen door het betaald
parkeren.

Verdwenen chemie. Het zou de ti-
tel van een boek kunnen zijn. En
dat is het ook, een literaire thriller
van Deventenaar Almar Otten.
Maar je komt de woordcombinatie
het vaakst tegen in een persbericht
van een voetbalclub. De chemie in
de spelersgroep is verdwenen of
(nog vaker), er is geen chemie meer
tussen trainer en spelers. Opvallend
is dat de uitdrukking vrijwel uitslui-
tend wordt gebruikt wanneer de
resultaten tegenvallen en nooit
wanneer een club meer punten
haalt dan was verwacht. Verdwe-
nen chemie. Het is verhullend taal-
gebruik, want er wordt niet verteld
wat er werkelijk aan de hand is.
Waren de spelers de strakke hand

zat? Of wilden ze juist strakker
worden aangepakt? Was het voet-
bal te aanvallend? Of niet aanval-
lend genoeg? De woorden zijn in-
middels zo vaak gebruikt, dat het
versleten klanken zijn. De bestuurs-
leden van HHC uit Hardenberg
hadden dan ook wel iets creatievers
kunnen bedenken, toen ze vorige
week trainer Jan van Raalte de laan
uitstuurden en dat in een persbe-
richt meedeelden. Je moet erom
vragen, om de echte reden te ho-
ren. “De resultaten deugen niet,
maar nog vervelender is, dat het
spel niet deugt. De ploeg speelt te
behoudend. Het is trainer Jan van
Raalte niet gelukt greep te krijgen
op de spelers. Omdat we niet ver-
trouwden op een verandering ten
goede, is besloten de trainer te ont-
slaan. HHC wil de Topklasse halen
en dat kon volgens ons op deze
manier niet”, vertelde HHC-voor-
zitter Bert Nijboer.

En wat vond Jan van Raalte ervan?
“Het woord chemie is door de voor-
zitter gebruikt, die moet het maar

uitleggen.” Ook een tweede poging
om een reactie te krijgen lukte niet.
Van Raalte: “Was u niet degene die
ooit een column  schreef, waarin
zaken werden genoemd die alleen
maar bekend waren binnen onze
staf?” Er is zelfs nog een derde po-
ging ondernomen, maar hierna is
niets meer van de beste man ver-
nomen. Begrijpelijk, want een ge-
dwongen vertrek is niet iets wat je
langs je koude kleren laat afglijden.

Over dat persbericht van HHC ge-
sproken: het had wel wat uitgebrei-
der mogen zijn. Of worden opge-
volgd door een tweede bericht.
Want er was bijvoorbeeld niet ver-
meld dat de nieuwe trainer Ted
Verdonkschot een contract heeft tot
de winterstop, waarna wordt geke-
ken of de samenwerking bevalt. Of
dat de trainer uit Haarlem op maan-
dag in een hotel in Hardenberg ver-
blijft zodat hij niet zo vaak hoeft te
reizen. Of dat…. maar ach, eigen-
lijk hoeft dat ook niet, zo lang de
bronnen binnen de staf maar hun
lekkende werk blijven doen.

Donderdag 22 oktober 2009, 16.37 uur.

HARDENBERG – Het Kringloop-
bedrijf Hardenberg krijgt op termijn
50.000 euro minder van de ge-
meente Hardenberg. Uit onderzoek
door afvalverwerker ROVA blijkt,
dat Hardenberg tot nu toe altijd
bovengemiddeld heeft betaald voor
haar inzamelcontract. Om de tarie-
ven in het ROVA-gebied gelijk te
trekken, zal de gemeente Harden-
berg minder gaan betalen. Dat ge-
beurt niet in één keer, maar in en-
kele etappes. Het kringloopbedrijf
zal daardoor niet meteen in de rode
cijfers belanden, want uit de jaar-
cijfers over 2008 blijkt dat het een
financieel gezond bedrijf is.
Het kringloopbedrijf heeft twee ves-
tigingen: een breng- en haalbedrijf
aan de Burgemeester Schuitestraat,
dat waarschijnlijk na 2015 moet
verhuizen, en een winkel aan de
Bruchterweg. Het bedrijf heeft 17
personen in vaste dienst, die samen
11 volle banen bezetten.

Minder geld voor
Kringloopbedrijf

HARDENBERG – Afvalverwerker
ROVA heeft bij de gemeente
Hardenberg nieuwe tarief-
voorstellen ingediend. De belang-
rijkste reden hiervoor is het in juni
gestarte inzamelen van plastic. De
grijze container wordt minder vaak
aangeboden, waardoor ROVA min-
der geld krijgt. Om de inkomsten
op peil te houden moet het tarief
voor het aanbieden van een grijze
container omhoog. Maar, zegt
ROVA, omdat een gemiddeld huis-
houden voortaan geen 14 keer per

HARDENBERG - Op de plek van
de vroegere Mavo aan de Grams-
bergerweg mag de Hardenberger
tandarts H.S. Muller een huis bou-
wen. Eigenlijk wordt de grond ei-
gendom van zijn vader H.A. Mul-
ler, die het perceel heeft geruild met
de gemeente Hardenberg voor het
perceel Gramsbergerweg 12. Deze
grond heeft de gemeente nodig om
een weg van de Stationsstraat naar
de Parkweg aan te leggen. De ge-
meente wil het bestemmingsplan

Woning op schoolterrein
wijzigen om de bouw van een wo-
ning mogelijk te maken.

Het verzoek om de bouw mogelijk
te maken is al anderhalf jaar gele-
den ingediend, maar een besluit
had geen haast omdat nu nog het
Greijdanus College in de school is
gevestigd. Pas wanneer die vertrekt
naar de nieuwe school aan de Bur-
gemeester Schuitestraat kan de
oude Mavo worden afgebroken en
de nieuwe woning gebouwd.

Nieuwe tarieven vuil ophalen
jaar een container aanbiedt maar
waarschijnlijk nog maar 10 keer per
jaar, betaalt men toch iets minder.

Voor de huishoudens waar de prak-
tijk weerbarstiger blijkt dan de
theorie valt de rekening wel hoger
uit, omdat elke lediging 2,30 euro
duurder wordt. Toch zullen zij ook
iets merken van lagere tarieven,
omdat het leegmaken van de groen-
container 75 cent goedkoper wordt
en het vastrecht wordt verlaagd van
113 naar 96 euro.

© Roel Gritter

De 77 ronde ramen uit de trouwzaal van het gemeentehuis hebben alle-
maal een nieuwe plek gevonden. Een paar belanden op de schroothoop,
omdat niet alles heel uit de muur is gekomen, twintig gaan naar de ge-
meente die kijkt of ze in het nieuwe gemeentehuis gebruikt kunnen wor-
den, twintig gaan naar de historische vereniging, de sloper krijgt een stel
en vorige week donderdag werden twintig stuks overhandigd aan inwo-
ners van Hardenberg. Zij hadden het snelst per mail gereageerd op een
oproep van de gemeente. Twee minuten nadat men kenbaar kon maken

dat men belang had bij een raam waren alle twintig stuks verdwenen.
Volgens de gemeente hadden meer dan 200 personen gereageerd. De een
wilde een raampje omdat de trouwfoto’s voor zo’n raam zijn genomen,
een ander spaart relikwieën van ‘verdwijnend Hardenberg’ en weer een
ander zocht vulling voor een blinde muur in een nog te bouwen garage.

De eersten die zich hadden aangemeld waren Janko en Karla Ekkel. Zij
kregen hun exemplaar als eerste uitgereikt, door wethouder Douwe Prinsse.

De gelukkigen die in aanmerking kwamen voor een raam uit de trouwzaal van het gemeentehuis, waren erg blij met hun nieuwe bezit.
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Het gaat niet goed met veel winke-
liers in het centrum. De verwachte
groei door vernieuwing van het
marktterrein blijft uit en een groep
middenstanders wijst daarbij met
een verwijtende vinger naar de ge-
meente. Met name het betaald par-
keren, of eigenlijk de problemen

Stadscentrum moet meer gepromoot worden

met het betaald parkeren, zorgen
voor minder inkomsten, is de te-
neur van de verhalen. Er blijkt ech-
ter meer aan de hand te zijn, heeft
de Nijmeegse hoogleraar Van der
Krabben in een advies aan de ge-
meente meegedeeld. De winkeliers
moeten hun energie steken in een

professionelere promotie van het
centrum om de klanten te krijgen
waarop ze hadden gehoopt. Op-
nieuw onderzoeken laten uitvoeren
en nog meer discussiëren over par-
keren, koopstroomonderzoeken en
de hoeveelheid winkelruimte leidt
volgens hem tot niets. Verrassend
genoeg komt de centrummanager
van Hoogeveen, Leo Hoksbergen,
die  door de Hardenberger handels-
vereniging is ingeschakeld, tot de-
zelfde conclusie. Volgens hem moet
er een marketingplan voor het cen-

trum worden gemaakt en er moet
een ondernemersfonds worden in-
gesteld. Het instellen van een der-
gelijk fonds is pas sinds kort wet-
telijk mogelijk. Gemeenten
kunnen, als een meerderheid van
de ondernemers het toestaat, een
gebied aanwijzen waarin ze een be-
lasting heffen. De opbrengst moet
worden besteed in datzelfde gebied.
Op die manier kunnen er geen
‘zwartrijders’ meer tussen de win-
keliers zitten: middenstanders die
wel profiteren maar niet betalen. In
Hoogeveen is op die manier een
ondernemersfonds gecreëerd, waar-
door jaarlijks drie ton beschikbaar
is voor activiteiten in het centrum,
vertelde Hoksbergen.

“Voordat hetzelfde in Hardenberg
gerealiseerd is zijn we wel een jaar
verder”, zei de adviseur van de win-
keliers, “zodat de gemeente tot die
tijd een overbruggingssubsidie zou
moeten geven van zo’n 150.000
euro.” Dat laatste werd door de po-
litici niet meteen toegezegd, maar
ze deden wel een oproep aan B&W
om met de handelsvereniging aan
een oplossing te werken. CDA,
PvdA, ChristenUnie en VVD wil-
len dat B&W de parkeerproblemen
oplossen en samen met de winke-
liers een marketingplan maken,
waardoor zoveel bezoekers naar
Hardenberg komen dat de winke-
liers voldoende klanten hebben en
er voldoende wordt geparkeerd om
het parkeersysteem betaalbaar te
houden. Verhoging van de parkeer-
tarieven kan voorlopig niet, menen
de vier partijen, die overigens de
eenpersoonspartijen niet bij hun
voorstel hebben betrokken. Wat
B&W met de oproep gaan doen moet
de komende weken duidelijk worden.

HARDENBERG – “Niet langer praten, maar ga aan het
werk. En wij willen daarbij helpen.” Dat was, zij het in
wat bedektere termen, de boodschap van de Hardenberger
politici aan de plaatselijke middenstanders.

Niet het betaald parkeren is het grootste probleem voor de winkeliers in Hardenberg-centrum, maar het uitblijven
van de verwachte groei aan winkelend publiek. Volgens de middenstanders hebben beide zaken wel met elkaar
te maken. De handelsvereniging en de gemeente gaan samen werken aan een oplossing. © Roel Gritter

HARDENBERG – In grote delen
van Nederland investeren Rijk, ge-
meenten en woningcorporaties veel
geld  in het opknappen van
achterstandswijken. Zowel wonin-
gen als straten en openbaar groen
wordt onder handen genomen. Bij
gebrek aan achterstandswijken wil
de gemeente Hardenberg de ‘geda-
teerde uitstraling’ van het openbaar
gebied aanpakken. Daarmee wordt
bedoeld dat bijvoorbeeld oude
speelmaterialen worden vervangen
door moderne exemplaren, dat oude
wegen opnieuw bestraat worden en
dat rommelige parkjes eruit gaan
zien als moderne groenstroken.
Burgers zullen daar via de woning-
corporaties en buurtverenigingen
aan kunnen meewerken. Groot-
schalige aanpassingen zullen niet

Huisnummers – De ingewikkelde
huisnummering van het apparte-
mentencomplex De Bisschopshof
aan de Parkweg in Hardenberg gaat
verdwijnen. De 65 huizen hebben
sinds 2006 nummers als 1-101 of
1-315. Door nieuwe wetgeving
mogen geen tussenstreepjes meer
worden gebruikt. Dit probleem
wordt ondervangen door het
appartementencomplex een eigen
naam te geven. Bewoners gaan dus
voortaan wonen op Bisschopshof
35 in plaats van Parkweg 1-305. De
kosten van de omnummering be-
dragen 12.000 euro. Daarin is ver-
werkt het bedrag van 100 euro dat
elke bewoner krijgt om familie en
vrienden op de hoogte te brengen
van de verandering.

Kraken – De gemeente Harden-
berg gaat niet optreden tegen kra-
kers van panden, tenzij daarom
wordt gevraagd door eigenaars of
omwonenden. Daarbij wordt wel
even naar het bestemmingsplan ge-
keken, bijvoorbeeld of er gewoond
wordt in een bedrijfspand. Is dat het
geval dan zal de gemeente in actie
komen. In andere gevallen moet de
eigenaar naar de rechter stappen.
Overigens is kraken in de gemeente
Hardenberg vrij uitzonderlijk. De
laatste keer was in april, toen kra-
kers een plek hadden gezocht in de
voormalige Arizonabar in
Dedemsvaart. Na een gesprek met
politie en gemeente hebben zij ‘vrij-
willig’ het pand verlaten.

Kunst – De ruim 200 kunstwerken
die de gemeente Hardenberg bezit
zijn onlangs in kaart gebracht door
een deskundige. De gemeente heeft
die werken gekregen toen de BKR
van kracht was. Kunstenaars kre-
gen tussen 1956 en 1987 een uit-
kering en moesten daar schilde-
rijen, tekeningen of beelden voor
leveren aan de gemeente. Meestal
was dat geen hoge kwaliteit en dat
is volgens deskundige H. Boer ook
te zien. De gemeente wil een aan-
tal kunstwerken houden en er een
plek voor zoeken in het nieuwe ge-
meentehuis. Een ander deel mag de
Kunstsuper gebruiken voor haar
kunstuitleen. Werk dat beschadigd
is (schimmel, vochtplekken,
verkleuring) mag terug naar de
kunstenaar of het wordt vernietigd.

Raampjes – Twee weken geleden
zijn de raampjes uit de afgebroken
trouwzaal voor een deel geschon-
ken aan inwoners van de gemeente
Hardenberg. De Historische Vere-
niging heeft een ander deel gekre-
gen. Volgens secretaris Fred Ham-
huis vindt de vereniging het haar
taak om kenmerkende voorwerpen
zoals gedenkstenen uit afgebroken
gebouwen voor  de toekomst te be-
waren. Daartoe horen volgens hem
ook de raampjes uit de trouwzaal.
Verder denkt de werkgroep Ten-
toonstellingen een aantal van deze
raampjes goed te kunnen gebruiken
bij de inrichting van exposities en
opbouw van kraampjes op beurzen.

Open Podium - In Open Jongeren-
centrum Center in Hardenberg
wordt donderdag  5 november van
19.00 tot 23.00 uur een Open Po-
dium gehouden voor jongeren tus-
sen de  11 en 16 jaar.  Wie wil laten
zien hoe goed hij of zij kan dan-
sen, of wie wil laten horen over
welke muziek- of zangtalenten hij
beschikt kan zich gratis inschrij-
ven, bijvoorbeeld via e-mail
(centerhardenberg@hotmail.com)
of telefonisch (0523-265821. Wie
alleen maar wil kijken en luisteren
is ook welkom.

HARDENBERG - Het CDA en
GroenLinks in Hardenberg willen
van B&W weten, wat die gaan zeg-
gen of al hebben gezegd tegen de
provincie Overijssel over de Vecht-
dallijnen, dat zijn de spoorlijnen
Emmen-Zwolle en Almelo-
Mariënberg. Binnenkort worden de
verbeterplannen voor deze lijnen
aanbesteed en de gemeenten langs
deze lijnen mochten aangeven, wat

Volgend jaar
aanbesteding
Vechtdallijnen

ze van die plannen vonden. Het is
de bedoeling dat in juni 2010 wordt
besloten wie de vervoerder op de
lijn wordt. Dat kan Connexxion
zijn, die momenteel de lijn naar
Twente exploiteert, maar ook
Arriva, Syntus en Veolia maken een
kans. De nieuwe vervoerder kan
vanaf eind 2012 gaan rijden, mini-
maal tot eind 2027. Dat zal in elk
geval met nieuw materieel zijn,
want de huidige treinstellen vol-
doen niet meer. Er wordt gedurende
de jaren dat de nieuwe vervoerder
de lijnen mag exploiteren gekeken,
of er stations bijgebouwd kunnen
worden. Daarbij wordt gedacht aan
Bergentheim, Aadorp, Hardenberg-
Noord en Emmen-Van Schaikweg.

Kortverslag
De publieke tribune van de raads-
vergadering in Hardenberg was
vorige week dinsdag voor een aan-
zienlijk deel gevuld met zuur-
pruimen. Zij konden de wat lache-
rige sfeer over het ontbreken van
de ambtsketting van burgemeester
Meulman absoluut niet waarderen.
Die ketting is in de revisie en wel
in Ommen. De eerste stap op weg
naar annexatie, werd er geroepen,
maar dat werd door de agrariërs uit
Bruchterveld en Ebbenbroek niet
gewaardeerd. Geen gelach in de
raadszaal graag, want zij waren
voor een ernstige zaak gekomen,
namelijk het vaststellen van de
Robuuste Verbindingszone. Een
serieuze zaak, die sommigen zo
bezig houdt, dat ze bijna in hun
emotie stikken. En toch hadden ze
beter kunnen weten. Als ze deze
krant twee weken geleden hadden
gelezen, hadden ze al kunnen we-
ten hoe de beraadslagingen en de
stemming eruit zouden zien. Exact
zoals was voorspeld stemden CDA,
PvdA, CU en GroenLinks voor het

voorstel van B&W en waren VVD,
OpKoers en Liberaal Hardenberg
tegen. Er was nog even twijfel over
de PvdA, maar raadslid Rein
Jonkhans was op tijd door verstan-
dige partijgenoten tot de orde ge-
roepen, suggereerde een CU-raads-
lid. Er was ook voorspeld dat er
gevraagd zou worden om een goede
opkoopregeling, mocht dat aan de
orde zijn, en betere communicatie.
Precies zo geschiedde. Profetische
gaven? Een goed werkende glazen
bol? Geen van beide. Het zit name-
lijk zo: de gemeenteraad van
Hardenberg is nogal voorspelbaar.
Saai wellicht, maar daardoor zijn
er geen toestanden zoals in
Dinkelland of Losser. Ook de op-
positie is voorspelbaar. Zelfs Petra
Baarslag van Liberaal Hardenberg,
die als de reïncarnatie van Koot en
Bie’s Tegenpartij vrijwel altijd en
overal tegen de plannen van B&W
stemt. Speciaal voor de leden van
haar fanclub wordt ze hier weer
even genoemd. Vorige keer kon dat
niet, omdat ze afwezig was, maar
dit keer was ze present. En hoe! Ze
was tijdens het agendapunt over het
parkeren in Hardenberg-centrum
zelfs zo nadrukkelijk aanwezig, dat
Henriette van Veldhuisen van het
CDA uitriep dat Baarslag eens
moest ophouden met zeuren over
dingen die niet goed waren gegaan.
We moeten samen aan een oplos-
sing werken, constructief bezig
zijn, daar hebben de burgers wat
aan, hield ze haar opponent voor.
“Als opkomen voor de belangen
van de burgers zeuren is voor het
CDA, nou, dan zeur ik maar”, was
de reactie van Petra Baarslag.
Waarna ze onverdroten verder ging
met datgene wat ze aan het doen
was, namelijk de wethouder de oren
van het hoofd vragen. Roel Gritter

Gemeente wil
oude buurten
opknappen

mogelijk zijn, want B&W zijn van
plan 2 miljoen euro uit te trekken
voor alle opgepimpte wijken. Voor
de eerste fase is 250.000 euro no-
dig. Dat geld wordt gebruikt voor
de Grachtstraat in Sibculo, de Geert
Arendsweg in Bruchterveld en de
Havezathestraat en Bezantijnen-
straat in Gramsbergen. In 2010 zijn
Balkbrug, Heemse, Kloosterhaar,
Schuinesloot en de Vogelbuurt in
Dedemsvaart aan de beurt. De ge-
meenteraad neemt een besluit over
het voorstel tijdens de raads-
vergadering van 1 december.

SLAGHAREN – Attractiepark
Slagharen mag van de gemeente 29
dubbele recreatiewoningen bouwen
aan de Knappersveldweg in Slag-
haren. De woningen zijn onderdeel
van het nieuwbouwplan Farms &
Barns (boerderijen en schuren).
Hoewel ze eigenlijk te groot zijn
volgens de huidige normen wil de
gemeente toch meewerken aan de
bouw van de recreatiehuizen, om-
dat er binnenkort nieuw regels door
de provincie worden afgekondigd
die de bouw wel mogelijk maken.
Attractiepark en de gemeente wil-
len haast maken met de plannen,
zodat de huizen in 2010 gebruikt
kunnen worden. Bovendien zorgt de
bouw voor extra werkgelegenheid,
die erg welkom is op dit moment.

Forse huisjes bij
Attractiepark
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GRAFSCHAFT - Hartelijk wel-
kom, staat er in het Nederlands
boven de toegangsdeur van de
Eissporthalle in Nordhorn. Veel
Nederlanders zitten er vrijdag 6
november niet in de zaal waar ijs-
hockey wordt gespeeld, en waar op
andere dagen ook kunstrijders en
shorttrackers zijn te vinden. Het
eerste team van de Bully Dogs
speelt tegen het B-team van de
Ratinger Aliens. Uit de speakers
klink dancemuziek van Patrick
Hernandez, de supporters proberen
je te verleiden tot een spelletje
puckgooien, in de kantine worden

Buren gebruiken jubileum
om bekendheid te vergroten

© Roel GritterDe Bully-Dogs uit Nordhorn verloren op het nippertje met 4-5 van koploper Ratinger Ice Aliens.

currywurst en pommes met zurige
mayonaise geserveerd, het bier
vloeit in beperkte mate. Zes euro
entree, studenten en gepensioneer-
den (Sind Sie Rentner, vraagt de
kassajuffrouw, die vervolgens met
een dodelijke blik wordt doorboord)
betalen de helft. Voor Nederlanders
die niet in de gelegenheid zijn naar
Nijmegen, Groningen of Utrecht te
rijden voor een ijshockeywedstrijd
is het een aardige belevenis.

De Bully Dogs hebben als spreuk
Für die Grafschaft auf dem Eis, ze
spelen ijshockey voor hun district,

Grafschaft Bentheim. Van dat trots
zijn op de Grafschaft zullen de bu-
ren in Nederland het komende jaar
iets meekrijgen. In 2010 is het 125
jaar geleden dat de Landkreis Graf-
schaft Bentheim is ontstaan. Aan
de ene kant zullen de jubileum-
festiviteiten gericht zijn op de ei-
gen bevolking, om het wij-gevoel
te versterken. Aan de andere kant
wordt het jubileumjaar gebruikt om
de Grafschaft als aantrekkelijke
toeristische omgeving nog meer
bekend te maken. Bentheimer var-
kens en Bentheimer schapen wor-
den geschonken aan dierenparken,

in de brouwerij die in een oude tex-
tielfabriek in Nordhorn is gevestigd
wordt een speciaal Grafschafter bier
gebrouwen, er wordt een Grafschaf-
ter kruidenlikeur gemaakt van lo-
kale grondstoffen en vertegenwoor-
digers van de Grafschaft nemen
manden met regionale producten
mee als ze op reis gaan voor hun
Landkreis. Inwoners aan de Neder-
landse kant van de grens zullen
ongetwijfeld iets van de festivitei-
ten merken: voor evenementen en
acties heeft het Landkreisbestuur
onlangs 100.000 euro beschikbaar
gesteld.

ANE – De gemeenteraad mag het
zeggen: moeten B&W de eerder
vastgestelde lijst met verkeersknel-
punten afwerken, of moet er tussen-
door een vrijliggend fietspad wor-
den aangelegd langs de Anerdijk in
Gramsbergen? Buurtbewoners,
stadsbelang en ouders van scholie-
ren hebben om actie gevraagd,
omdat ze een onveilig gevoel krij-
gen als ze over de Anerdijk fietsen.
Onderzoek laat echter een ander
beeld zien. Op het ‘onveilige weg-
gedeelte’ heeft de afgelopen jaren
1 ongeval plaatsgevonden, waarbij
uitsluitend snelverkeer was betrok-
ken. Wel waren er enkele klachten
over asociaal rijgedrag en hoge
snelheden.

De gemeenteraad heeft ruim een
jaar geleden gevraagd te onderzoe-
ken, wat de aanleg van een fiets-
pad kost. Dat onderzoek is nu af-
gerond. Volgens de onderzoekers is
er maar één optie: er moet een vrij-

De nog aan te leggen weg van de
rotonde Europaweg / Bruchterweg
naar de kruising Super de Boer /
Petrakerk gaat Witte de Withstraat
heten. Dat is logisch, want de rest
van de straat, richting Stations-
straat, heet ook zo. De straat waar
het nieuwe gemeentehuis aan komt
te liggen krijgt ook een nieuwe
naam. Het oude gemeentehuis lag
aan het Stephanusplein. En nu het
plein wordt vervangen door een

park, is het logisch dat de nieuwe
naam Stephanuspark wordt. Ten-
minste, dat vinden B&W en zij heb-
ben dat in mei van dit jaar dan ook
besloten. Maar Hardenberg heeft
ook nog een Werkgroep Straat-
naamgeving die zich hiermee mag
bemoeien. Vorige maand besloot
die werkgroep dat het besluit van
B&W wordt overgenomen. Geheel
volgens de regels gaat de werkgroep
nu burgemeester en wethouders
voorstellen, hun eigen besluit over
te nemen. Dus B&W besluiten iets,
een werkgroep besluit dat besluit
over te nemen en besluit dat B&W
wordt geadviseerd te besluiten, dat
het besluit wordt uitgevoerd. En
dan denken sommigen ook nog, dat
het goed gaat met het verminderen
van de bureaucratie in Hardenberg!

liggend fietspad aan de noordkant
van de Anerdijk worden aangelegd,
die in twee richtingen berijdbaar is.
Er moeten dan wel een paar strook-
jes grond worden aangekocht, maar
enkele eigenaars hebben al aange-
geven dat ze wel willen verkopen.

De verwachting is wel dat  auto-
mobilisten harder gaan rijden op de
Anerdijk na aanleg van het fiets-
pad, omdat ze geen fietsers meer
tegenkomen en de fietssuggestie-
stroken worden verwijderd, waar-
door de weg breder lijkt. Overigens
moet de hele Anerdijk binnenkort
aangepakt worden. De weg heeft
een nieuwe asfaltlaag nodig en de
riolering moet hersteld worden. Als
het fietspad tegelijk met het groot
onderhoud aan de Anerdijk wordt
aangelegd moet er 650.000 euro op
tafel komen. Van dat bedrag kan
nog een ton worden afgetrokken,
omdat de provincie het project
waarschijnlijk zal subsidiëren.

Raad moet keuze maken
tussen aanleg fietspaden

GRAMSBERGEN - Harmonie Crescendo sluit vrijdag 20 en zaterdag 21
november het jubileumjaar af. De start is vrijdag vanaf 13.00 uur met een
matinee in de sporthal voor alle basisschoolleerlingen. Frank Groothof
neemt de kinderen mee in zijn show met als titel De schilderijen-
tentoonstelling van Moussorgsky.  ‘s Avonds spelen alle orkesten van
Crescendo in zwart-wit gala tenue. Het concert begint om 20.00 uur. De
volgende dag, zaterdag 21 november, wordt van 15.30 tot 17.30 uur een
reünie gehouden in het dorpshuis en er is opnieuw een gala-avond.

Feestelijke afsluiting jubileumjaar Crescendo

Gemeentehuis – Over enkele we-
ken wordt het definitieve ontwerp
getoond van de nieuwbouw van het
gemeentehuis in Hardenberg. Ver-
geleken met de laatste versie is er
één ding veranderd. Er wordt een
extra uitgang gemaakt in de par-
keergarage naar de Bruchterweg,
zodat de winkeliers aan de Europa-
weg beter bereikbaar zijn voor men-
sen die onder het gemeentehuis par-
keren. De officiële start van de
nieuwbouw is op 1 december.

Uilen - De ruim 100 steenuilennest-
kasten in de regio Hardenberg wa-
ren dit jaar bijna allemaal bewoond,
de meeste echter door spreeuwen en
kauwen. Dat kwam naar voren tij-
dens de najaarsbijeenkomst van de
werkgroep Steenuilen van het IVN
in Hardenberg. Slechts 16 waren
bewoond door steenuilen. Bij 3
paartjes lukte de voortplanting niet,
want de eieren waren onbevrucht.
In de resterende 13 kasten kwamen
37 jonge steenuilen groot, waarvan
er 36 zijn uitgevlogen. De werk-
groep is tevreden over het resultaat.

Voorlichting - Het Alfa-college in
Hardenberg houdt donderdag 19
november van 19.00 tot 21.00 uur
een voorlichtingsavond voor leer-
lingen uit het voortgezet onderwijs.

Treinoverlast – Zondagmiddag is
er enige tijd geen treinverkeer mo-
gelijk geweest tussen Gramsbergen
en Emmen. De trein Zwolle-
Emmen is stilgezet in Coevorden,
omdat supporters van De Graaf-
schap vernielingen hadden aange-
richt. De supporters waren op weg
naar de wedstrijd tegen FC Emmen.
De NS hebben de trein naar Emmen
op het station van Coevorden stil
gezet. Daar hebben politie en Mo-
biele Eenheid een groep Graaf-
schap-fans uit de trein gehaald.
Voor de treinen van Zwolle naar
Emmen was Gramsbergen enkele
uren het eindstation.

HARDENBERG – Nog geen drie
punten, maar wel een ploeg die
weer voetbalt en spelers, die voor
elkaar willen werken. HHC kan het
blijkbaar nog wel, ondanks de af-
wezigheid van de geschorste spe-
lers IJzerman en Bruns. Of mis-
schien wel dankzij, want de
schoppartij van vorige week tegen
Berkum kreeg geen vervolg. De
kwaliteit van de spelers werd weer
een beetje zichtbaar, maar de ploeg
had ook niet te klagen over een
portie geluk. Tegenstander WHC
uit Wezep had binnen tien minu-
ten twee keer de kwaliteit van de
Hardenberger doelpalen getest. Na
zo’n 20 minuten kreeg HHC een
overwicht en was het wachten op
het eerste doelpunt. Dat viel tien
minuten later, toen Kenny Kroeze
doel trof met een lage schuiver. Tot
aan driekwart wedstrijd had HHC
het heft in handen, de 2-0 zat er-
aan te komen, maar in het laatste
kwart moest HHC terug. WHC do-
mineerde, de Hardenbergers had-
den geen puf meer voor snelle uit-
vallen en dus was het niet
verwonderlijk dat tien minuten
voor tijd de 1-1 werd gescoord.
Toch had HHC de drie punten kun-
nen thuishouden, als Stefan Buiten-
huis vlak voor tijd een zeker lijkend
doelpunt had verzilverd in plaats
van de bal knullig naast de paal te
schieten. Trainer Verdonkschot was
na afloop niet ontevreden. “We heb-
ben in ieder geval een ploeg gezien
die strijd levert. Dat is winst.”

HHC voetbalt weer
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HARDENBERG - De modeshow van oude kleding, woensdag 11 novem-
ber in het LOC in Hardenberg, was een schot in de roos. Bijna 300 meest
vrouwelijke belangstellenden waren afgekomen op deze activiteit van de
Historische Vereniging Hardenberg en het Alfa-college.

Zij zagen een modeshow van kleding uit de collectie van Gusta Mullers-
Bast, de laatste bewoonster van museum Huize Nijenstede in Heemse. Na
haar overlijden in 2004 kwam de kleding terecht op de zolder van de
oudheidkamer aan de Voorstraat in Hardenberg. “Toen we de dozen uit-
pakten werd pas duidelijk hoe vochtig Nijenstede moet zijn geweest”,

Beheerder - Jessica de Jong uit
Kloosterhaar (27) wordt per 1 ja-
nuari de nieuwe beheerder van
dorpshuis ‘t Haarschut in Klooster-
haar. Zij volgt Goselien Moltman
op, die op eigen verzoek stopt met
haar werk. Jessica is van beroep
verpleegkundige, maar heeft de
nodige ervaring opgedaan in de
horeca. Het dorpshuis is voor haar
geen onbekende werkplek, want ze
werkte er eerder als vrijwilliger.

Open Podium - Jongerencentrum
Center in Hardenberg houdt don-
derdag 19 november Open Podium
voor jongeren tussen de 11 en 16
jaar.  Van 19.00 uur tot 23.00 uur
kunnen jongeren hun talenten to-
nen, ontdekken of verder ontwik-
kelen. Wie een instrument kan be-
spelen, wil zingen, dansen of
acteren kan zich gratis aanmelden.
Wie alleen wil kijken en luisteren
betaalt een euro entree.

Marslanden - CDA en PvdA heb-
ben vragen gesteld aan B&W over
de ontsluiting aan de oostkant van
de wijk Marslanden. Tijdens de al-
gemene ledenvergadering van
Plaatselijk Belang op 2 november
werd duidelijk, dat de inwoners van
de nieuwste wijk van Hardenberg
zich zorgen maken. De huidige si-
tuatie kan leiden tot problemen met
de aanrijroute voor huisarts en am-
bulance, denken zij. De politieke
partijen willen weten wat B&W
hiervan vinden en wat zij aan het
probleem gaan doen.

Politiek – Nu de gemeenteraads-
verkiezingen naderen, worden ge-
houden beginnen de lokale poli-
tieke partijen zich te roeren. De
programma’s worden samengesteld
en de kieslijsten worden vastge-
steld. GroenLinks was in Harden-
berg haantje de voorste. Lijsttrek-
ker wordt het huidige raadslid Kees
Slingerland, reserve-raadslid Sonja
Rasenberg staat op 2. Ook de
ChristenUnie heeft de lijst klaar. Op
nummer 1 staat wethouder Jannes
Janssen, gevolgd door fractievoor-
zitter Bettina Grimmerink.

Politiek (2) – Arie Slob, fractie-
voorzitter van de ChristenUnie in
de Tweede Kamer, komt woensdag
25 november naar Hardenberg. Hij
brengt een werkbezoek aan het
LOC en gaat in gesprek met B&W
en de CU-fractie in de Hardenber-
ger gemeenteraad. ’s Avonds praat
hij de CU-leden bij over landelijke
ontwikkelingen. Die bijeenkomst
begint om 20.00 uur in het LOC,
ingang Sportlaan.

Lampen – Handelsvereniging
EMM uit Gramsbergen krijgt 5700
euro van de gemeente voor het aan-
brengen van sfeerverlichting in de
wintermaanden in de winkelstraat.
De middenstanders betalen zelf
7800. Eerder kreeg Balkbrug
10.000 euro en Slagharten 51.000
euro. Dat laatste bedrag is zo hoog
omdat bij de reconstructie van de
Herenstraat is afgesproken extra
materiaal aan te brengen. De enige
kern die nog in aanmerking komt
voor een bijdrage is Bergentheim.

Trainers – Derdeklasser Mariën-
berg moet op zoek naar een nieuw
trainer. Jeroen Booijink, bezig aan
zijn tweede seizoen bij de rood-
zwarten, verlaat de club aan het
eind van het seizoen. Ook
Bruchterveld (4e klasse) heeft na
dit seizoen een nieuwe trainer.
Bram Roerdink vindt het na vier
seizoenen genoeg.

De provincie wil het kanaal een
halve meter diep uitbaggeren en de
bodem met enkele meters verbre-
den. Een deel van de bestaande
bruggen is niet lang genoeg en moet
worden vervangen door nieuwe
exemplaren. Bij de bruggen wor-
den wachtplaatsen gemaakt om
snel van en aan boord te kunnen
komen. Door het aanpassen van de
vaarroute tussen Almelo en
Coevorden wil de provincie Over-
ijssel het goederenvervoer over
water stimuleren. Volgens gedepu-
teerde Job Klaassen is dat niet al-

MARIËNBERG – De wethouders
Janssen van Hardenberg en Burema
van Ommen hebben donderdag 12
november samen de nieuw aange-
legde veilige fietsverbinding tussen
Mariënberg en Beerzerveld geo-
pend. Zij werden hierbij begeleid
door leerlingen van de scholen De
Regenboog en De Schakel.

Langs de Nieuweweg en Klooster-
dijk tussen Mariënberg en
Beerzerveld heeft de gemeente
Hardenberg een vrijliggend fietspad
aangelegd. Het fietspad is ook ter
hoogte van de spoorwegovergang inredactie@sallander.nl

Historische modeshow erg in trek
vertelde Riet Strijker, conservator van het Stadsmuseum in Almelo en
ladyspeaker van de modeshow, “want sommige kledingstukken plakten
van de schimmel aan elkaar.”
Wat nog wel toonbaar was werd door zo’n 20 modellen geshowd: nacht-
kleding uit 1920, corsetten uit 1950, tennispakjes van net na de Tweede
Wereldoorlog en streeprokken van meer dan honderd jaar oud. Ondanks
het succes krijgt de show geen vervolg, want het meeste materiaal gaat
terug in de doos, nadat het eerst goed is beschreven. Enkele goede stuk-
ken zullen wellicht in een vitrine in het museum belanden, maar het meeste
is daarvoor te kwetsbaar.

© Roel Gritter
Het moelijkste onderdeel van de show was het zoeken van passende modellen bij de kleding. Bij de tenniskleding was dat goed gelukt.

leen belangrijk voor de economi-
sche ontwikkeling in dit gebied,
maar ook goed voor het milieu en
de bereikbaarheid in Overijssel,
want elk 700 tons schip betekent
35 vrachtwagens minder op de weg.
Om diezelfde redenen wil de pro-
vincie onder voorwaarden koppel-
vaarten toestaan. Afgelopen voor-
jaar hebben drie succesvolle
proefvaarten plaatsgevonden met
koppelverbanden tussen Almelo en
Coevorden. De firma Nijhof-
Wassink heeft toen twee schepen
met een totale lengte van 110 me- HARDENBERG – De gloed-

nieuwe basisschool-plus De Ma-
trix in de Hardenberger wijk
Marslanden moet nu al opge-
knapt worden. B&W willen
175.000 euro beschikbaar stellen
voor verbetering van het klimaat,
oftewel voor verwarming en ver-
frissing.

Het ene deel van het gebouw is te
warm en het andere te koud. Daar-
naast is er gebrek aan frisse lucht.
Volgens wethouder Joost Liese
wordt dit veroorzaakt door bezui-
nigingen. “De bouwer had 5 mil-
joen nodig voor het gebouw, maar
er was maar 4 miljoen beschikbaar.
Er moest dus flink worden bezui-
nigd op het ontwerp en de uitvoe-
ring. Achteraf is gebleken dat de

Overijssels kanaal wordt breder en dieper
ter aan elkaar gekoppeld, waardoor
meer containers werden vervoerd
met minder inzet van machineka-
mer, brandstof en personeel.

Gedeputeerde Staten denken dat de
werkzaamheden aan het Overijssels
kanaal op 1 januari 2014 zijn afge-
rond. De totale kosten bedragen
ongeveer € 19 miljoen. Tijdens de
werkzaamheden wordt het kanaal
niet gestremd, wel is oponthoud
mogelijk of bijvoorbeeld tijdelijk
eenrichtingsvaart.

Matrix moet nu al
gerepareerd worden

bezuinigingen ten koste van het
klimaat gingen. De aannemer is
inmiddels failliet, zodat de ge-
meente zelf het geld moet
ophoesten voor de reparatie van het
klimaat”, aldus Liese. De gemeen-
teraad moet nog aangeven, of het
bedrag ook daadwerkelijk beschik-
baar wordt gesteld.

HARDENBERG – Er komen nieuwe bruggen over het Overijssels
kanaal tussen Almelo en De Haandrik. Om het kanaal geschikt te
maken voor schepen met een laadvermogen van 700 ton moeten de
bruggen in  Bergentheim, Emtenbroekerdijk, Hoogenweg, Beerzerveld
en in de Kloosterdijk bij Mariënberg worden vervangen.

HARDENBERG – Aan de voor-
kant van de Evenementenhal van
Van der Most in Hardenberg
wordt een hotel gebouwd met 200
kamers. Dat staat in het
ontwerpbestemmings-plan van de
gemeente Hardenberg.

Het hotel wordt gebouwd nadat de
bouw van de nieuwste hal is afge-
rond. Als de nieuwe hal is gebruik
wordt genomen telt het beurs-
complex 27.000 m2 vloer-
oppervlak. Nog niet voldoende,
vindt Van der Most, want op het
terrein van transportbedrijf
Veurink, dat Van der Most enige
tijd terug heeft gekocht, wordt ook
een hal gebouwd, ter grootte van
8.000 m2. Dat is twee keer zo groot
als de hal die het laatst is bij-
gebouwd. Op het terrein Veurink
komen ook 700 parkeerplaatsen.
Afgelopen jaar zijn 39 beurzen ge-
houden die ruim 300.000 bezoekers
trokken. Als alle hallen klaar zijn,
zal dat meer dan een half miljoen
per jaar zijn, zo is de verwachting.

Veilig fietsen van Mariënberg naar Beerzerveld
de Kloosterdijk vrijliggend. Om dit
mogelijk te maken heeft ProRail de
overweg in de Kloosterdijk aange-
past. Ook de Nieuweweg en de
Kloosterdijk zijn opnieuw inge-
richt. Aan de Beerzerhaar heeft de
gemeente Ommen de nodige
verkeersmaatregelen genomen. Al
deze aanpassingen hebben ervoor
gezorgd dat de verkeersveiligheid
in Mariënberg en Beerzerveld ver-
groot is. Fietsers kunnen nu aan één
zijde van de weg blijven rijden en
hoeven alleen bij de verhoogde
kruising met de Beerzerhaar nog
over te steken.

Evenementenhal
wordt nog groter
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De leerplichtambtenaren hebben
drie prikacties gehouden rond luxe
verzuim. Er is sprake van luxe ver-
zuim wanneer ouders hun kinde-
ren buiten de schoolvakanties zon-
der toestemming meenemen op
vakantie. Bij de eerste prikactie op
de vrijdag voor de voorjaars-

Sloopbedrijf Boverhoff uit Heerde is binnenkort klaar met puinruimen.
In december wordt namelijk begonnen met de bouw van het nieuwe ge-
meentehuis in Hardenberg. “We beginnen dan met het graven van de
bouwput voor de parkeergarage”, vertelde vorige week Martijn

Scholen controleren strenger op verzuim

vakantie waren 13 leerlingen on-
geoorloofd afwezig. Bij de derde
actie, de vrijdag voor het pinkster-
weekeinde, was geen enkele leer-
ling ongeoorloofd afwezig. Tijdens
de dag van de leerplicht op 19
maart zijn de leerplichtambtenaren
de straat opgegaan om jongeren aan

te spreken op schoolverzuim. In
totaal werden 27 jongeren aange-
sproken. Geen van hen bleek in
overtreding.

Naast de behandeling van het
schoolverzuim bestaat het werk van
de leerplichtambtenaar voor een
belangrijk deel uit het geven van
advies en hulp bij problemen met
leerplicht. Het gaat hier bijvoor-
beeld om zaken rond onduidelijk
verzuim of schorsing van een leer-
ling, het vinden van een nieuwe
school of conflicten tussen ouders

en de school. Vaak is het verzuim
niet het enige probleem, maar is
ook sprake van gedragsproblemen
of psychosociale problemen. Ten
opzichte van het vorige schooljaar
is een stijging te zien van meldin-
gen die verband houden met
gedragsproblematiek of psychoso-
ciale problematiek. Er is een dui-
delijke daling in de aanvragen voor
bemiddeling en advies en de ver-
zoeken om informatie. Volgens de
gemeente lijkt de intensieve voor-
lichting op scholen hier vruchten
af te werpen.

HARDENBERG - Scholen in Hardenberg hebben in het schooljaar
2008-2009 strakker gecontroleerd op verzuim. Dat blijkt uit het jaar-
verslag van het team leerplicht van de gemeente Hardenberg. De
leerplichtambtenaren hebben het afgelopen jaar extra ingezet op pre-
ventieve maatregelen en dat lijkt te werken, beweert de gemeente.

Luchjenbroers van bouwer Volkers Wessels tijdens de oriënterende raads-
vergadering. “In maart is het diepste punt bereikt. Eind 2010 zijn we dan
weer op maaiveldniveau beland.” Een jaar later kan dan het bronsgroene
gemeentehuis worden opgeleverd. © Roel Gritter

RADEWIJK – De website van de
politieke partij OpKoers.nu is weer
tot leven gekomen. Ruim 10 maan-
den is er geen nieuws toegevoegd,
maar met de gemeenteraads-
verkiezingen in zicht zijn er maar
liefst vier nieuwe artikelen ge-
plaatst: over verborgen reserves, de
robuuste verbindingszone, de kos-
ten van externe adviseurs en de
achterkamertjespolitiek van de
grote partijen. Met name dat laat-
ste is bij OpKoers, en trouwens ook
bij andere kleine partijen, flink in
het verkeerde keelgat geschoten.

De lokale regeringspartijen hebben
namelijk vlak voor de oriënterende
raadsvergadering van eind oktober
over betaald parkeren een vergade-
ring belegd, waarvoor de kleintjes
niet waren uitgenodigd. Wat daar
precies is gezegd is onbekend, ver-
telt OpKoers, maar ons werd tijdens
de vergadering wel duidelijk dat de
grote partijen hadden afgesproken,
welke vragen ze aan B&W zouden

HARDENBERG – De gemeente-
lijke veteranendag, die dit jaar voor
de 2e keer is gehouden, krijgt vol-
gend jaar een vervolg. Maar één
keer per jaar elkaar ontmoeten is
niet voldoende, zo is gebleken uit
een enquête die de werkgroep
Veteranendag heeft gehouden.
Vandaar dat vrijdag 11 december
bij voldoende deelname een
ontmoetingsavond met rijstmaaltijd
wordt gehouden in de Zwieseborg
in Loozen. Alle veteranen die bij
de werkgroep bekend zijn hebben

OpKoers: “In Hardenberg sprake
van achterkamertjespolitiek”

stellen over betaald parkeren.
“Annie Kelder werd zelfs bij aan-
vang van de vergadering meege-
deeld, dat het eigenlijk niet de be-
doeling was dat zij eigen vragen
aan het college zou stellen. Uiter-
aard heeft ze dit advies naast zich

Hardenberger veteranen
willen elkaar vaker ontmoeten

neergelegd.” Hoe de andere partijen
hun functie als volksvertegenwoor-
diger invullen is OpKoers niet dui-
delijk.. “Afspraken in achterkamer-
tjes verstoren in elk geval een open
discussie”, zo schrijft de partij op
de website.

daartoe een persoonlijke uitnodi-
ging gekregen. Aanmelden kan nog
tot 27 november. “De veteranen
kunnen trouwens wel wat vers
bloed gebruiken”, laat werkgroep-
secretaris Jan Hopster weten. “De
organisatie bestaat voornamelijk uit
oudere veteranen, en ook de vetera-
nendag wordt voornamelijk door
ouderen bezocht. Daarom zijn we
blij met nieuwelingen als Libanon-
veteraan Peter Borgman uit De-
demsvaart en Hardenberger Gert
Hutten, die in Irak heeft gediend.”

Schaken - Schaakvereniging
Xidata Hardenberg houdt dinsdag
1 december Open Huis. Er zijn die
dag leden aanwezig om nieuwelin-
gen de beginselen van het schaken
bij te brengen. Tijdens het Open
Huis kan er geschaakt worden te-
gen clubvoorzitter Joan Reinders.
Hij zal het gelijktijdig tegen meer-
dere schakers opnemen (simultaan-
schaken). Het Open Huis begint om
19.00 uur in het clubgebouw aan
de Michiel de Ruyterstraat 2 in
Hardenberg.

Kunst - In het Röpcke-Zweers zie-
kenhuis in Hardenberg is tot 9 ja-
nuari een expositie te zien met werk
van Petro Smit (potlood- en pastel-
tekeningen van natuur-
landschappen), Marianne Steffens
(glas in keramische werk), Ella
Olsman (foto-expositie), Frank
Krikken (foto-expositie) en Rita
Menderink (acryl schilderijen). De
tentoongestelde werken zijn te be-
zichtigen tijdens de bezoekuren en
openingstijden van de poliklinie-
ken, van 08.00 tot 17.00 uur en van
19.00 tot 20.00 uur.

Karate – De karatevereniging
Ohtsuka Hardenberg is bezig met
een herstart. Dat gebeurt onder
meer door  deelname aan het Open
Nederlands Kampioenschap karate
in Ommen op zaterdag 28 novem-
ber. Door meer in de schijnwerpers
te staan hoopt de vereniging, die
15 jaar bestaat, meer leden te trek-
ken. Op het hoogtepunt, in 2006,
telde Ohtsuka 50 leden, nu nog niet
de helft. De club traint elke maan-
dag vanaf 19.00 uur in de gymzaal
van de brede school De Matrix in
de Hardenberger wijk De Mars-
landen.

Buurtkamer - In verband met de
sloop van de huidige Buurtkamer
aan de Sportlaan 1 in Hardenberg
kunnen de bezoekers tijdelijk te-
recht in het voormalige gebouw van
De Stuw aan de Prengerlaan. Door
de verhuizing is de Buurtkamer
gesloten op 25 en 26 november.
Vrijdag 27 november kunnen de
bezoekers terecht op de nieuwe tij-
delijke locatie. In het voorjaar van
2010 verhuist de Buurtkamer op-
nieuw verhuizen, naar de vaste stek
in het gebouw De Meander aan de
Burgemeester Bramerstraat.

Vroeg op stap – De politieke par-
tijen in Hardenberg hebben alle-
maal een brief gekregen van een
echtpaar in Dedemsvaart over
‘vroeg op stap’. Zij willen dat de
gemeente Hardenberg het voor-
beeld van West-Friesland volgt,
door de sluitingstijden van de
horeca te vervroegen. Ter bescher-
ming van de jongeren, die vaak te-
veel alcohol gebruiken, schrijven
ze. De partijen zijn bezig met het
maken van hun verkiezings-
programma, waarin dit idee opge-
nomen kan worden, zo is het voor-
stel van de Dedemsvaarters.

Drank – Een slijterij in het pand
De Brink 40 mocht niet van B&W,
omdat zo’n winkel in het centrum
van Hardenberg hoort. Maar een
groothandel in dranken en
geschenkpakketten waar ook aan
particulieren verkocht wordt mag
weer wel. Dat heeft het college vo-
rige week besloten. In het pand was
voorheen Automaterialen Van de
Berg gevestigd. De nieuwe naam
wordt De Schenckerij.

DEDEMSVAART - Het Vechtdal
College in Dedemsvaart krijgt een
nieuw onderkomen. Drie jaar gele-
den heeft de gemeenteraad hiervoor
geld beschikbaar gesteld, maar daar
kon alleen maar uitbreiding op een
plek ver van de school van betaald
worden. Omdat het schoolbestuur
de voorkeur gaf aan nieuwbouw, is
contact opgenomen met woning-
corporatie De Veste. Het resultaat
van de gesprekken is dat er een
nieuw gebouw komt, dat bijna 5
miljoen euro gaat kosten.

Van deze 5 miljoen betaalt de ge-
meente 1,6 miljoen, de Veste inves-
teert 1,1 miljoen en het Vechtdal
College legt ook 1,1 miljoen op ta-
fel. Daarnaast wordt het ‘oude’
schoolgebouw door de gemeente
aan de Veste verkocht voor een be-
drag van 1 miljoen euro. Ook dit
bedrag wordt gebruikt voor de
nieuwbouw. De Veste laat de school
bouwen en verhuurt het gebouw
daarna voor 40 jaar aan het Vecht-
dal college. De gemeenteraad
neemt 15 december een besluit over
dit voorstel van B&W.

Nieuw Vechtdal College
in Dedemsvaart
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HARDENBERG – De GGD IJsselland is maandag 23 november in
Hardenberg begonnen met de vaccinatiecampagne tegen Nieuwe Influenza
A (de Mexicaanse griep). Kampen sloot de rij op vrijdag. In totaal waren
ongeveer 30.000 inwoners uit Noord- en West-Overijssel uitgenodigd,
een operatie die in zeer korte tijd voorbereid moest worden.
In Hardenberg ging de uitvoering van een leien dakje. Hier waren onge-
veer 5.000 kleintjes (en in sommige gevallen hun huisgenoten) uitgeno-

HARDENBERG – Het centrum
van Hardenberg-stad wordt vol-
gend jaar met beweegbare palen
(zogenoemde pollers) afgesloten
voor het gemotoriseerd verkeer.
Daarmee wordt het centrum een
echt voetgangersgebied, waar
overigens voorlopig nog wel fiet-
sers zijn toegestaan.

De gemeente wil het centrum van
Hardenberg aantrekkelijker maken
voor bezoekers. Daarom wordt ge-
motoriseerd verkeer zoveel moge-
lijk geweerd buiten de venster-
tijden, dat zijn de tijden waarop de
winkels bevoorraad mogen worden.
Uit een telling die de gemeente
heeft laten uitvoeren blijkt echter
dat er dagelijks tientallen overtre-
dingen zijn. Auto’s, vrachtwagens
en busjes rijden buiten de venster-
tijden door het voetgangersgebied.
Dit zorgt voor onveilige situaties
voor het winkelend publiek en hin-

HARDENBERG – Op de plek
waar voorheen duplexwoningen
stonden aan de Burgemeester
Bramerstraat in Hardenberg,
laat Beter Wonen enkele woon-
zorgpanden bouwen. De
Meander, het gebouw dat het
dichtst bij de Albert Heijn staat,
is als eerste in gebruik genomen.

In het pand zijn 41 appartementen
gebouwd  Hiervan zijn 21 apparte-
menten bestemd voor mensen van
55 jaar en ouder, tien appartemen-
ten huurt de Saxenburgh Groep
(groepswoningen) en tien apparte-
menten huurt Interakt Contour.
Alle appartementen zijn verhuurd
en de eerste bewoners hebben in-

Groter – Sinds kort is het in de ge-
meente Hardenberg mogelijk wo-
ningen te bouwen in het buiten-
gebied die groter zijn dan de 750m3
die nu als maximum geldt. Een be-
woner van het Rheezerend in
Dedemsvaart wil van de nieuwe
regel gebruik maken. Zijn woning
krijgt een inhoud van maar liefst
1500m3. De gemeente staat achter
het plan, maar wil nog wel even
overleg met de provincie.

Trainer - Hennie Haverkort uit
Slagharen wordt komend seizoen
de nieuwe trainer van vv
Mariënberg. Hij wordt daarmee de
opvolger van Jeroen Booijink. De
59e jarige Haverkort was als speler
onder meer actief voor EMMS,
Germanicus en HHC. Als trainer
was hij werkzaam bij Zuidwolde,
Hollandscheveld, Kloosterhaar en
OVC’21. De laatste jaren was hij
trainer bij zijn oude liefde , EMMS
uit Slagharen.

Politiek - Liberaal Hardenberg, de
partij van raadslid Petra Baarslag,
doet volgend jaar mee aan de
gemeenteraadsverkiezingen. Als
start heeft de partij de naam offici-
eel laten vastleggen. Nu wordt er
gewerkt aan een verkiezings-
programma. Belangrijke onderwer-
pen: geen geld voor kunst maar
voor plaatselijke werkgelegenheid,
iedereen moet over van alles zijn
mening kunnen zeggen en de ge-
meente moet daar wat mee doen,
het gemeentehuis moet goedkoper
worden gebouwd, parkeren moet
niet betaald worden door de
parkeerders maar door iedereen en
er moeten geen windmolens wor-
den geplaatst.

Cadeaus - Diverse afdelingen van
het Röpcke-Zweers ziekenhuis in
Hardenberg hebben cadeaus gekre-
gen van de Vrienden van de
Saxenburgh Groep. Zo kreeg de
bibliotheek van het ziekenhuis een
daisyspeler voor luisterboeken en
een serie grootletter boeken, neu-
rologie kreeg een collectie prenten-
boeken, de afdeling interne drie
radio/Cd-spelers, de poli van de
gynaecologie een kinderspeeltafel
en de kinderafdeling een groot aan-
tal Dvd’s. De spoedeisende hulp
kreeg een groot aantal troostberen,
dat zijn knuffelberen voor gewonde
kinderen.

Potjes – Kloosterhaar heeft vol-
doende glazen potjes voor de
winterwandeling bij kaarslicht op
20 december in de Engbertsdijks-
venen. Jeugdige dorpsbewoners
zijn vrijdag 27 november het dorp
doorgetrokken om de potjes op te
halen. De inzameling verliep zo
vlot, dat al na een uur meer dan het
benodigde aantal was ingezameld.
Hierdoor kwamen enkele straten in
het dorp niet meer aan bod.

Imker – In natuurcentrum De Kop-
pel in Hardenberg wordt dinsdag 8
december van 19.30 tot 22.00 uur
een informatieavond gehouden
over bij en imker. Gastspreker is
Kees van Holland van het imkers-
bedrijf De Werkbij in Rhenen, een
bedrijf met een kleine 400 bijen-
volken. De toegang is gratis.

Oude films – Streekmuseum
Ommen heeft van alle beschikbare
historische films over Ommen
korte samenvattingen gemaakt. Ze
zijn te zien op de internetsite
www.oudommen.nl. Een van de
topstukken laat beelden zien van
Krishnamurti en zijn Sterkampen.

© Roel Gritter

Aftrap vaccinatiegolf in Hardenberg

digd, afkomstig uit de gemeenten Hardenberg en Ommen. Aan het eind
van de dag bleek dat ruim 79 procent aan de oproep gehoor had gegeven.
De gemeente Hardenberg heeft de actie ondersteund door een clown te
sponsoren, die met het uitdelen van ballonfiguren de traantjes wist weg te
werken. Over twee weken staat de tweede ronde op het programma. De
tijden en locaties zijn dan hetzelfde.

HARDENBERG – Als de gemeen-
teraad 650.000 euro beschikbaar
stelt, kan de gemeente Hardenberg
beginnen met het uitbreiden van de
wandelpromenade langs de Vecht
in Hardenberg-stad.

Het eerste deel van die uitbreiding
loopt van de prinses Amaliabrug tot
de eerste Kruserbrinkflat. Ook het
tweede en laatste deel, langs de flats

Centrum gaat op slot
der voor bewoners. Er is niet ge-
noeg personeel om al die overtre-
ders in de kraag te vatten, zodat
besloten is de palen te plaatsen.
Tegelijkertijd wordt het laatste deel
van het Oosteinde, bij café Den
Herdenbergher, ingericht als
voetgangersgebied. Dat betekent
dat de ingang naar het Israel
Emanuelplein -  en dus naar de Aldi
- verdwijnt. Ook de ingang naar de
parkeerplaats van Den Herden-
bergher verdwijnt, als woning-
stichting Beter Wonen meewerkt.
De gemeente heeft grondeigenaar
Beter Wonen nodig, om een ingang
naar de parkeerplaats te maken aan
de kant van de Burgemeester
Bramerstraat. Het werk wordt vóór
Pasen of nà de zomer uitgevoerd,
want de gemeente wil niet dat het
centrum in de zomermaanden op-
nieuw een bouwput wordt. De
werkzaamheden duren naar ver-
wachting zo’n zes weken.

Volgend jaar aanleg wandelpromenade
en de oude Radewijkerbeek, is al
voor een deel uitgewerkt, maar hier
is het wachten op het waterschap
Velt en Vecht. Die is bezig met een
plan om de dijk te verzwaren en de
beek eventueel iets naar het noor-
den om te buigen, zodat er genoeg
ruimte is voor een wandelpad. Met
de aanleg van het eerste deel wordt
volgens plan in het tweede kwar-
taal van 2010 begonnen.

Eerste woon-zorggebouw
Bramerstraat opgeleverd

middels hun intrek genomen. Op
de begane grond komen begin vol-
gend jaar welzijns- en zorg-
voorzieningen. Zo krijgt de Buurt-
kamer een plek in De Meander,
maar ook het ouderenconsul-
tatiebureau van Carinova.
De Meander beschikt over een
ruime binnentuin waar bewoners en
bezoekers van de Buurtkamer ge-
bruik van mogen maken. De tuin
is ontworpen door leerlingen van
de Groene Welle. De andere 3 pan-
den die samen met De Meander het
woonzorggebied vormen zijn De
Overlaat (is al in aanbouw), De
Bleek (14 jongerenappartementen)
en de Bekke (appartementen voor
de Saxenburgh Groep).

HARDENBERG – De gemeente Hardenberg, de provincie Overijssel en
waterschap Velt en Vecht steken flink wat geld in het aanleggen van het
Vechtpark, dat wordt een stadspark tegenover het centrum van Harden-
berg, aan de noordkant van de rivier de Vecht. Hardenberg betaalt 2 mil-
joen, en de provincie betaalt uit de Essentgelden (de opbrengt van de
verkoop van Essent-aandelen) ook 2 miljoen. Hoeveel het waterschap bij-
draagt is nog niet bekend, maar volgens de gemeente wordt dat ‘een sub-
stantieel bedrag’.
De gemeente Hardenberg werkt samen met waterschap Velt en Vecht aan
een aantrekkelijker Vechtpark. Het park moet een plek worden waar ruimte
is voor ontspanning, vertier, bewegen, varen en kunstuitingen. Daarnaast
biedt het Vechtpark ruimte voor water-berging en natuurontwikkeling.
Door dit te realiseren ontstaat er een park midden in de stad Hardenberg,
die de verschillende wijken met elkaar zal verbinden.

Geld voor Vechtpark
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Het concept houdt in, dat woning-
stichting De Veste een nieuw ge-
bouw neerzet voor het Vechtdal
College in Dedemsvaart, waarna de
school dat gebouw minstens 40 jaar
huurt. Eigenlijk heeft de school
recht op 1,6 miljoen euro voor uit-
breiding van het huidige gebouw en
meer niet, maar dan krijgen de leer-

Raad begrijpt niets van
Janssens ‘uniek concept’

lingen op twee verschillende plek-
ken les en daar is niemand blij mee.
Om die toestand te voorkomen
heeft de school bedacht dat De Veste
bouwt, dat de gemeente het geld
betaalt waar de school recht op
heeft, en dat de school alvast de
huurpenningen voor vele jaren
vooruit betaalt. Alleen... er ont-

breekt nog een miljoen. “Welnu”,
zegt de gemeente, “als wij de oude
school verkopen voor een miljoen
euro (de boekwaarde), dan stoppen
wij dat geld ook in de constructie.
Dat is verantwoord, omdat we 40
jaar lang geen onderhoud- en
renovatiekosten hebben. We sparen
daarmee zoveel geld uit, dat dit best
te doen is. Mooi voor het Vechtdal
College, dat een nieuwe school
krijgt, mooi voor De Veste, die in
de buurt van de school woningen
bouwt en goed voor de gemeente,
die 40 jaar lang geen omkijken
meer heeft naar het Vechtdal Col-
lege in Dedemsvaart, als er geen
gekke dingen gebeuren.”
De raad bleek niet overtuigd. “Het
zal best uniek zijn, en het zal best

HARDENBERG - Wethouder Jannes Janssen moet maar eens even
weer een oud didactiekboekje uit de kast halen om ‘zijn’ raadsleden
uit te leggen, dat Dedemsvaart voor naar verhouding een paar centen
een gloednieuwe school kan krijgen. Voordat hij wethouder werd was
Janssen leraar, zodat zo’n boekje vast nog wel ergens zal liggen. En
dan mag hij nog wel eens het hoofdstuk bekijken, waar verteld wordt
over het gebruik van sprekende voorbeelden. Daar vroegen de raads-
leden vorige week om, want uit zichzelf konden ze niet begrijpen met
wel ‘uniek concept’ ze te maken hadden. En Janssen lukte het niet
hen dat duidelijk te maken.

een goed idee zijn, maar zet maar
eens wat cijfers op papier waaruit
dat blijkt”, wilden met name Albert
Schipper (VVD) en Henk Bos
(CDA) weten. Wethouder Janssen
moet de komende weken dus oude
cijfers boven tafel halen, die dui-
delijk maken wat de gemeente aan
onderhoud- en renovatiekosten
heeft betaald voor een school van
vergelijkbare grootte, die 40 jaar
dienst heeft gedaan in de gemeente
Hardenberg. Als hij die cijfers niet
vindt kan hij nog maar één ding
doen: een helderziende inschake-
len die laat zien, wat de gemeente
de komende 40 jaar gaat doen op
onderwijsgebied. Waarschijnlijk is
dat laatste nog gemakkelijker dan
het eerste.

Carols – Vrijdag18 december zingt
het Vocaal Ensemble Hardenberg A
Festival of Lessons and Carols in
de Höftekerk in Hardenberg. Op het
programma staan bekende en min-
der bekende Christmas Carols en
Hymns van o.m. John Rutter, David
Willcocks en William Mathias.
Daarnaast zingt het koor het 16e

eeuwse Ave Maria van Robert Pars-
ons. De lezingen worden verzorgd
door Luit Vasse, die dit zal doen in
de streektaal. Het koor wordt bege-
leid op orgel door de vaste begelei-
der van het koor, Henk de Vries uit
Zuidbroek. Het concert begint om
20.15 uur.

Slobberfeest - De organisatie van
het jaarlijkse Slobberfeest op het
Wilhelminaplein in Hardenberg
houdt dit jaar voor het eerst een
wintereditie. Zaterdag 19 december
staan op het plein van 14.00 tot
21.00 uur geen kraampjes, maar 15
pagodetenten, zodat de deelnemers
altijd droog kunnen staan. Op het
plein vinden de bezoekers vuur-
korven, glühwein, winterbier, var-
ken aan het spit en de gehele dag
muziek. Aan het eind van de dag
wordt op het plein een Après Ski
Party gehouden m.m.v. het Flater
Pretorkest, DJ Blonde Geert  en de
Zware Jongens.

Darten - In dorpshuis ‘t Haarschut
in Kloosterhaar wordt zondag 13
december een koppeldartstoernooi
gehouden voor liefhebbers en ama-
teurs (dus niet voor divisiespelers).
Het toernooi begint om 13.00 uur,
de zaal is open vanaf 12.30 uur. De
minimum spelersleeftijd is 16 jaar.
Inschrijven kan telefonisch bij het
dorpshuis (0523-241273).

N34 - De provincie Overijssel
houdt dinsdag 15 december van
16.00 uur tot 20.30 uur een
informatiemarkt over de verbeter-
plannen voor de N34 Witte Paal-
Coevorden. Dat gebeurt in de
Anerhof in Ane. De provincie wil
de weg verbreden van 7,30 naar
8,50 meter, er worden ongelijk-
vloerse kruisingen aangebracht en
de weg krijgt groene wegmar-
kering. Voor de verbetering van de
N34 is 23,7 miljoen euro beschik-
baar. De gemeente Hardenberg
draagt 3,9 miljoen euro bij, de pro-
vincie Overijssel financiert de rest.
Over de N34 rijden dagelijks
13.500 voertuigen.

Centrumroute - Maandag 4 ja-
nuari begint de gemeente Harden-
berg met de  derde fase van de toe-
komstige Centrumroute, namelijk
de verbinding tussen de Witte de
Withstraat en de Parkweg. Delen
van de Witte de Withstraat zijn dan
afgesloten voor doorgaand verkeer.
De werkzaamheden zijn naar ver-
wachting eind maart 2010 afge-
rond. Woensdag 9 december wordt
tussen 19.00 en 21.00 uur in het
LOC aan de Parkweg een inloop-
bijeenkomst gehouden over de
werkzaamheden.

Buurtkamer - Senioren in De
Krim krijgen een Buurtkamer. Vol-
gens zorgaanbieder De Saxenburgh
Groep zwaaien de deuren 15 de-
cember open. Het centrum biedt
ouderen een centrale plek waar ze
elkaar kunnen treffen en allerlei ac-
tiviteiten kunnen ondernemen. De
buurtkamer is gevestigd aan de
Planetenweg in De Krim.  De
openings- tijden zijn dinsdag en
vrijdag, van 10.00 tot 12.00 van
14.00 tot 16.00 uur.

Zij noemde de besluiten in de raad-
zaal ‘achterkamertjespolitiek’ en
haar collega’s werden beschuldigd
van ‘regentenmentaliteit’. Volgens
haar is er geen sprake van dat er
binnen het budget wordt gewerkt,

Bouw gemeentehuis van start

maar blijven de kosten met miljoe-
nen stijgen. Zij was dan ook de
enige die tegen het definitieve ont-
werp stemde. Jaap Perlot (PvdA)
begreep niets van haar kritiek. “Al-
les heeft hier de revue gepasseerd.

Waar, wanneer, hoe en hoe duur,
over alles is een democratisch be-
sluit genomen. Over de keus van
de architect, de uitvoering, de bouw,
de raad is over alles geïnformeerd
en we hebben tijdens raads-
vergaderingen, in het openbaar, een
besluit genomen. Uw opmerkingen
slaan nergens op.” Henk Meulink
(CDA) vroeg zich ook af waarom
Baarslag pas nu met haar kritiek
kwam. “Twee weken geleden kon-
den we hierover discussiëren en
toen hebt u niets gezegd. U hebt
alleen een paar technische vragen
gesteld en wat rare dingen op uw
website gezet, meer niet.”

Petra Baarslag bleef echter bij haar
kritiek op de gang van zaken.
 “Onze oproep voor alternatieven is
niet gehonoreerd. Wij vinden dat
we buiten spel zijn gezet.”
De voorbereidende werkzaamhe-
den voor de bouw van het nieuwe
gemeentehuis zijn vorige week ge-
start. Eerst wordt een parkeerga-
rage onder het nieuwe gemeente-
huis gebouwd. Pas eind 2010
worden de eerste contouren van het
nieuwe gemeentehuis zichtbaar.
Om officieel stil te staan bij de start
van de bouw heeft de gemeenteraad
dinsdag 8 december het bouwbord
geplaatst.

HARDENBERG – Meer dan 1500 scholieren uit Noord-Overijssel en
Zuid-Drenthe hebben vorige week woensdag en donderdag de jaarlijkse
Beroepen-Doedagen bezocht in de Evenementenhal in Hardenberg. Om-
dat het de tiende editie was werden de initiatiefnemers van de manifesta-
tie,  de oud-decanen Henk Wagter en Henk Drenthen, in het zonnetje
gezet. Zij waren het die tien jaar geleden vier scholen voor voortgezet
onderwijs in Noordoost-Overijssel ervan wisten te overtuigen, dat scho-
lieren die een keus voor een afdeling of beroepsrichting moeten maken

HARDENBERG – De raad van de gemeente Hardenberg heeft vo-
rige week dinsdag het definitieve ontwerp van het nieuwe gemeente-
huis vastgesteld. Alle partijen waren tevreden over het ontwerp en
roemden het democratisch proces: iedere betrokkene heeft op alle
beslismomenten kunnen meedenken en meepraten. De raad was ook
tevreden over de financiële uitvoering, omdat er nog steeds binnen
het beschikbare budget wordt gewerkt. Alleen mevrouw Baar-slag
van Liberaal Hardenberg had een andere mening.

© Roel GritterDoe-dagen groeien elk jaar
meer nodig hebben dan boekenwijsheid. Ongeveer 500 leerlingen waren
die eerste keer present. Tegenwoordig mogen de organisatoren – de deca-
nen van de deelnemende scholen – ruim 1500 leerlingen van 17 scholen
ontvangen (weer één meer dan verleden jaar), die op 36 doe-eilanden aan
de slag konden. Die doe-eilanden zijn ingericht door de ROC’s (de scho-
len voor Middelbaar beroeps Onderwijs) en de krijgsmacht. De Doe-da-
gen werden donderdag afgesloten met een avond voor ouders en andere
belangstellenden. In twee uur tijd passeerden 996 personen de kassa, die
overigens gesloten was, omdat de manifestatie gratis toegankelijk was.
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Fietspad - Het nieuwe fietspad
langs de Grote Beltenweg is don-
derdag 3 december officieel geo-
pend. Het grootste deel van dit fiets-
pad, zo’n 2 kilometer,  is in 2008
al aangelegd. Door problemen over
de aankoop van gronden konden
enkele stukken van in totaal 900
meter nog niet worden aangelegd.
Die problemen zijn inmiddels op-
gelost, zodat het pad nu helemaal
klaar is. De aanleg van het fiets-
pad heeft ruim 1 miljoen euro ge-
kost. De gemeente Hardenberg en
de provincie Overijssel hebben dit
bedrag samen betaald.

Parkeertarief - Met ingang van 1
januari geldt in het centrum van
Hardenberg één tariefzone voor
betaald parkeren. Op de parkeer-
plaatsen waar vooraf moet worden
betaald en in de Centrum/LOC-ga-
rage gaat parkeren 80 cent per uur
kosten, achter de slagboom op het
Van Wevelinckhovenplein en op de
Gedempte Haven betalen
parkeerders 90 cent per uur. Een
deel van de opbrengst stopt de ge-
meente in een Ondernemersfonds,
waaruit de komende jaren
promotieactiviteiten van de
handelsvereniging wordt betaald.
Na 2011 moeten de winkeliers dit
Ondernemersfonds zelf vullen.

Sportfonds - In Hardenberg gaat 1
januari het Jeugdsportfonds offici-
eel van start. Het fonds wil op een
snelle, efficiënte manier kinderen
uit armere gezinnen aan sport la-
ten doen. Op die manier kunnen de
kinderen ook meedoen aan de sa-
menleving. Het fonds betaalt de
contributie en eventuele sport-
attributen voor deze kinderen. De
gemeente stelt voor het komende
jaar een bedrag van 30.000 euro ter
beschikking. Woensdag 9 decem-
ber is het startsein gegeven voor het
Jeugdsportfonds.

Trainer – HHC en trainer Ted
Verdonkschot gaan ook na dit sei-
zoen met elkaar verder. Vorige week
is het contract verlengd tot juli
2011. Ondanks het uitblijven van
concrete resultaten zijn spelers en
bestuur tevreden over de aanpak en
werkwijze van de hoofdtrainer.  Het
is nog steeds de bedoeling dat HHC
door bij de eerste vier te eindigen
een plek in de Topklasse weet te
behalen.

Wintermarkt - Hardenberg pakt
zaterdag 19 december uit met een
heuse Wintermarkt. Door het hele
centrum wordt opgetreden door
onder meer SDG Ane, het
Hardenbergs Christelijk Mannen-
koor, gospelzangers, Kunst Na Ar-
beid, een doedelzakspeler, draaior-
gel De Parel, kinderkoor Animato
en popkoor Canta Libre. Kraampjes
met etenswaren of kerstartikelen
staan op de Markt, op het Wilhel-
minaplein en het Klepperplein en
de Kerstman rijdt met zijn arren-
slee door het centrum. De Winter-
markt wordt om 21.00 uur afgeslo-
ten met vuurwerk vanaf de
uiterwaarden van de Vecht.

Kerstmarkt - De Nieuwe Veste
Hardenberg houdt donderdag 17
december van 16.00 tot 20.00 uur
een kerstmarkt op het schoolplein.
Leerlingen verkopen zelfgemaakte
spullen voor een goed doel. De op-
brengst van de kerstmarkt komt
geheel ten goede aan de Stichting
Vrienden van Kelediang. Deze
stichting investeert het geld in het
Centre Tening Diabang, een voet-
bal- en naaischool.

HARDENBERG - Als je streek-
bewoners vraagt naar typische
Hardenberger namen, komen ze
al snel op de proppen met voor-
beelden als Breukelman, Zweers
en Lamberink. Maar klopt dat
ook?

Volgens de Familienamenbank van
het Meertens Instituut wel. Begin
december is een website in gebruik
genomen, waarin alle 314.000 fa-
milienamen van Nederland zijn
opgeslagen. De makers hadden
even vergeten dat genealogie erg
populair is geworden, en dat bijna

Echte Hardenberger namen bestaan
alle Nederlanders beschikken over
een internetverbinding, zodat de
site binnen de kortste keren plat lag,
maar op dit moment werkt alles
naar behoren.

In de database zijn de gegevens te
vinden van 1947, toen een volks-
telling plaatsvond en de gegevens
van de 9,5 miljoen Nederlanders
werden verwerkt. Zestig jaar later,
in 2007, heeft het Meertens Insti-
tuut de klus herhaald. Van de 16
miljoen Nederlanders die toen leef-
den is nagegaan waar ze woonden
en ook die gegevens zijn opgesla-

gen. Op de site kunnen namen in-
gevoerd worden, waarna te zien is
hoeveel mensen met die naam in
Nederland wonen en in welke ge-
meenten. De familie Breukelman
bijvoorbeeld kan met enige moeite
een nationaal familiefeest houden:
in 1947 telde deze familie 314 le-
den en zestig jaar later 429. Zij zit-
ten verspreid door heel Oost- en
Midden Nederland, maar er is één
gemeente waar de grootste concen-
tratie is te vinden, en dat is Harden-
berg. De 2.446 leden van de fami-
lie Zweers zijn over heel Nederland
uitgewaaierd, maar je vindt ze

vooral in Arnhem en omgeving en
in de gemeente Hardenberg. En
welke gemeente telt de meeste le-
den van de familie Lamberink? Ook
nu weer: Hardenberg (211 van de
410). Andere Hardenberger toppers
zijn Kremer en Altena, maar dat zal
voor de oudere Hardenbergers geen
verrassing zijn.
De site geeft verder aanvullende
informatie over de verklaring van
de naam, welke varianten er zijn
en welke externe links meer infor-
matie kunnen geven. Het webadres
is te vinden op www.twitter.com/
sallander.

HARDENBERG - Hij was er al een beetje kribbig van geworden, zei
hijzelf. Eerst moest het orkest naar binnen, dan de koorleden, vervolgens
de solisten en pas dan mocht de dirigent naar binnen. Waarom moest dat
zo, terwijl normaal gesproken de dirigent met het koor opkomt? Enkele
minuten na binnenkomst werd het koordirigent Riekus Hamberg duide-
lijk, toen hij ook nog eens burgemeester Bert Meulman in vol ornaat op
de voorste bank van de Höftekerk in Hardenberg zag zitten. Het afscheids-
concert van ‘zijn’ koor Zevenmaal was er een met een gouden randje.
Vanwege zijn vele muzikale verdiensten had het de koningin behaagd

HARDENBERG – Wie wordt de
opvolger van wethouder Joost
Liese, mocht de PvdA in Harden-
berg in maart genoeg zetels ha-
len om aan het gemeentebestuur
te mogen deelnemen? Over die
vraag buigen de partijleden zich
begin januari tijdens een extra
ledenvergadering.

Zij hebben de keus uit de huidige
raadsleden Ria Juurlink (Dedems-
vaart) en René de Vent (Slagharen)
en de voormalige raadsleden Her-
man Postma (Slagharen) en Riekele
Bron (Kloosterhaar). De Coevorder
wethouder Truus Pot, de voorma-
lige Hardenberger wethouder
Marian Muller, waterschaps-
bestuurder Arie Rodenburg en be-
stuurslid Wim Pieffers vormen sa-
men een commissie die met een

Koninklijke onderscheiding voor dirigent Riekus Hamberg
hem te benoemen tot Lid in de Orde van Oranje Nassau, zoals dat zo
mooi heet. Waarschijnlijk betekent dit dat het bestuur van het koor hem
heeft voorgedragen, omdat ze erg verguld zijn met het werk dat hij 16
jaar voor het koor heeft gedaan en met de persoon Riekus Hamberg. Na
het opspelden van het lintje was er geen tijd voor uitgebreide felicitaties,
want er stond een winterconcert op het programma waarvoor veel men-
sen naar de kerk waren gekomen. En niet tevergeefs. Samen met het En-
semble Conservatoire uit Zwolle wist Zevenmaal een boeiend concert te
verzorgen, het afscheid van hun gewaardeerde dirigent waardig.

PvdA zoekt opvolger wethouder Joost Liese

aanbeveling komt. Of de commis-
sie zich tot deze vier moet beper-
ken, of dat er ook naar capabele
mensen buiten de fractie wordt ge-
zocht is niet bekend.
De Hardenberger socialisten heb-
ben al wel hun kandidatenlijst klaar
voor de komende gemeenteraads-
verkiezingen. De lijst wordt aange-
voerd door Andy de Vos, vier jaar
geleden op plaats 3. De huidige
fractievoorzitter Rita Juurlink staat
dit keer op een tweede plaats. Bij
de eerste tien staan alle huidige
raadsleden, op Dick Peters na. De
enige nieuwkomer is Emiel Mul-
der op een 7e plaats. Bij de eerste
tien staan ook oud-raadsleden als
Riekele Bron en Wim Pieffers, die
in de jaren ’90 een periode namens
D66 in de raad van Hardenberg
heeft gezeten.
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HARDENBERG - De vrouwelijke
verzorger van Go Ahead Kampen
heeft zaterdag bijkans een mara-
thon gelopen. Om de haverklap
moesten de Kampenaren in de wed-
strijd tegen HHC opgelapt worden.
Niet, omdat de Hardenbergers zo-
veel overtredingen maakten, maar
met de stervende-zwaan-acties wil-
den de Go Aheadspelers zand in de
aanvalsmachine van HHC strooien.
De Hardenbergers begrepen name-
lijk drommels goed dat ze per se
van hekkensluiter Go Ahead moes-
ten winnen, om niet na de winters-
top aan een kansloze missie te be-
ginnen. Het doel is namelijk nog
steeds het bereiken van de Top-
klasse. Of dat lukt met zo’n
improductieve voorhoede is nog
maar de vraag. De Hardenbergers
creëerden handenvol kansen, maar

elke keer was er wel iemand die
over de bal maaide of twee meter
voor een leeg doel de bal naast wist
te schieten. Toch hield HHC de drie
punten thuis, want Go Ahead staat
natuurlijk niet voor niets onderaan.
De 3-1 overwinning voor HHC was
verdiend, maar het had voor de sup-
porters allemaal wel iets minder
spannend gemogen.

RHEEZE - Begraafplaats de
Larikshof in Rheeze krijgt een
nieuwe aula. Eigenaar Vasse wil het
huidige uitvaartcentrum vervangen
door een nieuw exemplaar. Omdat
het pand groter en hoger wordt dan
volgens de huidige regels is toege-
staan moet het bestemmingsplan
aangepast worden.

HHC uit degradatiezone

Nieuw aula Larikshof
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De aanvraag was op de raads-
agenda gezet door de VVD. Die
partij heeft anderhalf jaar geleden
samen met de OPV een motie in-
gediend, waarin stond dat het col-
lege van B&W moest kijken of de
weg tussen Ane en Gramsbergen
verkeersveiliger gemaakt kan wor-
den. De hele raad steunde de mo-
tie, zodat B&W aan de slag zijn
gegaan. Er is uitgezocht wat de

Anerdijk kan fietspad niet meer ontgaan
GRAMSBERGEN – De bewoners van de Anerdijk in Grams-
bergen zijn op het juiste moment gekomen met hun lobby-
activiteiten om een vrijliggend fietspad te krijgen.  Als ze deze
zaak aan het begin van de raadsperiode hadden aangezwengeld
had de politiek waarschijnlijk hun aanvraag onder op de stapel
gelegd. Nu, vlak voor de verkiezingen van de nieuwe raad, durft
niemand te zeggen dat het veiliger maken van de Anerdijk niet
met voorrang behandeld moet worden.

kosten zijn, vertelde wethouder
Janssen, maar er zit niet genoeg
geld in de ‘veiligheidspot’ om alle
knelpunten in de hele gemeente aan
te pakken, zodat de raad maar een
keus moet maken. Na alle acties
van bewoners en scholieren en na
alle inspreekbeurten kon geen en-
kele partij met goed fatsoen nog
zeggen, dat dit eigenlijk geen goede
manier van werken is. Petra Baars-

lag van Liberaal Hardenberg pro-
beerde het nog wel, door de vraag
te stellen wat er moet gebeuren als
er nieuwe moties worden ingediend
voor andere wegen, of er dan zo-
maar weer geld beschikbaar moet
worden gesteld. En ook Van
Faassen van het CDA wilde liever
geen hap-snapbeleid. “Deze weg
moet aangepakt worden, maar in-
woners van Balkbrug, Kloosterhaar
en Lutten willen ook wel dat hun
gevaarlijke wegen bovenaan de lijst
worden geplaatst. Als je op dit mo-
ment een fietspad langs de Anerdijk
aanlegt heeft dat consequenties
voor andere wegen.” Hij deed nog
wel een poging om Janssen te la-
ten vertellen, waarom de Anerdijk
bovenaan de lijst geplaatst zou
moeten worden, maar die trapte

daar niet in. Janssen: “Wij hebben
een lijst, die de raad in 2007 heeft
vastgesteld. Jullie willen de
Anerdijk op die lijst hebben en zelfs
bovenaan, dus zeg maar wat er
moet gebeuren.”

Tijdens een volgende vergadering
moet de raad een besluit nemen, die
waarschijnlijk gunstig zal uitpak-
ken voor de bewoners van de
Anerdijk. Vrijwel alle partijen ga-
ven aan dat de gemeente met deze
weg aan de slag moet gaan. Het
twijfelende CDA kan niet anders
dan meewerken aan dit - zoals ze
het zelf noemde - hap-snapbeleid,
omdat de partij anders vlak voor de
verkiezingen als veiligheids-
onvriendelijk te boek zal staan. En
dat kan stemmen kosten.

vrijdag 18 december 2009, 18.31 uur

HARDENBERG – Niets is zo ver-
anderlijk als een mens. En mis-
schien geldt dat nog wel meer
voor een politicus.

Tijdens de oriënterende raads-
vergadering van drie weken gele-
den had Albert Schipper van de
VVD geen goed woord over voor
de manier waarop de gemeente,
woningstichting De Veste en het
Vechtdal College een nieuwe school
in Dedemsvaart willen bouwen.
Ook het CDA en GroenLinks had-
den grote twijfels bij de ‘unieke
constructie’, zoals wethouder Jan-
nes Janssen het noemde. Die con-
structie bestaat hieruit dat de Veste
een school bouwt met geld van

VVD kiest toch voor De Veste als scholenbouwer
zichzelf, de gemeente en het Vecht-
dal College, waarna de school het
gebouw 40 jaar huurt en de ge-
meente extra geld geeft omdat er
40 jaar lang geen onderhoudskos-
ten betaald hoeven te worden.

Vorige week, tijdens de echte raads-
vergadering waar besluiten worden
genomen, was er geen groter voor-
stander dan Albert Schipper. Het ei
van Columbus, volgens de VVD-
er, een oplossing die erg goed zal
uitpakken voor Dedemsvaart. Dat
hij 180 graden was gedraaid kwam
doordat hem pas later duidelijk was
geworden hoe bijzonder het project
is. En niet alleen Schipper was te-
vreden, het leek wel of nu opeens

de hele raad dol enthousiast was
over het nieuwbouwplan. De hele
raad, op Petra Baarslag van Libe-
raal Hardenberg na. Zij wilde dat
B&W met cijfers lieten zien dat het
niet mogelijk was dat de gemeente
de nieuwe school zou betalen. Ook
toen wethouder Janssen opnieuw
vertelde, dat het Vechtdal College
maar recht heeft op 1,6 miljoen
euro en dat wanneer je een hele
school betaalt ook andere school-
besturen aan de deur kloppen, bleef
ze vragen om cijfers. Uiteindelijk
diende Baarslag een amendement
in om B&W te dwingen met alter-
natieven te komen, die alternatie-
ven goed door te rekenen en dan
naar de raad te komen zodat die iets

Einde – De Onafhankelijke Partij
Vechtstreek, de OPV van Jan
Hendrik Amsink en Jeroen Spoor,
is niet meer. Vervangend raadslid
Spoor is enkele maanden geleden
opgestapt en is nu op de achter-
grond actief bij Liberaal Harden-
berg. Raadslid Amsink, al enige tijd
afwezig vanwege een ernstige
ziekte, gaat zich aansluiten bij
OpKoers.nu van Annie Kelder.
“Als je op dezelfde golflengte zit,
waarom zou je dan niet samen-
gaan”, zo motiveert Amsink zijn
besluit om de OPV op te heffen.

Kunst (1) - De kunstenaars
Jacqueline Verhaagen, Jeroen
Doorenweerd en Martin Riebeek
mogen een schetsontwerp te maken
voor een kunstwerk in Grams-
bergen. Het nieuwe kunstwerk
wordt onderdeel van het project
Kunst in de Kernen. In maart wor-
den de ontwerpen beoordeeld.

Kunst (2) - De Nederlandse kant
van het Duits-Nederlandse kunst-
project Kunstwegen krijgt een
nieuwe start. Een curator (in de
Engelse betekenis van het woord,
dus een conservator) moet zorgen
voor meer professionaliteit aan de
Nederlandse kant. Aan de Duitse
kant gaat namelijk alles wel goed
en trekt deze openluchtexpositie
van kunstwerken veel publiek. Het
project krijgt structureel geld van
de meeste Vecht-gemeenten, maar
de curator moet daarnaast subsidies
binnenhalen om de kwaliteit in
Nederland te verbeteren.

VVD - De VVD afdeling Harden-
berg is volgens eigen zeggen klaar
voor de komende gemeenteraads-
verkiezingen. Fractievoorzitter
Albert Schipper zal ook in 2010 de
lijsttrekker zijn. Hij wordt onder
meer ondersteund door raadslid
Lottie Verbraeken, Rik Schutte,
Fedde Zijlstra en Ria Kooy. De
VVD had aan het begin van de
raadsperiode 3 zetels (later stapte
Petra Baarslag uit de partij), maar
hoopt dit keer 5 zetels te behalen.
“Met vijf zetels kunnen we tegen-
gas bieden aan de grote meerder-
heid van de partijen op levensbe-
schouwelijke grondslag”, legt
Schipper de aspiraties van zijn par-
tij uit. Het verkiezingsprogramma
is te lezen op www.vvdhardenberg.nl.

Flessen – De dames van sport-
vereniging Gramsbergen halen elke
jaar lege statiegeldflessen op, om
hun Internationaal vrouwen-
voetbaltoernooi in juni te kunnen
betalen. Dit keer gebeurt dat direct
na de Kerst en niet, zoals andere
jaren, na de jaarwisseling. De da-
mes denken dat 28 december, na het
lange kerstweekeinde,  meer lege
flessen opgehaald kunnen worden
dan na Oud en Nieuw.

Wandelen - De eerste route van het
wandelnetwerk in de gemeente
Hardenberg is klaar. Het gaat om
de zogenoemde ‘gele route’ rond
Rheeze, die dinsdag 15 december
is opgeleverd. Het komende half
jaar wordt de rest van het 550 kilo-
meter lange wandelnetwerk aange-
legd. Alle wandelroutes vormen een
rondwandeling van minimaal 3 ki-
lometer en zijn via 250 keuze-
punten met elkaar verbonden. De
aanleg kost bijna 300.000 euro.
Deze kosten nemen de gemeente
Hardenberg en de provincie Over-
ijssel voor hun rekening. Daarnaast
betaalt de gemeente 45.000 euro
voor bankjes, picknicktafels, prul-
lenbakken en schuilhutten.

HARDENBERG - Wat zijn volgens
de bewoners van Hardenberg
mooie, lelijke, opvallende of bijzon-
dere plekken in de gemeente? Maak
daarvan een foto en stuur die naar
www.hardenberginbeeld.nl.
Samen kunnen de inwoners hun ge-
meente via internet aan de hele we-
reld tonen. Meer informatie (bij-
voorbeeld over de grootte van de
foto) is op de site te vinden.

Hardenberg in beeld

te kiezen heeft. Het amendement
werd met 25 tegen 1 verworpen,
waarna het voorstel van B&W una-
niem werd goedgekeurd.

Zestig jaar geleden, op 18 december 1949, was er in Twente voor het eerst
sprake van georganiseerd blazen op de midwinterhoorn. Die dag stelde
Bernard Boomkamp uit Hertme zich met zijn hoorn op bij de put op het
erf van de Vrielinksboerderij bij Almelo. Zijn tonen werden van buurt-
schap tot buurtschap overgenomen om drieënhalf uur later te eindigen in
Losser en Denekamp. Op initiatief van Henri Westerink van de midwinter-
hoornblazers uit Twenterand is deze gebeurtenis nieuw leven ingeblazen.

Drie blazers waren vrijdag present bij de Puntbrug in Vroomshoop, om
exact om 18.30 uur drie minuten lang ‘de oale roop’ te blazen. Daarna
waren Den Ham, Vriezenveen, Westerhaar en Langeveen aan de beurt.
Anderhalf uur na het begin werden de laatste tonen gehoord in Oldenzaal.
RTV Oost heeft de estafette begeleid, zowel op radio als op internet. De
website is te vinden op twitter.com/sallander.

© Roel Gritter
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